Титульний аркуш

30.04.2026	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
26/3004	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Генеральний директор ПрАТ "КЗВВ"				Загудаєв Вiталiй Вiкторович	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ" (00222999)
за 2025 рік

Рішення про затвердження річного звіту: Рішення наглядової ради емітента від 30.04.2026, Протокол наглядової ради ПрАТ "КЗВВ" № 30-04К/26
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00001/APA
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента	kzts.pat.ua;	30.04.2026	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
Рiчна iнформацiя емiтента була затверджена 30.04.2026 року Протокол наглядової ради ПрАТ "КЗВВ" № 30-04К/26

Iнформацiя щодо усiх випускiв цiнних паперiв, за якими надається забезпечення - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя щодо всiх осiб, якi надають забезпечення за зобов'язаннями емiтента - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про рейтингове агентство- вiдсутнi у звiтному перiодi

Штрафнi санкцiї щодо емiтента - не застосовувались

Iнформацiя щодо отриманих особою лiцензiй - вiдсутнi у звiтному перiодi

Вiдокремленi пiдроздiли-вiдсутнi

Змiна прав на акцiї - вiдсутнi у звiтному перiодi

Уточнення щодо наявностi обмежень за акцiями- вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про облiгацiї - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про iншi цiннi папери - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про деривативнi цiннi папери- вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про забезпечення випуску боргових цiнних паперiв - вiдсутнi у звiтному перiодi

Звiт про стан об'єкта нерухомостi (у разi емiсiї цiльових корпоративних облiгацiй, виконання зобов'язань за якими здiйснюється шляхом об'єкта (частини об'єкта) житлового будiвництва) - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про придбання власних акцiй протягом звiтного перiоду- вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про наявнiсть у власностi працiвникiв особи цiнних паперiв (крiм акцiй) такої особи - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про наявнiсть у власностi працiвникiв особи акцiй у розмiрi понад 0,1% розмiру статутного капiталу  - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про будь-якi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв особи, в тому числi необхiднiсть отримання вiд особи або iнших власникiв цiнних паперiв згоди на вiдчуження таких цiнних паперiв Iнформацiя про загальну кiлькiсть голосуючих акцiй та кiлькiсть голосуючих акцiй, права голосу за якими обмежено, а також кiлькiсть голосуючих акцiй, права голосу за якими за результатани обмеження таки - вiдсутнi у звiтному перiодi

Вiдомостi про змiну акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких стає бiльшем, меншим або рiвним пороговому значенню пакета акцiй - вiдсутнi

Iнформацiя про вчинення значних правочинiв - за звiтний перiод емiтент не надавав згоди на вчинення значних правочинiв 

Iнформацiя про вчинення правочинiв, щодо вчинення яких є заiнтересованiсть - вiдсутнi у звiтному перiодi

Звiт про платежi на користь держави - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про кодекс корпоративного управлiння, яким керується особа- не приймався

Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи. Рада директорiв вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи.Винагорода  вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи. Розкриття iнформацiї i прозорiсть вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи. Оцiнка корпоративного управлiння вiдсутнi у звiтному перiодi

Персональний склад колегiального виконавчого органу та його комiтетiв - вiдсутнiй

Iнформацiя про проведенi засiдання колегiального виконавчого органу та загальний опис прийнятих рiшень- вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про проведенi засiдання комiтетiв колегiального виконавчого органу та загальний опис прийнятих рiшень- вiдсутнi у звiтному перiодi

Опис основних характеристик систем внутрiшнього контролю особи, а також перелiк структурних пiдроздiлiв особи, якi здiйснюють ключовi обов'язки щодо забезпечення роботи систем внутрiшнього контра- вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя щодо будь-яких обмежень прав участi та голосування акцiонерiв (учасникiв) на загальних зборах особи- вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про винагороду членiв виконавчого органу та/або ради особи - вiдсутнi у звiтному перiодi

iнформацiя про радника - вiдсутнiцй

звiт про сталий розвиток - вiдсутнiй

Iнформацiя про полiтику розкриття iнформацiї особою - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про радника - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя, передбачена законодавством про дiяльнiсть та регулювання дiяльностi на ринку фiнансових послуг - вiдсутнi у звiтному перiодi

Звiт про сталий розвиток - не подавався

Iнформацiя щодо наявностi в структурi власностi емiтента фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя щодо наявностi в структурi власностi емiтента фiзичних осiб, постiйним мiсцем проживання яких iноземнi держави зони ризику- вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя щодо наявностi в структурi власностi емiтента юридичних осiб, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику - вiдсутнi у звiтному перiодi

Перелiк засновникiв, акцiонерiв, учасникiв, що вiдноситься до iнформацiї щодо наявностi в структурi власностi емiтента юридичних осiб, мiсцем реєстрацiї яких є iноземнi держави зони ризику - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя щодо наявностi в органах управлiння емiтента фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави зони ризику - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя щодо наявностi у емiтента дiлових вiдносин з клiєнтами/контрагентами держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами, якi контролюються державою зони ризику для клiєнтiв/кон фiз осiб - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя щодо наявностi у емiтента дiлових вiдносин з клiєнтами/контрагентами держави зони ризику або клiєнтами/контрагентами, якi контролюються державою зони ризику для клiєнтiв/кон юр.осiб - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя щодо розташування дочiрнiх компанiй/пiдприємств, фiлiй, представництв та/або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв емiтента на територiї держави зони ризику - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя щодо наявностi юридичних осiб, засновником, учасником, акцiонером яких є емiтент разом з особами, визначеними пiдпунктами 1-3 пункту 47 Положення - вiдсутнi у звiтному перiодi

Перелiк засновникiв, акцiонерiв, учасникiв, що вiдноситься до iнформацiї щодо наявностi юридичних осiб, засновником, учасником, акцiонером яких є емiтент разом з особами, визначеними - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя щодо наявностi у емiтента корпоративних прав в юридичнiй особi, зареєстрованiй в iноземнiй державi зони ризику - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя щодо наявностi у емiтента цiнних паперiв (крiм акцiй) юридичної особи, яка зареєстрована в iноземнiй державi зони ризику- вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про корпоративнi/акцiонернi договори, укладенi акцiонерами (учасниками) особи, яка наявна в особи - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про будь-якi договори та/або правочини, умовою чинностi яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про будь-якi винагороди або компенсацiї, якi мають бути виплаченi посадовим особам емiтента в разi їх звiльнення- вiдсутнi у звiтному перiодi

3. Дивiдендна полiтика- дiвiденти не сплачувались

Iнформацiя про виплату дивiдендiв та iнших доходiв за цiнними паперами у звiтному роцi - вiдсутнi у звiтному перiодi

Перелiк посилань на внутрiшнi документи особи, що розмiщенi на вебсайтi особи - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про змiну прав власникiв депозитарних розписок: за такими деривативними цiнними паперами у зв'язку зi змiною прав за акцiями, що є базовим активом таких деривативних цiнних паперiв - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про випуски iпотечних облiгацiй - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про розмiр iпотечного покриття та його спiввiдношення з розмiром (сумою) зобов'язань за iпотечныени облiгацiяни з цим iпотечевен покриттям - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя щодо спiввiдношення розмiру iпотечного покриття з розмером (сумою) зобов'язань за iпотечними облiгацiями з цим iпотечним покриттям на кожну дату пiсля змiн iпотечних активiв у складi iпотечного покриття- вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про замiни iпотечних активiв у складi iпотечного покриття або включення нових iпотечних активiв до складу iпотечного покриття - вiдсутнi у звiтному перiодi

Вiдомостi про структуру потечного покриття iпотечних облiгацiй за видами iпотечних активю та iнших активiв на кiнець звiтного перiоду - вiдсутнi у звiтному перiодi

Вiдомостi щодо пiдстав виникнення у емiтента iпотечних облiгацiй прав на iпотечнi активи, якi складають iпотечне покриття станом на кiнець звiтного року - вiдсутнi у звiтному перiодi

Iнформацiя про наявнiсть прострочених боржником строкiв сплати чергових платежiв за кредитними договорами (договорами позики), права вимоги за яечи забезпечено потеканы, якi включено до складу iпотечного покриття - вiдсутнi у звiтному перiодi

Вiдомостi про замiну адмiнiстратора за випуском облiгацiй, управителя iпотечных активе -змiни не вiдбувались

"Основнi вiдомостi про ФОН" - за звiтний перiод емiтент не випускав сертифiкатiв ФОН.

Iнформацiя про забезпечення особи та зобовязання - вiдсутнi

"Iнформацiя про випуски сертифiкатiв ФОН" - за звiтний перiод емiтент не випускав сертифiкатiв ФОН.

"Iнформацiя про осiб, що володiють сертифiкатами ФОН" - за звiтний перiод емiтент не випускав сертифiкатiв ФОН.

"Розрахунок вартостi чистих активiв ФОН" - за звiтний перiод емiтент не випускав сертифiкатiв ФОН.

Правила ФОН - за звiтний перiод емiтент не випускав сертифiкатiв ФОН.

Рiчна фiнансова звiтнiсть поручителя (страховика/гаранта), що здiйснюс забезпечення випуску боргових цiнних паперiв - вiдсутнi за звiтний рiк

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
5. Участь в інших особах
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
2. Річна фінансова звітність
3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
4. Твердження щодо річної інформації
5. Значні правочини та правочини із заінтересованістю
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1) звіт про корпоративне управління
3. Дивідендна політика
VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ"	
2	Скорочене найменування	ПрАТ "КЗВВ"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	00222999	
4	Дата державної реєстрації	14.07.1995	
5	Місцезнаходження	89200, Україна, Закарпатська обл., Ужгородський р-н, Перечин, вул.Ужгородська, будинок 4В. Фактичне: 89200, Україна, Закарпатська обл., Ужгородський р-н, Перечин, вул.Ужгородська, будинок 4В	
6	Адреса для листування	вул.Ужгородська, будинок 4В, м. Перечин, Ужгородський район, Закарпатська обл., Укра-їна, 89200	
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес		Так
V	Ні	
9	Категорія підприємства	V	Велике
	Середнє
	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	info@kzts.com	
11	Адреса вебсайту	kzts.pat.ua	
12	Номер телефону	0958676610	
13	Статутний капітал, грн	49980000	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	799	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)	1186,09	
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	28.41 - ВИРОБНИЦТВО МЕТАЛООБРОБНИХ МАШИН
25.40 - Виробництво зброї та боєприпасiв
25.11 - ВИРОБНИЦТВО БУДIВЕЛЬНИХ МЕТАЛЕВИХ КОНСТРУКЦIЙ I ЧАСТИН КОНСТРУКЦIЙ	
19	Структура управління особи		Однорівнева
V	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АБ "УКРГАЗБАНК"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	320478	
	IBAN	№UA753204780000026001924919405	
	Валюта рахунку	грн	

Судові справи:
№ з/п	Номер справи та дата відкриття провадження	Найменування суду	Позивач	Відповідач	Третя особа	Позовні вимоги (в т.ч. їх розмір)	Стан розгляду справи	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	907/438/25
17.04.2025	Господарський суд Закарпатської  областi	ТзОВ "МК Плазма"	ПрАТ КЗВВ		про розiрвання договору	задоволено позов	
2	911/1769/24
30.01.2024	Господарський суд Київської областi	ПрАТ "КЗВВ"	ПАТ "Енергомашспецсталь"		банкрутство	розглядається	
3	907/1298/25
02.12.2025	Господарський суд Закарпатської  областi	ТзОВ "МК Плазма"	ПрАТ КЗВВ		про стягнення безпiдставно отриманих коштiв (внаслiдок розiрвання договору)	триває розгляд	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	Загальнi збори	.	.	
2	Наглядова рада- наглядовий орган Товариства;	чотири члени Наглядової ради	
Дiяло з 15.02.2024 року :
Ульященко Людмила Андрiївна - член Наглядової ради Товариствв
Єфiмов Максим Вiкторович - голова наглядової ради Товариства
Солодова Гретта Каренiвна - член наглядової ради Товариства
Гречин Євгенiй Євгенiйович - член наглядової ради Товариства

3	Генеральний директор - виконавчий орган Товариства	Генеральному директору Товариства пiдпорядкованi: 

Головний iнженер
Директор з розвитку (проєтiв iз залiзничного напрямку) 
Директор з виробництва  
Директор з зовнiшньоекономiчної дiяльностiI 
Директора  з правових питань 
Директор по персоналу
Технiчний директор 
Директор iнформацiйної безпеки та iнформацiйних технологiй 
Директор з розвитку
Директор iз закупiвель
Заст.директора з маркетингу
Директор  з економiчних питань                                     
Директор з безпеки 
Заступник директора  з зовнiшньої безпеки

	Загудаєв Вiталiй Вiкторович	

Інформація щодо посадових осіб
Рада
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	Стать чоловіча/ жіноча - (ч/ж)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	
1	Член наглядової ради	Солодова Грета Каренiвна			1975	Вища,Краматорський економiко - гуманiтарний iнститут	26	ПАТ "Енергомашспецсталь"
00210602
ПАТ "Енергомашспецсталь", провiдний економiст
Член наглядової ради ПрАТ "КЗВВ" з 23.05.2023	15.02.2024
3 роки	Ні	ж	
2	Член наглядової ради	Ульященко Людмила Андрiївна			1968	Вища, Хабаровський iнститут народного господарства	35	ПАТ "ЕМСС"
00210602
Член наглядової ради ПрАТ "КЗВВ" з 23.05.2023
Директор з економiчних питань ПАТ "ЕМСС"	15.02.2024
3 роки	Ні	ж	
3	Голова наглядової ради	Єфiмов Максим Вiкторович			1974	Вища, Донецький нацiональний унiверситет за спецiальнiстю "фiнанси та кредит", спецiалiст (рiк закiнчення 2000), та Донецький нацiональний технiчний унiверсите	27	26.10.2014-08.12.2023 Народний депутат України.
00222999
Народний депутат України.	15.02.2024
3 роки	Ні	ч	
4	Член наглядової ради	Гречин Євгенiй Євгенiйович			1981	Нацiональна академiя Служби безпеки України, спецiальнiсть "Правознавство", магiстр (рiк закiнчення 2003);	26	2017 - 2021 р.р. - МО України, керiвнi посади, генерал-майор. o 2021-2022 р.р. директор департаменту банкової безпеки АБ "Укрексiмбанк" o 2022 р.- сiчень 2024 виконавчiй директор ПРАТ "КЗВВ"
00222999
виконавчiй директор ПРАТ "КЗВВ"	15.02.2024
3 роки	Ні	ч	
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	Стать чоловіча/ жіноча - (ч/ж)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	
1	Генеральний директор	Загудаєв Вiталiй Вiкторович			1973	Донецький державний унiверсiтет управлiння, магiстр з управлiння проектами	29	ПрАТ "КЗВВ"
00222999
 директор ПрАТ "КЗВВ" з 2017 року	21.04.2023
3 роки	Ні	ч	
Інші посадові особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	Стать чоловіча/ жіноча - (ч/ж)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	
1	Головний бухгалтер	Коженцева Олена Валерiївна			1978	Вища, ДГМА	26	ПрАТ "КЗВВ"- головний бухгалтер
00222999
Заступник головного бухгалтера ПрАТ "КЗВВ"	27.01.2021
безстроково	Ні	ж	

Інформація щодо корпоративного секретаря
Дата призначення на посаду	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада, яку займав	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини	Контактні дані (телефон та адреса електронної пошти корпоративного секретаря)	Стать чоловіча/ жіноча - (ч/ж)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
14.04.2023	Дрищенюк Марiя Михайлiвна			17	IНСПЕКЦIЯ ДЕРЖАВНОГО АРХIТЕКТУРНО-БУДIВЕЛЬНОГО КОНТРОЛЮ У ЧЕРНIВЕЦЬКIЙ ОБЛАСТI
35583095
завiдувач юридичного сектору Iнспецiї держархбудконтрою у Чернiвецькiй областi	Ні	0502683243
corporate_secretary@kzts.com	ж	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Генеральний директор	Загудаєв Вiталiй Вiкторович			0	0	0	0	
2	Член наглядової ради	Солодова Грета Каренiвна			0	0	0	0	
3	Головний бухгалтер	Коженцева Олена Валерiївна			0	0	0	0	
4	Член наглядової ради	Ульященко Людмила Андрiївна			10	0,000007	10	0	
5	Голова наглядової ради	Єфiмов Максим Вiкторович			139 514 170	97,699	139 514 170	0	
6	Член наглядової ради	Гречин Євгенiй Євгенiйович			0	0	0	0	

Організаційна структура
https://kzts.pat.ua/

3. Структура власності
https://kzts.pat.ua/documents/infoinshe?doc=113512

4. Опис господарської та фінансової діяльності
КЗВВ - пiдприємство з повним циклом виробництва - вiд розробки технiчної документацiї до виготовлення i випуску продукцiї, що вiдповiдає найсучаснiшим вимогам. Єдиний завод серед країн СНД володар найширшої номенклатури виробництва важких токарних верстатiв.
 Придбання нового устаткування, освоєння нових видiв продукцiї залишаються прiоритетними напрямами в планах дiяльностi пiдприємства.
У 2026 роцi планується:
 - Продовження процесу формування штату пiдприємства висококвалiфiкованими робiтниками:  -верстатниками; -професiоналами.

- Виготовлення продукцiї для забезпечення потреб сектору безпеки i оборони

- Розширення номенклатури продукцiї для потреб сектору безпеки i оборони з урахуванням нагальних потреб Сил Оборони України для стримання агресора, а також стратегiї подальшого розвитку ринку озброєння України та свiту

-  Виготовлення верстатної продукцiї.

- Придiлення збiльшеної уваги питанню ремонтiв верстатiв, та, вiдповiдно, Укрзалiзницi, як найбiльшому потенцiйному замовнику ремонтiв.
 
- Розширення ринкiв збуту верстатного обладнання за рахунок високої якостi, розроблення i модифiкацiї наукомiсткого обладнання.
 
- Участь у тендерах за профiльними напрямками дiяльностi пiдприємства
 
- Постiйний пошук потенцiйних постачальникiв та замовникiв.

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	495 153	600 777	0	0	495 153	600 777	
  будівлі та споруди	374 796	312 236	0	0	374 796	312 236	
  машини та обладнання	39 600	99 234	0	0	39 600	99 234	
  транспортні засоби	37 714	52 611	0	0	37 714	52 611	
  земельні ділянки	13 641	13 641	0	0	13 641	13 641	
  інші	29 402	123 055	0	0	29 402	123 055	
2. Невиробничого призначення:	4 205	4 193	0	0	4 205	4 193	
  будівлі та споруди	0	0	0	0	0	0	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	4 205	4 193	0	0	4 205	4 193	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	499 358	604 970	0	0	499 358	604 970	
Додаткова інформація	Пояснення :  Ступiнь зносу основних засобiв у вiдсотках:
Виробничого призначення:
- Будинки i споруди -             45,29%;
- Машини та обладнання -    85.86%;
- Транспортнi засоби -          33,78%;
- Iнструмент, прилади, iнвентар - 23,83%.
- Iнвестицiйна нерухомiсть -     43,18%

Ступiнь використання основних засобiв:
 - Iнвестицiйна нерухомiсть -          0%;
 - Будинки i споруди -                      36%;
 - Машини та обладнання -             92%;
 - Транспортнi засоби -                   38%;
 - Iнструмент, прилади, iнвентар -  49%.

Облiк основних засобiв пiдприємства здiйснюється у вiдповiдностi з МСБО 16 "Основнi засоби". До складу основних засобiв вiдносяться матерiальнi активи, якi використовуються для виробництва або постачання товарiв, послуг, для здачi в оренду iншим суб'єктам господарювання та для адмiнiстративних цiлей; передбачаються до використання протягом бiльш нiж одного року. Основнi засоби враховуються в натуральних i вартiсних формах. Одиницею облiку основних засобiв є об'єкт. Основнi засоби класифiкованi по групах. Великi запаснi частини i резервне устаткування класифiкується як основнi засоби, якщо розраховується використати їх впродовж бiльше одного перiоду. Класифiкацiя основних засобiв згiдно з вимогами МСБО та українського законодавства ведеться в розрiзi таких груп, а саме:

100 iнвестицiйна нерухомiсть;
101 земельнi дiлянки;
103 будинки, споруди та передавальнi пристрої;
104 машини й обладнання;
105 транспортнi засоби;
106 iнструменти, прилади, iнвентар.
109 iншi основнi засоби.

При розрахунку амортизацiї беруться до уваги термiн корисного використання об'єкта основних засобiв до первiсної вартостi на початок звiтного перiоду на кожний iнвентарний об'єкт, (у розрахунку на календарний мiсяць).
Термiн корисного використання кожного об'єкта основних засобiв не є нижчим, нiж той, що встановлений законодавством.

103 Будинки 					20 рокiв;
    Споруди 					15 рокiв;
    Передавальнi пристрої 			10 рокiв;
104 Машини й обладнання 			5 рокiв;
105 Транспортнi засоби 			5 рокiв;
106 Iнструменти, прилади, iнвентар 	4 роки.

Наказ "Про проведення iнвентаризацiї активiв за 2025р." № 115/25 вiд 26.09.2025р.
 
Первiсна вартiсть основних засобiв на початок звiтного перiоду - 1 202 261,0тис.грн, знос - 707 108,0тис.грн., залишкова вартiсть - 495 153,0тис.грн. 

За 2025 рiк на пiдприємство надiйшло основних засобiв на загальну суму - 154 505,0 тис. грн., у тому числi:
- будiвлi та споруди                                                      42,0тис.грн.;
- машини та обладнання 			36 476,0тис. грн.;
- транспортнi засоби		                15 372,0тис.грн.;
- iнструменти, прилади, меблi                               102 615,0тис.грн.

У 2025 роцi була проведена переоцiнка основних засобiв станом на 31.12.2025: первiсна вартiсть - 207555,0 тис.грн, знос - 190019,0 тис.грн., залишкова вартiсть 17536,00 тис.грн.

Протягом 2025 року вибуло основних засобiв на суму 36803,0тис.грн., у тому числi:
- машини та обладнання - 21976,0тис.грн.;
- iнструменти та прилади - 14827,0 тис.грн.

У 2025року нараховано амортизацiї по основним засобам на суму 57851,00тис.грн., в тому числi за групами:
- будинкiв, споруд - 		                        25070,0тис.грн.,
- машин та обладнання - 				11198,0тис.грн,
- транспортних засобiв - 				  8624,0тис.грн.,
- iнструментiв, приладiв, iнвентарю - 	                 12959,0тис.грн.,

Всi основнi засоби находяться у належному станi.
Обмежень на використання основних засобiв немає.
Вартiсть оформлених в заставу основних засобiв - 607301,0тис.грн.
Залишкова вартiсть основних засобiв, що тимчасово не використовуються (консервацiя, реконструкцiя) - 8930,0тис.грн. 
Первiсна вартiсть повнiстю амортизованих основних засобiв - 268030,0тис.грн.

Первiсна вартiсть основних засобiв на кiнець звiтного перiоду - 1527518,0тис.грн, знос - 926741,0тис.грн., залишкова вартiсть - 600777,0тис.грн., в т.ч.:
- земельнi дiлянки - 13 641,0тис.грн.
- будинки та споруди: первiсна вартiсть -  570685,0тис.грн., знос - 258449,0тис.грн., залишкова вартiсть - 312236,0тис.грн.
- машини та обладнання: первiсна вартiсть - 701682,0тис.грн., знос - 602448,0тис.грн., залишкова вартiсть - 99234,0тис.грн.
- транспортнi засоби: первiсна вартiсть -   79453,0тис.грн., знос - 26842,0тис.грн., залишкова вартiсть   -  52611,0тис.грн.,
- iнструменти, прилади, iнвентар: первiсна вартiсть - 160857,0тис.грн, знос - 38338,0тис.грн., залишкова вартiсть - 122519,0тис.грн.
- iншi основнi засоби - первiсна вартiсть - 1200,0тис.грн., знос - 664,0тис.грн., залишкова вартiсть 536,0тис.грн.

При вiдображеннi в облiку iнвестицiйної нерухомостi пiдприємством застосовується Мiжнародний стандарт бухгалтерського облiку 40 "Iнвестицiйна нерухомiсть".
Iнвестицiйну нерухомiсть враховується за фактичною вартiстю.
Аналiтичний облiк iнвестицiйної нерухомостi ведеться по кожному об'єкту i на дату балансу вiдображається у фiнансовiй звiтностi за собiвартiстю за вирахуванням накопиченої амортизацiї та накопичених збиткiв вiд знецiнення.
Амортизацiя iнвестицiйної нерухомостi нараховується за прямолiнiйним методом протягом передбачуваного термiну її корисного використання i вiдображається у складi витрат.

Iнвестицiйна нерухомiсть має визнаватися як актив тодi i тiльки тодi, коли: 
a) є ймовiрнiсть того, що суб'єкт господарювання отримає майбутнi економiчнi вигоди, якi пов'язанi з цiєю iнвестицiйною нерухомiстю; 
б) собiвартiсть iнвестицiйної нерухомостi можна достовiрно оцiнити. Iнвестицiйну нерухомiсть слiд оцiнювати первiсно за її собiвартiстю. Витрати на операцiю слiд включати до первiсної оцiнки.
Лiквiдацiйна вартiсть iнвестицiйної нерухомостi дорiвнює нулю.
Витрати на утримання об'єктiв iнвестицiйної нерухомостi визначаються витратами перiоду i вiдображаються як iншi витрати операцiйної дiяльностi.
Вартiсть iнвестицiйної нерухомостi, щодо якої iснує передбаченi чинним законодавством обмеження прав власностi - 7379,0тис.грн.

Первiсна вартiсть iнвестицiйної нерухомостi на початок 2025року складає 6885,0тис.грн., знос - 2680,0тис.грн., залишкова вартiсть - 4205,0тис.грн.

У 2025 роцi була проведена переоцiнка iнвестицiйної нерухомостi станом на 31.12.2025: первiсна вартiсть - 494,0 тис.грн, знос - 213,0 тис.грн., залишкова вартiсть 281,00 тис.грн.

У 2025 нараховано амортизацiю на об'єкти iнвестицiйної нерухомостi в сумi 293,0тис.грн. 

На кiнець 2025 первiсна вартiсть iнвестицiйної нерухомостi складає 7379,0тис.грн., знос - 3186,0тис.грн., залишкова вартiсть - 4193,0тис.грн.

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	2 654 508	1 221 499	
Статутний капітал, тис.грн	49 980	49 980	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	49 980	49 980	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	5 311	2 444	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	217	202	
Висновок	Сума чистих активiв зростає протягом 2023-2025 рр. з 599 038,0тис.грн. до 2 654 508,0тис. грн., що свiдчить про полiпшення захищеностi кредиторiв. Таким чином, фiнансовий стан компанiї стає бiльш стiйким.
Розрахункова вартiсть чистих активiв(2 654 508,0 тис.грн. ) бiльше скоригованого статутного капiталу (49980,0 тис.грн.).	

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
-	30.12.1899	0	0	30.12.1899	
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
-	30.12.1899	0	0	30.12.1899	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
-	30.12.1899	0	0	30.12.1899	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
-	30.12.1899	0	0	30.12.1899	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
-	30.12.1899	0	0	30.12.1899	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
-	30.12.1899	0	0	30.12.1899	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
-	30.12.1899	0	X	30.12.1899	
Податкові зобов'язання	X	41 847	X	X	
ПДФО	31.12.2025	13 881	X	20.01.2026	
Податок на прибуток	31.12.2025	23 382	X	28.02.2026	
Податок на нерухомiсть	31.12.2025	269	X	20.01.2026	
Вiйськовий збiр	31.12.2025	4 315	X	20.01.2026	
Фінансова допомога на зворотній основі	X	34 034	X	X	
ТОВ "ФУРЛЕНДЕР ВIНДТЕХНОЛОДЖI"	08.02.2022	31 118	X	09.02.2026	
ТОВ "ВIТРЯНИЙ ПАРК БЛАГОДАТНИЙ"	30.11.2017	2 916	X	30.11.2026	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	597 578	X	X	
Розрахунки з пiдзвiтними особами	31.12.2025	643	X	31.01.2026	
ТОВ "КУА АПФ Укрмашiнвест"	01.11.2010	19 274	X	31.12.2026	
Податковий кредит	31.12.2025	577 661	X	31.12.2026	
Усього зобов'язань та забезпечень	X	673 459	X	X	

Інформація про обсяги виробництва та реалізації основних видів продукції
№ з/п	Основний вид продукції	Обсяг виробництва	Обсяг реалізованої продукції	
		у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї виробленої продукції	у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	 у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї реалізованої продукції	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Виробництво верстатiв	шт.	120630	0,7	шт	120630	0,7	
2	Виробництво зброї та боєприпасiв	шт	46871352	99	шт	46871352	99	
3	Виробництво повiтряних i космiчних лiтальних апаратiв	шт	21458	0,3	шт	21458	0,3	

Інформація про собівартість реалізованої продукції
№ з/п	Склад витрат	Відсоток від загальної собівартості реалізованої продукції (у відсотках)	
1	2	3	
1	матерiальнi витрати	97	
2	витрати на оплату працi та вiдрахування на соцiальнi заходи	3	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	Публiчне акцiонерне товариство "Нацiональний депозiтарiй України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Публічне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04071, Україна, Київська обл., Київ, ВУЛИЦЯ НИЖНIЙ ВАЛ, будинок 17/8	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	Правила ЦДЦП	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Правила ЦДЦП затвердженi рiшенням НКЦПФР№ 2092	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	01.10.2013	
Міжміський код та телефон	044 2796540	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть	

Повне найменування або ім'я	ПрАТ"Альтера фiнанс"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Приватне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30702104	
Місцезнаходження	83017, Україна, Київська обл., д/н р-н, м.Київ, проспект Голосiївський,70 оф 405	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	АЕ 286622	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	10.10.2013	
Міжміський код та телефон	062 3484485	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	66.12 - Посередництво за договорами по цiнних паперах або товарах	
Вид послуг, які надає особа	депозитарна дiяльнiсть зберiгача цiнних паперiв	

Повне найменування або ім'я	Державна установа <Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України> (надалi <Виконавець>), яка внесена до Реєстру осiб, уповноважених надавати iнформацiйнi послуги на фондовому ринку (реєстрацiйний номер:№ DR/00001/APA, №DR/00002/ARM, дата вк	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державне підприємство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	0315, Україна, Київська обл., м.Київ, вул. Антоновича, 51 оф.1206,	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00001/APA, №DR/00	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	НКЦПФР	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	044 4983815	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть	
Вид послуг, які надає особа	НАДАННЯ IНФОРМАЦIЙНИХ ПОСЛУГ НА ФОНДОВОМУ РИНКУ	

Повне найменування або ім'я	ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "АУДИТОРСЬКА ФIРМА "АIМ АУДИТ"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21198495	
Місцезнаходження	01133, Україна, Київська обл., м.Київ, Україна, 03057, мiсто Київ, вул. Марiї Капнiст,	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	Свiдоцтво про внесен	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Аудиторська палата україни	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	26.01.2001	
Міжміський код та телефон	+380445928181	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	69.20 - Дiяльнiсть у сферi бухгалтерського облiку й аудиту; консультування з питань оподаткування	
Вид послуг, які надає особа	аудiторська дiяльнiсть	

Повне найменування або ім'я	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Кроу Ерфольг Україна"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Товариство з обмеженою відповідальністю	
Ідентифікаційний код юридичної особи	36694398	
Місцезнаходження	01133, Україна, Київська обл., м.Київ, вул. Первомайського Л., 7	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	4316	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	17.12.2018	
Міжміський код та телефон	+38 (050) 353-30-33	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	69.20 - Дiяльнiсть у сферi бухгалтерського облiку й аудиту; консультування з питань оподаткування	
Вид послуг, які надає особа	аудиторська дiяльнiсть	

5. Участь в інших юридичних особах
№ з/п	Повне найменування в т.ч. її організаційно-правова форма	Місцезнаходження 	Ідентифікаційний код юридичної особи/ номер/код з судового/торговельного/банківського реєстру	Розмір участі особи, %	Активи, які було передано особі	
				пряма	опосередкована	сукупна		
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "ПЕРЕЧИНСЬКИЙ МЕХАНIЧНИЙ ЗАВОД"
Товариство з обмеженою відповідальністю	Україна, 89200, Закарпатська обл., Ужгородський р-н, мiсто Перечин, вул.Ужгородська, будинок 4	44664745	10	0	10	Статутний капiтал	
2	Приватне пiдприємство Служба Безпеки "ТИТАН""
Приватне підприємство	Україна, 89200, Закарпатська область, Ужгородський район, м. Перечин, вул. Промислова, 7А	34196525	100	0	100	статутний капiтал	
3	ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "ЗАКАРПАТСЬКИЙ ЗАВОД ЛИТТЯ ТА ПОКОВОК" ТОВ "ЗЗЛП"
Товариство з обмеженою відповідальністю	Україна, 89200, Закарпатська область, Ужгородський район, м. Перечин, вул. Промислова, 7А	45739507	100	0	100	грошовi кошти, статутний капiтал	
4	ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "КЗВВ РД"
Товариство з обмеженою відповідальністю	Україна. 90520. Закарпатська обл., Тячiвський р-н., селище Усть-Чорна. вул. Верховинська. Буд.219	45950550	100	0	100	грошовi кошти/, статутний капiтал	
5	FFG Industries GMBH
Приватне акціонерне товариство	Нiмеччина, Верфштрассе, 24, 24939, Фленсбург	RB16518FL	5	0	5	грошовi кошти, статутний капiтал	

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	акцiї iменнi простi		142 800 000	0,35	 Простi акцiї надають їх власникам право на отримання частини прибутку акцiонерного товариства у виглядi дивiдендiв, на участь в управлiннi акцiонерним товариством, на отримання частини майна акцiонерного товариства у разi його лiквiдацiї та iншi права, передбаченi законом, що регулює питання створення, дiяльностi та припинення акцiонерних товариств. Простi акцiї надають їх власникам однаковi права.	вiдсутня		

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
16.06.2010	413/1/10	Державна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	UA0504381007	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	0,35	142 800 000	49 980 000	100	
Додаткова інформація	В 2025 роцi продажу акцiй ПрАТ "Краматорський завод важкого верстатобудування" на бiржi не вiдбувалось. Допуску в лiстiнг не було. Заяв на допуск в лiстiнг Товариство не подавало. Рiшення про додатковий випуск акцiй протягом 2020 року не приймалось. Розмiщення вiдкрите. Свiдоцтво вiд 13 листопада 2001 року №209/05/1/01 видане Донецьким територiальним управлiнням Державної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку анульовано.Свiдоцтво про реєстрацiю випуску акцiй, виданого Державною комiсiєю з цiнних паперiв та фондового ринку, реєстрацiйний № 34/1/08, дата реєстрацiї - 24.01.2008 року, дата видачi свiдоцтва - 25.06.2008року. - анульоване. У зв'язку з дематерiалiзацiєю акцiй пiдприємство отримало нове свiдоцтво за № 413/1/10 вiд 16 червня 2010 року.	

III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
Вид діяльності особи із зазначенням найменування та коду за КВЕД	Розмір доходу особи від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг), тис.грн	Відсоткове вираження по відношенню від сукупного доходу особи за результатами звітного року	
1	2	3	
28.41 - Виробництво металообробних машин	125163	0,2	
25.40 - Виробництво зброї та боєприпасiвВиробництво зброї та боєприпасiв	48632906	96,46	
30.30 - Виробництво повiтряних i космiчних лiтальних апаратiв	22264	0,04	
33.12 - Ремонт i технiчне обслуговування машин i устатковання виробничого призначення	842179	1,7	
46.69 - Оптова торгiвля iншими машинами й устаткованням	806484	1,6	

2. Річна фінансова звітність
https://kzts.pat.ua/

3. Аудиторський звіт до річної фінансової звітності
Довідка щодо відомостей про аудиторський звіт щодо фінансової звітності за звітний рік:
1	Повне найменування	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ"	
2	Ідентифікаційний код юридичної особи	00222999	
3	Найменування суб'єкта аудиторської діяльності	ТОВ "Кроу Ерфольг Україна"	
4	Ідентифікаційний код суб'єкта аудиторської діяльності	36694398	
5	Реєстраційний номер облікової картки платника податків / серія (за наявності) та номер паспорта (для фізичних осіб, які через свої релігійні переконання відмовляються від прийняття реєстраційного номера облікової картки платника податків відповідно до закону) для аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність		
6	Реєстровий номер та дата внесення реєстрової інформації до Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності аудиторської фірми	4316 17.12.2018	
7	Реєстровий номер аудитора, який одноосібно провадить аудиторську діяльність в Реєстрі аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності		
8	Розділ Реєстру аудиторів та суб'єктів аудиторської діяльності (аудитори - "1"; суб'єкти аудиторської діяльності - "2"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності - "3"; суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності підприємств, що становлять суспільний інтерес - "4")	4 - суб'єкти аудиторської діяльності, які мають право проводити обов'язковий аудит фінансової звітності підприємств, що становлять суспільний інтерес	
9	Звітний період, за який проведено аудит фінансової звітності	з 01.01.2025 по 31.12.2025	
10	Думка аудитора (немодифікована - "01"; із застереженням - "02"; негативна - "03"; відмова від висловлення думки - "04")	02 - із застереженням	
11	Номер та дата договору на проведення аудиту	24/11/25-КЗВВ-ОБЗ від 29.12.2025	
12	Дата початку та дата закінчення аудиту	з 30.12.2025 по 28.04.2026	
13	Дата аудиторського звіту	16.04.2026	
14	Інформація про виявлені факти аудитором або ключовим партнером при виконанні завдання з обов'язкового аудиту фінансової звітності підприємства, що становить суспільний інтерес, що могли мати місце або мали місце порушення, зокрема шахрайство щодо фінансової звітності такого підприємства, та інформація про вжиття відповідних заходів щодо усунення цих порушень органом управління підприємства	ЗЗВIТ НЕЗАЛЕЖНОГО АУДИТОРА

Нацiональнiй комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку 

Акцiонерам та Наглядовiй Радi 

ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУКДУВАННЯ"

ЗВIТ ЩОДО АУДИТУ ОКРЕМОЇ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI 

Думка iз застереженням

Ми провели аудит окремої фiнансової звiтностi Приватного акцiонерного товариства "Крама-торський завод важкого верстатобудування" (далi - "Компанiя"), що складається з Балансу (Звiту про фiнансовий стан) на 31 грудня 2025 р., Звiту про фiнансовi результати (Звiт про су-купний дохiд),  Звiту про власний капiтал та Звiту про рух грошових коштiв за рiк, що закiнчив-ся зазначеною датою, i примiток до окремої фiнансової звiтностi, включаючи стислий виклад значущих облiкових полiтик (далi - окрема фiнансова звiтнiсть). 

На нашу думку, за винятком можливого впливу питання, описаного в роздiлi "Основа для ду-мки iз застереженням", окрема фiнансова звiтнiсть, що додається, вiдображає достовiрно в усiх суттєвих аспектах фiнансовий стан Компанiї на 31 грудня 2025 р., її фiнансовi результати i грошовi потоки за рiк, що закiнчився зазначеною датою, вiдповiдно до Мiжнародних стандар-тiв фiнансової звiтностi (МСФЗ) та вiдповiдає вимогам законодавства з питань її складання.

Основа для думки iз застереженням

Запаси

Нас було призначено аудиторами в кiнцi 2025 року , вiдповiдно, ми не спостерiгали за прове-денням iнвентаризацiї запасiв з балансовою вартiстю 1 603 218 тис. грн.  станом на 31 грудня 2024 року. Ми не мали змоги пiдтвердити кiлькiсть зазначених запасiв за допомогою альтерна-тивних аудиторських процедур. У зв'язку з цим ми не змогли визначити, чи iснує потреба в будь-яких коригуваннях запасiв вiдображених чи невiдображених в облiку, а також пов'язаних з ними статей, що вiдображенi в звiтi про фiнансовi результати.

Ми провели аудит вiдповiдно до вимог Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та ау-диторську дiяльнiсть" i Мiжнародних стандартiв аудиту (МСА) Мiжнародної федерацiї бухгал-терiв. Нашу вiдповiдальнiсть згiдно з цими стандартами викладено в роздiлi "Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi" цього звiту. Ми є незалежними по вiдношенню до Компанiї згiдно з Кодексом етики професiйних бухгалтерiв Ради з Мiжнародних стандартiв етики для бухгалтерiв (Кодекс РМСЕБ) та етичними вимогами, застосовними в Українi до на-шого аудиту фiнансової звiтностi, а також виконали iншi обов'язки з етики вiдповiдно до цих вимог та Кодексу РМСЕБ. 

Ми вважаємо, що отриманi нами аудиторськi докази є достатнiми i прийнятними для викорис-тання їх як основи для нашої думки iз застереженням.

Пояснювальний параграф

Ми звертаємо увагу на Примiтки 2 та 3 у окремiй фiнансовiй звiтностi, яка зазначає, шо Компа-нiя Керiвництво не може передбачити всi тенденцiї, якi можуть впливати на дiяльнiсть Компанiї та iншi галузi економiки, а також те, який вплив (за наявностi такого) вони можуть надати на майбутнiй фiнансовий стан Компанiї у звязку з нестабiльною ситуацiєї в Українi та вiйськовою агресiєю. Компанiя контролює ризики спричиненi цими факторами. Нашу думку щодо цього питання не було модифiковано.

Iншi питання

Аудит фiнансової звiтностi Компанiї за рiк, що закiнчився 31 грудня 2024 р., був проведений iншим аудитором, який 23 квiтня 2025 р. висловив думку iз застереженням щодо цiєї фiнансо-вої звiтностi з приводу вiдображення основних засобiв за переоцiненою вартiстю, вiдображен-ня зменшення корисностi активiв та гарантiйних зобов'язань.

Ключовi питання аудиту

Ключовi питання аудиту - це питання, якi, на наше професiйне судження, були найбiльш зна-чущими пiд час нашого аудиту окремої фiнансової звiтностi за поточний перiод. Цi питання ро-зглядались у контекстi нашого аудиту окремої фiнансової звiтностi в цiлому та враховувались при формуваннi думки щодо неї, при цьому ми не висловлюємо окремої думки щодо цих пи-тань. Ми визначили, що описанi нижче питання є ключовими питаннями аудиту, якi слiд вiдо-бразити в нашому звiтi.

Ключовi питання аудиту	Опис аудиторських процедур

Визнання виручки вiд основної дiяльностi (Примiтка 5)

Виручка є одним iз ключових показникiв дiя-льностi Компанiї. Повнота та своєчаснiсть визнання виручки є складним процесом, вра-ховуючи значний обсяг операцiй та специфiку дiяльностi Компанiї. Беручи до уваги суттє-вiсть виручки в цiлому для Компанiї, ми зосе-редили свою увагу на цiй областi в якостi ключового питання.

	В ходi аудиту ми:

- обговорили з управлiнським персоналом наявну систему внутрiшнього контролю облi-ку повноти та своєчасного вiдображення ви-ручки;

- проаналiзували облiкову полiтику Компанiї з визнання виручки;

- розiслали та отримали вiдповiдi або прове-ли альтернативнi процедури стосовно пiдт-вердження дебiторської заборгованостi на звiтну дату;

- виконали зiставлення на вибiрковiй основi окремих бухгалтерських проводок iз вiдповi-дними первинними документами;

- перевiрили повноту розкриття цього питан-ня в окремiй фiнансовiй звiтностi.

Ми завершили процедури аудиту та вважає-мо що розкриття цього питання в окремiй фi-нансовiй звiтностi є належним.

Iнша iнформацiя

Управлiнський персонал Компанiї несе вiдповiдальнiсть за подання разом з окремою фiнансо-вою звiтнiстю iншої iнформацiї у формi: 

1.	Звiту про управлiння - вiдповiдно до вимог Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть";

2.	Регулярної рiчної iнформацiї емiтента цiнних паперiв - вiдповiдно до Положення про розк-риття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами, затвердженого рiшення Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 06.06.2023 № 608.

Наша думка щодо фiнансової звiтностi не поширюється на таку iншу iнформацiю та ми не ро-бимо висновку з будь-яким рiвнем впевненостi щодо цiєї iншої iнформацiї.

У зв'язку з нашим аудитом окремої фiнансової звiтностi нашою вiдповiдальнiстю є ознайоми-тися з iншою iнформацiєю та при цьому розглянути, чи iснує суттєва невiдповiднiсть мiж iншою iнформацiєю i фiнансовою звiтнiстю або нашими знаннями, отриманими пiд час аудиту, або чи ця iнша iнформацiя має вигляд такої, що мiстить суттєве викривлення. Якщо на основi прове-деної нами роботи стосовно iншої iнформацiї, отриманої до дати звiту аудитора, ми доходимо висновку, що iснує суттєве викривлення цiєї iншої iнформацiї, ми зобов'язанi повiдомити про цей факт.

Пiдприємство пiдготувало Звiт про управлiння за 2025 рiк. Як описано вище у роздiлi "Основа для думки iз застереженням", ми не змогли отримати прийнятнi аудиторськi докази у достат-ньому обсязi щодо запасiв станом на 31 грудня 2024 р. Вiдповiдно ми не можемо дiйти висно-вку, чи iнша iнформацiя мiстить суттєве викривлення стосовно цього питання.

На дату подання цього звiту Рiчна iнформацiя емiтента цiнних паперiв (крiм рiчної фiнансової звiтностi та Звiту про корпоративне управлiння) ще не була пiдготовлена та не надана ауди-тору. Ми очiкуємо отримати таку iнформацiю пiсля цiєї дати. Пiсля нашого ознайомлення зi змiстом наведених документiв, якщо ми дiйдемо висновку, що така iнформацiя мiстить суттєве викривлення, ми повiдомимо iнформацiю про це питання тим, кого надiлено найвищими пов-новаженнями, та розглянемо вплив цього питання на фiнансову звiтнiсть i необхiднiсть пода-льших дiй стосовно цього нашого звiту.

Вiдповiдальнiсть управлiнського персоналу та тих, кого надiлено найвищими повнова-женнями, за окрему фiнансову звiтнiсть

Управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за складання i достовiрне подання окремої фi-нансової звiтностi вiдповiдно до МСФЗ та за таку систему внутрiшнього контролю, яку управ-лiнський персонал визначає потрiбною для того, щоб забезпечити складання окремої фiнан-сової звiтностi, що не мiстить суттєвих викривлень внаслiдок шахрайства або помилки. 

При складаннi окремої фiнансової звiтностi управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за оцiнку здатностi Компанiї продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi, розкриваючи, де це застосовно, питання, що стосуються безперервностi дiяльностi, та використовуючи при-пущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку, крiм випадкiв, якщо управлiнський персонал або планує лiквiдувати Компанiю чи припинити дiяльнiсть, або не має iнших реальних альтернатив цьому. 

Тi, кого надiлено найвищими повноваженнями, несуть вiдповiдальнiсть за нагляд за процесом фiнансового звiтування Компанiї. 

Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит окремої фiнансової звiтностi 

Нашими цiлями є отримання обгрунтованої впевненостi, що окрема фiнансова звiтнiсть у цi-лому не мiстить суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства або помилки, та випуск звiту ау-дитора, що мiстить нашу думку. Обгрунтована впевненiсть є високим рiвнем впевненостi, про-те не гарантує, що аудит, проведений вiдповiдно до МСА, завжди виявить суттєве викривлен-ня, якщо воно iснує. Викривлення можуть бути результатом шахрайства або помилки; вони вважаються суттєвими, якщо окремо або в сукупностi, як обгрунтовано очiкується, вони можуть впливати на економiчнi рiшення користувачiв, що приймаються на основi цiєї Фiнансової звiт-ностi. 

Виконуючи аудит вiдповiдно до вимог МСА, ми використовуємо професiйне судження та про-фесiйний скептицизм протягом усього завдання з аудиту. Крiм того, ми: 

"	iдентифiкуємо та оцiнюємо ризики суттєвого викривлення окремої фiнансової звiтностi внаслiдок шахрайства чи помилки, розробляємо й виконуємо аудиторськi процедури у вiд-повiдь на цi ризики, а також отримуємо аудиторськi докази, що є достатнiми та прийнятни-ми для використання їх як основи для нашої думки. Ризик невиявлення суттєвого викрив-лення внаслiдок шахрайства є вищим, нiж для викривлення внаслiдок помилки, оскiльки шахрайство може включати змову, пiдробку, навмиснi пропуски, неправильнi твердження або нехтування заходами внутрiшнього контролю; 

"	отримуємо розумiння заходiв внутрiшнього контролю, що стосуються аудиту, для розробки аудиторських процедур, якi б вiдповiдали обставинам, а не для висловлення думки щодо ефективностi системи внутрiшнього контролю; 

"	оцiнюємо прийнятнiсть застосованих облiкових полiтик та обгрунтованiсть облiкових оцi-нок i вiдповiдних розкриттiв iнформацiї, зроблених управлiнським персоналом; 

"	доходимо висновку щодо прийнятностi використання управлiнським персоналом припу-щення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку та, на основi отриманих аудиторських доказiв, робимо висновок, чи iснує суттєва невизначенiсть щодо подiй або умов, якi поставили б пiд значний сумнiв можливiсть компанiї продовжити без-перервну дiяльнiсть. Якщо ми доходимо висновку щодо iснування такої суттєвої невизна-ченостi, ми повиннi привернути увагу в своєму звiтi аудитора до вiдповiдних розкриттiв iнформацiї у окремiй фiнансовiй звiтностi або, якщо такi розкриття iнформацiї є неналеж-ними, модифiкувати свою думку. Нашi висновки грунтуються на аудиторських доказах, отриманих до дати нашого звiту аудитора. Втiм майбутнi подiї або умови можуть примуси-ти компанiю припинити свою дiяльнiсть на безперервнiй основi; 

"	оцiнюємо загальне подання, структуру та змiст окремої фiнансової звiтностi включно з ро-зкриттями iнформацiї, а також те, чи показує окрема фiнансова звiтнiсть операцiї та подiї, що покладенi в основу її складання, так, щоб досягти достовiрного вiдображення.

Ми повiдомляємо тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, iнформацiю про заплано-ваний обсяг i час проведення аудиту та суттєвi аудиторськi результати, включаючи будь-якi суттєвi недолiки заходiв внутрiшнього контролю, виявленi нами пiд час аудиту. 

Ми також надаємо тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, твердження, що ми вико-нали вiдповiднi етичнi вимоги щодо незалежностi, та повiдомляємо їм про всi стосунки й iншi питання, якi могли б обгрунтовано вважатись такими, що впливають на нашу незалежнiсть, а також, де це застосовно, щодо вiдповiдних застережних заходiв.

З перелiку всiх питань, iнформацiя щодо яких надавалась тим, кого надiлено найвищими пов-новаженнями, ми визначили тi, що були найбiльш значущими пiд час аудиту окремої фiнансо-вої звiтностi поточного перiоду, тобто тi, якi є ключовими питаннями аудиту. Ми описуємо цi питання в нашому звiтi аудитора, крiм випадкiв, якщо законодавчим чи регуляторним актом заборонено публiчне розкриття такого питання, або коли за вкрай виняткових обставин ми ви-значаємо, що таке питання не слiд висвiтлювати в нашому звiтi, оскiльки негативнi наслiдки такого висвiтлення можуть очiкувано переважити його кориснiсть для iнтересiв громадськостi.

ЗВIТ ЩОДО ВИМОГ IНШИХ ЗАКОНОДАВЧИХ I НОРМАТИВНИХ АКТIВ

Законодавчi та нормативнi акти України встановлюють додатковi вимоги до iнформацiї, що стосується аудиту або огляду фiнансової звiтностi та має обов'язково мiститися в аудиторсь-кому звiтi за результатами обов'язкового аудиту. Вiдповiдальнiсть стосовно такого звiтування є додатковою до вiдповiдальностi аудитора, встановленої вимогами МСА.

Основна iнформацiя про аудитора та обставини виконання аудиторського завдання

Вiдповiдно до вимог статтi 14 Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть" надаємо основнi вiдомостi про суб'єкта аудиторської дiяльностi, що провiв аудит та обставини виконання цього аудиторського завдання.

Основнi вiдомостi про суб'єкта аудиторської дiяльностi 

Повне найменування	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Кроу Ерфольг Україна"

Iдентифiкацiйний код юридичної осо-би	36694398

Мiсцезнаходження 	01133, м. Київ, вул. Первомайського Л., 7

Iнформацiя про включення до Реєст-ру	Номер реєстрацiї в Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi 4316

Вебсторiнка 	croweerfolg.com.ua

Iнша iнформацiя про суб'єкта аудиторської дiяльностi та умови договору

№ з/п	 Найменування iнформацiї	Данi для заповнення

1	2	3

1	Iдентифiкацiйний код юридичної особи суб'єкта ауди-торської дiяльностi	36694398

2	Вебсайт суб'єкта аудиторської дiяльностi	www.crowe.com.ua/croweaa, 

croweerfolg.com.ua

3	Дата та номер договору на проведення аудиту / огля-ду та / або виконання завдання з надання обгрунтова-ної впевненостi	договору вiд 29.12.2025 № №24/11/25-КЗВВ-ОБЗ

4	Дата початку та дата закiнчення проведення аудиту / огляду та / або виконання завдання з надання обгрун-тованої впевненостi	З 30.12.2025 до 28.04.2026

5	Обов'язковий аудит фiнансової звiтностi (зазначити так / нi)	Так

6	Завдання з надання обгрунтованої впевненостi (за-значити так / нi)	Так

Призначення аудитора та загальна тривалiсть виконання повноважень аудитора

Рiшення про призначення нас аудитором прийнято Протоколом позачергових загальних зборiв акцiонерiв вiд  16.12.2025.

Загальна тривалiсть виконання нами завдання з аудиту окремої фiнансової звiтностi Компанiї без перерв з урахуванням продовження повноважень, якi мали мiсце, та повторних призна-чень становить один рiк. 

Пiдтвердження i запевнення у зв'язку з виконанням завдання з аудиту

Ми пiдтверджуємо, що цей Звiт незалежного аудитора узгоджується з Додатковим звiтом для Наглядової Ради, який надається нами за результатами проведеного аудиту.

Ми не надавали Компанiї неаудиторськi послуги, визначенi статтею 6 Закону України "Про ау-дит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть". Ми не надавали Компанiї або контрольо-ваним нею суб'єктам господарювання iншi послуги, крiм послуг з обов'язкового аудиту. 

Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Кроу Ерфольг Україна", його власники, посадовi особи, ключовий партнер з аудиту та iншi працiвники є незалежними вiд Компанiї, не брали участi у пiдготовцi та прийняттi управлiнських рiшень Компанiї в перiод, охоплений перевiре-ною фiнансовою звiтнiстю, та в перiод надання послуг з аудиту такої фiнансової звiтностi.

Основнi вiдомостi про Компанiю 

Повне найменування	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУКДУВАННЯ"

Iдентифiкацiйний код юридичної осо-би	00222999

Мiсцезнаходження 	Адреса: вулиця Ужгородська, буд. 4/В, м. ПЕРЕЧИН, ЗАКАРПАТСЬКА обл., 89200, Україна

Вiдповiднiсть визначенню пiдприємс-тва суспiльного iнтересу	Так

Наявнiсть контролю небанкiвської фi-нансової групи	Нi

Участь в небанкiвськiй фiнансовiй групi	Нi

Материнська компанiя	Нi

-	органiзацiйно-правова форма 	-

-	мiсцезнаходження	-

Дочiрня компанiя	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "КЗЗВ Ракети та Дрони" 45950550

-	органiзацiйно-правова форма 	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю

-	мiсцезнаходження	Закарпатська обл., Тячiвський р-н, селище Усть-Чорна, вул.Верховинська, будинок 219

Дочiрня компанiя	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Закар-патський завод лиття та поковок" 45739507

-	органiзацiйно-правова форма 	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю

-	мiсцезнаходження	Закарпатська обл., Ужгородський р-н, мiсто Пере-чин, вул.Промислова, будинок 7А

Дочiрня компанiя	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "РАХIВСЬКИЙ ЛАКОФАРБОВИЙ ЗАВОД"33436345

-	органiзацiйно-правова форма 	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю

-	мiсцезнаходження	Закарпатська обл., Рахiвський р-н, мiсто Рахiв, вул.Миру, будинок 34

Дочiрня компанiя	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "ФОРТМОТОРС" 46082126

-	органiзацiйно-правова форма 	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю

-	мiсцезнаходження	вулиця Верховинська, буд. 219, с-ще УСТЬ-ЧОРНА, Усть-Чорнянська, ТЯЧIВСЬКИЙ, ЗАКАРПАТСЬКА обл

Дочiрня компанiя	Приватне пiдприємство "Служба Безпеки "ТИТАН"  34196525

-	органiзацiйно-правова форма 	Приватне пiдприємство

-	мiсцезнаходження	вулиця Промислова, буд. 7 А, м. ПЕРЕЧИН, Пере-чинська, Ужгородський, ЗАКАРПАТСЬКА обл

Статутний капiтал Компанiї вiдповiдає розмiру, який визначений в її установчих документах, та у вiдомостях Єдиного державного реєстру юридичних осiб, фiзичних осiб - пiдприємцiв та гро-мадських формувань.

Компанiя здiйснила повне розкриття iнформацiї про кiнцевого бенефiцiарного власника та структуру власностi станом на 31 грудня 2025 року, вiдповiдно до вимог Положення про фор-му та змiст структури власностi, затвердженого наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 19 березня 2021 року № 163.

Дослiдження Звiту про корпоративне управлiння 

Вiдповiдно до статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" та вiдповiдно до вимог п. 45 рiшення Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 06.06.2023 № 608 (надалi - рiшення № 608) емiтент цiнних паперiв зобов'язаний залучити аудитора, який повинен перевiрити iнформацiю, зазначену у Звiтi про корпоративне управлiн-ня, та висловити свою думку щодо окремих його роздiлiв. В ходi аудиту нами дослiджено Звiт про корпоративне управлiння Компанiї, включений до рiчного звiту емiтента у частинi подання: 

"	опису основних характеристик систем внутрiшнього контролю i управлiння ризиками емi-тента та перелiк структурних пiдроздiлiв емiтента, якi здiйснюють ключовi обов'язки щодо забезпечення роботи систем внутрiшнього контролю i управлiння ризиками,

"	iнформацiї про наявнiсть затвердженої декларацiї схильностi до ризикiв емiтента, а також опис ключових положень декларацiї схильностi до ризикiв емiтента,

"	перелiку осiб, якi прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцiй емiтента,

"	iнформацiї про наявнi обмеження прав участi та голосування акцiонерiв (учасникiв) на за-гальних зборах емiтента,

"	порядку призначення та звiльнення посадових осiб емiтента,

"	повноважень посадових осiб емiтента.

На нашу думку, зазначена iнформацiя у Звiтi про корпоративне управлiння Приватного акцiо-нерного товариства "Краматорський завод важкого верстатобудування" за 2025 рiк була пiд-готовлена в усiх суттєвих аспектах у вiдповiдностi до вимог пунктiв 5-9 частини 3 статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" та узгоджується iз iн-формацiєю, що мiститься у внутрiшнiх, корпоративних та статутних документах Компанiї.

Крiм того, ми перевiрили iнформацiю, включену до Звiту про корпоративне управлiння, розк-риття якої вимагається пунктами 1-4 частини 3 статтi 127 зазначеного Закону та пiдпунктами 1-5 пункту 43 рiшення № 608, а саме:

"	посилання на iнформацiю про практику корпоративного управлiння, застосовувану понад визначенi законодавством вимоги;

"	пояснення, вiд яких частин кодексу корпоративного управлiння Компанiя вiдхиляється i опис обгрунтування причини таких вiдхилень;

"	iнформацiю про проведенi загальнi збори акцiонерiв (учасникiв) та загальний опис прийня-тих на зборах рiшень;

"	персональний склад Наглядової ради та колегiального виконавчого органу Компанiї, їхнiх комiтетiв, iнформацiю про проведенi засiдання та загальний опис прийнятих на них рi-шень;

"	iнформацiю про наявнiсть корпоративного секретаря, а також звiт щодо результатiв його дiяльностi.

При перевiрцi зазначеної iнформацiї, яка включена Компанiєю до Звiту про корпоративне уп-равлiння, ми не виявили суттєвих розбiжностей з вимогами Закону України "Про ринки капiта-лу та органiзованi товарнi ринки", якi потрiбно було б включити до звiту.

Ключовий партнером з аудиту, результатом якого є цей звiт незалежного аудитора, є Сичова Тетяна Геннадiївна (номер реєстрацiї в реєстрi аудиторiв 101038). 

Вiд iменi ТОВ "Кроу Ерфольг Україна"

Ключовий партнер з аудиту / Аудитор  			                         Тетяна Сичова

Номер реєстрацiї у Реєстрi аудиторiв та 

суб'єктiв аудиторської дiяльностi: №101038

29 квiтня  2026  року  

	  	КОДИ

Пiдприємство: ПрАТ "Краматорський завод важкого верстатобудування"	Дата 	2026	01	01

Територiя: ЗАКАРПАТСЬКА	за ЄДРПОУ	00222999

Органiзацiйно-правова форма господарювання: Акцiонерне товариство	за КОАТУУ	UA21100130010027304

Вид економiчної дiяльностi: Виробництво металообробних машин	за КОПФГ	240

Середня кiлькiсть працiвникiв 2 304	за КВЕД	28.41

Адреса: вулиця Ужгородська, буд. 4/В, м. ПЕРЕЧИН, ЗАКАРПАТСЬКА обл., 89200, Україна	

Одиниця вимiру: тис. грн.	 	

Складено (зробити позначку "v" у вiдповiднiй клiтинцi):	 	

за положеннями (стандартами) бухгалтерського облiку	 	

за мiжнародними стандартами фiнансової звiтностi	 	V

Баланс (Звiт про фiнансовий стан) 

на 31 грудня 2025 року

	Форма №1	Код за ДКУД	1801001

Актив	Код рядка	На початок звiтного пе-рiоду (перераховано)	На кiнець звiтного перiоду

1	2	3	4

I. Необоротнi активи	 	 	

Нематерiальнi активи	1000	1 	81 232

первiсна вартiсть	1001	268	81 500

накопичена амортизацiя	1002	(267)	(268)

Незавершенi капiтальнi iнвестицiї	1005	71 561	59 435

Основнi засоби	1010	495 153	600 777

первiсна вартiсть	1011	1 202 261	1 527 518

знос	1012	(707 108)	(926 741)

Iнвестицiйна нерухомiсть	1015	4 205	4 193

Довгостроковi бiологiчнi активи	1020	-	-

Довгостроковi фiнансовi iнвестицiї: 

якi облiковуються за методом участi в капiталi iнших пiдп-риємств	1030	-	-

iншi фiнансовi iнвестицiї	1035	16 728	18 692

Довгострокова дебiторська заборгованiсть	1040	-	-

Вiдстроченi податковi активи	1045	54 244	68 851

Iншi необоротнi активи	1090	-	-

Усього за роздiлом I	1095	641 892	833 180

II. Оборотнi активи	 		

Запаси	1100	1 603 218	2 684 382

Виробничi запаси	1101	832 080	1 463 124

Незавершене виробництво	1102	741 776	1 060 263

Готова продукцiя	1103	29 188	16 155

Товари	1104	174	144 840

Поточнi бiологiчнi активи	1110	-	-

Дебiторська заборгованiсть за продукцiю, товари, роботи, послуги	1125	258 487	690 906

Дебiторська заборгованiсть за розрахунками:	 		

за виданими авансами	1130	22 791 555	34 969 323

з бюджетом	1135	216 783	866 297

у тому числi з податку на прибуток	1136	-	-

Дебiторська заборгованiсть за розрахунками з нарахова-них доходiв	1140	4 655	6 953

Iнша поточна дебiторська заборгованiсть	1155	125 536	212 319

Поточнi фiнансовi iнвестицiї	1160	30 270	30 270

Грошi та їх еквiваленти	1165	1 809 991	2 313 107

Витрати майбутнiх перiодiв	1170	-	-

Iншi оборотнi активи	1190	72 554	252 356

Усього за роздiлом II	1195	26 913 049	42 025 913

III. Необоротнi активи, утримуванi для продажу, та групи вибуття	1200	1 418	1 418

Баланс	1300	27 556 359	42 860 511

Пасив	Код рядка	На початок звiтного пе-рiоду	На кiнець звiтного перiоду

1	2	3	4

I. Власний капiтал			

Зареєстрований капiтал	1400	49 980	49 980

Капiтал у дооцiнках	1405	469 011	486 180

Додатковий капiтал	1410	16	16

Резервний капiтал	1415	-	-

Нерозподiлений прибуток (непокритий збиток)	1420	702 492	2 118 332

Неоплачений капiтал	1425	-	-

Вилучений капiтал	1430	-	-

Усього за роздiлом I	1495	1 221 499	2 654 508

II. Довгостроковi зобов'язання i забезпечення	 		

Вiдстроченi податковi зобов'язання	1500	-	-

Довгостроковi кредити банкiв	1510	-	-

Iншi довгостроковi зобов'язання	1515	121 054	120 693

Довгостроковi забезпечення	1520	1 545	1 761

Цiльове фiнансування	1525	-	-

Усього за роздiлом II	1595	122 599	122 454

III. Поточнi зобов'язання i забезпечення	 		

Короткостроковi кредити банкiв	1600	-	-

Поточна кредиторська заборгованiсть за:	 		

довгостроковими зобов'язаннями	1610	106	112

товари, роботи, послуги	1615	2 133 825	6 085 433

розрахунками з бюджетом	1620	23 512	41 847

у тому числi з податку на прибуток	1621	16 584	23 381

розрахунками зi страхування	1625	6 989	13 489

розрахунками з оплати працi	1630	39 999	71 652

одержаними авансами	1635	23 074 305	33 198 748

розрахунками з учасниками	1640	-	-

Поточнi забезпечення	1660	126 477	180 891

Доходи майбутнiх перiодiв	1665	-	-

Iншi поточнi зобов'язання	1690	807 048	491 377

Усього за роздiлом III	1695	26 212 261	40 083 549

IV. Зобов'язання, пов'язанi з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	-	-

Баланс	1900	27 556 359	42 860 511

Загудаєв Вiталiй Вiкторович            	Коженцева Олена Валерiївна

Генеральний директор	Головний бухгалтер

ПрАТ "КЗВВ"

________________________	ПрАТ "КЗВВ"

________________________

16 квiтня 2026 року	16 квiтня 2026 року

		КОДИ

	Дата (рiк, мiсяць, число)	2026	01	01

Пiдприємство: ПрАТ "Краматорський завод важкого верстатобудування"	за ЄДРПОУ	00222999

Звiт про фiнансовi результати (Звiт про сукупний дохiд)

За 2025 рiк

	Форма №2	Код за ДКУД	1801001

I. ФIНАНСОВI РЕЗУЛЬТАТИ

Стаття	Код рядка	За звiтний перi-од	За аналогiчний перiод поперед-нього року 

1	2	3	4

Чистий дохiд вiд реалiзацiї продукцiї (товарiв, робiт, послуг)	2000	50 428 996	19 185 923

Собiвартiсть реалiзованої продукцiї (товарiв, робiт, послуг)	2050	(47 744 952)	(17 999 467)

Валовий:	 		

Прибуток	2090	2 684 044	1 186 456

Збиток	2095	-	-

Iншi операцiйнi доходи	2120	1 254 757	430 949

Адмiнiстративнi витрати	2130	(466 990)	(316 570)

Витрати на збут	2150	(241 450)	(105 163)

Iншi операцiйнi витрати	2180	(1 585 448)	(453 308)

Фiнансовий результат вiд операцiйної дiяльностi:	 		

Прибуток	2190	1 644 913	742 364

Збиток	2195	-	-

Дохiд вiд участi в капiталi	2200	-	-

Iншi фiнансовi доходи	2220	46 208	64 193

Iншi доходи	2240	76 373	4 590

Фiнансовi витрати	2250	(10 105)	(10 734)

Втрати вiд участi в капiталi	2255	-	-

Iншi витрати	2270	(15 066)	(15)

Фiнансовий результат до оподаткування:	 		

Прибуток	2290	1 742 323	800 398

Збиток	2295	-	-

Витрати (дохiд) з податку на прибуток	2300	(333 594)	(180 266)

Прибуток (збиток) вiд припиненої дiяльностi пiсля оподаткування	2305	-	-

Чистий фiнансовий результат:	 		

Прибуток	2350	1 408 729	620 132

Збиток	2355	-	-

II. СУКУПНИЙ ДОХIД

Стаття	Код рядка	За звiтний перi-од	За аналогiчний перiод поперед-нього року

1	2	3	4

Дооцiнка (уцiнка) необоротних активiв	2400	24 278 	- 

Дооцiнка (уцiнка) фiнансових iнструментiв	2405	- 	- 

Накопиченi курсовi рiзницi	2410	- 	- 

Частка iншого сукупного доходу асоцiйованих та спiльних пiдприємств	2415	- 	- 

Iнший сукупний дохiд	2445	- 	- 

Iнший сукупний дохiд до оподаткування	2450	24 278	- 

Податок на прибуток, пов'язаний з iншим сукупним доходом	2455	- 	- 

Iнший сукупний дохiд пiсля оподаткування	2460	24 278	- 

Сукупний дохiд (сума рядкiв 2350, 2355 та 2460)	2465	1 433 007	620 132

III. ЕЛЕМЕНТИ ОПЕРАЦIЙНИХ ВИТРАТ

Стаття	Код рядка	За звiтний перi-од	За аналогiчний перiод поперед-нього року

1	2	3	4

Матерiальнi затрати	2500	47 144 227	17 548 275

Витрати на оплату працi	2505	1 262 679	648 122

Вiдрахування на соцiальнi заходи	2510	211 453	89 554

Амортизацiя	2515	58 145	51 663

Iншi операцiйнi витрати	2520	1 281 549	470 402

Разом	2550	49 958 053	18 808 016

IV. РОЗРАХУНОК ПОКАЗНИКIВ ПРИБУТКОВОСТI АКЦIЙ

Назва статтi	Код ряд-ка	За звiтний перi-од	За аналогiчний перiод поперед-нього року

1	2	3	4

Середньорiчна кiлькiсть простих акцiй	2600	142800000	142800000

Скоригована середньорiчна кiлькiсть простих акцiй	2605	-	-

Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцiю	2610	9,87	4,34

Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцiю	2615	-	-

Дивiденди на одну просту акцiю	2650	-	-

Загудаєв Вiталiй Вiкторович            	Коженцева Олена Валерiївна

Генеральний директор	Головний бухгалтер

ПрАТ "КЗВВ"

________________________	ПрАТ "КЗВВ"

________________________

16 квiтня 2026 року	16 квiтня 2026 року

		КОДИ

	Дата (рiк, мiсяць, число)	2025	12	31

Пiдприємство: ПрАТ "Краматорський завод важкого верстатобудування"	за ЄДРПОУ	00222999

Звiт про рух грошових коштiв (за прямим методом)

За 2025 рiк

	Форма №3	Код за ДКУД	1801001

Стаття	Код	За звiтний пе-рiод	За аналогiчний перiод попере-днього року (перераховано

1	2	3	4

Реалiзацiї продукцiї (товарiв, робiт, послуг)	3000	29 745 572	5 436 641

Повернення податкiв i зборiв	3005	865 433	1 226 245

у тому числi податку на додану вартiсть	3006	865 433	1 226 245

Цiльового фiнансування	3010	4 998	1 831

Надходження авансiв вiд покупцiв i замовникiв	3015	31 648 004	15 985 010

Надходження вiд повернення авансiв	3020	7 081 400	402 164

Надходження вiд вiдсоткiв за залишками коштiв на

поточних рахунках	3025	43 909	-

Надходження вiд боржникiв неустойки (штрафiв, пенi)	3035	55	23

Надходження вiд операцiйної оренди	3040	183 258	7 802

Iншi надходження	3095	6 901	1 079 914

Витрачання на оплату:	 		

Товарiв (робiт, послуг)	3100	(37 975 720)	(8 058 902)

Працi	3105	(896 282)	(461 336)

Вiдрахувань на соцiальнi заходи	3110	(212 724)	(83 944)

Зобов'язань з податкiв i зборiв	3115	(593 423)	(403 042)

Витрачання на оплату зобов'язань з податку на прибуток	3116	(321 796)	(265 372)

Витрачання на оплату зобов'язань з податку на додану вартiсть	3117	-	(239)

Витрачання на оплату зобов'язань з iнших податкiв i зборiв	3118	(271 627)	(137 431)

Витрачання на оплату авансiв	3135	(29 205 549)	(22 573 773)

Витрачання на оплату повернення авансiв	3140	(6 457)	(1 125)

Витрачання на оплату цiльових внескiв	3145	(1 200)	(2 444)

Витрачання на оплату страхування	3150	-	-

Iншi витрачання	3190	(355 630)	(221 327)

Чистий рух коштiв вiд операцiйної дiяльностi	3195	332 545	(7 666 263)

II. Рух коштiв у результатi iнвестицiйної дiяльностi			

Надходження вiд реалiзацiї:	 		

фiнансових iнвестицiй	3200	427	-

необоротних активiв	3205	28 805	-

Надходження вiд отриманих:	 		

вiдсоткiв	3215	-	86 871

дивiдендiв	3220	-	-

Надходження вiд деривативiв	3225	-	-

Надходження вiд погашення позик	3230	3 300	3 855 256

Iншi надходження	3250	-	-

Витрачання на придбання:	 		

фiнансових iнвестицiй	3255	-	-

необоротних активiв	3260	-	(104 063)

Виплати за деривативами	3270	-	-

Витрачання на надання позик	3275	(66 177)	(1 460 784)

Витрачання на придбання дочiрнього пiдприємства  та iншої господар-ської одиницi	3280	-	(310)

Iншi платежi	3290	(2 000)	-

Чистий рух коштiв вiд iнвестицiйної дiяльностi	3295	(35 645)	2 376 970

III. Рух коштiв у результатi фiнансової дiяльностi			

Надходження вiд:	 		

Власного капiталу	3300	-	-

Отримання позик	3305	550 000	317 500

Iншi надходження	3340	-	-

Витрачання на:	 		

Викуп власних акцiй	3345	-	-

Погашення позик	3350	(552 343)	(396 529)

Витрачання на сплату вiдсоткiв	3360	(1 477)	-

Витрачання на сплату заборгованостi з фiнансової оренди	3365	(355)	(1 710)

Сплату дивiдендiв	3355	-	-

Iншi платежi	3390	-	-

Чистий рух коштiв вiд фiнансової дiяльностi	3395	(4 175)	(80 739)

Чистий рух грошових коштiв за звiтний перiод	3400	292 725	(5 370 032)

Залишок коштiв на початок року	3405	1 809 991	7 180 540

Вплив змiни валютних курсiв на залишок коштiв	3410	210 391	(517)

Залишок коштiв на кiнець року	3415	2 313 107	1 809 991

Загудаєв Вiталiй Вiкторович            	Коженцева Олена Валерiївна

Генеральний директор	Головний бухгалтер

ПрАТ "КЗВВ"

________________________	ПрАТ "КЗВВ"

________________________

16 квiтня 2026 року	16 квiтня 2026 року

 

 	 	 	КОДИ

 	Дата (рiк, мiсяць, число)	2025	12	31

Пiдприємство: ПрАТ "Краматорський завод важкого верстатобудування"	за ЄДРПОУ	00222999

Звiт про власний капiтал

за 2025 рiк

 	 	 	 	 Форма №4		Код за ДКУД	1801001

Стаття	Код

рядка	Зареєст-рований капiтал	Капiтал у дооцiнках	Додатко-вий капi-тал	Резерв-ний капi-тал	Нерозподiлений прибуток (непо-критий збиток)	Неопла-чений капiтал	Вилуче-ний капi-тал	Всього

1	2	3	4	5	6	7	8	9	10

Залишок на початок року	4000	49 980	469 011	16	-	706 432	-	-	1 225 439

Коригування:									

Змiна облiкової полiтики	4005	-	-	-	-	-	-	-	-

Виправлення помилок	4010	-	-	-	-	(3 940)	-	-	(3 940)

Iншi змiни	4090	-	-	-	-	-	-	-	-

Скоригований залишок на початок року	4095	49 980	469 011	16	-	702 492	-	-	1 221 499

Чистий прибуток (збиток) за звiтний перiод	4100	-	-	-	-	1 408 729	-	-	1 408 729

Iнший сукупний дохiд за звiтний перiод	4110	-	24 278	-	-	-	-	-	24 278

Дооцiнка (уцiнка) необоротних активiв	4111	-	24 278	-	-	-	-	-	24 278

Iнший сукупний дохiд	4116	-	-	-	-	-	-	-	-

Iнший сукупний дохiд за звiтний перiод	4110	-	-	-	-	-	-	-	-

Розподiл прибутку:									

Виплати власникам (дивiденди)	4200	-	-	-	-	-	-	-	-

Вилучення капiталу:									

Викуп акцiй (часток)	4260	-	-	-	-	-	-	-	-

Iншi змiни в капiталi 	4290	-	(7 109)	-	-	7 111	-	-	2

Разом змiн у капiталi	4295	-	17 169	-	-	1 415 840	-	-	1 433 009

Залишок на кiнець року	4300	49 980	486 180	16	-	2 118 332	-	-	2 654 508

Загудаєв Вiталiй Вiкторович            	Коженцева Олена Валерiївна

Генеральний директор	Головний бухгалтер

ПрАТ "КЗВВ"

________________________	ПрАТ "КЗВВ"

________________________

16 квiтня 2026 року	16 квiтня 2026 року

 	 	 	КОДИ

 	Дата (рiк, мiсяць, число)	2024	12	31

Пiдприємство: ПрАТ "Краматорський завод важкого верстатобудування"	за ЄДРПОУ	00222999

Звiт про власний капiтал

за 2024 рiк

 	 	 	 	Форма №4 		Код за ДКУД	1801001

Стаття	Код

рядка	Зареєст-рований капiтал	Капiтал у дооцiнках	Додатко-вий капi-тал	Резер-вний капiтал	Нерозподiлений прибуток (непо-критий збиток)	Неопла-чений капiтал	Вилуче-ний капi-тал	Всього

1	2	3	4	5	6	7	8	9	10

Залишок на початок року	4000	49 980	469 544	16	-	79 498	-	-	599 038

Коригування:	 								

Змiна облiкової полiтики	4005	-	-	-	-	-	-	-	-

Виправлення помилок	4010	-	-	-	-	6 269	-	-	6 269

Iншi змiни	4090	-	-	-	-	-	-	-	-

Скоригований залишок на початок року	4095	49 980	469 544	16	-	85 767	-	-	605 307

Чистий прибуток (збиток) за звiтний перiод	4100	-	-	-	-	620 132	-	-	620 132

Iнший сукупний дохiд за звiтний перiод	4110	-	-	-	-	-	-	-	-

Дооцiнка (уцiнка) необоротних активiв	4111	-	-	-	-	-	-	-	-

Iнший сукупний дохiд	4116	-	-	-	-	-	-	-	-

Iнший сукупний дохiд за звiтний перiод	4110	-	-	-	-	-	-	-	-

Розподiл прибутку:									

Виплати власникам (дивiденди)	4200	-	-	-	-	-	-	-	-

Вилучення капiталу:									

Викуп акцiй (часток)	4260	-	-	-	-	-	-	-	-

Iншi змiни в капiталi 	4290	-	(533)	-	-	533	-	-	-

Разом змiн у капiталi	4295	-	(533)	-	-	620 665	-	-	620 132

Залишок на кiнець року	4300	49 980	469 011	16	-	706 432	-	-	1 225 439

	

Загудаєв Вiталiй Вiкторович            	Коженцева Олена Валерiївна

Генеральний директор	Головний бухгалтер

ПрАТ "КЗВВ"

________________________	ПрАТ "КЗВВ"

________________________

16 квiтня 2026 року	16 квiтня 2026 року

1.	ЗАГАЛЬНА IНФОРМАЦIЯ

Дана фiнансова звiтнiсть є окремою фiнансовою звiтнiстю ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУКДУВАННЯ" (далi - "Компа-нiя"). Скорочене найменування Компанiя у вiдповiдностi до Статуту -  ПрАТ "КЗВВ".

ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ" було засновано у 1937 роцi. Згiдно з вимогами українського законодавст-ва 29 квiтня 2011 р. Компанiя змiнило свою назву з Вiдкритого акцiонерного товариства "Краматорсь-кий завод важкого верстатобудування" на Публiчне акцiонерне товариство "Краматорський завод важкого верстатобудування". 5 серпня 2018 року рiчними Загальними зборами акцiонерiв Пiдприєм-ства було прийнято рiшення змiнити тип Компанiї з публiчного на приватне та змiнити найменування з Публiчного акцiонерного товариства "Краматорський завод важкого верстатобудування" на Прива-тне акцiонерне товариство "Краматорський завод важкого верстатобудування".

Компанiя зареєстрована 14 липня 1995 року. Юридична адреса: 89200, 89200, Закарпатська обл., Уж-городський р-н, мiсто Перечин, вул. Ужгородська, будинок 4В. 

Електронна адреса Компанiя для зв'язку: info@kzts.com.

Станом на кiнець дня 31 грудня 2025 року середньооблiкова кiлькiсть штатних працiвникiв Компанiї становить 802 особи (31 грудня 2024 року: 470 осiб).

Характеристика галузi

ПрАТ "КЗВВ" - один iз найстарших виробникiв верстатiв на територiї колишнього СРСР. Впродовж iснування, основним видом дiяльностi компанiї було i залишається виробництво металорiжучих ве-рстатiв.

Моделi верстатiв, що випускаються ПрАТ "КЗВВ", постiйно удосконалюються, пiдвищуються їх продуктивнiсть i точнiсть. Але фахiвцi заводу не лише випускають i проектують сучаснi високоточнi верстати, вони ще i виконують капiтальнi ремонти, модернiзацiю як верстатiв власного виробництва, так iнших. Також займається виготовленням запасних частин до верстатiв, великогабаритних звар-них деталей, вiдливань чавунного i кольорового литва, кооперованими постачаннями.

До основних напрямкiв дiяльностi компанiї на найближчi роки додано, механообробку та виробницт-во запчастин для ВЕУ. Освоєння виробництва обладнання пiдiгрiву залiзничних стрiлок, налагоджу-ється серiйне виробництво проекту для МОУ.

Данi верстати призначенi для обточування колiсних пар рухомого складу i використовуються локо-мотивними та вагонними депо.

З початку введення вiйськового стану в Українi, основним видом дiяльностi компанiї є виробництво продукцiї оборонного призначення.

Засновники та їх частка власностi у статутному капiталi

Станом на 31 грудня 2025 року кiнцевими бенефiцiарним власником (контролер) є: 

- Єфiмов Максим Вiкторович громадянин України 01.11.1974 д.н., IПН 2733307997, Україна. тип бе-нефiцiарного володiння - прямий вирiшальний вплив. Вiдсоток частки статутного капiталу в юридич-нiй особi або вiдсоток права голосу в юридичнiй особi складає 97,699 %, залишковi 2,301% якi є не вирiшальними та не мають впливу, складають юридичнi та фiзичнi особи, доля кожного власника акцiй окремо з яких складає не бiльше 0.5422%, якi є не значнi та не мають впливу на Компанiю. 

Органами управлiння Компанiї вiдповiдно до Статуту є:	

o	Загальнi збори акцiонерiв;

o	Наглядова рада;

o	Генеральний директор.

Загальнi збори акцiонерiв є вищим органом Компанї. 

Наглядова рада є колегiальним органом Компанiї, який здiйснює захист прав акцiонерiв та в межах компетенцiї здiйснює управлiння Компанiєю, контролює та регулює дiяльнiсть Компанiї. Кiлькiсний склад Наглядової ради Компанiї становить чотири особи. 

Виконавчим органом, який здiйснює управлiння поточною дiяльнiстю Компанiї, органiзовує виконан-ня рiшень Загальних зборiв акцiонерiв та Наглядової ради, а також є пiдзвiтним цим органам одноо-собово є Генеральний директор. 

Авторськi права, патенти, лiцензiї

ПрАТ "КЗВВ" є власником патенту на винахiд "супорт колесотокарного верстата" "81604 зареєстро-ваний 25.01.2008.

Цiнова полiтика

Суть цiнової полiтики компанiї полягає в тому, щоб встановлювати на товари такi цiни i так варiюва-ти ними залежно вiд положення на ринку, щоб забезпечити намiчений об'єм прибутку i вирiшувати iншi завдання пiдприємства.

Цiнова полiтика складається з маркетингових дослiджень, вивчення попиту ринку, дослiдження цiн конкурентiв та вивчення витрат на виготовлення продукцiї з урахуванням розрахунку рiвня рентабе-льностi.

Iстотною проблемою для компанiї є те, що для запуску замовлень у виробництво i запобiгання ризи-ку неплатоспроможностi замовника, договiрними умовами передбачено отримання передоплати взамiн банкiвської гарантiї повернення авансового платежу, а також узгодження попередньої цiни на вироблену продукцiю. Пiсля отримання передоплати завод не має права змiнювати умови договорiв i збiльшувати оптовi цiни.

Крiм того, протягом минулого року вiдбулося значне зростання цiн на комплектуючi вироби, сирови-ну i матерiали, i як наслiдок, вiдбулося збiльшення собiвартостi продукцiї у виробництвi.

Вплив на стан оточуючого середовища i план дiй щодо зменшення шкiдливого впливу.

Компанiя працює в рамках чинних законодавчих актiв: контроль ефективностi роботи екологiчних споруд, своєчасна переробка i утилiзацiя промислових вiдходiв виключає забруднення "рунту, пове-рхневих i пiдземних вод, атмосферного повiтря. 

Щороку у компанiї видається наказ "Про заходи по подальшому полiпшенню стану охорони працi i екологiчної обстановки" з пiдприємствами. Для ПрАТ "КЗВВ" розроблений "План локалiзацiї i лiквi-дацiї аварiйних ситуацiй i аварiй", 

Вiдповiднiсть технологiї проекту нацiональним та мiжнародним стандартам та нормативам щодо впливу на оточуюче середовище. 

Дiючi технологiї i устаткування вiдповiдають сучасним вимогам i стандартам. Продукцiя виготовля-ється за допомогою високопродуктивного i високоточного устаткування. З 2007 року упроваджена i застосовується система менеджменту якостi при проєктуваннi, розробцi, виробництвi, реалiзацiї, пусконалагоджувальних роботах, ремонтi i сервiсному обслуговуванню важких металорiжучих верс-татiв, що вiдповiдають вимогам I50 9001- 2015.

Фактори ризику

Великi виробничi цикли виготовлення важких верстатiв часто не задовольняють замовникiв, тому потрiбен обачливий запуск верстатiв у виробництво з попередженням до укладення контракту. Це особливо небезпечно при одиничному виробництвi, коли другий запит на такий верстат може з'яви-тися не скоро.

Останнiм часом майже всi замовлення проходять стадiю тендеру та потребують випуску таких бан-кiвських продуктiв як: акредитиви, банкiвськi гарантiї повернення авансового платежу, тендернi гара-нтiї та iнше.

Ризик негативного розвитку ринку продукцiї заводу iснує при недостатнiй якостi продукцiї, при недо-статнiй рекламi, при недостатньому рiвнi сервiсного обслуговування i при програшi тендерiв.

Iснують також ризики при поставцi матерiалiв для виробництва верстатiв через вагонну норму вiд-вантаження, оскiльки доводиться придбавати зайве.

Умовами запобiгання ризикам в даному планi розглядаються:

- ретельне вивчення реальних потреб i можливостей замовника;

- широкий пошук запасного замовника на випадок втрати першого;

- постiйна участь в регiональних i мiжнародних виставках;

- усестороння пiдготовка матерiалiв на тендер i особиста участь представника заводу при проведен-нi тендерних торгiв;

- укладення контрактiв на постачання устаткування i виконання робiт по монтажу на умовах "пiд ключ";

- розробка системи заходiв щодо зниження потреби компанiї в оборотних коштах за рахунок пiдви-щення ритмiчностi роботи, зменшення запасiв, роботи з дебiторами;

- укладення довгострокових договорiв з постачальниками сировини з чiткими умовами i штрафними санкцiями;

- застосування найкращих, що одержали свiтове визнання, комплектуючих виробiв по системах ЧПУ, по гiдро- i електроапаратурi;

-зниження ризикiв фiнансування, своєчасний розрахунок за виконанi роботи i реалiзовану продукцiю. Запуск у виробництво продукцiї здiйснюється, як правило, пiсля отримання 50% передплати. Вiдва-нтаження продукцiї проводиться пiсля отримання 100% сплати.

2.	ЕКОНОМIЧНЕ СЕРЕДОВИЩЕ, В ЯКОМУ КОМПАНIЯ ПРОВОДИТЬ СВОЮ ДIЯЛЬНIСТЬ, РИЗИКИ

Унаслiдок воєнної агресiї рф частина територiй була окупована. Компанiї в iнших регiонах зазнали значних втрат через руйнування та пошкодження потужностей або ж просто зiткнулися з перебоями в роботi та складнощами зi збутом продукцiї. Зокрема, експортери втратили частину виручки. Ком-панiї, якi орiєнтуються на внутрiшнiй ринок, постраждали через падiння попиту на свою продукцiю, порушення виробничих процесiв та ланцюгiв постачання.

Компанiя визначає для себе наступнi ризики та шляхи їх пом'якшення, наведенi у таблицi нижче:

Ризики	Пом'якшення наслiдкiв

Податковий ризик

Ризик податкового до-нарахування, адмiнiс-тративного та судово-го оскарження	ПрАТ "КЗВВ" були прийнятi ряд заходiв, метою яких є розробка нових видiв продукцiї, якi необхiднi країнi в цей час. Заходiв, спрямованих на зниження ризикiв рiзкого падiння обсягiв виробництва, реалiзувавши якi, завод був спроможний наповнити портфель контрактiв у звiтному перiодi й зберегти стабiльну роботу пiдприємства. Для реалiзацiї заходiв було залучено широке коло конструкторсько-технологiчних пiдроздiлiв пiдпри-ємства, функцiонують лабораторiї конструкторсько-технологiчних дослi-джень номенклатури виробництв та команди вдосконалювання процесiв. Створена система контролю проходження всiх замовлень вiд реєстрацiї до вiдповiдi замовниковi у встановлений термiн, На пiдприємствi органi-зоване глибоке пророблення замовлень головними фахiвцями при конст-руюваннi, комплектацiї й виробництвi, що дозволяє знизити собiвартiсть за рахунок мiнiмiзацiї витрат i оптимiзувати цiни на продукцiю.

Валютний ризик

Зростання вартостi iноземної валюти по вiдношенню до нацiо-нальної валюти, змiни у валютному законо-давствi	Ризики, викликанi коливаннями валютних курсiв, впливають на фiнансовi результати ПрАТ "КЗВВ", який працює на свiтовому iндустрiальному ринку як експортер машинобудiвної продукцiї i як iмпортер сировини, ма-терiалiв, виробiв що комплектують, Для мiнiмiзацiї валютного ризику ке-рiвництвом розроблена i дiє система цiноутворення.

Кредитний ризик

Контрагенти, якi отри-мали передоплати по контрактам, можуть не виконати взятих на себе зобов'язань щодо виконання договору	Умовами запобiгання ризикам в даному планi розглядаються: ретельне вивчення реальних потреб i можливостей замовника; широкий пошук запасного замовника на випадок втрати першого; постiйна участь в регiо-нальних i мiжнародних виставках; усестороння пiдготовка матерiалiв на тендер i особиста участь представника заводу при проведеннi тендерних торгiв; укладення контрактiв на постачання устаткування i виконання ро-бiт по монтажу на умовах "пiд ключ"; розробка системи заходiв щодо зниження потреби компанiї в оборотних коштах за рахунок пiдвищення ритмiчностi роботи, зменшення запасiв, роботи з дебiторами; укладення довгострокових договорiв з постачальниками сировини з чiткими умова-ми i штрафними санкцiями.

3.	ОСНОВИ ПОДАННЯ IНФОРМАЦIЇ

Заява про вiдповiднiсть Мiжнародним стандартам фiнансової звiтностi

Окрема фiнансова звiтнiсть Компанiї складена вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звi-тностi. Пiд термiном Мiжнароднi стандарти фiнансової звiтностi надалi в широкому сенсi розумiють-ся стандарти й тлумачення, якi прийнятi Радою з мiжнародних стандартiв бухгалтерського облiку (РМСБО/IASB):

"	Мiжнароднi стандарти фiнансової звiтностi (МСФЗ/IFRS);

"	Мiжнароднi стандарти бухгалтерського облiку (МСБО/IAS);

"	Тлумачення, розробленi Комiтетом з Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi (ТКМСФЗ/ IFRIC) або Постiйним комiтетом з тлумачень (ПКТ/SIC).

Компанiя складає окрему фiнансову звiтнiсть вiдповiдно до МСФЗ з моменту першого прийняття їх за концептуальну основу пiдготовки цiєї фiнансової звiтностi - 01.01.2012 року. Ця фiнансова звiт-нiсть була пiдготовлена на основi принципу iсторичної вартостi, за винятком: основних засобiв оцi-нених за справедливою вартiстю станом на 01 сiчня 2012 року, згiдно виключення IFRS 1 п.30, та за винятком активiв,  що облiковуються за справедливою вартiстю, змiни якої вiдносяться на фiнансо-вий результат або у складi iншого сукупного доходу вiдповiдно 

Вiдповiдно до Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" (надалi - Закону про бухгалтерський облiк), Нацiонального положення (стандарту) бухгалтерського облiку 1 "Загальнi вимоги до фiнансової звiтностi", затвердженого наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 07 лютого 2013 року № 73 (далi - Наказ №73), яким визначено склад статей фiнансової звiтностi та у вiдповiдних додатках затверджено форми фiнансової звiтностi, Компанiя подає:

"	Баланс (звiт про фiнансовий стан

"	Звiт про фiнансовi результати (звiт про сукупний дохiд)

"	Звiт про рух грошових коштiв

"	Звiт про власний капiтал 

Окрема фiнансова звiтнiсть Компанiя є фiнансовою звiтнiстю загального призначення, яка сформо-вана з метою достовiрного подання фiнансового стану, фiнансових результатiв дiяльностi та грошо-вих потокiв.

Безперервнiсть дiяльностi

Окрема фiнансова звiтнiсть базується на принципi безперервностi дiяльностi Компанiї, що передба-чає реалiзацiю активiв i виконання зобов'язань у ходi звичайної дiяльностi Компанiї.

За рiк, що закiнчився 31 грудня 2025 року, Компанiя отримала чистий прибуток у сумi 1 408 729 тис. грн. (2024: чистий прибуток у сумi 620 132 тис. грн.) та мала накопиченi прибутки у сумi 2 118 332 тис. грн. (2024: накопиченi прибутки у сумi 702 492 тис. грн.). Також, станом на 31 грудня 2025 поточ-нi активи Компанiї перевищували її поточнi зобов'язання на 1 942 364 тис. грн. (2024: поточнi активи Компанiї перевищували її поточнi зобов'язання на 700 788 тис. грн.).

Компанiя уклала договори оренди на виробничi площi у мiстах України Перечин, Ужгород, куди здiй-снилося часткове перемiщення виробничого обладнання.

В зв'язку з воєнним станом у найближчому майбутньому Компанiя буде вiдчувати вплив нестабiль-ної економiки в країнi. Керiвництво не може передбачити всi тенденцiї, якi можуть впливати на дiя-льнiсть Компанiї та iншi галузi економiки, а також те, який вплив (за наявностi такого) вони можуть надати на майбутнiй фiнансовий стан Компанiї. Керiвництво вважає обгрунтованим складання цiєї фiнансової звiтностi на основi припущення, що Компанiя є органiзацiєю, здатною продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi, але те, що країна знаходиться в станi вiйни, вказує на наявнiсть ризикiв для  функцiонування Компанiї. Керiвництво вживає всi необхiднi заходи для забезпечення стабiльної дiяльностi i розвитку в майбутньому.

Виходячи з припущення, що Компанiя залишатиметься безперервно дiючим в наступном фiнансо-вом перiодi i не має намiру анi потреби лiквiдуватися або зменшити масштаби своєї дiяльностi. Фi-нансова звiтнiсть не включає коригування, якi б були необхiднi у разi якщо Компанiя не була б здат-на продовжувати безперервну дiяльнiсть.

Плани та заходи Компанiї щодо захисту активiв:

-  Систематичне ведення та актуалiзацiя реєстру активiв компанiї (власних та залучених на договiр-них засадах);

- За об'єктивної можливостi вiдмова (повернення власникам) вiд оренди/користування активiв, якi наразi не використовуються у господарськiй дiяльностi компанiї, та без яких можливий повноцiнний (безперебiйний) виробничий процес;

- Щоденне отримання та узагальнення iнформацiї з "проблемних" регiонiв - реальна картина щодо ситуацiї, настроїв, перспектив ведення бiзнесу, тощо;

- Регулярна комунiкацiя зi спiвробiтниками та партнерами компанiї через надiйнi засоби комунiкацiї;

На даний момент Компанiя має договори з Мiнiстерством оборони України. У 2026 роцi ПрАТ "КЗВВ" буде i далi розвивати серiйне виробництво продукцiї оборонного призначення.

Але, не зважаючи на подiї, що вiдбуваються на Сходi України, компанiя продовжує роботу у мiстi Краматорськ. На сьогоднiшнiй день продовжують працювати це металевих конструкцiй та заготiве-льний цех.

Прийняття стандартiв та тлумачень у звiтному перiодi

В цiлому, облiкова полiтика вiдповiдає тiй, що застосовувалась у попередньому звiтному роцi. Деякi новi стандарти та тлумачення та/або змiни до них стали обов'язковими для застосування з 1 сiчня 2025 року або пiсля цiєї дати. Нижче наведена iнформацiя щодо таких нових та переглянутих стан-дартiв та тлумачень, що повиннi застосовуватися Компанiєю.

Поправки до МСБО 21 "Вплив змiн валютних курсiв" - Неможливiсть обмiну.

Цi поправки вимагають вiд компанiй застосовувати послiдовний пiдхiд при оцiнцi того, чи можна об-мiняти валюту на iншу валюту та при визначеннi обмiнного курсу, який слiд використовувати, коли це неможливо, а також вимоги щодо розкриття iнформацiї.

Поправки не мали суттєвого впливу на фiнансову звiтнiсть Компанiї.

Компанiя не застосовувала жодних нових стандартiв, тлумачень чи поправок ранiше вiд дати на-брання ними чинностi, за винятком ретроспективного застосування тодi й там, де воно стало обов'я-зковим.

МСФЗ та Тлумачення, якi не набрали чинностi

Компанiя не застосовувала наступнi МСФЗ, тлумачення та поправки до МСФЗ та МСБО, якi були опублiкованi, але ще не набрали чинностi. Компанiя планує застосувати данi змiни з дати набрання ними чинностi. 

МСФЗ 18 "Подання та розкриття iнформацiї у фiнансовiй звiтностi" 

МСФЗ 18 замiнює МСБО 1 "Подання фiнансової звiтностi" та встановлює значнi новi вимоги до по-дання фiнансової звiтностi, придiляючи особливу увагу таким питанням:

-	Звiту про прибутки або збитки, включаючи вимоги до обов'язкових промiжних пiдсумкiв, якi мають бути представленi. МСФЗ 18 вводить вимоги до статей доходiв i витрат, якi повиннi бути вiд-несенi до однiєї з п'яти категорiй у звiтi про прибутки або збитки - операцiйна, iнвестицiйна, фiнан-сова, податок на прибуток та припинена дiяльнiсть, з яких першi три є новими. 

-	дезагрегацiї iнформацiї, включаючи впровадження загальних принципiв того, як повинна бути агрегована та дезагрегована iнформацiя у фiнансовiй звiтностi. 

-	розкриттю iнформацiї, пов'язаної з показниками ефективностi, визначеними керiвництвом, якi є показниками фiнансових результатiв на основi загального або промiжного пiдсумку, що вимагаєть-ся за МСФЗ, з внесеними коригуваннями (наприклад, "скоригований прибуток або збиток"). Розк-риття будуть включати звiрку показника ефективностi з найближчим загальним або промiжним пiд-сумком у звiтностi за МСФЗ. 

МСФЗ 18 та пов'язанi з ним змiни до iнших стандартiв застосовуються для звiтних перiодiв, якi по-чинаються з 1 сiчня 2027 року або пiсля цiєї дати. МСФЗ 18 застосовуватиметься ретроспективно, дозволяється дострокове застосування. 

Наразi Компанiя працює над визначенням усiх наслiдкiв, якi матиме застосування МСФЗ 18 на фi-нансову звiтнiсть.

МСФЗ 19 "Дочiрнi пiдприємства, що не є пiдзвiтними суспiльству: розкриття iнформацiї"

МСФЗ 19 - новий стандарт, який дозволяє дочiрнiм компанiям, що вiдповiдають певним критерiям, надавати скорочене розкриття iнформацiї, застосовуючи при цьому повнi вимоги до визнання, оцiнки та подання за МСФЗ. Суб'єкт господарювання матиме право застосовувати МСФЗ 19 у своїй консо-лiдованiй, окремiй або iндивiдуальнiй фiнансовiй звiтностi, якщо вiн вiдповiдає критерiям прийнятно-стi на кiнець звiтного перiоду.

Критерiями прийнятностi для застосування МСФЗ 19 є:

-	суб'єкт господарювання є дочiрнiм пiдприємством (як визначено в МСФЗ 10 "Консолiдована фiнансова звiтнiсть");

-	суб'єкт господарювання не є пiдзвiтним суспiльству є пiдзвiтним суспiльству; i

-	суб'єкт господарювання має кiнцеву або промiжну материнську компанiю, яка складає консо-лiдовану фiнансову звiтнiсть, доступну для загального використання, яка вiдповiдає МСФЗ.

Суб'єкт господарювання є пiдзвiтним суспiльству, якщо:

-	його борговi iнструменти або iнструменти власного капiталу продаються на вiдкритому ринку або вiн знаходиться в процесi випуску таких iнструментiв для торгiвлi на вiдкритому ринку;

-	вiн тримає активи у довiрчiй власностi для широкої групи стороннiх осiб як один iз своїх ос-новних видiв дiяльностi.

У зв'язку iз введенням МСФЗ 19 вносяться змiни до iнших стандартiв бухгалтерського облiку МСФЗ. МСФЗ 19 є добровiльним стандартом для вiдповiдних дочiрнiх компанiй. Суб'єктовi господарювання дозволяється застосовувати МСФЗ 19 бiльше одного разу. Суб'єкт господарювання, який вирiшив застосовувати МСФЗ 19, може пiзнiше скасувати цей вибiр. МСФЗ 19 набирає чинностi для рiчних звiтних перiодiв, що починаються 1 сiчня 2027 року або пiсля цiєї дати, з дозволеним достроковим застосуванням. 

Компанiя не застосовуватиме МСФЗ 19.

Ключовi бухгалтерськi оцiнки та припущення

При пiдготовцi фiнансової звiтностi Компанiя робить оцiнки та припущення, якi мають вплив на ви-значення сум активiв i зобов'язань, визначення доходiв та витрат звiтного перiоду, розкриття умов-них активiв та зобов'язань на дату пiдготовки фiнансової звiтностi, грунтуючись на МСФЗ, МСБО та тлумаченнях, розроблених Комiтетом з тлумачень мiжнародної фiнансової звiтностi.

Для оцiнки всiх визнаних активiв та зобов'язань застосовуються правила оцiнки (з урахуванням ви-ключень), передбаченi МСФЗ, якi дiють на дату балансу.

Компанiя застосувала виключення, дозволене МСФЗ 1 "Перше застосування Мiжнародних стандар-тiв фiнансової звiтностi", що дозволяє оцiнювати основнi засоби на дату переходу на МСФЗ за справедливою вартiстю i використовувати цю справедливу вартiсть в якостi фактичної вартостi ос-новних засобiв. Керiвництво Компанiї переконане що даний перегляд був необхiдний для об'єктивної оцiнки необоротних активiв. 

Iстотнi облiковi судження керiвництва

Пiдготовка фiнансової звiтностi у вiдповiдностi до МСФЗ вимагає вiд керiвництва Компанiї здiйснен-ня попереднiх оцiнок й припущень, якi мають вплив на суми, що представленi у фiнансовiй звiтностi. Через властиву цим оцiнкам неточнiсть, фактичнi результати, якi вiдображаються в наступних перi-одах, можуть вiдрiзнятися вiд цих оцiнок.

4.	ОСНОВНI ПРИНЦИПИ СКЛАДАННЯ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI ТА ОБЛIКОВА ПОЛIТИКА

Основнi принципи складання фiнансової звiтностi та облiкова полiтика складена загально положень та стандартiв МСФЗ (IFRS) та МСБО (IAS) i нижче.

Функцiональна валюта

Функцiональною валютою Компанiї є валюта основного економiчного середовища, в якому Компанiя здiйснює свою дiяльнiсть. Функцiональною валютою Компанiї та валютою представлення цiєї фi-нансової звiтностi Компанiї є нацiональна валюта України - українська гривня (надалi - "грн."). Всi значення заокругленi до цiлих тисяч гривень, якщо не вказано iнше.

Перерахунок iноземних валют

Доходи отриманi, витрати понесенi i капiтальнi активи, придбанi в iноземнiй валютi, перераховують-ся в функцiональну валюту за обмiнним курсом на дату здiйснення операцiї. Грошовi активи та зо-бов'язання, вираженi в iноземнiй валютi, перераховуються за курсом на кiнець звiтного перiоду або за курсом угоди, коли необхiдно. Результати нереалiзованих i реалiзованих прибуткiв i збиткiв вiд курсових рiзниць вiдображаються у складi операцiйних чи iнших доходiв та витрат звiту про прибут-ки i збитки та iншi сукупнi доходи.

Офiцiйнi курси обмiну валют, якi використанi для пiдготовки цiєї фiнансової звiтностi, наведенi ниж-че.

Найменування валюти	На 31 грудня 2025 р.	На 31 грудня 2024 р.	На 31 грудня 2023 р.

Долар США (USD)	42,3878	42,0390	37,9824

Євро (EUR)	49,8565	43,9266	42,2079

Взаємозалiк

Фiнансовi активи та зобов'язання згортаються, а в звiтi про фiнансовий стан вiдображається згорну-тий залишок, якщо Компанiя має юридичне право здiйснювати залiк вiдображених у звiтi про фiнан-совий стан сум та має намiр або зробити взаємозалiк, або реалiзувати актив та погасити зо-бов'язання одночасно. Таке право на згортання (а) не повинне ставитися у залежнiсть вiд майбутнiх подiй, i (б) повинне мати юридичну силу у всiх наступних обставинах: (I) в ходi звичайної дiяльнос-тi, (II) у разi невиконання зобов'язань (дефолту) та (III) у разi неплатоспроможностi або банкрутства. Доходи i витрати не згортаються у звiтi про прибутки i збитки та iншi сукупнi доходи, за виключен-ням тих випадкiв, коли це вимагається або дозволяється МСФЗ або вiдповiдним тлумаченням, при цьому такi випадки окремо розкриваються в облiковiй полiтицi Компанiї. При облiку передачi фiнан-сового активу, яка не веде до припинення визнання такого активу, Компанiя не згортає переданий актив та пов'язане з ним зобов'язання.

Визнання доходу

Компанiя визнає дохiд в наслiдок передачi обiцяних товарiв або послуг клiєнтам у сумi, що вiдобра-жає компенсацiю, на яку пiдприємство очiкує мати право в обмiн на цi товари або послуги.

Компанiя застосовує МСФЗ 15 "Дохiд вiд договорiв з клiєнтами" до договорiв з клiєнтами, за умови що клiєнт - це сторона, яка уклала з Компанiям договiр про отримання товарiв чи послуг, якi є ре-зультатом звичайної дiяльностi Компанiї в обмiн на компенсацiю.

Компанiя визнає дохiд вiд договорiв з клiєнтами тiльки тодi, коли виконуються всi наведенi нижче критерiї:

"	сторони договору схвалили договiр (письмово, усно чи у вiдповiдностi з iншою звичайною практикою) i готовi виконувати свої зобов'язання;

"	компанiя може визначити права кожної сторони вiдносно товарiв або послуг, якi будуть пере-даватися

"	компанiя може визначити умови оплати за товари або послуги, якi будуть передаватися;

"	договiр має комерцiйну сутнiсть (тобто очiкується, що ризик, час або величина майбутнiх грошових потокiв Компанiї змiняться внаслiдок договору); та

"	цiлком ймовiрно, що Компанiя отримає компенсацiю, на яку воно має право в обмiн на товари або послуги, якi будуть переданi клiєнту.

Якщо договiр з клiєнтом не вiдповiдає цим критерiям, а Компанiя отримує вiд клiєнта компенсацiю, Компанiя визнає отриману компенсацiю як дохiд тiльки тодi, коли вiдбувається будь-яка з таких подiй:

"	компанiя не має невиконаних зобов'язань щодо передачi товарiв або послуг клiєнтовi i прак-тично вся отримана компенсацiя не пiдлягає поверненню; або

"	договiр був розiрваний i отримана вiд клiєнта компенсацiя не пiдлягає поверненню.

Дохiд визнається в момент, коли кожне зобов'язання за договором виконано. Дохiд визнається миттєво, крiм випадкiв, коли одночасно виконуються такi умови:

"	клiєнт отримує i споживає вигоди вiд результатiв роботи виконавця вiдповiдно до виконаних робiт;

"	результати роботи виконавця створюють або покращують актив, контрольований замовни-ком;

"	актив, створюваний у процесi виконання робiт, не може бути використаний виконавцем з iн-шою метою;

"	виконавець має право на оплату виконаної на поточну дату частки робiт.

Визнання iнших доходiв

Проценти визнаються у тому звiтному перiодi, до якого вони належать, та розраховуються, вихо-дячи з бази їх нарахування та строку користування вiдповiдними активами. Отриманi Компанiєю дивiденди визнаються у разi встановлення прав на отримання платежу. Умовою визнання процен-тiв є iмовiрнiсть отримання Компанiєю економiчної вигоди, а дивiдендiв - достовiрно оцiнений до-хiд.

Основнi засоби 

Облiк основних засобiв у компанiї здiйснюється на пiдставi МСБО №16 "Основнi засоби".

Одиницею облiку основних засобiв є об'єкт основних засобiв.

Основнi засоби вiдображаються в звiтностi за переоцiненою вартiстю за вирахуванням накопиченої амортизацiї.

Первiсна вартiсть основних засобiв збiльшується на суму витрат, пов'язаних iз полiпшенням об'єкта (модернiзацiя, модифiкацiя, добудова, дообладнання, реконструкцiя тощо), що призводить до збi-льшення майбутнiх економiчних вигiд, первiсно очiкуваних вiд використання об'єкта, що полягає у зростаннi або строку корисного використання об'єкта, та/або його потужностi чи продуктивностi. Ви-трати, що здiйснюються для пiдтримання об'єкта в робочому станi та отримання первiсно визначе-ної суми майбутнiх економiчних вигiд вiд його використання, включаються до складу витрат перiоду, в якому вони були здiйсненi, на той же рахунок облiку витрат, куди вiдноситься амортизацiя вiдповi-дного об'єкта основних засобiв.

У разi капiталiзацiї нових запасних частин замiненi запаснi частини виводять з експлуатацiї та їхню залишкову балансову вартiсть визнають збитком вiд вибуття.

Компанiя здiйснює регулярний аналiз ремонтiв вартiстю бiльше рiвня визнання основних засобiв, передбаченого в Податковому кодексi України, на предмет їх можливої капiталiзацiї. Iншi ремонти, як правило, пов'язанi з пiдтримкою об'єкта в поточному станi, i Компанiя має право їх не капiталiзувати. В актi можуть бути вказанi виявленi дефекти об'єкта та перелiк робiт з їх виправлення.

До складу основних засобiв вiдносяться активи, термiн корисного використання яких бiльше одного року або операцiйного циклу (якщо вiн бiльший за рiк) та вартiстю понад 20 000 грн.

При введеннi в експлуатацiю основного засобу постiйно дiюча комiсiя встановлює термiн експлуата-цiї для кожного об'єкта основних засобiв, але не менш нiж мiнiмально встановлених Податковим Ко-дексом України (НКУ).

При нарахуваннi амортизацiї об'єктiв основних засобiв  застосовується прямолiнiйний метод.

Початкову оцiнку об'єкта основних засобiв здiйснюється за iсторичною собiвартiстю згiдно з МСФЗ (IAS) 16 "Основнi засоби". ПДВ, сплачений постачальнику по об'єктах, якi не використовуються у господарськiй дiяльностi компанiї, у випадках, коли податок не вiдшкодовується компанiї, включа-ється до первiсної вартостi об'єкта.

Iнвентаризацiйна комiсiя при проведеннi рiчної iнвентаризацiї, а також при реалiзацiї, безоплатнiй передачi ОЗ та у разi потреби оцiнює вiдповiднiсть об'єктiв основних засобiв поняттю активу. Зазна-чена оцiнка проводиться в момент здiйснення господарських операцiй та з тiєю регулярнiстю, щоб їхня вартiсть на дату балансу суттєво не вiдрiзнялася вiд справедливої вартостi з урахуванням ви-мог МСФЗ (IAS) 36 "Знецiнення активiв" та МСФЗ (IAS) 16 "Основнi засоби".

Пiд час проведення iнвентаризацiї основних засобiв та нематерiальних активiв Компанiя збiльшує спочатку встановленi термiни корисного використання об'єкта, який продовжує використовуватись у господарськiй дiяльностi, не допускаючи його повного зносу. Комiсiя визначає термiни корисного ви-користання об'єктiв основних засобiв в залежностi вiд технiчних умов, але не нижче мiнiмально до-пустимих термiнiв, встановлених ст. 138 Податкового Кодексу України.

Балансовий рахунок	Найменування	Група ОЗ 	Термiн корисного використання, рокiв

101	Земельнi дiлянки	1 - Земельнi дiлянки	-

103	Будiвлi, споруди та пе-редавальнi пристрої	2 - Будiвлi 	20

104	Машини та обладнання	4 - Машини та обладнання	5

105	Транспортнi засоби	5 - Транспортнi засоби	5

106	Iнструменти, прилади, виробничий та госпо-дарський iнвентар	6 - Iнструменти, прилади, iнве-нтар, меблi	4

109	Iншi основнi засоби	9 - Iншi основнi засоби	12

Компанiя проводить переоцiнку тих основних засобiв, залишкова вартiсть яких вiдрiзняється вiд справедливої вартостi на дату балансу бiльш нiж на 10%.

Перевищення сум попереднiх дооцiнок над сумою попереднiх уцiнок залишкової вартостi об'єктiв необоротних активiв включаються до складу нерозподiленого прибутку з одночасним зменшенням додаткового капiталу при вибуттi переоцiнених об'єктiв необоротних активiв.

Необоротнi активи, що утримуються для продажу, вiдображаються вiдповiдно до MCO3 (IFRS)5 "Довгостроковi активи, призначенi для продажу та припинена дiяльнiсть". 

При прийняттi рiшення про продаж основних засобiв їхню вартiсть переводити зi складу необорот-них до складу оборотних активiв (товарiв) та амортизацiя не нараховується. 

Нематерiальнi активи

Визнання, оцiнка та облiк нематерiальних активiв. здiйснюється вiдповiдно до МСБО (IAS) 38 "Нема-терiальнi активи". Одиницею (облiку визначено окремий (об'єкт нематерiальних активiв. Об'єкти не-матерiальних активiв оцiнюються за собiвартiстю. Термiни корисного використання нематерiальних активiв визначаються умовами контрактiв по придбанню або використанням нематерiального. акти-ву, судженням спецiалiстiв або мiнiмального термiну, що встановлений законодавством,

Амортизацiя нематерiальних активiв нараховується за прямолiнiйним методом протягом передбачу-ваного термiну їх корисного (використання, встановленого правовстановлюючим документом. В разi вiдсутностi такого документа встановлено термiн для нарахування амортизацiї 19 рокiв.

Нематерiальнi активи з необмеженим термiном використання - не амортизуються.

Нарахування амортизацiї здiйснюється щомiсячно протягом строку корисної експлуатацiї об'єктiв нематерiальних активiв

Нематерiальний актив припиняє визнаватись в бухгалтерському облiку в таких випадках:

- якщо вiд його використання не очiкуються майбутнi економiчнi виголи; або

- у разi його вибуття шляхом 

o	лiквiдацiї;

o	продажу;

o	безоплатного передавання.

Нарахування амортизацiї нематерiальних активiв припиняється в останньому повному календарному мiсяцi, що передує мiсяцю, на який припадає одна з двох дат, яка вiдбувається ранiше:

- на дату, з якої актив класифiкують як утримуваний для продажу, або

- на дату, з якої припиняють визнання активу.

Термiни корисного використання об'єктiв нематерiальних активiв визначається постiйно дiючою ко-мiсiєю, створеною наказом у компанiї при прийняттi до облiку.

Лiквiдацiйна вартiсть об'єктiв нематерiальних активiв з визначеним строком корисної експлуатацiї приймається такою, яка дорiвнює 1 грн. за винятком випадкiв коли:

1)	наявне зобов'язання третьої сторони придбати актив наприкiнцi строку його корисної експлу-атацiї, або

2)	 iснує активний ринок (як визначено в МСФЗ (IFRS) 13 "Оцiнка справедливої вартостi") для такого активу, i:

-	лiквiдацiйну вартiсть можна буде визначити за посиланнями на цей ринок; та

-	iснує висока ймовiрнiсть, що такий ринок iснуватиме наприкiнцi строку корисної експлуатацiї активу.

Iнвестицiйна нерухомiсть

Вiдповiдно до МСФЗ (IAS) 40 "Iнвестицiйна нерухомiсть" визнаються об'єктами iнвестицiйної неру-хомостi земельнi дiлянки (на правi власностi) або будiвлi, споруди, що мiстяться з метою отримання орендних платежiв.

Основними критерiями для розмежування iнвестицiйної та операцiйної нерухомостi у разi, якщо той самий об'єкт основних засобiв використовується як iнвестицiйна i як операцiйна нерухомiсть (при неможливостi подiлу об'єкта на частини), переважний характер використання об'єкта визначати за його площею. Об'єкт визнається iнвестицiйною нерухомiстю, якщо оперативну оренду передано по-над 50% його площi.

Iнвестицiйну нерухомiсть облiковується за фактичною вартiстю.

Аналiтичний облiк iнвестицiйної нерухомостi ведеться по кожному об'єкту та на дату балансу вiдо-бражаються у фiнансовiй звiтностi щодо собiвартостi за вирахуванням накопиченої амортизацiї та накопичених збиткiв вiд знецiнення.

Для нарахування амортизацiї iнвестицiйної нерухомостi застосовується прямолiнiйний метод та амортизується протягом термiну корисного використання таких об'єктiв.

Витрати утримання об'єктiв iнвестицiйної нерухомостi визнаються витратами перiоду i вiдобража-ються як iншi витрати операцiйної дiяльностi. 

Облiк запасiв

Одиницею бухгалтерського облiку запасiв вважати кожне найменування цiнностей.

Товарно матерiальнi цiнностi визнають, оцiнюють та облiковують згiдно з вимогами МСБО (IAS) 2 "Запаси". Запаси визнаються компанiєю, якщо вони належать йому та:

-	наявна вiрогiднiсть отримання економiчної вигоди вiд їх використання в майбутньому;

-	їх вартiсть може бути достовiрно оцiнена.

Первiсна вартiсть запасiв, придбаних за плату, визначається за собiвартiстю запасiв, яка склада-ється з таких фактичних витрат:

- суми сплаченi постачальникам, за вирахуванням непрямих податкiв;

- суми мита при ввезенi;

- суми непрямих податкiв що пов'язанi з придбанням запасiв, що не повертаються компанiї;

- транспортно - заготiвельнi витрати - витрати на заготiвлю запасiв, сплата тарифiв за погрузочно-вантажнi роботи та транспортування запасiв всiма видами транспорту до мiсця їх використання, включаючи витрати на страхування ризикiв транспортування запасiв;

- iншi витрати, якi безпосередньо пов'язанi з придбанням запасiв та приведенням їх до стану, що придатнi до використання в запланованих цiлях.

Одиницею бухгалтерського облiку запасiв вважати кожне найменування цiнностей або однорiдна група (вид).

Запаси у компанiї класифiкуються наступним чином:

- основна сировина, матерiали та паливно - енергетичнi запаси;

- незавершене виробництво;

- готова продукцiя;

- товари для перепродажу.

Аналiтичний облiк запасiв проводиться одночасно за найменуванням запасiв, за мiсцями зберiган-ня та за матерiально-вiдповiдальними особами.

Початкова вартiсть запасiв, придбаних за плату, визначається за собiвартiстю запасiв, що склада-ється з таких фактичних витрат:

o сум, що сплачуються згiдно з договором постачальнику (продавцю) за вирахуванням непрямих податкiв;

o сум ввiзного мита;

o сум непрямих податкiв у зв'язку з придбанням запасiв, що не вiдшкодовуються компанї;

o транспортно-заготiвельних витрат (витрат на заготiвлю запасiв, оплати тарифiв (фрахту) за ван-тажно-розвантажувальнi роботи, ТЕО, перевалку, переважку та транспортування запасiв усiма ви-дами транспорту до мiсця їх використання, включаючи витрати на страхування ризикiв транспор-тування запасiв);

o втрати та недостачi запасiв у межах норм природних втрат, якi сталися при транспортуваннi та виявленi при оприбуткуваннi придбаних запасiв;

o iншi витрати, безпосередньо пов'язанi з придбанням запасiв та доведення їх до стану, в якому вони придатнi для використання.

Транспортно-заготiвельнi витрати включаються до первiсної вартостi запасiв при їх оприбуткуваннi на склад, якщо вони безпосередньо пов'язанi з придбанням запасiв.

До малоцiнних та швидкозношуваних предметiв (МШП) вiдносяться активи, якi використовуються не бiльше одного року або нормального операцiйного циклу (якщо вiн бiльше одного року) незалеж-но вiд вартостi, а також активи, що використовуються бiльше одного року або нормального опера-цiйного циклу вартiстю до 20 000 грн.

При цьому забезпечується кiлькiсний облiк таких активiв у розрiзi матерiально-вiдповiдальних осiб на балансовому рахунку 22 "Малоцiннi предмети", що швидко зношуються.

Одиницею бухгалтерського облiку МШП вважається об'єкт.

При передачi МШП в експлуатацiю їх вартiсть списується iз балансового рахунку запасiв та вклю-чається 100% їх вартiсть до складу витрат. Здiйснюється обов'язкове ведення кiлькiсного облiку таких предметiв у розрiзi матерiально вiдповiдальних осiб до повної лiквiдацiї.

Якщо працiвник компанiї звiльняється та не повертає виданий йому робочий одяг, взуття, обмун-дирування, засоби особистого захисту, граничний термiн використання яких не настав, то при ос-таточному розрахунку первiсна вартiсть такого майна з урахуванням ступеня його зношеностi включається до складу додаткових благ, наданих такому платнику податкiв, якi включаються до загального мiсячного оподатковуваного доходу (згiдно зi ст. 164.2.17 ПКУ).

Товарно-матерiальнi цiнностi вiдображаються у балансi за датою переходу права власностi, особi видавати доручення на отримання товарно-матерiальних цiнностей.

При вiдпустцi запасiв у виробництво, продаж та iнше вибуття, оцiнка їх здiйснюється за методом FIFO, пiд час реалiзацiї готової продукцiї застосовувати метод iдентифiкованої собiвартостi вiдпо-вiдної одиницi запасiв.

При проведеннi ремонтiв, лiквiдацiї основних засобiв та малоцiнних необоротних матерiальних ак-тивiв ТМЦ, у тому числi, брухт чорного металу, брухт кольорового металу, дрова, що утворюються в результатi ведення господарської дiяльностi, у тому числi при проведеннi ремонтiв, лiквiдацiї ос-новних засобiв та малоцiнних необоротних матерiальних активiв, визнаються активами (у разi ймовiрностi економiчної вигоди) та припадають на баланс компанiї на дату прибуткового ордера за цiнами:

- брухт чорного металу - за цiною можливого використання, затвердженої окремим нака-зом/розпорядженням;

- брухт кольорового металу - за справедливою вартiстю, затвердженою окремим нака-зом/розпорядженням по заводу;

- товарно-матерiальнi цiнностi (запаснi частини) за цiнами, затвердженими в актi встановлення придатностi та можливостi подальшого використання у господарськiй дiяльностi.

На суму знецiнення запасiв, визначену за результатами здiйснення процедур тестування запасiв на предмет вiдповiдностi їх балансової вартостi очiкуванiй цiнi продажу, створюється резерв уцiнки запасiв.

Резерв уцiнки запасiв створюється в сумi перевищення балансової вартостi запасiв з урахуванням попередньо створеного резерву за окремими позицiями та партiями запасiв) над їх очiкуваною вар-тiстю реалiзацiї.

Для облiку резерву уцiнки запасiв застосовувати окремий контрактивний субрахунок, 20Р "Резерв знецiнення запасiв". За характеристиками зазначений субрахунок - пасивний. За кредитом субра-хунку вiдображається створення резерву уцiнки, за дебетом - списання ранiше створеного резерву у зв'язку з вибуттям запасiв, щодо яких резерв було створено.

У балансi запаси вiдображають за чистою вартiстю реалiзацiї у такий спосiб: Вартiсть запасiв, що вiдображена в Балансi = Балансова вартiсть запасiв - Резерв уцiнки запасiв.

Витрати на утримання персоналу

Оплата працi працiвникам здiйснюється вiдповiдно до укладеного колективного договору, положення про оплату працi, затвердженого штатним розписом компанiї, встановленими тарифними ставками, посадовими окладами, використовуючи данi облiку робочого часу електронних прохiдних. Фонд оп-лати працi формується вiдповiдно до Закону України вiд 24.03.95 р. № 108 "Про оплату працi" та Iнструкцiї зi статистики заробiтної плати, затвердженої наказом Державного комiтету статистики Ук-раїни № 5 вiд 13.01.04 р..

Податок на прибуток

Податок на прибуток вiдображається у фiнансовiй звiтностi вiдповiдно до вимог законодавства Укра-їни, чинного або по сутi чинного на кiнець звiтного перiоду. Витрати (вiдшкодування) з податку на прибуток включають поточний i вiдстрочений податки i визнаються в прибутку чи збитку за рiк, якщо тiльки вони не повиннi бути вiдображенi в складi iншого сукупного доходу або безпосередньо в капi-талi в зв'язку з тим, що вiдносяться до операцiй, що вiдображаються також в складi iншого сукупного доходу або безпосередньо в капiталi в тому ж або в будь-якому iншому звiтному перiодi.

Поточний податок представляє собою суму, яка, як очiкується, буде сплачена податковим органам (вiдшкодована за рахунок податкових органiв) щодо оподаткованого прибутку або збитку за поточний та попереднi перiоди. Оподатковуванi прибутки або збитки розраховуються на пiдставi бухгалтерсь-ких оцiнок, якщо фiнансова звiтнiсть ухвалюється до моменту подання вiдповiдних податкових де-кларацiй. Податки, крiм податку на прибуток, вiдображаються в складi операцiйних витрат.

Вiдстрочений податок на прибуток - це податок, який, як очiкується, повинен бути сплачений або вiдшкодований за рiзницями мiж балансовою вартiстю активiв та зобов'язань у фiнансовiй звiтностi та вiдповiдною податковою базою, яка використовується при розрахунках оподатковуваного прибут-ку та облiковується за методом балансових зобов'язань. Вiдстроченi податковi зобов'язання, як пра-вило, визнаються по вiдношенню до всiх оподатковуваних тимчасових рiзниць, а вiдстроченi подат-ковi активи визнаються з урахуванням ймовiрностi отримання у майбутньому оподатковуваного при-бутку, за рахунок якого можуть бути реалiзованi тимчасовi рiзницi, якi вiдносяться на витрати. Такi активи i зобов'язання не визнаються, якщо тимчасовi рiзницi виникають внаслiдок первiсного ви-знання iнших активiв та зобов'язань у рамках операцiї, яка не впливає на розмiр податкового чи бух-галтерського прибутку.

Балансова вартiсть вiдстрочених податкових активiв переглядається на кожну звiтну дату та змен-шується у тiй мiрi, в якiй бiльше не iснує ймовiрностi того, що буде отриманий оподатковуваний прибуток, якого буде достатньо для повного або часткового вiдшкодування такого активу.

Вiдстрочений податок визнається в звiтi про прибутки i збитки та iншi сукупнi доходи, крiм тих випа-дкiв коли вiн пов'язаний зi статтями, якi безпосередньо вiдносяться до статей капiталу, при цьому вiдстрочений податок також визнається у складi капiталу.

Вiдстроченi податковi активи та вiдстроченi податковi зобов'язання з податку на прибуток взаємно залiковуються та вiдображаються згорнуто в звiтi про фiнансовий стан, коли:

"	компанiя має юридично закрiплене право погасити поточнi податковi активи з податку на прибу-ток за рахунок поточних податкових зобов'язань; та

"	вiдстроченi податковi активи та вiдстроченi податковi зобов'язання з податку на прибуток вiдно-сяться до податку на прибуток, який стягується одним i тим самим податковим органом з одно-го i того самого податкового суб'єкта.

Дебiторська заборгованiсть

Дебiторська заборгованiсть визнається фiнансовим активом вiдповiдно до МСФЗ (IAS) 39 "Фiнансовi iнструменти: визнання та оцiнка", якщо iснує ймовiрнiсть отримання компанєю майбутнiх економiч-них вигод та може бути достовiрно визначено її суму.

Показники дебiторської заборгованостi вiдображаються в балансi за чистою реалiзацiйною вартiстю, що дорiвнює сумi дебiторської заборгованостi за вирахуванням резерву сумнiвних боргiв.

Компанiя використовує для облiку дебiторської заборгованостi, отриманої за договорами вiдступ-лення права вимоги, метод справедливої вартостi, оскiльки на пiдставi обгрунтованого судження компанiя не використовує модель бiзнесу, мета якої - збiр контрактних грошових потокiв. У зв'язку iз цим, керуючись положеннями пп. 4.1.2, пп. 4.1.4 МСФЗ 9 i ст. 1 Закону № 996, компанiя використо-вує для облiку такої заборгованостi метод справедливої вартостi через прибуток або збиток.

Сумнiвною заборгованiстю визнається заборгованiсть, якщо:

- боржник не вiдповiв на претензiю;

- вiдхилив претензiю;

- оприлюднено iнформацiю про неплатоспроможнiсть дебiтора;

- щодо боржника порушили процедуру банкрутства;

Резерв сумнiвних боргiв визначати один раз на рiк за методом застосування абсолютної суми сум-нiвної заборгованостi, виходячи з платоспроможностi окремих дебiторiв, за результатами опрацю-вання контрактоутримувачами залишкiв дебiторської заборгованостi на 31 грудня поточного року.

Якщо суми нарахованого резерву сумнiвних боргiв замало для списання безнадiйної дебiторської заборгованостi, таке перевищення заборгованостi над резервом належить до витрат звiтного перiоду.

Встановлена межа суттєвостi при списаннi дебiторської та кредиторської заборгованостi у розмiрi до 10 000 грн.

Грошовi кошти та їх еквiваленти

Грошовi кошти та їх еквiваленти складаються з грошових коштiв  Компанiї на рахунках в банках до запитання та лiквiдних iнвестицiй, що мають початковий термiн погашення не бiльше трьох мiсяцiв. Грошовi кошти та їх еквiваленти облiковуються за амортизованою вартiстю.

Витрати

Витрати визначаються та визнаються вiдповiдно до МСФЗ (IAS) № 2 "Запаси".

Витрати, що формують собiвартiсть реалiзованих товарiв, виконаних робiт, наданих послуг, вважа-ються витратами того звiтного перiоду, в якому визнано доходи вiд реалiзацiї таких товарiв, викона-них робiт, наданих послуг.

Витрати, якi неможливо безпосередньо пов'язати з доходом певного перiоду, вiдображаються у складi витрат того звiтного перiоду, в якому вони були здiйсненi.

Об'єктом витрат є продукцiя, роботи, послуги, що вимагають визначення пов'язаних iз їх виробницт-вом (виконанням) витрат.

Облiк витрат вiд звичайної дiяльностi органiзовано вiдповiдно до затверджених статей витрат у ком-панiї iз застосуванням класу рахункiв 9 "Витрати дiяльностi":

o собiвартiсть реалiзованих товарiв, готової продукцiї, робiт, послуг;

o загальновиробничi витрати;

o загальновиробничi витрати виробничих служб;

o адмiнiстративнi витрати;

o витрат на збут;

o iншi витрати на операцiйну дiяльнiсть;

o фiнансовi витрати;

o iншi витрати.

Собiвартiсть реалiзованих товарiв, робiт (послуг) визначається згiдно з МСФЗ № 2 "Запаси" затвер-дженого наказом МФУ вiд 20.10.1999 р. № 246.

Ведення облiку витрат на виробництво здiйснюється позамовно у розрiзi виробничих цехiв (вироб-ничих пiдроздiлiв) за статтями калькуляцiї та елементами.

У виробничу собiвартiсть продукцiї включаються:

- прямi матерiальнi витрати (вартiсть сировини та основних матерiалiв, що утворюють основу виро-бленої продукцiї, покупних напiвфабрикатiв та комплектуючих виробiв, допомiжних та iнших матерi-алiв, якi можуть бути безпосередньо вiднесенi до конкретного об'єкта витрат, вартiсть палива та енергiї на технологiчнi потреби, зворотних вiдходiв (вiднiмаються));

- втрати вiд браку в межах технологiчних норм; До втрат вiд браку належать втрати вiд браку та тех-нологiчнi втрати. Браком у виробництвi вважаються продукцiя, напiвфабрикати, деталi, вузли та ро-боти, якi не вiдповiдають за своєю якiстю встановленим стандартам або технiчним умовам, i не мо-жуть бути використанi за прямим призначенням або можуть бути використанi тiльки пiсля додатко-вих витрат на виправлення.

Собiвартiсть внутрiшнього виправного та внутрiшнього остаточного браку продукцiї визначається у планових розмiрах.

Порядок з облiку невiдповiдної продукцiї визначено у СТП компанiї.

- прямi витрати на оплату працi (основна та додаткова заробiтна плата та iншi виплати працiвникам, зайнятим у виробництвi продукцiї, виконаннi робiт або надання послуг, якi можуть бути безпосеред-ньо вiднесенi до конкретного об'єкта витрат; вiдрахування на загальнообов'язкове державне соцiаль-не страхування вищевказаних працiвникiв);

- iншi прямi витрати (вартiсть усiх iнших виробничих витрат, якi можуть бути вiднесенi на конкрет-ний об'єкт, а також втрати вiд браку, що складаються з вартостi остаточно забракованої з технологi-чних причин продукцiї та витрат на виправлення технiчно неминучого браку, а у разi реалiзацiї такої продукцiї, - у складi собiвартостi реалiзованої продукцiї).

- змiннi загальновиробничi витрати цехiв i виробничих служб i постiйнi загальновиробничi витрати цехiв, що розподiляються.

До складу загальновиробничих витрат включаються витрати на управлiння цехами, дiлянками тощо, обслуговування, удосконалення технологiї та органiзацiї виробничого процесу тощо; амортизацiя, витрати на утримання, експлуатацiю, поточний та капiтальний ремонти, страхування основних засо-бiв загальновиробничого призначення; iншi загальновиробничi витрати.

Загальновиробничi витрати цехiв подiляються на постiйнi та змiннi. Перелiк та склад постiйних та змiнних загальновиробничих витрат встановлюються компанiєю.

Постiйнi загальновиробничi витрати розподiляти на кожну одиницю виробництва, виходячи з норма-льної виробничої потужностi. База розподiлу загальновиробничих витрат установлюється компанi-єю.

Резерви (забезпечення) за iншими зобов'язаннями i платежами

Зобов'язання компанiї облiковуються вiдповiдно до МСФЗ (IAS) 37 "Резерви, умовнi зобов'язання та умовнi активи" та визнавати у випадках, якщо його оцiнка може бути достовiрно визначена та iснує ймовiрнiсть зменшення економiчних вигод у майбутньому внаслiдок його погашення.

Проводиться створення таких видiв забезпечень:

- на виплату вiдпускних працiвникам;

- па додаткове (пiльгове) пенсiйне забезпечення;

- виконання гарантiйних зобов'язань.

Забезпечення на оплату вiдпусток розраховуються окремо для кожної категорiї працiвникiв (виробни-чого, адмiнiстративно, збутового персоналу тощо) залежно вiд того, в якому пiдроздiлi вони працю-ють. Забезпечення на оплату вiдпусток розраховуються щомiсяця як добуток фактично нарахованої зарплати працiвникам та вiдсотка, обчисленого як вiдношення рiчної планової суми на оплату вiдпу-сток до загального планового фонду оплати працi з урахуванням ЄСВ-нарахувань.

Суму забезпечень на фактичнi виплати пiльгових пенсiй враховується вiдповiдно до МСФЗ (IAS) 19 "Винагороди працiвникам" та МСФЗ (IAS) 37 "Резерви, умовнi зобов'язання та умовнi активи". Данi забезпечення створювати на пiдставi актуарних розрахункiв експертiв щороку на 31 грудня поточного року.

На виконання гарантiйних зобов'язань перед замовниками створюється резерв проведення гарантiй-них ремонтiв один раз на рiк на 31 грудня поточного року. Сума забезпечення визначається як 1% вартостi реалiзацiї готової продукцiї, виконаних робiт у поточному роцi за договорами (контрактами), в яких прописанi гарантiйнi зобов'язання та 0,5% вартостi реалiзацiї САУ 2С22. Суми такого забезпе-чення вважаються виробничими витратами, що входять до складу собiвартостi продукцiї. На балан-совому рахунку 473 "Забезпечення гарантiйних зобов'язань" ведеться облiк забезпечень виконання гарантiйних ремонтiв. Якщо суми забезпечення недостатньо для вiдображення витрат на гарантiйнi ремонти, то перевищення вiдносяться на витрати звiтного перiоду.

Позиковi кошти

Облiк та розкриття iнформацiї про витрати по позикових коштах здiйснюються на пiдставi МСФЗ (IAS) 23 "Витрати на позики".

Витрати на позики (крiм капiталiзованих) визнаються витратами звiтного перiоду. Вiдсотки за пози-ковими коштами враховуються у витратах на основi ставки, встановленої у договорi. 

Нарахування вiдсоткiв  проводяться за позиковими коштами в останнiй день поточного мiсяця в сумi належних платежiв згiдно з умовами договору (контракту), незалежно вiд того, коли фактично здiйс-нюються данi виплати.

Витрати по позиках, що безпосередньо вiдносяться до придбання, будiвництву або виробництву активу, що квалiфiкується, повиннi капiталiзуватися шляхом включення у вартiсть цього активу. Ве-личина витрат на позики, дозволена для капiталiзацiї, повинна визначатися вiдповiдно до правил МСФЗ 23

5.	ДОХОДИ

Структура доходiв вiд виробничо-комерцiйної дiяльностi Компанiї:

5.1 Доходи вiд продажу (код 2000)	2025	2024

Дохiд вiд реалiзацiї готової продукцiї	48 780 333	19 132 653

Дохiд вiд реалiзацiї товарiв	806 484	21 176

Дохiд вiд реалiзацiї робiт i послуг	842 179	32 094

Разом:	50 428 996	19 185 923

5.2 Iншi операцiйнi та iншi доходи	2025	2024

Дохiд вiд реалiзацiї iнших оборотних активiв	598 579	360 459

Дохiд вiд курсових рiзниць	261 501	5 066

Дохiд вiд операцiйної оренди	188 165	22 002

Дохiд вiд списання зобов'язань	161 491	-

Доходи вiд лiквiдацiї необоротних активiв	50 726	-

Дохiд вiд результату оцiнки корисностi	25 206	4 068

Дохiд вiд коригування резерву вiдпусток	19 876	29 117

Дохiд вiд купiвлi-продажу iноземної валюти	7 178	12 532

Дохiд вiд оприбуткування надлишкiв	-	1 233

Iншi доходи	-	522

Iншi операцiйнi доходи	18 408	540

Разом	1 331 130	435 539

5.3 Iншi фiнансовi доходи	2025	2024

Дохiд вiд процентiв на залишок грошових коштiв на ба-нкiвському рахунку	46 208	64 193

Разом	46 208	64 193

6.	ВИТРАТИ

Структура витрат вiд виробничо-комерцiйної дiяльностi Компанiї:

6.1 Собiвартiсть продажу (код 2050)	2025	2024

Матерiали	(45 029 744)	(17 218 652) 

Заробiтна плата та вiдповiднi нарахування	(1 045 361)	(457 835)

Товари для продажу	(782 955)	(13 938)

Послуги стороннiх органiзацiй	(632 376)	(162 236)

Оренда	(164 589)	(72 403)

Амортизацiя	(47 031)	(47 564)

Паливо та електроенергiя	(41 568)	(26 239)

Ремонти	(1 328)	(600)

Разом:	(47 744 952)	(17 999 467)

6.2 Адмiнiстративнi витрати (код 2130)	2025	2024

Витрати на оплату працi та соцiальнi вiдрахування	(363 337)	(259 722)

Послуги оренди	(23 014)	(20 596)

Матерiальнi затрати	(18 297)	(13 317)

Професiйнi та iншi послуги	(15 245)	(5 335)

Амортизацiя	(9 991)	(2 982)

Послуги банку	(6 097)	(2 307)

Податки	(1 252)	(1 811)

Iншi адмiнiстративнi витрати	(29 757)	(10 500)

Разом	(466 990)	(316 570)

6.3 Витрати на збут (код 2150)	2025	2024

Гарантiйнi зобов'язання	(211 810)	(96 533)

Витрати на оплату працi та соцiальнi вiдрахування	(5 890)	(4 585)

Транспортнi послуги	(14 282)	(2 617)

Iнформацiйно-консультацiйнi послуги	(3 760)	-

Маркетинговi послуги	(2 507)	-

Матерiальнi затрати	(350)	(159)

Амортизацiя	(13)	(9)

Iншi витрати на збут	(2 838)	(1 260)

Разом	(241 450)	(105 163)

6.4 Iншi операцiйнi та iншi витрати	2025	2024

Благодiйна допомога	(806 143)	(7 410)

Собiвартiсть реалiзованих виробничих запасiв	(550 618)	(348 991)

Заробiтна плата та вiдповiднi нарахування	(52 832)	(8 696)

Витрати на створення резерву пiд знецiнення запасiв	(49 222)	(5 255)

Витрати з курсових рiзниць	(40 894)	(4 738)

Витрати на створення резерву пiд очiкуванi кредитнi збитки	(38 085)	(35 485)

Витрати вiд купiвлi-продажу iноземної валюти	(13 508)	(12 998)

Штрафи	(7 415)	(13 672)

Податки та збори	(6 769)	(635)

Уцiнка необоротних активiв	(6 463)	-

Матерiальнi затрати	(1 131)	(10 410)

Амортизацiя	(1 109)	(1 109)

Комунальнi витрати	(618)	(272)

Списання необоротних активiв	(246)	-

Собiвартiсть реалiзованих фiнансових iнвестицiй	(36)	-

Нестачi та втрати вiд псування цiнностей	(4)	(282)

Iншi витрати	(25 421)	(3 370)

Разом	(1 600 514)	(453 323)

6.5 Фiнансовi витрати (код 2250)	2025	2024

Вiдсотки за кредитами	(9 654)	(9 654)

Амортизацiя дисконту	(451)	(1 080)

Разом	(10 105)	(10 734)

7.	ПОДАТКИ

Поточна заборгованiсть за податками включає:

7.1 Дебiторська заборгованiсть за податками (код 1135)	31.12.2025	31.12.2024

Податок на додану вартiсть	866 262	214 161

Iншi податковi активи	35	2 622

Разом 	866 297	216 783

7.2 Поточнi податки до сплати (код 1620)	31.12.2025	31.12.2024 (пере-раховано)

Податок на прибуток до сплати	23 381	16 584

Податок на доходи фiзичних осiб	13 882	6 595

Iншi податковi зобов'язання	4 584	333

Разом 	41 847	23 512

7.3 Дохiд (витрати) з податку на прибуток (код 2300)	31.12.2025	31.12.2024

Витрати (дохiд) з податку на прибуток	(333 594)	(180 266)

Разом 	(333 594)	(180 266)

7.4 Узгодження вiдрахувань з податку на прибуток	31.12.2025	31.12.2024

Прибуток (збиток) до оподаткування	1 742 323	800 398

Рiзницi, що виникають вiдповiдно до ПКУ	110 977	(137 615)

Об'єкт оподаткування	1 853 301	938 014

Теоретичний податок за нормативною ставкою 18%	(333 594)	(168 840)

Податковий ефект:		

Вiдстроченi податковi витрати щодо тимчасових рiз-ниць	14 607	(11 426)

Разом	(333 594)	(180 266)

Поточна заборгованiсть за податками обгрунтована господарською дiяльнiстю Компанiї. Податок на прибуток не було розраховано з причин неодноразових понесених збиткiв. В Українi законодавчо встановлена ставка податку на прибуток за  2025 рiк - 18%; за 2024 рiк - 18%. За саме такими став-ками були розрахованi тимчасовi рiзницi, за якими було нарахованi вiдстроченi податковi зо-бов'язання. 

Податок на додану вартiсть розраховано i сплачено згiдно податкового законодавства. В Українi за-конодавчо встановлена ставка податку на додану вартiсть у 2025 роцi та у 2024 роцi - 20%.

8.	ВIДСТРОЧЕНI ПОДАТКОВI АКТИВИ ТА ВIДСТРОЧЕНI ПОДАТКОВI ЗОБОВ'ЯЗАННЯ

Вiдстроченi податки були розрахованi на тимчасовi рiзницi з податку на прибуток з використанням ставки оподаткування у розмiрi 18%.

8.1 Вiдстроченi податковi зобов'язання у Звiтi про фiнансовий стан на 31.12.2024 (перерахова-но)	31.12.2023	Визнано у прибутку чи збитку	31.12.2024

Податковий ефект тимчасових рiзниць, 

який зменшує суму оподаткування:			

Забезпечення майбутнiх витрат	5 578	11 592	17 170

Дебiторська заборгованiсть	1 261	5 279	6 540

Основнi засоби	22 428	(946)	21 482

Запаси	7 990	946	8 936

Сума вiд'ємного значення об'єкта оподаткування минулих рокiв	28 311	(28 311)	-

Iнвестицiйна нерухомiсть	102	14	116

Разом вiдстроченi податковi активи	65 670	(11 426)	54 244

Разом вiдстроченi податковi зобов'язання	-	-	-

Визнанi вiдстроченi податковi активи 

(код 1045)	65 670	(11 426)	54 244

8.2 Вiдстроченi податковi зобов'язання у Звiтi про фiнансовий стан на 31.12.2025	31.12.2024	Визнано у прибутку чи збитку	31.12.2025

Податковий ефект тимчасових рiзниць, 

який зменшує суму оподаткування:			

Забезпечення майбутнiх витрат	17 170	4 261	21 431

Дебiторська заборгованiсть	6 540	1 508	8 048

Основнi засоби	21 482	(36)	21 446

Запаси	8 936	8 860	17 796

Iнвестицiйна нерухомiсть	116	14	130

Разом вiдстроченi податковi активи	54 244	14 607	68 851

Разом вiдстроченi податковi зобов'язання	-	-	-

Визнанi вiдстроченi податковi зобов'язання

(код 1500)	54 244	14 607	68 851

9.	НЕМАТЕРIАЛЬНI АКТИВИ 

9.1 Рух нематерiальних активiв по групах (код рядку 1000, 1001, 1002)

	Iншi нематерiальнi активи	Разом

Станом на 31.12.2023		

Первiсна вартiсть	268	268

Накопичена амортизацiя	(264)	(264)

Чиста балансова вартiсть	4	4

Надходження	-	-

Вибуття первiсної вартостi	-	-

Вибуття амортизацiї	-	-

Амортизацiйнi вiдрахування	(3)	(3)

Станом на 31.12.2024		

Первiсна вартiсть	268	268

Накопичена амортизацiя	(267)	(267)

Чиста балансова вартiсть	1	1

Надходження	81 232	81 232

Вибуття первiсної вартостi	-	-

Вибуття амортизацiї	-	-

Амортизацiйнi вiдрахування	(1)	(1)

Станом на 31.12.2025		

Первiсна вартiсть	81 500	81 500

Накопичена амортизацiя	(268)	(268)

Чиста балансова вартiсть	81 232	81 232

Придбанi нематерiальнi активи Компанiя враховує за собiвартiстю. Подальша оцiнка нематерiальних активiв здiйснюється вiдповiдно до МСБО (IAS) 38 "Нематерiальнi активи" i складає собiвартiсть нематерiального активу за вирахуванням зносу або збиткiв вiд зменшення корисностi нематерiаль-ного активу.

10.	ОСНОВНI ЗАСОБИ

10.1 Основнi засоби (коди 1005, 1010, 1011, 1012)	31.12.2025	31.12.2024

Первiсна вартiсть	1 594 332	1 280 707

Накопичена амортизацiя	(929 927)	(709 788)

Чиста балансова вартiсть	664 405	570 919

Невведенi об'єкти	59 435	71 561

Iнвестицiйна нерухомiсть	4 193	4 205

Земельнi дiлянки	13 641	13 641

Будинки та споруди	312 236	374 796

Машини та обладнання	99 234	39 600

Транспортнi засоби	52 611	37 714

Офiсне обладнання та iнвентар	123 055	29 402

Чиста балансова вартiсть	664 405	570 919

Основнi засоби вiдображаються у звiтностi за переоцiненою вартiстю. До собiвартостi включаються витрати на замiну компонентiв основних засобiв та фiнансовi витрати, якi включаються у собiвар-тiсть квалiфiкацiйних активiв. Амортизацiя основних засобiв нараховувалась iз застосуванням пря-молiнiйного методу.  

		10.2 Рух основних засобiв по групах

	Невведенi об'єкти	Iнвестицiйна нерухомiсть	Земельнi дiлянки	Будiвлi та 

споруди	Машини та 

обладнання	Транспортнi засоби	Офiсний iнвентар та iншi 

основнi засоби	Разом

Станом на 31.12.2023								

Первiсна вартiсть	28 947	6 885	13 641	576 531	474 344	34 587	43 304	1 178 239

Накопичена амортизацiя	-	(2 387)	-	(187 119)	(428 208)	(18 632)	(23 360)	(659 706)

Чиста балансова вартiсть	28 947	4 498	13 641	389 412	46 136	15 955	19 944	518 533

Надходження	104 063	-	-	-	-	-	-	104 063

Переведення з однiєї категорiї в iншу 	(61 449)	-	-	9 661	10 937	26 277	14 574	-

Вибуття первiсної вартостi					(1 589)		(6)	(1 595)

Вибуття амортизацiї	-	-	-	-	1 574	-	6	1 580

Амортизацiйнi вiдрахування	-	(293)	-	(24 277)	(17 458)	(4 518)	(5 116)	(51 662)

Станом на 31.12.2024								

Первiсна вартiсть	71 561	6 885	13 641	586 192	483 692	60 864	57 872	1 280 707

Накопичена амортизацiя	-	(2 680)	-	(211 396)	(444 092)	(23 150)	(28 470)	(709 788)

Чиста балансова вартiсть	71 561	4 205	13 641	374 796	39 600	37 714	29 402	570 919

Надходження	223 613		-					223 613

Переведення з однiєї категорiї в iншу	(235 739)		-	42	36 476	15 372	102 615	(81 234)

Переоцiнка первiсної вартостi		494		(15 549)	203 490	3 217	16 397	208 049

Вибуття первiсної вартостi					(21 976)		(14 827)	(36 803)

Переоцiнка зносу		(213)		(21 983)	(168 861)	4 932	(4 107)	(190 232)

Вибуття амортизацiї			-		21 703		6 533	28 236

Амортизацiйнi вiдрахування		(293)	-	(25 070)	(11 198)	(8 624)	(129 519)	(174 704)

Станом на 31.12.2025								

Первiсна вартiсть	59 435	7 379	13 641	570 685	701 682	79 453	162 057	1 594 332

Накопичена амортизацiя	-	(3 186)	-	(258 449)	(602 448)	(26 842)	(39 002)	(929 927)

Чиста балансова вартiсть	59 435	4 193	13 641	312 236	99 234	52 611	123 055	664 405

11.	ДОВГОСТРОКОВI ФIНАНСОВI IНВЕСТИЦIЇ

11.1 Довгостроковi фiнансовi iнвестицiї (код 1035)	31.12.2025	31.12.2024

Внесок до статутного фонду ТОВ "ПМЗ" (10%)	10 000	10 000

Iнв. сертифiкат ПВIФ "РIМ-1", у кiлькостi 3500 шт.	6 405	6 405

Внесок до статутного фонду ТОВ "ЗЗЛП" (100%)	1 000	-

Внесок до статутного фонду ТОВ "КЗВВ Ракети та дро-ни" (100%)	1 000	0

Частка у статутному капiталi ТОВ "Рахiвський лакофа-рбовий завод" (100%)	287	310

Внесок до статутного фонду Зайчиков Сергiй Григоро-вич ТОВ "Укр Армо Тех" (12,5%)	-	13

Разом 	18 692	16 728

12.	ЗАПАСИ

12.1 Запаси (код 1100)	31.12.2025	31.12.2024

Виробничi запаси	1 448 016	821 253 

Напiвфабрикати	487 035	505 235

Незавершене виробництво	573 228	236 541

Готова продукцiя	16 155	29 188

Малоцiннi та швидкозношуванi предмети	15 108	10 827

Товари	144 840	174

Разом 	2 684 382	1 603 218

13.	ГРОШОВI КОШТИ ТА ЇХ ЕКВIВАЛЕНТИ

13.1 Грошi та їх еквiваленти (код 1165)	31.12.2025	31.12.2024

Грошi на банкiвських рахунках в iноземнiй валютi	1 459 736	18 630

Грошi на банкiвських рахунках в нацiональнiй валютi	549 631	930 082

Спецiальний рахунок в нацiональнiй валютi	303 735	861 278

Готiвка	5	1

Разом	2 313 107	1 809 991

Станом на 31.12.2025 та на 31.12.2024 грошовi кошти, використання яких Компанiєю було б немож-ливе або ускладнене, вiдсутнi. Станом на 31.12.2025 та на 31.12.2024 грошовi кошти не виступають забезпеченням банкiвської кредитної лiнiї.

14.	ТОРГОВЕЛЬНА ТА IНША ДЕБIТОРСЬКА ЗАБОРГОВАНIСТЬ

14.1 Торговельна дебiторська заборгованiсть 

(код 1125)	31.12.2025	31.12.2024

Дебiторська заборгованiсть  пов'язаних сторiн	384 684	175 521

Дебiторська заборгованiсть покупцiв, якi не є пов'яза-ними сторонами	350 902	119 299

Торговельна дебiторська заборгованiсть	735 586	294 820

Резерв очiкуваних кредитних збиткiв	(44 680)	(36 333)

Торговельна дебiторська заборгованiсть разом	690 906	258 487

14.2 Резерв очiкуваних кредитних збиткiв  за торго-вою дебiторською заборгованiстю	2025		2024

На початок року	(36 333)		(7 006)

Списання боргiв	6 754		6 158

Вiдрахування до резерву	(15 131)		(35 485)

На кiнець року	(44 710)		(36 333)

14.3 Аванси виданi (код 1130)	31.12.2025	31.12.2024 (перераховано)

Аванси виданi пов'язаним сторонам	31 111 711	18 131 440

Аванси виданi нерезидентам	2 869 109	2 410 871

Аванси виданi резидентам	988 503	2 249 244

Разом:	34 969 323	22 791 555

12.4 Iнша заборгованiсть (код 1155)	31.12.2025	31.12.2024

Вiдступлення прав вимоги	69 085	81 187

Фiнансовi допомоги виданi пов'язаним сторонам	59 377	1 200

Заборгованiсть по заставi	37 469	-

Фiнансовi допомоги виданi непов'язаним сторонам	21 610	22 983

Розрахунки з митного оформлення	11 778	7 405

Дебiторська заборгованiсть з нарахованих доходiв	6 953	4 655

Заборгованiсть з iнвестицiйнi сертифiкати	3 757	3 757

Iнша заборгованiсть 	9 243	9 004

Разом:	219 272	130 191

Станом на 31.12.2025 до складу заборгованостi пов'язаних осiб включено позики наданi компанiї-пов'язанiй сторонi, а саме: ТОВ "КЗВВ РАКЕТИ ТА ДРОНИ" в загальнiй сумi 59 377 тис. грн. 

Станом на 31.12.2024 до складу заборгованостi пов'язаних осiб включено позики наданi компанiям-пов'язаним сторонам, а саме: ТОВ "Крамагросвiт" та ТОВ "Зовнiшпромресурси" в загальнiй сумi 1 200 тис. грн. 

Дебiторська заборгованiсть вiдображена у фiнансовiй звiтностi Компанiї за собiвартiстю, оскiльки вона є короткостроковою та її справедлива вартiсть не зазнає значного впливу вiд змiни вартостi грошей у часi. Забезпечень дебiторської заборгованостi протягом звiтного перiоду Компанiя не отри-мувала. Дебiторська заборгованiсть зменшується на вартiсть очiкуваних кредитних збиткiв.

14.5 Iншi оборотнi активи (код 1190)	31.12.2025	31.12.2024

Податковi зобов'язання з ПДВ	252 356	72 554

Разом:	252 356	72 554

15.	ВИПУЩЕНИЙ КАПIТАЛ I РЕЗЕРВИ

Структура власного капiталу вiдображена у наступнiй таблицi:

15.1 Власний капiтал у Звiтi про змiни у власному капiталi	31.12.2025	31.12.2024 (перераховано)

Випущений капiтал (код 1400)	49 980	49 980

Капiтал у дооцiнках (код 1405)	486 180	469 011

Резерви та додатковий капiтал (код 1410)	16	16

Нерозподiлений прибуток (збиток) (код 1420)	2 118 332	702 492

Разом:	2 654 508	1 221 499

Власний капiтал Компанiє складається з коштiв внесених учасниками, є зареєстрованим та сформо-ваним повнiстю. Розподiл корпоративних прав вiдображено у Примiтцi 1.

До складу капiталу у дооцiнках та додаткового капiталу Компанiєю включено вартiсть основних фон-дiв, якi були отриманi безоплатно вiд третiх осiб, а також суму переоцiнки основних засобiв. Сума цього додаткового капiталу щорiчно зменшується пропорцiйно зносу вiдповiдних активiв.

16.	КРЕДИТИ ТА ПОЗИКИ

16.1 Позики у Звiтi про фiнансовий стан (код 1515)	31.12.2025	31.12.2024

Позики вiд iнших кредиторiв	120 674	120 674

Разом:	120 674	120 674

16.2 Позики за термiнами	31.12.2025	31.12.2024

Довгостроковi кредити (код 1515)	120 674	120 674

Разом:	120 674	120 674

16.3 Позики за валютами	31.12.2025	31.12.2024

Кредити в нацiональнiй валютi	120 674	120 674

Разом:	120 674	120 674

16.4 Витрати за позиками 	31.12.2025	31.12.2024

Витрати з вiдсоткiв за позиками 	9 654	9 654

Iнших кредиторiв	9 654	9 654

           Банку		-

17.	ЗАБЕЗПЕЧЕННЯ

Забезпечення Компанiї у звiтному роцi розподiлялись на короткостроковi - резерв на виплату вiдпус-ток персоналу. Рух за забезпеченнями представлено у наступнiй таблицi:

17.1 Забезпечення у Звiтi про фiнан-совий стан (код 1520, 1660)	Пенсiйнi забезпе-чення	Гарантiйнi забезпе-чення	Забезпечення не-використаних вiд-пусток	Разом

Станом на 31.12.23	1 178	30 983	15 641	47 802

Нарахування за рiк	1 440	96 534	56 969	154 943

Списання	(1 073)	(32 129)	(41 521)	(74 723)

Станом на 31.12.24	1 545	95 388	31 089	128 022

Нарахування за рiк	1 500	211 810	95 738	309 048

Списання	(1 284)	(188 140)	(64 994)	(254 418)

Станом на 31.12.25	1 761	119 058	61 833	182 652

18.	ТОРГОВЕЛЬНА КРЕДИТОРСЬКА ЗАБОРГОВАНIСТЬ ТА IНШI ЗОБОВ'ЯЗАННЯ

18.1 Торговельна кредиторська заборгованiсть у Звiтi про фiнансовий стан (код 1615)	31.12.2025	31.12.2024

Кредиторська заборгованiсть перед пов'язаними сторонами	5 159 730	2 020 424

Кредиторська заборгованiсть перед компанiями, якi не є пов'я-заними сторонами	925 703	113 401

Разом:	6 085 433	2 133 825

18.2 Аванси отриманi у Звiтi про фiнансовий стан (код 1635)	31.12.2025	31.12.2024

Аванси отриманi за держ. замовленням	30 092 230	22 966 597

Аванси отриманi вiд пов'язаних сторiн	1 492 879	2 240

Аванси отриманi вiд третiх сторiн	1 613 639	105 468

Разом:	33 198 748	23 074 305

18.3 Iншi поточнi збов'язання у Звiтi про фiнансовий стан (код 1690)	31.12.2025	31.12.2024

Податковий кредит з ПДВ	291 617	430 919

Заборгованiсть за вiдступленням прав вимоги	106 535	147 166

Переведення боргу	38 553	121 378

Фiнансова допомога отримана	31 118	87 823

Вiдсотки нарахованi	19 331	10 704

Заборгованiсть по iнвестицiйних сертифiкатах	2 916	6 731

Iншi зобов'язання	1 307	2 327

Разом:	491 377	807 048

19.	ВИПЛАТИ ПРАЦIВНИКАМ

19.1 Заборгованiсть за виплатами по персоналу у Звiтi про фiнансовий стан	31.12.2025	31.12.2024

Заборгованiсть перед персоналом (код 1630)	71 652	39 999

Заборгованiсть перед фондами соцiального страхуван-ня (код 1625)	13 489	6 989

Разом:	85 141	46 988

20.	ОРЕНДА

Залишки зобов'язань за договорами оренди станом на 31 грудня та 1 сiчня 2025 року були предста-вленi таким чином:

20.2 Зобов'язання з оренди  основних засобiв	31.12.2025	31.12.2024

До року	112	106

Бiльше року	19	380

Разом	131	486

21.	ОПЕРАЦIЇ З ПОВ'ЯЗАНИМИ СТОРОНАМИ

У вiдповiдностi до МСБО (IAS) 23 "Розкриття iнформацiї щодо пов'язаних сторiн", сторони вважа-ються пов'язаними, якщо одна сторона має можливiсть контролювати iншу сторону або значно впливати на iншу сторону при прийняттi фiнансових та операцiйних рiшень. Пiд час розгляду кож-ного можливого випадку вiдносин з пов'язаними сторонами увага придiляється сутностi вiдносин, а не тiльки їхнiй юридичнiй формi. Iнформацiя Компанiї щодо операцiй та залишкiв заборгованостей, розкривається за наступними категорiями:

 	Особи (у тому числi - юридичнi), що володiють корпоративними правами Компанiї;

 	Особи, що здiйснюють спiльний контроль над Компанiєю, або мають значний вплив на нього;

 	Старший керiвний персонал Компанiї (Генеральний директор);

 	Iншi пов'язанi сторони (юридичнi особи, якi є пiд спiльним контролем власникiв Компанiї).

Операцiї з пов'язаними сторонами наведенi у таблицi нижче. Цi операцiї являють собою купiвлю-продаж товарiв та послуг мiж Компанiєю та пов'язаними сторонами, а також розрахунки у виглядi позик. Усi операцiї здiйснюються на пiдставi двостороннiх договорiв, розрахунки проводяться за грошовi кошти. У перiод з 01.01.2025 по 31.12.2025 забезпечення операцiй з пов'язаними сторонами вiдсутнi.

21.1 Доходи та витрати, вiд операцiй з  пов'язаними сторонами 		

	2025	2024

Реалiзацiя ТМЦ та послуг	1 587 916	524 789

Придбання ТМЦ та послуг	(39 965 122)	(14 249 552)

Разом	(38 377 206)	(13 724 763)

21.2 Дебiторська заборгованiсть щодо пов'язаних осiб	31.12.2025	31.12.2024

Торгова дебiторська заборгованiсть	384 684	175 521

Аванси виданi	31 111 711	18 131 440

Фiнансовi допомоги виданi	-	1 200

Вiдступлення прав вимоги	59 377	12 102

Iнша поточна дебiторська заборгованiсть	4 937	5 468

Разом	31 560 709	18 325 731

21.3 Кредиторська заборгованiсть щодо пов'язаних осiб	31.12.2025	31.12.2024

Торгова кредиторська заборгованiсть	5 159 730	2 020 424

Аванси отриманi	1 492 879	2 240

Фiнансовi допомоги отриманi	31 118	85 138

Iншi поточнi зобов'язання	-	3 815

Разом	6 683 727	2 111 617

21.4 Виплати ключовому персоналу	31.12.2025	31.12.2024

Виплата заробiтної плати управлiнському персоналу	50 798	62 029

Соцiальнi витрати, пов'язанi з управлiнським персоналом	11 176	13 646

Разом	61 974	75 675

22.	УПРАВЛIННЯ РИЗИКАМИ

На Компанiю здiйснюють вплив ризик держави, ризик податкової системи, кредитний ризик, ризик лiквiдностi, ринковий ризик (включно з валютним ризиком та ризиком процентної ставки) та ризик управлiння капiталом, що витiкає з наявностi в Компанiї фiнансових iнструментiв. У цих примiтках надається iнформацiя вiдносно впливу на Компанiю кожного з вищезазначених ризикiв, цiлi Компанiї, її полiтику та процедури вiдносно вимiру та управлiння цими ризиками.

У Компанiї вiдсутня формалiзована система управлiння ризиками. Проте, керiвництво Компанiї про-водить активний контроль фiнансових та ринкових ризикiв, та приймає у разi необхiдностi, вiдповiд-нi заходи.

a.	Ризик геополiтичного середовища

Україна пережила полiтичнi та економiчнi змiни, що вплинули, i можуть продовжувати впливати на дiяльнiсть Компанiї в цьому середовищi. У даний час Україна переживає перiод великих проблем, але в разi успiшного їхнього подолання, країна може зайняти набагато вигiднiше становище, нiж ра-нiше. Велике поєднання природних, iнтелектуальних, людських i виробничих ресурсiв вiдкриває ба-гато нових можливостей для розвитку країни на геополiтичної аренi, що постiйно змiнюється. Отже, перспективи для майбутньої економiчної стабiльностi в Українi iстотно залежать вiд ефективностi економiчних заходiв i реформ, що проводяться спiльно з правовим, нормативним та полiтичним роз-витком, якi знаходяться поза контролем Компанiї. Ця фiнансова звiтнiсть вiдображає поточну оцiнку керiвництва можливого впливу українського бiзнес-середовища на дiяльнiсть Компанiї та її фiнансо-ве становище, хоча i майбутнi умови господарювання можуть вiдрiзнятися вiд оцiнки керiвництва.

b.	Ризики податкової системи України

В Українi основним документом, що регулює рiзнi податки, встановленi як центральними, так i мiс-цевими органами влади, є Податковий Кодекс України. Такi податки включають податок на додану вартiсть, податок на прибуток, податок з доходiв фiзичних осiб та iншi податки. Українське податкове законодавство часто має нечiткi або сумнiвнi положення. Крiм того, у податкове законодавство Укра-їни постiйно вносяться поправки та змiни, якi можуть привести як до сприятливого середовища, так i до нетипових складнощiв для Компанiї та її дiяльностi.

В рамках урядових мiнiстерств i органiзацiй, в тому числi податкових органiв можуть iснувати рiзнi погляди на тлумачення законодавства, створюючи невизначенiсть i конфлiктнi ситуацiї. Податковi декларацiї/вiдшкодування є предметом перегляду та розглядання багатьох органiв влади, якi упов-новаженi законодавством накладати значнi штрафи, пенi та нараховувати вiдсотки. Такi обставини загалом створюють в Українi бiльше податкових ризикiв у порiвняннi з країнами, якi мають бiльш розвиненi податковi системи. Загалом, українськi податковi органи можуть переглянути податковi зобов'язання платникiв податкiв лише протягом трьох рокiв пiсля подання вiдповiдного податкового вiдшкодування. Однак, таке законодавче обмеження в часi може не братися до уваги або бути про-довженим за певних обставин.

c.	Кредитний ризик

Кредитний ризик - це ризик фiнансових втрат Компанiї у випадку невиконання зобов'язань клiєнтом або контрагентом за вiдповiдною угодою. У звiтному перiодi фiнансовi активи Компанiї, якi пiддають-ся кредитному ризику, представленi: залишками на банкiвських рахунках та торгiвельною та iншою дебiторською заборгованiстю (за виключенням дебiторської заборгованостi, яка не представлена фiнансовими активами). 

d.	Схильнiсть до кредитного ризику

Балансова вартiсть фiнансових активiв - це максимальна вартiсть, яка пiдлягає кредитному ризику. Максимальний рiвень кредитного ризику станом на 31.12.2025 та 31.12.2024 наступний:

22.1 Активи у Звiтi про фiнансовий стан		31.12.2025	31.12.2024

Торгiвельна дебiторська заборгованiсть, чис-та		690 906	258 487

Iнша дебiторська заборгованiсть		212 319	125 536

Грошовi кошти та їх еквiваленти		2 313 107	1 809 991

Разом		3 216 332	2 194 014

Кредитний ризик Компанiї переважно вiдноситься до торгової дебiторської заборгованостi з клiєнта-ми. Схильнiсть Компанiї до кредитного ризику у бiльшiй мiрi залежить вiд особливостей кожного клi-єнта. 

Кредитний ризик групи контролюється та аналiзується на пiдставi окремо взятих випадкiв i керiвниц-тво Компанiї вважає, що кредитний ризик вiдповiдним чином вiдображається шляхом уцiнки, яка на-пряму зменшує балансову вартiсть дебiторської заборгованостi.

e.	Ризик лiквiдностi

Ризик лiквiдностi - це ризик невиконання Компанiєю своїх фiнансових зобов'язань на дату їхнього погашення. Пiдхiд Компанiї до управлiння лiквiднiстю полягає в забезпеченнi, у можливих межах, постiйної наявностi у Компанiї вiдповiдної лiквiдностi, яка б дозволяла вiдповiдати на її зобов'язання своєчасно (як в нормальних умовах, так i у випадку виникнення нестандартних ситуацiй), уникаючи неприйнятних збиткiв або ризику пошкодження репутацiї Компанiї.

Вiдповiдальнiсть за управлiння ризиком втрати лiквiдностi несе управлiнський персонал Компанiї, який розробив вiдповiдну структуру для управлiння потребами Компанiї у довгостроковому, серед-ньостроковому та короткостроковому фiнансуваннi, та для контролю над лiквiднiстю. Компанiя управляє ризиком втрати лiквiдностi за допомогою дотримання достатнiх резервiв, використання банкiвських ресурсiв та позик, а також за допомогою постiйного монiторингу, передбачуваного та фа-ктичного руху грошових коштiв, а також, поєднання термiнiв настання платежiв по активах та зо-бов'язаннях Компанiї.

Аналiз лiквiдностi полягає в порiвняннi коштiв по активу, згрупованих за ступенем їх лiквiдностi i роз-ташованих у порядку убування лiквiдностi, iз зобов'язаннями по пасиву, згрупованими за термiнами їх погашення i розташованими у порядку зростання термiнiв погашення.

22.2 Активи у порядку убування лiквiдностi	31.12.2025	31.12.2024

Найбiльш лiквiднi активи (А1)	2 313 107	1 809 991

Швидко реалiзованi активи (А2)	37 028 424	23 499 840

Повiльно реалiзованi активи (А3)	2 685 800	1 604 636

Важко реалiзованi активи (А4)	833 180	641 892

Разом	42 860 511	27 556 359

22.3 Пасиви у порядку зростання термiнiв погашення	31.12.2025	31.12.2024

Найбiльш термiновi зобов'язання (П1)	112	106

Короткостроковi пасиви (П2)	40 083 437	26 212 155

Довгостроковi пасиви (П3)	122 454	122 599

Власний капiтал (П4)	2 654 508	1 221 499

Разом	42 860 511	27 556 359

У таблицi нижче визначено абсолютнi величини платiжних надлишкiв або нестач на 31.12.2025 та на 31.12.2024:

22.4 Групи активiв та пасивiв	Надлишок (нестача)

	31.12.2025	31.12.2024

1	2 312 995	1 809 885

2	(3 055 013)	(2 712 315)

3	2 563 346	1 482 037

4	1 821 328	579 607

Звiт про фiнансовий стан вважається абсолютно лiквiдним, якщо виконуються умови: А1 > П1, А2 > П2, А3 > П3, А4 < П4. Станом на 31.12.2025 звiт про фiнансовий стан Компанiї не є абсолютно лiквiдним оскiльки виконуються три умови лiквiдностi з чотирьох, але є тенденцiя до полiпшення показникiв.

У наступнiй таблицi наданий аналiз лiквiдностi Компанiї станом на 31.12.2025 та на 31.12.2024 за до-помогою розрахунку показникiв лiквiдностi.

22.5 Показники лiквiдностi	31.12.2025	31.12.2024

Коефiцiєнт абсолютної лiквiдностi	0,058	0,069

Коефiцiєнт швидкої лiквiдностi	0,981	0,966

Коефiцiєнт поточної лiквiдностi	1,048	1,027

Коефiцiєнт абсолютної лiквiдностi показує, яку частину кредиторської заборгованостi компанiя може погасити негайно. Значення даного показника не повинне бути нижче 0,2. Станом на 31.12.2025 Ком-панiя може негайно погасити 5,8% кредиторської заборгованостi (на 31.12.2024 - 6,9%).

Коефiцiєнт швидкої лiквiдностi показує наскiльки лiквiднi кошти компанiї покривають його коротко-строкову заборгованiсть. В лiквiднi активи компанiї включаються всi оборотнi активи компанiї, за ви-нятком товарно-матерiальних запасiв. Рекомендоване значення даного показника вiд 0,7-0,8 до 1,5. Станом на 31.12.2025 лiквiднi кошти Компанiї покривають її короткострокову заборгованiсть на 98,1% (на 31.12.2024 - 96,6%).

Коефiцiєнт поточної лiквiдностi показує чи достатньо у компанiї коштiв, якi можуть бути використанi ним для погашення своїх короткострокових зобов'язань протягом року. Рекомендоване значення да-ного показника вiд 1 до 2. Станом на 31.12.2025 та на 31.12.2024 у Компанiї в межах рекомендованого значення.

У наступнiй таблицi наданий аналiз монетарних зобов'язань, згрупованих на пiдставi термiну, що залишився до дати погашення зобов'язання за контрактом, пiсля 31 грудня 2025 року та 31 грудня 2024 року:

22.6 Зобов'язання у Звiтi про фiнансовий стан	Менше 1 року	Вiд 1 року до 5 рокiв	Разом

Станом на 31.12.24			

Iншi зобов'язання	106	380	486

Кредити	-	120 675	120 675

Торгiвельна кредиторська заборгованiсть	2 133 825	-	2 133 825

Iнша кредиторська заборгованiсть	807 048	-	807 048

Разом:	2 940 979	121 055	3 062 034

Станом на 31.12.25			

Iншi зобов'язання	112	18	130

Кредити	-	120 675	120 675

Торгiвельна кредиторська заборгованiсть	6 085 433	-	6 085 433

Iнша кредиторська заборгованiсть	491 377	-	491 377

Разом:	6 576 922	120 693	6 697 615

Суми торгiвельної та iншої заборгованостi, якi приведено вище, не включають суми заборгованостi з заробiтної плати та податкiв.

Вiдповiдно до планiв Компанiї, вимоги щодо її робочого капiталу виконанi як з боку надходження грошових коштiв вiд операцiйної дiяльностi, так i з позицiї кредитних коштiв, коли надходжень вiд дiяльностi недостатньо для своєчасного погашення зобов'язань.

f.	Валютний ризик

У вiдношеннi валютного ризику керiвництво встановлює лiмiти на рiвень схильностi ризику в розрiзi валют i в цiлому. Здiйснюється контроль над позицiями. Вiдповiдно до МСФЗ (IFRS) 7 "Фiнансовi iнструменти: розкриття iнформацiї", валютний ризик виникає за фiнансовими iнструментами у ва-лютi, яка не є функцiональною, i якi є монетарними за характером; ризики, пов'язанi з перерахунком валют, не враховуються. Валютний ризик виникає, в основному по не функцiональним валютам, в яких Компанiя має фiнансовi iнструменти.

Головним чином, Компанiя здiйснює свою дiяльнiсть в таких валютах: українська гривня, євро.

g.	Ризик управлiння капiталом

Управлiння капiталом Компанiї спрямовано на забезпечення безперервностi дiяльностi компанiї з одночасним зростанням приросту прибуткiв через оптимiзацiю спiввiдношення власних та залуче-них коштiв.

Керiвництво вживає заходiв по дотриманню рiвня капiталу на рiвнi, що є достатнiм для забезпечення оперативних та стратегiчних потреб Компанiї, а також для пiдтримки довiри з боку iнших учасникiв ринку. Це досягається через ефективне управлiння грошовими коштами, постiйного контролю вируч-ки та прибутку Компанiї, а також плануванням довгострокових iнвестицiй, що фiнансуються за раху-нок коштiв вiд операцiйної дiяльностi Компанiї. Виконуючи цi заходи Компанiя намагається забезпе-чити стабiльне зростання прибуткiв.

22.7 Розрахунок фiнансових показникiв	Примiтки	31.12.2025	31.12.2024

Випущений капiтал	13	49 980	49 980

Капiтал у дооцiнках	13	486 180	469 011

Додатковий капiтал	13	16	16

Нерозподiлений прибуток (збиток)	13	2 118 332	702 492

Разом власного капiталу		2 654 508	1 221 499

Забезпечення	15	182 652	128 022

Довгостроковi кредити 		120 675	120 675

Iншi зобов'язання		131	486

Торгiвельна кредиторська заборгованiсть		6 085 433	2 133 825

Iнша кредиторська заборгованiсть		491 377	807 048

Загальна сума позичених коштiв		6 880 268	3 190 056

Грошовi кошти та їх еквiваленти	11	2 313 107	1 809 991

Чистий борг		4 567 161	1 380 065

Разом власний капiтал та чистий борг		7 221 669	2 601 564

Чистий борг/Разом власний капiтал та чисти борг		0,63	0,53

На 31.12.2025 нерозподiлений прибуток Компанiї складає 1 408 729 тис. грн. i характеризується збi-льшенням  порiвняно з 2024 роком. Загальна сума власного капiталу Компанiї станом на 31.12.2025 збiльшилась на 1 433 009 тис. грн. порiвняно з 31.12.2023. Загальна сума позикових коштiв станом на 31.12.2024 збiльшилась на 216% порiвняно з 31.12.2024. Станом на 31.12.2025 загальна сума по-зикових коштiв склала 6 880 268 тис. грн.

22.8 Розрахунок фiнансових показникiв	Примiтки	31.12.25	31.12.24

Прибуток (збиток) до оподаткування		1 742 323	800 398

Фiнансовi витрати	5.5	10 105	10 734

EBIT (прибуток (збиток) до вирахування пода-ткiв та витрат на вiдсотки)		1 752 428	811 132

Амортизацiя О3 та нематерiальних активiв	8 та 9	58 145	51 663

EBITDA (прибуток (збиток) до вирахування по-даткiв, витрат на вiдсотки та амортизацiї)		1 810 573	862 795

Чистий борг на кiнець року		4 567 161	1 380 065

Чистий борг на кiнець року / EBITDA		2,52	1,60

Пiд термiном EBITDA мається на увазi аналiтичний показник, що дорiвнює обсягу прибутку до вира-хування витрат за вiдсотками, сплати податкiв та амортизацiйних вiдрахувань. Протягом звiтних перiодiв у пiдходах до управлiння капiталом змiн не вiдбувалось. 

h.	Операцiйний ризик

У 2025 роцi фiнансовi результати Компанiї характеризуються як задовiльнi. У 2025 роцi прибуток склав  1 408 729 тис. грн.

Компанiя здiйснює свою операцiйну дiяльнiсть з дотриманням нормативно-правових актiв, вимог, положень/iнструкцiй законодавства України та мiжнародних стандартiв. Ефективне операцiйне уп-равлiння виробничо-комерцiйною дiяльнiстю досягається за рахунок наявностi значного управлiнсь-кого досвiду Менеджменту компанiї найвищого рiвня, постiйним навчанням персоналу, постiйним контролем якостi сировини та готової продукцiї незалежною мiжнародною лабораторiєю, сумлiнним дотриманням податкового, фiнансового та iншого законодавства.

Таким чином, можна стверджувати, що операцiйне управлiння комерцiйно-виробничою дiяльнiстю Компанiї вiдбувається ефективно.	

23.	ПОДIЇ ПIСЛЯ ЗВIТНОЇ ДАТИ

Згiдно з вимогами стандарту МСФЗ 10 "Подiї пiсля звiтної дати" керiвництво повiдомляє, що пiсля звiтної дати не було iнших суттєвих подiй, якi впливають на розумiння цiєї фiнансової звiтностi, а саме:

1.	Прийняте судове рiшення Господарським судом Закарпатської областi вiд 07.04.2026 у справi № 907/1298/25 про стягнення з ПрАТ "КЗВВ" на користь ТОВ МК "ПЛАЗМА" суми у розмiрi 5 070 813,15 грн., але рiшення не набрало законної сили.

2.	Пройшли загальнi збори 05.02.2026, на яких було прийнято рiшення про виплату дивiдендiв.

3.	Пiдписано 13.02.2026 договiр купiвлi-продажу Частки (92,5%) в Статутному капiталi ТОВАРИСТВА З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "РАХIВСЬКИЙ ЛАКОФАРБОВИЙ ЗАВОД" (код ЄДРПОУ 33436345).

Керiвництво пiдприємства без затвердження спецiальних процедур аналiзує всi подiї пiсля дати ба-лансу для виявлення таких, якi можуть вимагати коригувань показникiв фiнансової звiтностi або до-даткового розкриття iнформацiї в фiнансовiй звiтностi.

Пiдприємство має бюджет, затверджений керiвництвом на наступний звiтний перiод.

Поряд з удосконаленням проєктiв продукцiї оборонного призначення беремо участь в тендерах, на поставку важких верстатiв для Української залiзницi.

Пiдприємство працює при повному завантаженнi в Закарпаттi, i не зважаючи на подiї, що вiдбува-ються на Сходi України, продовжує роботу у мiстi Краматорськ. На сьогоднiшнiй день продовжують працювати цех металевих конструкцiй та заготiвельний цех.

24.	ЗАТВЕРДЖЕННЯ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI

Дана окрема фiнансова звiтнiсть Компанiї за рiк, що закiнчився 31 грудня 2025 року, була  затвер-джена до випуску 16 квiтня 2026 року:

Генеральний директор ПрАТ "КЗВВ"

Загудаєв Вiталiй Вiкторович                                                                                         __________________

Головний бухгалтер ПрАТ "КЗВВ"

Коженцева Олена Валерiївна                                                                                       __________________

Аудиторський звіт до річної фінансової звітності:
ЗВIТ НЕЗАЛЕЖНОГО АУДИТОРА

Нацiональнiй комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку 

Акцiонерам та Наглядовiй Радi 

ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУКДУВАННЯ"

ЗВIТ ЩОДО АУДИТУ ОКРЕМОЇ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI 

Думка iз застереженням

Ми провели аудит окремої фiнансової звiтностi Приватного акцiонерного товариства "Крама-торський завод важкого верстатобудування" (далi - "Компанiя"), що складається з Балансу (Звiту про фiнансовий стан) на 31 грудня 2025 р., Звiту про фiнансовi результати (Звiт про су-купний дохiд),  Звiту про власний капiтал та Звiту про рух грошових коштiв за рiк, що закiнчив-ся зазначеною датою, i примiток до окремої фiнансової звiтностi, включаючи стислий виклад значущих облiкових полiтик (далi - окрема фiнансова звiтнiсть). 

На нашу думку, за винятком можливого впливу питання, описаного в роздiлi "Основа для ду-мки iз застереженням", окрема фiнансова звiтнiсть, що додається, вiдображає достовiрно в усiх суттєвих аспектах фiнансовий стан Компанiї на 31 грудня 2025 р., її фiнансовi результати i грошовi потоки за рiк, що закiнчився зазначеною датою, вiдповiдно до Мiжнародних стандар-тiв фiнансової звiтностi (МСФЗ) та вiдповiдає вимогам законодавства з питань її складання.

Основа для думки iз застереженням

Запаси

Нас було призначено аудиторами в кiнцi 2025 року , вiдповiдно, ми не спостерiгали за прове-денням iнвентаризацiї запасiв з балансовою вартiстю 1 603 218 тис. грн.  станом на 31 грудня 2024 року. Ми не мали змоги пiдтвердити кiлькiсть зазначених запасiв за допомогою альтерна-тивних аудиторських процедур. У зв'язку з цим ми не змогли визначити, чи iснує потреба в будь-яких коригуваннях запасiв вiдображених чи невiдображених в облiку, а також пов'язаних з ними статей, що вiдображенi в звiтi про фiнансовi результати.

Ми провели аудит вiдповiдно до вимог Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та ау-диторську дiяльнiсть" i Мiжнародних стандартiв аудиту (МСА) Мiжнародної федерацiї бухгал-терiв. Нашу вiдповiдальнiсть згiдно з цими стандартами викладено в роздiлi "Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi" цього звiту. Ми є незалежними по вiдношенню до Компанiї згiдно з Кодексом етики професiйних бухгалтерiв Ради з Мiжнародних стандартiв етики для бухгалтерiв (Кодекс РМСЕБ) та етичними вимогами, застосовними в Українi до на-шого аудиту фiнансової звiтностi, а також виконали iншi обов'язки з етики вiдповiдно до цих вимог та Кодексу РМСЕБ. 

Ми вважаємо, що отриманi нами аудиторськi докази є достатнiми i прийнятними для викорис-тання їх як основи для нашої думки iз застереженням.

Пояснювальний параграф

Ми звертаємо увагу на Примiтки 2 та 3 у окремiй фiнансовiй звiтностi, яка зазначає, шо Компа-нiя Керiвництво не може передбачити всi тенденцiї, якi можуть впливати на дiяльнiсть Компанiї та iншi галузi економiки, а також те, який вплив (за наявностi такого) вони можуть надати на майбутнiй фiнансовий стан Компанiї у звязку з нестабiльною ситуацiєї в Українi та вiйськовою агресiєю. Компанiя контролює ризики спричиненi цими факторами. Нашу думку щодо цього питання не було модифiковано.

Iншi питання

Аудит фiнансової звiтностi Компанiї за рiк, що закiнчився 31 грудня 2024 р., був проведений iншим аудитором, який 23 квiтня 2025 р. висловив думку iз застереженням щодо цiєї фiнансо-вої звiтностi з приводу вiдображення основних засобiв за переоцiненою вартiстю, вiдображен-ня зменшення корисностi активiв та гарантiйних зобов'язань.

Ключовi питання аудиту

Ключовi питання аудиту - це питання, якi, на наше професiйне судження, були найбiльш зна-чущими пiд час нашого аудиту окремої фiнансової звiтностi за поточний перiод. Цi питання ро-зглядались у контекстi нашого аудиту окремої фiнансової звiтностi в цiлому та враховувались при формуваннi думки щодо неї, при цьому ми не висловлюємо окремої думки щодо цих пи-тань. Ми визначили, що описанi нижче питання є ключовими питаннями аудиту, якi слiд вiдо-бразити в нашому звiтi.

Ключовi питання аудиту	Опис аудиторських процедур

Визнання виручки вiд основної дiяльностi (Примiтка 5)

Виручка є одним iз ключових показникiв дiя-льностi Компанiї. Повнота та своєчаснiсть визнання виручки є складним процесом, вра-ховуючи значний обсяг операцiй та специфiку дiяльностi Компанiї. Беручи до уваги суттє-вiсть виручки в цiлому для Компанiї, ми зосе-редили свою увагу на цiй областi в якостi ключового питання.

	В ходi аудиту ми:

- обговорили з управлiнським персоналом наявну систему внутрiшнього контролю облi-ку повноти та своєчасного вiдображення ви-ручки;

- проаналiзували облiкову полiтику Компанiї з визнання виручки;

- розiслали та отримали вiдповiдi або прове-ли альтернативнi процедури стосовно пiдт-вердження дебiторської заборгованостi на звiтну дату;

- виконали зiставлення на вибiрковiй основi окремих бухгалтерських проводок iз вiдповi-дними первинними документами;

- перевiрили повноту розкриття цього питан-ня в окремiй фiнансовiй звiтностi.

Ми завершили процедури аудиту та вважає-мо що розкриття цього питання в окремiй фi-нансовiй звiтностi є належним.

Iнша iнформацiя

Управлiнський персонал Компанiї несе вiдповiдальнiсть за подання разом з окремою фiнансо-вою звiтнiстю iншої iнформацiї у формi: 

1.	Звiту про управлiння - вiдповiдно до вимог Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть";

2.	Регулярної рiчної iнформацiї емiтента цiнних паперiв - вiдповiдно до Положення про розк-риття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами, затвердженого рiшення Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 06.06.2023 № 608.

Наша думка щодо фiнансової звiтностi не поширюється на таку iншу iнформацiю та ми не ро-бимо висновку з будь-яким рiвнем впевненостi щодо цiєї iншої iнформацiї.

У зв'язку з нашим аудитом окремої фiнансової звiтностi нашою вiдповiдальнiстю є ознайоми-тися з iншою iнформацiєю та при цьому розглянути, чи iснує суттєва невiдповiднiсть мiж iншою iнформацiєю i фiнансовою звiтнiстю або нашими знаннями, отриманими пiд час аудиту, або чи ця iнша iнформацiя має вигляд такої, що мiстить суттєве викривлення. Якщо на основi прове-деної нами роботи стосовно iншої iнформацiї, отриманої до дати звiту аудитора, ми доходимо висновку, що iснує суттєве викривлення цiєї iншої iнформацiї, ми зобов'язанi повiдомити про цей факт.

Пiдприємство пiдготувало Звiт про управлiння за 2025 рiк. Як описано вище у роздiлi "Основа для думки iз застереженням", ми не змогли отримати прийнятнi аудиторськi докази у достат-ньому обсязi щодо запасiв станом на 31 грудня 2024 р. Вiдповiдно ми не можемо дiйти висно-вку, чи iнша iнформацiя мiстить суттєве викривлення стосовно цього питання.

На дату подання цього звiту Рiчна iнформацiя емiтента цiнних паперiв (крiм рiчної фiнансової звiтностi та Звiту про корпоративне управлiння) ще не була пiдготовлена та не надана ауди-тору. Ми очiкуємо отримати таку iнформацiю пiсля цiєї дати. Пiсля нашого ознайомлення зi змiстом наведених документiв, якщо ми дiйдемо висновку, що така iнформацiя мiстить суттєве викривлення, ми повiдомимо iнформацiю про це питання тим, кого надiлено найвищими пов-новаженнями, та розглянемо вплив цього питання на фiнансову звiтнiсть i необхiднiсть пода-льших дiй стосовно цього нашого звiту.

Вiдповiдальнiсть управлiнського персоналу та тих, кого надiлено найвищими повнова-женнями, за окрему фiнансову звiтнiсть

Управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за складання i достовiрне подання окремої фi-нансової звiтностi вiдповiдно до МСФЗ та за таку систему внутрiшнього контролю, яку управ-лiнський персонал визначає потрiбною для того, щоб забезпечити складання окремої фiнан-сової звiтностi, що не мiстить суттєвих викривлень внаслiдок шахрайства або помилки. 

При складаннi окремої фiнансової звiтностi управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за оцiнку здатностi Компанiї продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi, розкриваючи, де це застосовно, питання, що стосуються безперервностi дiяльностi, та використовуючи при-пущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку, крiм випадкiв, якщо управлiнський персонал або планує лiквiдувати Компанiю чи припинити дiяльнiсть, або не має iнших реальних альтернатив цьому. 

Тi, кого надiлено найвищими повноваженнями, несуть вiдповiдальнiсть за нагляд за процесом фiнансового звiтування Компанiї. 

Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит окремої фiнансової звiтностi 

Нашими цiлями є отримання обгрунтованої впевненостi, що окрема фiнансова звiтнiсть у цi-лому не мiстить суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства або помилки, та випуск звiту ау-дитора, що мiстить нашу думку. Обгрунтована впевненiсть є високим рiвнем впевненостi, про-те не гарантує, що аудит, проведений вiдповiдно до МСА, завжди виявить суттєве викривлен-ня, якщо воно iснує. Викривлення можуть бути результатом шахрайства або помилки; вони вважаються суттєвими, якщо окремо або в сукупностi, як обгрунтовано очiкується, вони можуть впливати на економiчнi рiшення користувачiв, що приймаються на основi цiєї Фiнансової звiт-ностi. 

Виконуючи аудит вiдповiдно до вимог МСА, ми використовуємо професiйне судження та про-фесiйний скептицизм протягом усього завдання з аудиту. Крiм того, ми: 

"	iдентифiкуємо та оцiнюємо ризики суттєвого викривлення окремої фiнансової звiтностi внаслiдок шахрайства чи помилки, розробляємо й виконуємо аудиторськi процедури у вiд-повiдь на цi ризики, а також отримуємо аудиторськi докази, що є достатнiми та прийнятни-ми для використання їх як основи для нашої думки. Ризик невиявлення суттєвого викрив-лення внаслiдок шахрайства є вищим, нiж для викривлення внаслiдок помилки, оскiльки шахрайство може включати змову, пiдробку, навмиснi пропуски, неправильнi твердження або нехтування заходами внутрiшнього контролю; 

"	отримуємо розумiння заходiв внутрiшнього контролю, що стосуються аудиту, для розробки аудиторських процедур, якi б вiдповiдали обставинам, а не для висловлення думки щодо ефективностi системи внутрiшнього контролю; 

"	оцiнюємо прийнятнiсть застосованих облiкових полiтик та обгрунтованiсть облiкових оцi-нок i вiдповiдних розкриттiв iнформацiї, зроблених управлiнським персоналом; 

"	доходимо висновку щодо прийнятностi використання управлiнським персоналом припу-щення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку та, на основi отриманих аудиторських доказiв, робимо висновок, чи iснує суттєва невизначенiсть щодо подiй або умов, якi поставили б пiд значний сумнiв можливiсть компанiї продовжити без-перервну дiяльнiсть. Якщо ми доходимо висновку щодо iснування такої суттєвої невизна-ченостi, ми повиннi привернути увагу в своєму звiтi аудитора до вiдповiдних розкриттiв iнформацiї у окремiй фiнансовiй звiтностi або, якщо такi розкриття iнформацiї є неналеж-ними, модифiкувати свою думку. Нашi висновки грунтуються на аудиторських доказах, отриманих до дати нашого звiту аудитора. Втiм майбутнi подiї або умови можуть примуси-ти компанiю припинити свою дiяльнiсть на безперервнiй основi; 

"	оцiнюємо загальне подання, структуру та змiст окремої фiнансової звiтностi включно з ро-зкриттями iнформацiї, а також те, чи показує окрема фiнансова звiтнiсть операцiї та подiї, що покладенi в основу її складання, так, щоб досягти достовiрного вiдображення.

Ми повiдомляємо тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, iнформацiю про заплано-ваний обсяг i час проведення аудиту та суттєвi аудиторськi результати, включаючи будь-якi суттєвi недолiки заходiв внутрiшнього контролю, виявленi нами пiд час аудиту. 

Ми також надаємо тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, твердження, що ми вико-нали вiдповiднi етичнi вимоги щодо незалежностi, та повiдомляємо їм про всi стосунки й iншi питання, якi могли б обгрунтовано вважатись такими, що впливають на нашу незалежнiсть, а також, де це застосовно, щодо вiдповiдних застережних заходiв.

З перелiку всiх питань, iнформацiя щодо яких надавалась тим, кого надiлено найвищими пов-новаженнями, ми визначили тi, що були найбiльш значущими пiд час аудиту окремої фiнансо-вої звiтностi поточного перiоду, тобто тi, якi є ключовими питаннями аудиту. Ми описуємо цi питання в нашому звiтi аудитора, крiм випадкiв, якщо законодавчим чи регуляторним актом заборонено публiчне розкриття такого питання, або коли за вкрай виняткових обставин ми ви-значаємо, що таке питання не слiд висвiтлювати в нашому звiтi, оскiльки негативнi наслiдки такого висвiтлення можуть очiкувано переважити його кориснiсть для iнтересiв громадськостi.

ЗВIТ ЩОДО ВИМОГ IНШИХ ЗАКОНОДАВЧИХ I НОРМАТИВНИХ АКТIВ

Законодавчi та нормативнi акти України встановлюють додатковi вимоги до iнформацiї, що стосується аудиту або огляду фiнансової звiтностi та має обов'язково мiститися в аудиторсь-кому звiтi за результатами обов'язкового аудиту. Вiдповiдальнiсть стосовно такого звiтування є додатковою до вiдповiдальностi аудитора, встановленої вимогами МСА.

Основна iнформацiя про аудитора та обставини виконання аудиторського завдання

Вiдповiдно до вимог статтi 14 Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть" надаємо основнi вiдомостi про суб'єкта аудиторської дiяльностi, що провiв аудит та обставини виконання цього аудиторського завдання.

Основнi вiдомостi про суб'єкта аудиторської дiяльностi 

Повне найменування	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Кроу Ерфольг Україна"

Iдентифiкацiйний код юридичної осо-би	36694398

Мiсцезнаходження 	01133, м. Київ, вул. Первомайського Л., 7

Iнформацiя про включення до Реєст-ру	Номер реєстрацiї в Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi 4316

Вебсторiнка 	croweerfolg.com.ua

Iнша iнформацiя про суб'єкта аудиторської дiяльностi та умови договору

№ з/п	 Найменування iнформацiї	Данi для заповнення

1	2	3

1	Iдентифiкацiйний код юридичної особи суб'єкта ауди-торської дiяльностi	36694398

2	Вебсайт суб'єкта аудиторської дiяльностi	www.crowe.com.ua/croweaa, 

croweerfolg.com.ua

3	Дата та номер договору на проведення аудиту / огля-ду та / або виконання завдання з надання обгрунтова-ної впевненостi	договору вiд 29.12.2025 № №24/11/25-КЗВВ-ОБЗ

4	Дата початку та дата закiнчення проведення аудиту / огляду та / або виконання завдання з надання обгрун-тованої впевненостi	З 30.12.2025 до 28.04.2026

5	Обов'язковий аудит фiнансової звiтностi (зазначити так / нi)	Так

6	Завдання з надання обгрунтованої впевненостi (за-значити так / нi)	Так

Призначення аудитора та загальна тривалiсть виконання повноважень аудитора

Рiшення про призначення нас аудитором прийнято Протоколом позачергових загальних зборiв акцiонерiв вiд  16.12.2025.

Загальна тривалiсть виконання нами завдання з аудиту окремої фiнансової звiтностi Компанiї без перерв з урахуванням продовження повноважень, якi мали мiсце, та повторних призна-чень становить один рiк. 

Пiдтвердження i запевнення у зв'язку з виконанням завдання з аудиту

Ми пiдтверджуємо, що цей Звiт незалежного аудитора узгоджується з Додатковим звiтом для Наглядової Ради, який надається нами за результатами проведеного аудиту.

Ми не надавали Компанiї неаудиторськi послуги, визначенi статтею 6 Закону України "Про ау-дит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть". Ми не надавали Компанiї або контрольо-ваним нею суб'єктам господарювання iншi послуги, крiм послуг з обов'язкового аудиту. 

Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Кроу Ерфольг Україна", його власники, посадовi особи, ключовий партнер з аудиту та iншi працiвники є незалежними вiд Компанiї, не брали участi у пiдготовцi та прийняттi управлiнських рiшень Компанiї в перiод, охоплений перевiре-ною фiнансовою звiтнiстю, та в перiод надання послуг з аудиту такої фiнансової звiтностi.

Основнi вiдомостi про Компанiю 

Повне найменування	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУКДУВАННЯ"

Iдентифiкацiйний код юридичної осо-би	00222999

Мiсцезнаходження 	Адреса: вулиця Ужгородська, буд. 4/В, м. ПЕРЕЧИН, ЗАКАРПАТСЬКА обл., 89200, Україна

Вiдповiднiсть визначенню пiдприємс-тва суспiльного iнтересу	Так

Наявнiсть контролю небанкiвської фi-нансової групи	Нi

Участь в небанкiвськiй фiнансовiй групi	Нi

Материнська компанiя	Нi

-	органiзацiйно-правова форма 	-

-	мiсцезнаходження	-

Дочiрня компанiя	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "КЗЗВ Ракети та Дрони" 45950550

-	органiзацiйно-правова форма 	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю

-	мiсцезнаходження	Закарпатська обл., Тячiвський р-н, селище Усть-Чорна, вул.Верховинська, будинок 219

Дочiрня компанiя	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Закар-патський завод лиття та поковок" 45739507

-	органiзацiйно-правова форма 	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю

-	мiсцезнаходження	Закарпатська обл., Ужгородський р-н, мiсто Пере-чин, вул.Промислова, будинок 7А

Дочiрня компанiя	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "РАХIВСЬКИЙ ЛАКОФАРБОВИЙ ЗАВОД"33436345

-	органiзацiйно-правова форма 	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю

-	мiсцезнаходження	Закарпатська обл., Рахiвський р-н, мiсто Рахiв, вул.Миру, будинок 34

Дочiрня компанiя	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "ФОРТМОТОРС" 46082126

-	органiзацiйно-правова форма 	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю

-	мiсцезнаходження	вулиця Верховинська, буд. 219, с-ще УСТЬ-ЧОРНА, Усть-Чорнянська, ТЯЧIВСЬКИЙ, ЗАКАРПАТСЬКА обл

Дочiрня компанiя	Приватне пiдприємство "Служба Безпеки "ТИТАН"  34196525

-	органiзацiйно-правова форма 	Приватне пiдприємство

-	мiсцезнаходження	вулиця Промислова, буд. 7 А, м. ПЕРЕЧИН, Пере-чинська, Ужгородський, ЗАКАРПАТСЬКА обл

Статутний капiтал Компанiї вiдповiдає розмiру, який визначений в її установчих документах, та у вiдомостях Єдиного державного реєстру юридичних осiб, фiзичних осiб - пiдприємцiв та гро-мадських формувань.

Компанiя здiйснила повне розкриття iнформацiї про кiнцевого бенефiцiарного власника та структуру власностi станом на 31 грудня 2025 року, вiдповiдно до вимог Положення про фор-му та змiст структури власностi, затвердженого наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 19 березня 2021 року № 163.

Дослiдження Звiту про корпоративне управлiння 

Вiдповiдно до статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" та вiдповiдно до вимог п. 45 рiшення Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 06.06.2023 № 608 (надалi - рiшення № 608) емiтент цiнних паперiв зобов'язаний залучити аудитора, який повинен перевiрити iнформацiю, зазначену у Звiтi про корпоративне управлiн-ня, та висловити свою думку щодо окремих його роздiлiв. В ходi аудиту нами дослiджено Звiт про корпоративне управлiння Компанiї, включений до рiчного звiту емiтента у частинi подання: 

"	опису основних характеристик систем внутрiшнього контролю i управлiння ризиками емi-тента та перелiк структурних пiдроздiлiв емiтента, якi здiйснюють ключовi обов'язки щодо забезпечення роботи систем внутрiшнього контролю i управлiння ризиками,

"	iнформацiї про наявнiсть затвердженої декларацiї схильностi до ризикiв емiтента, а також опис ключових положень декларацiї схильностi до ризикiв емiтента,

"	перелiку осiб, якi прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцiй емiтента,

"	iнформацiї про наявнi обмеження прав участi та голосування акцiонерiв (учасникiв) на за-гальних зборах емiтента,

"	порядку призначення та звiльнення посадових осiб емiтента,

"	повноважень посадових осiб емiтента.

На нашу думку, зазначена iнформацiя у Звiтi про корпоративне управлiння Приватного акцiо-нерного товариства "Краматорський завод важкого верстатобудування" за 2025 рiк була пiд-готовлена в усiх суттєвих аспектах у вiдповiдностi до вимог пунктiв 5-9 частини 3 статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" та узгоджується iз iн-формацiєю, що мiститься у внутрiшнiх, корпоративних та статутних документах Компанiї.

Крiм того, ми перевiрили iнформацiю, включену до Звiту про корпоративне управлiння, розк-риття якої вимагається пунктами 1-4 частини 3 статтi 127 зазначеного Закону та пiдпунктами 1-5 пункту 43 рiшення № 608, а саме:

"	посилання на iнформацiю про практику корпоративного управлiння, застосовувану понад визначенi законодавством вимоги;

"	пояснення, вiд яких частин кодексу корпоративного управлiння Компанiя вiдхиляється i опис обгрунтування причини таких вiдхилень;

"	iнформацiю про проведенi загальнi збори акцiонерiв (учасникiв) та загальний опис прийня-тих на зборах рiшень;

"	персональний склад Наглядової ради та колегiального виконавчого органу Компанiї, їхнiх комiтетiв, iнформацiю про проведенi засiдання та загальний опис прийнятих на них рi-шень;

"	iнформацiю про наявнiсть корпоративного секретаря, а також звiт щодо результатiв його дiяльностi.

При перевiрцi зазначеної iнформацiї, яка включена Компанiєю до Звiту про корпоративне уп-равлiння, ми не виявили суттєвих розбiжностей з вимогами Закону України "Про ринки капiта-лу та органiзованi товарнi ринки", якi потрiбно було б включити до звiту.

Ключовий партнером з аудиту, результатом якого є цей звiт незалежного аудитора, є Сичова Тетяна Геннадiївна (номер реєстрацiї в реєстрi аудиторiв 101038). 

Вiд iменi ТОВ "Кроу Ерфольг Україна"

Ключовий партнер з аудиту / Аудитор  			                         Тетяна Сичова

Номер реєстрацiї у Реєстрi аудиторiв та 

суб'єктiв аудиторської дiяльностi: №101038

29 квiтня  2026  року  

	  	КОДИ

Пiдприємство: ПрАТ "Краматорський завод важкого верстатобудування"	Дата 	2026	01	01

Територiя: ЗАКАРПАТСЬКА	за ЄДРПОУ	00222999

Органiзацiйно-правова форма господарювання: Акцiонерне товариство	за КОАТУУ	UA21100130010027304

Вид економiчної дiяльностi: Виробництво металообробних машин	за КОПФГ	240

Середня кiлькiсть працiвникiв 2 304	за КВЕД	28.41

Адреса: вулиця Ужгородська, буд. 4/В, м. ПЕРЕЧИН, ЗАКАРПАТСЬКА обл., 89200, Україна	

Одиниця вимiру: тис. грн.	 	

Складено (зробити позначку "v" у вiдповiднiй клiтинцi):	 	

за положеннями (стандартами) бухгалтерського облiку	 	

за мiжнародними стандартами фiнансової звiтностi	 	V

Баланс (Звiт про фiнансовий стан) 

на 31 грудня 2025 року

	Форма №1	Код за ДКУД	1801001

Актив	Код рядка	На початок звiтного пе-рiоду (перераховано)	На кiнець звiтного перiоду

1	2	3	4

I. Необоротнi активи	 	 	

Нематерiальнi активи	1000	1 	81 232

первiсна вартiсть	1001	268	81 500

накопичена амортизацiя	1002	(267)	(268)

Незавершенi капiтальнi iнвестицiї	1005	71 561	59 435

Основнi засоби	1010	495 153	600 777

первiсна вартiсть	1011	1 202 261	1 527 518

знос	1012	(707 108)	(926 741)

Iнвестицiйна нерухомiсть	1015	4 205	4 193

Довгостроковi бiологiчнi активи	1020	-	-

Довгостроковi фiнансовi iнвестицiї: 

якi облiковуються за методом участi в капiталi iнших пiдп-риємств	1030	-	-

iншi фiнансовi iнвестицiї	1035	16 728	18 692

Довгострокова дебiторська заборгованiсть	1040	-	-

Вiдстроченi податковi активи	1045	54 244	68 851

Iншi необоротнi активи	1090	-	-

Усього за роздiлом I	1095	641 892	833 180

II. Оборотнi активи	 		

Запаси	1100	1 603 218	2 684 382

Виробничi запаси	1101	832 080	1 463 124

Незавершене виробництво	1102	741 776	1 060 263

Готова продукцiя	1103	29 188	16 155

Товари	1104	174	144 840

Поточнi бiологiчнi активи	1110	-	-

Дебiторська заборгованiсть за продукцiю, товари, роботи, послуги	1125	258 487	690 906

Дебiторська заборгованiсть за розрахунками:	 		

за виданими авансами	1130	22 791 555	34 969 323

з бюджетом	1135	216 783	866 297

у тому числi з податку на прибуток	1136	-	-

Дебiторська заборгованiсть за розрахунками з нарахова-них доходiв	1140	4 655	6 953

Iнша поточна дебiторська заборгованiсть	1155	125 536	212 319

Поточнi фiнансовi iнвестицiї	1160	30 270	30 270

Грошi та їх еквiваленти	1165	1 809 991	2 313 107

Витрати майбутнiх перiодiв	1170	-	-

Iншi оборотнi активи	1190	72 554	252 356

Усього за роздiлом II	1195	26 913 049	42 025 913

III. Необоротнi активи, утримуванi для продажу, та групи вибуття	1200	1 418	1 418

Баланс	1300	27 556 359	42 860 511

Пасив	Код рядка	На початок звiтного пе-рiоду	На кiнець звiтного перiоду

1	2	3	4

I. Власний капiтал			

Зареєстрований капiтал	1400	49 980	49 980

Капiтал у дооцiнках	1405	469 011	486 180

Додатковий капiтал	1410	16	16

Резервний капiтал	1415	-	-

Нерозподiлений прибуток (непокритий збиток)	1420	702 492	2 118 332

Неоплачений капiтал	1425	-	-

Вилучений капiтал	1430	-	-

Усього за роздiлом I	1495	1 221 499	2 654 508

II. Довгостроковi зобов'язання i забезпечення	 		

Вiдстроченi податковi зобов'язання	1500	-	-

Довгостроковi кредити банкiв	1510	-	-

Iншi довгостроковi зобов'язання	1515	121 054	120 693

Довгостроковi забезпечення	1520	1 545	1 761

Цiльове фiнансування	1525	-	-

Усього за роздiлом II	1595	122 599	122 454

III. Поточнi зобов'язання i забезпечення	 		

Короткостроковi кредити банкiв	1600	-	-

Поточна кредиторська заборгованiсть за:	 		

довгостроковими зобов'язаннями	1610	106	112

товари, роботи, послуги	1615	2 133 825	6 085 433

розрахунками з бюджетом	1620	23 512	41 847

у тому числi з податку на прибуток	1621	16 584	23 381

розрахунками зi страхування	1625	6 989	13 489

розрахунками з оплати працi	1630	39 999	71 652

одержаними авансами	1635	23 074 305	33 198 748

розрахунками з учасниками	1640	-	-

Поточнi забезпечення	1660	126 477	180 891

Доходи майбутнiх перiодiв	1665	-	-

Iншi поточнi зобов'язання	1690	807 048	491 377

Усього за роздiлом III	1695	26 212 261	40 083 549

IV. Зобов'язання, пов'язанi з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	-	-

Баланс	1900	27 556 359	42 860 511

Загудаєв Вiталiй Вiкторович            	Коженцева Олена Валерiївна

Генеральний директор	Головний бухгалтер

ПрАТ "КЗВВ"

________________________	ПрАТ "КЗВВ"

________________________

16 квiтня 2026 року	16 квiтня 2026 року

		КОДИ

	Дата (рiк, мiсяць, число)	2026	01	01

Пiдприємство: ПрАТ "Краматорський завод важкого верстатобудування"	за ЄДРПОУ	00222999

Звiт про фiнансовi результати (Звiт про сукупний дохiд)

За 2025 рiк

	Форма №2	Код за ДКУД	1801001

I. ФIНАНСОВI РЕЗУЛЬТАТИ

Стаття	Код рядка	За звiтний перi-од	За аналогiчний перiод поперед-нього року 

1	2	3	4

Чистий дохiд вiд реалiзацiї продукцiї (товарiв, робiт, послуг)	2000	50 428 996	19 185 923

Собiвартiсть реалiзованої продукцiї (товарiв, робiт, послуг)	2050	(47 744 952)	(17 999 467)

Валовий:	 		

Прибуток	2090	2 684 044	1 186 456

Збиток	2095	-	-

Iншi операцiйнi доходи	2120	1 254 757	430 949

Адмiнiстративнi витрати	2130	(466 990)	(316 570)

Витрати на збут	2150	(241 450)	(105 163)

Iншi операцiйнi витрати	2180	(1 585 448)	(453 308)

Фiнансовий результат вiд операцiйної дiяльностi:	 		

Прибуток	2190	1 644 913	742 364

Збиток	2195	-	-

Дохiд вiд участi в капiталi	2200	-	-

Iншi фiнансовi доходи	2220	46 208	64 193

Iншi доходи	2240	76 373	4 590

Фiнансовi витрати	2250	(10 105)	(10 734)

Втрати вiд участi в капiталi	2255	-	-

Iншi витрати	2270	(15 066)	(15)

Фiнансовий результат до оподаткування:	 		

Прибуток	2290	1 742 323	800 398

Збиток	2295	-	-

Витрати (дохiд) з податку на прибуток	2300	(333 594)	(180 266)

Прибуток (збиток) вiд припиненої дiяльностi пiсля оподаткування	2305	-	-

Чистий фiнансовий результат:	 		

Прибуток	2350	1 408 729	620 132

Збиток	2355	-	-

II. СУКУПНИЙ ДОХIД

Стаття	Код рядка	За звiтний перi-од	За аналогiчний перiод поперед-нього року

1	2	3	4

Дооцiнка (уцiнка) необоротних активiв	2400	24 278 	- 

Дооцiнка (уцiнка) фiнансових iнструментiв	2405	- 	- 

Накопиченi курсовi рiзницi	2410	- 	- 

Частка iншого сукупного доходу асоцiйованих та спiльних пiдприємств	2415	- 	- 

Iнший сукупний дохiд	2445	- 	- 

Iнший сукупний дохiд до оподаткування	2450	24 278	- 

Податок на прибуток, пов'язаний з iншим сукупним доходом	2455	- 	- 

Iнший сукупний дохiд пiсля оподаткування	2460	24 278	- 

Сукупний дохiд (сума рядкiв 2350, 2355 та 2460)	2465	1 433 007	620 132

III. ЕЛЕМЕНТИ ОПЕРАЦIЙНИХ ВИТРАТ

Стаття	Код рядка	За звiтний перi-од	За аналогiчний перiод поперед-нього року

1	2	3	4

Матерiальнi затрати	2500	47 144 227	17 548 275

Витрати на оплату працi	2505	1 262 679	648 122

Вiдрахування на соцiальнi заходи	2510	211 453	89 554

Амортизацiя	2515	58 145	51 663

Iншi операцiйнi витрати	2520	1 281 549	470 402

Разом	2550	49 958 053	18 808 016

IV. РОЗРАХУНОК ПОКАЗНИКIВ ПРИБУТКОВОСТI АКЦIЙ

Назва статтi	Код ряд-ка	За звiтний перi-од	За аналогiчний перiод поперед-нього року

1	2	3	4

Середньорiчна кiлькiсть простих акцiй	2600	142800000	142800000

Скоригована середньорiчна кiлькiсть простих акцiй	2605	-	-

Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцiю	2610	9,87	4,34

Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцiю	2615	-	-

Дивiденди на одну просту акцiю	2650	-	-

Загудаєв Вiталiй Вiкторович            	Коженцева Олена Валерiївна

Генеральний директор	Головний бухгалтер

ПрАТ "КЗВВ"

________________________	ПрАТ "КЗВВ"

________________________

16 квiтня 2026 року	16 квiтня 2026 року

		КОДИ

	Дата (рiк, мiсяць, число)	2025	12	31

Пiдприємство: ПрАТ "Краматорський завод важкого верстатобудування"	за ЄДРПОУ	00222999

Звiт про рух грошових коштiв (за прямим методом)

За 2025 рiк

	Форма №3	Код за ДКУД	1801001

Стаття	Код	За звiтний пе-рiод	За аналогiчний перiод попере-днього року (перераховано

1	2	3	4

Реалiзацiї продукцiї (товарiв, робiт, послуг)	3000	29 745 572	5 436 641

Повернення податкiв i зборiв	3005	865 433	1 226 245

у тому числi податку на додану вартiсть	3006	865 433	1 226 245

Цiльового фiнансування	3010	4 998	1 831

Надходження авансiв вiд покупцiв i замовникiв	3015	31 648 004	15 985 010

Надходження вiд повернення авансiв	3020	7 081 400	402 164

Надходження вiд вiдсоткiв за залишками коштiв на

поточних рахунках	3025	43 909	-

Надходження вiд боржникiв неустойки (штрафiв, пенi)	3035	55	23

Надходження вiд операцiйної оренди	3040	183 258	7 802

Iншi надходження	3095	6 901	1 079 914

Витрачання на оплату:	 		

Товарiв (робiт, послуг)	3100	(37 975 720)	(8 058 902)

Працi	3105	(896 282)	(461 336)

Вiдрахувань на соцiальнi заходи	3110	(212 724)	(83 944)

Зобов'язань з податкiв i зборiв	3115	(593 423)	(403 042)

Витрачання на оплату зобов'язань з податку на прибуток	3116	(321 796)	(265 372)

Витрачання на оплату зобов'язань з податку на додану вартiсть	3117	-	(239)

Витрачання на оплату зобов'язань з iнших податкiв i зборiв	3118	(271 627)	(137 431)

Витрачання на оплату авансiв	3135	(29 205 549)	(22 573 773)

Витрачання на оплату повернення авансiв	3140	(6 457)	(1 125)

Витрачання на оплату цiльових внескiв	3145	(1 200)	(2 444)

Витрачання на оплату страхування	3150	-	-

Iншi витрачання	3190	(355 630)	(221 327)

Чистий рух коштiв вiд операцiйної дiяльностi	3195	332 545	(7 666 263)

II. Рух коштiв у результатi iнвестицiйної дiяльностi			

Надходження вiд реалiзацiї:	 		

фiнансових iнвестицiй	3200	427	-

необоротних активiв	3205	28 805	-

Надходження вiд отриманих:	 		

вiдсоткiв	3215	-	86 871

дивiдендiв	3220	-	-

Надходження вiд деривативiв	3225	-	-

Надходження вiд погашення позик	3230	3 300	3 855 256

Iншi надходження	3250	-	-

Витрачання на придбання:	 		

фiнансових iнвестицiй	3255	-	-

необоротних активiв	3260	-	(104 063)

Виплати за деривативами	3270	-	-

Витрачання на надання позик	3275	(66 177)	(1 460 784)

Витрачання на придбання дочiрнього пiдприємства  та iншої господар-ської одиницi	3280	-	(310)

Iншi платежi	3290	(2 000)	-

Чистий рух коштiв вiд iнвестицiйної дiяльностi	3295	(35 645)	2 376 970

III. Рух коштiв у результатi фiнансової дiяльностi			

Надходження вiд:	 		

Власного капiталу	3300	-	-

Отримання позик	3305	550 000	317 500

Iншi надходження	3340	-	-

Витрачання на:	 		

Викуп власних акцiй	3345	-	-

Погашення позик	3350	(552 343)	(396 529)

Витрачання на сплату вiдсоткiв	3360	(1 477)	-

Витрачання на сплату заборгованостi з фiнансової оренди	3365	(355)	(1 710)

Сплату дивiдендiв	3355	-	-

Iншi платежi	3390	-	-

Чистий рух коштiв вiд фiнансової дiяльностi	3395	(4 175)	(80 739)

Чистий рух грошових коштiв за звiтний перiод	3400	292 725	(5 370 032)

Залишок коштiв на початок року	3405	1 809 991	7 180 540

Вплив змiни валютних курсiв на залишок коштiв	3410	210 391	(517)

Залишок коштiв на кiнець року	3415	2 313 107	1 809 991

Загудаєв Вiталiй Вiкторович            	Коженцева Олена Валерiївна

Генеральний директор	Головний бухгалтер

ПрАТ "КЗВВ"

________________________	ПрАТ "КЗВВ"

________________________

16 квiтня 2026 року	16 квiтня 2026 року

 

 	 	 	КОДИ

 	Дата (рiк, мiсяць, число)	2025	12	31

Пiдприємство: ПрАТ "Краматорський завод важкого верстатобудування"	за ЄДРПОУ	00222999

Звiт про власний капiтал

за 2025 рiк

 	 	 	 	 Форма №4		Код за ДКУД	1801001

Стаття	Код

рядка	Зареєст-рований капiтал	Капiтал у дооцiнках	Додатко-вий капi-тал	Резерв-ний капi-тал	Нерозподiлений прибуток (непо-критий збиток)	Неопла-чений капiтал	Вилуче-ний капi-тал	Всього

1	2	3	4	5	6	7	8	9	10

Залишок на початок року	4000	49 980	469 011	16	-	706 432	-	-	1 225 439

Коригування:									

Змiна облiкової полiтики	4005	-	-	-	-	-	-	-	-

Виправлення помилок	4010	-	-	-	-	(3 940)	-	-	(3 940)

Iншi змiни	4090	-	-	-	-	-	-	-	-

Скоригований залишок на початок року	4095	49 980	469 011	16	-	702 492	-	-	1 221 499

Чистий прибуток (збиток) за звiтний перiод	4100	-	-	-	-	1 408 729	-	-	1 408 729

Iнший сукупний дохiд за звiтний перiод	4110	-	24 278	-	-	-	-	-	24 278

Дооцiнка (уцiнка) необоротних активiв	4111	-	24 278	-	-	-	-	-	24 278

Iнший сукупний дохiд	4116	-	-	-	-	-	-	-	-

Iнший сукупний дохiд за звiтний перiод	4110	-	-	-	-	-	-	-	-

Розподiл прибутку:									

Виплати власникам (дивiденди)	4200	-	-	-	-	-	-	-	-

Вилучення капiталу:									

Викуп акцiй (часток)	4260	-	-	-	-	-	-	-	-

Iншi змiни в капiталi 	4290	-	(7 109)	-	-	7 111	-	-	2

Разом змiн у капiталi	4295	-	17 169	-	-	1 415 840	-	-	1 433 009

Залишок на кiнець року	4300	49 980	486 180	16	-	2 118 332	-	-	2 654 508

Загудаєв Вiталiй Вiкторович            	Коженцева Олена Валерiївна

Генеральний директор	Головний бухгалтер

ПрАТ "КЗВВ"

________________________	ПрАТ "КЗВВ"

________________________

16 квiтня 2026 року	16 квiтня 2026 року

 	 	 	КОДИ

 	Дата (рiк, мiсяць, число)	2024	12	31

Пiдприємство: ПрАТ "Краматорський завод важкого верстатобудування"	за ЄДРПОУ	00222999

Звiт про власний капiтал

за 2024 рiк

 	 	 	 	Форма №4 		Код за ДКУД	1801001

Стаття	Код

рядка	Зареєст-рований капiтал	Капiтал у дооцiнках	Додатко-вий капi-тал	Резер-вний капiтал	Нерозподiлений прибуток (непо-критий збиток)	Неопла-чений капiтал	Вилуче-ний капi-тал	Всього

1	2	3	4	5	6	7	8	9	10

Залишок на початок року	4000	49 980	469 544	16	-	79 498	-	-	599 038

Коригування:	 								

Змiна облiкової полiтики	4005	-	-	-	-	-	-	-	-

Виправлення помилок	4010	-	-	-	-	6 269	-	-	6 269

Iншi змiни	4090	-	-	-	-	-	-	-	-

Скоригований залишок на початок року	4095	49 980	469 544	16	-	85 767	-	-	605 307

Чистий прибуток (збиток) за звiтний перiод	4100	-	-	-	-	620 132	-	-	620 132

Iнший сукупний дохiд за звiтний перiод	4110	-	-	-	-	-	-	-	-

Дооцiнка (уцiнка) необоротних активiв	4111	-	-	-	-	-	-	-	-

Iнший сукупний дохiд	4116	-	-	-	-	-	-	-	-

Iнший сукупний дохiд за звiтний перiод	4110	-	-	-	-	-	-	-	-

Розподiл прибутку:									

Виплати власникам (дивiденди)	4200	-	-	-	-	-	-	-	-

Вилучення капiталу:									

Викуп акцiй (часток)	4260	-	-	-	-	-	-	-	-

Iншi змiни в капiталi 	4290	-	(533)	-	-	533	-	-	-

Разом змiн у капiталi	4295	-	(533)	-	-	620 665	-	-	620 132

Залишок на кiнець року	4300	49 980	469 011	16	-	706 432	-	-	1 225 439

	

Загудаєв Вiталiй Вiкторович            	Коженцева Олена Валерiївна

Генеральний директор	Головний бухгалтер

ПрАТ "КЗВВ"

________________________	ПрАТ "КЗВВ"

________________________

16 квiтня 2026 року	16 квiтня 2026 року

1.	ЗАГАЛЬНА IНФОРМАЦIЯ

Дана фiнансова звiтнiсть є окремою фiнансовою звiтнiстю ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУКДУВАННЯ" (далi - "Компа-нiя"). Скорочене найменування Компанiя у вiдповiдностi до Статуту -  ПрАТ "КЗВВ".

ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ" було засновано у 1937 роцi. Згiдно з вимогами українського законодавст-ва 29 квiтня 2011 р. Компанiя змiнило свою назву з Вiдкритого акцiонерного товариства "Краматорсь-кий завод важкого верстатобудування" на Публiчне акцiонерне товариство "Краматорський завод важкого верстатобудування". 5 серпня 2018 року рiчними Загальними зборами акцiонерiв Пiдприєм-ства було прийнято рiшення змiнити тип Компанiї з публiчного на приватне та змiнити найменування з Публiчного акцiонерного товариства "Краматорський завод важкого верстатобудування" на Прива-тне акцiонерне товариство "Краматорський завод важкого верстатобудування".

Компанiя зареєстрована 14 липня 1995 року. Юридична адреса: 89200, 89200, Закарпатська обл., Уж-городський р-н, мiсто Перечин, вул. Ужгородська, будинок 4В. 

Електронна адреса Компанiя для зв'язку: info@kzts.com.

Станом на кiнець дня 31 грудня 2025 року середньооблiкова кiлькiсть штатних працiвникiв Компанiї становить 802 особи (31 грудня 2024 року: 470 осiб).

Характеристика галузi

ПрАТ "КЗВВ" - один iз найстарших виробникiв верстатiв на територiї колишнього СРСР. Впродовж iснування, основним видом дiяльностi компанiї було i залишається виробництво металорiжучих ве-рстатiв.

Моделi верстатiв, що випускаються ПрАТ "КЗВВ", постiйно удосконалюються, пiдвищуються їх продуктивнiсть i точнiсть. Але фахiвцi заводу не лише випускають i проектують сучаснi високоточнi верстати, вони ще i виконують капiтальнi ремонти, модернiзацiю як верстатiв власного виробництва, так iнших. Також займається виготовленням запасних частин до верстатiв, великогабаритних звар-них деталей, вiдливань чавунного i кольорового литва, кооперованими постачаннями.

До основних напрямкiв дiяльностi компанiї на найближчi роки додано, механообробку та виробницт-во запчастин для ВЕУ. Освоєння виробництва обладнання пiдiгрiву залiзничних стрiлок, налагоджу-ється серiйне виробництво проекту для МОУ.

Данi верстати призначенi для обточування колiсних пар рухомого складу i використовуються локо-мотивними та вагонними депо.

З початку введення вiйськового стану в Українi, основним видом дiяльностi компанiї є виробництво продукцiї оборонного призначення.

Засновники та їх частка власностi у статутному капiталi

Станом на 31 грудня 2025 року кiнцевими бенефiцiарним власником (контролер) є: 

- Єфiмов Максим Вiкторович громадянин України 01.11.1974 д.н., IПН 2733307997, Україна. тип бе-нефiцiарного володiння - прямий вирiшальний вплив. Вiдсоток частки статутного капiталу в юридич-нiй особi або вiдсоток права голосу в юридичнiй особi складає 97,699 %, залишковi 2,301% якi є не вирiшальними та не мають впливу, складають юридичнi та фiзичнi особи, доля кожного власника акцiй окремо з яких складає не бiльше 0.5422%, якi є не значнi та не мають впливу на Компанiю. 

Органами управлiння Компанiї вiдповiдно до Статуту є:	

o	Загальнi збори акцiонерiв;

o	Наглядова рада;

o	Генеральний директор.

Загальнi збори акцiонерiв є вищим органом Компанї. 

Наглядова рада є колегiальним органом Компанiї, який здiйснює захист прав акцiонерiв та в межах компетенцiї здiйснює управлiння Компанiєю, контролює та регулює дiяльнiсть Компанiї. Кiлькiсний склад Наглядової ради Компанiї становить чотири особи. 

Виконавчим органом, який здiйснює управлiння поточною дiяльнiстю Компанiї, органiзовує виконан-ня рiшень Загальних зборiв акцiонерiв та Наглядової ради, а також є пiдзвiтним цим органам одноо-собово є Генеральний директор. 

Авторськi права, патенти, лiцензiї

ПрАТ "КЗВВ" є власником патенту на винахiд "супорт колесотокарного верстата" "81604 зареєстро-ваний 25.01.2008.

Цiнова полiтика

Суть цiнової полiтики компанiї полягає в тому, щоб встановлювати на товари такi цiни i так варiюва-ти ними залежно вiд положення на ринку, щоб забезпечити намiчений об'єм прибутку i вирiшувати iншi завдання пiдприємства.

Цiнова полiтика складається з маркетингових дослiджень, вивчення попиту ринку, дослiдження цiн конкурентiв та вивчення витрат на виготовлення продукцiї з урахуванням розрахунку рiвня рентабе-льностi.

Iстотною проблемою для компанiї є те, що для запуску замовлень у виробництво i запобiгання ризи-ку неплатоспроможностi замовника, договiрними умовами передбачено отримання передоплати взамiн банкiвської гарантiї повернення авансового платежу, а також узгодження попередньої цiни на вироблену продукцiю. Пiсля отримання передоплати завод не має права змiнювати умови договорiв i збiльшувати оптовi цiни.

Крiм того, протягом минулого року вiдбулося значне зростання цiн на комплектуючi вироби, сирови-ну i матерiали, i як наслiдок, вiдбулося збiльшення собiвартостi продукцiї у виробництвi.

Вплив на стан оточуючого середовища i план дiй щодо зменшення шкiдливого впливу.

Компанiя працює в рамках чинних законодавчих актiв: контроль ефективностi роботи екологiчних споруд, своєчасна переробка i утилiзацiя промислових вiдходiв виключає забруднення "рунту, пове-рхневих i пiдземних вод, атмосферного повiтря. 

Щороку у компанiї видається наказ "Про заходи по подальшому полiпшенню стану охорони працi i екологiчної обстановки" з пiдприємствами. Для ПрАТ "КЗВВ" розроблений "План локалiзацiї i лiквi-дацiї аварiйних ситуацiй i аварiй", 

Вiдповiднiсть технологiї проекту нацiональним та мiжнародним стандартам та нормативам щодо впливу на оточуюче середовище. 

Дiючi технологiї i устаткування вiдповiдають сучасним вимогам i стандартам. Продукцiя виготовля-ється за допомогою високопродуктивного i високоточного устаткування. З 2007 року упроваджена i застосовується система менеджменту якостi при проєктуваннi, розробцi, виробництвi, реалiзацiї, пусконалагоджувальних роботах, ремонтi i сервiсному обслуговуванню важких металорiжучих верс-татiв, що вiдповiдають вимогам I50 9001- 2015.

Фактори ризику

Великi виробничi цикли виготовлення важких верстатiв часто не задовольняють замовникiв, тому потрiбен обачливий запуск верстатiв у виробництво з попередженням до укладення контракту. Це особливо небезпечно при одиничному виробництвi, коли другий запит на такий верстат може з'яви-тися не скоро.

Останнiм часом майже всi замовлення проходять стадiю тендеру та потребують випуску таких бан-кiвських продуктiв як: акредитиви, банкiвськi гарантiї повернення авансового платежу, тендернi гара-нтiї та iнше.

Ризик негативного розвитку ринку продукцiї заводу iснує при недостатнiй якостi продукцiї, при недо-статнiй рекламi, при недостатньому рiвнi сервiсного обслуговування i при програшi тендерiв.

Iснують також ризики при поставцi матерiалiв для виробництва верстатiв через вагонну норму вiд-вантаження, оскiльки доводиться придбавати зайве.

Умовами запобiгання ризикам в даному планi розглядаються:

- ретельне вивчення реальних потреб i можливостей замовника;

- широкий пошук запасного замовника на випадок втрати першого;

- постiйна участь в регiональних i мiжнародних виставках;

- усестороння пiдготовка матерiалiв на тендер i особиста участь представника заводу при проведен-нi тендерних торгiв;

- укладення контрактiв на постачання устаткування i виконання робiт по монтажу на умовах "пiд ключ";

- розробка системи заходiв щодо зниження потреби компанiї в оборотних коштах за рахунок пiдви-щення ритмiчностi роботи, зменшення запасiв, роботи з дебiторами;

- укладення довгострокових договорiв з постачальниками сировини з чiткими умовами i штрафними санкцiями;

- застосування найкращих, що одержали свiтове визнання, комплектуючих виробiв по системах ЧПУ, по гiдро- i електроапаратурi;

-зниження ризикiв фiнансування, своєчасний розрахунок за виконанi роботи i реалiзовану продукцiю. Запуск у виробництво продукцiї здiйснюється, як правило, пiсля отримання 50% передплати. Вiдва-нтаження продукцiї проводиться пiсля отримання 100% сплати.

2.	ЕКОНОМIЧНЕ СЕРЕДОВИЩЕ, В ЯКОМУ КОМПАНIЯ ПРОВОДИТЬ СВОЮ ДIЯЛЬНIСТЬ, РИЗИКИ

Унаслiдок воєнної агресiї рф частина територiй була окупована. Компанiї в iнших регiонах зазнали значних втрат через руйнування та пошкодження потужностей або ж просто зiткнулися з перебоями в роботi та складнощами зi збутом продукцiї. Зокрема, експортери втратили частину виручки. Ком-панiї, якi орiєнтуються на внутрiшнiй ринок, постраждали через падiння попиту на свою продукцiю, порушення виробничих процесiв та ланцюгiв постачання.

Компанiя визначає для себе наступнi ризики та шляхи їх пом'якшення, наведенi у таблицi нижче:

Ризики	Пом'якшення наслiдкiв

Податковий ризик

Ризик податкового до-нарахування, адмiнiс-тративного та судово-го оскарження	ПрАТ "КЗВВ" були прийнятi ряд заходiв, метою яких є розробка нових видiв продукцiї, якi необхiднi країнi в цей час. Заходiв, спрямованих на зниження ризикiв рiзкого падiння обсягiв виробництва, реалiзувавши якi, завод був спроможний наповнити портфель контрактiв у звiтному перiодi й зберегти стабiльну роботу пiдприємства. Для реалiзацiї заходiв було залучено широке коло конструкторсько-технологiчних пiдроздiлiв пiдпри-ємства, функцiонують лабораторiї конструкторсько-технологiчних дослi-джень номенклатури виробництв та команди вдосконалювання процесiв. Створена система контролю проходження всiх замовлень вiд реєстрацiї до вiдповiдi замовниковi у встановлений термiн, На пiдприємствi органi-зоване глибоке пророблення замовлень головними фахiвцями при конст-руюваннi, комплектацiї й виробництвi, що дозволяє знизити собiвартiсть за рахунок мiнiмiзацiї витрат i оптимiзувати цiни на продукцiю.

Валютний ризик

Зростання вартостi iноземної валюти по вiдношенню до нацiо-нальної валюти, змiни у валютному законо-давствi	Ризики, викликанi коливаннями валютних курсiв, впливають на фiнансовi результати ПрАТ "КЗВВ", який працює на свiтовому iндустрiальному ринку як експортер машинобудiвної продукцiї i як iмпортер сировини, ма-терiалiв, виробiв що комплектують, Для мiнiмiзацiї валютного ризику ке-рiвництвом розроблена i дiє система цiноутворення.

Кредитний ризик

Контрагенти, якi отри-мали передоплати по контрактам, можуть не виконати взятих на себе зобов'язань щодо виконання договору	Умовами запобiгання ризикам в даному планi розглядаються: ретельне вивчення реальних потреб i можливостей замовника; широкий пошук запасного замовника на випадок втрати першого; постiйна участь в регiо-нальних i мiжнародних виставках; усестороння пiдготовка матерiалiв на тендер i особиста участь представника заводу при проведеннi тендерних торгiв; укладення контрактiв на постачання устаткування i виконання ро-бiт по монтажу на умовах "пiд ключ"; розробка системи заходiв щодо зниження потреби компанiї в оборотних коштах за рахунок пiдвищення ритмiчностi роботи, зменшення запасiв, роботи з дебiторами; укладення довгострокових договорiв з постачальниками сировини з чiткими умова-ми i штрафними санкцiями.

3.	ОСНОВИ ПОДАННЯ IНФОРМАЦIЇ

Заява про вiдповiднiсть Мiжнародним стандартам фiнансової звiтностi

Окрема фiнансова звiтнiсть Компанiї складена вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звi-тностi. Пiд термiном Мiжнароднi стандарти фiнансової звiтностi надалi в широкому сенсi розумiють-ся стандарти й тлумачення, якi прийнятi Радою з мiжнародних стандартiв бухгалтерського облiку (РМСБО/IASB):

"	Мiжнароднi стандарти фiнансової звiтностi (МСФЗ/IFRS);

"	Мiжнароднi стандарти бухгалтерського облiку (МСБО/IAS);

"	Тлумачення, розробленi Комiтетом з Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi (ТКМСФЗ/ IFRIC) або Постiйним комiтетом з тлумачень (ПКТ/SIC).

Компанiя складає окрему фiнансову звiтнiсть вiдповiдно до МСФЗ з моменту першого прийняття їх за концептуальну основу пiдготовки цiєї фiнансової звiтностi - 01.01.2012 року. Ця фiнансова звiт-нiсть була пiдготовлена на основi принципу iсторичної вартостi, за винятком: основних засобiв оцi-нених за справедливою вартiстю станом на 01 сiчня 2012 року, згiдно виключення IFRS 1 п.30, та за винятком активiв,  що облiковуються за справедливою вартiстю, змiни якої вiдносяться на фiнансо-вий результат або у складi iншого сукупного доходу вiдповiдно 

Вiдповiдно до Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" (надалi - Закону про бухгалтерський облiк), Нацiонального положення (стандарту) бухгалтерського облiку 1 "Загальнi вимоги до фiнансової звiтностi", затвердженого наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 07 лютого 2013 року № 73 (далi - Наказ №73), яким визначено склад статей фiнансової звiтностi та у вiдповiдних додатках затверджено форми фiнансової звiтностi, Компанiя подає:

"	Баланс (звiт про фiнансовий стан

"	Звiт про фiнансовi результати (звiт про сукупний дохiд)

"	Звiт про рух грошових коштiв

"	Звiт про власний капiтал 

Окрема фiнансова звiтнiсть Компанiя є фiнансовою звiтнiстю загального призначення, яка сформо-вана з метою достовiрного подання фiнансового стану, фiнансових результатiв дiяльностi та грошо-вих потокiв.

Безперервнiсть дiяльностi

Окрема фiнансова звiтнiсть базується на принципi безперервностi дiяльностi Компанiї, що передба-чає реалiзацiю активiв i виконання зобов'язань у ходi звичайної дiяльностi Компанiї.

За рiк, що закiнчився 31 грудня 2025 року, Компанiя отримала чистий прибуток у сумi 1 408 729 тис. грн. (2024: чистий прибуток у сумi 620 132 тис. грн.) та мала накопиченi прибутки у сумi 2 118 332 тис. грн. (2024: накопиченi прибутки у сумi 702 492 тис. грн.). Також, станом на 31 грудня 2025 поточ-нi активи Компанiї перевищували її поточнi зобов'язання на 1 942 364 тис. грн. (2024: поточнi активи Компанiї перевищували її поточнi зобов'язання на 700 788 тис. грн.).

Компанiя уклала договори оренди на виробничi площi у мiстах України Перечин, Ужгород, куди здiй-снилося часткове перемiщення виробничого обладнання.

В зв'язку з воєнним станом у найближчому майбутньому Компанiя буде вiдчувати вплив нестабiль-ної економiки в країнi. Керiвництво не може передбачити всi тенденцiї, якi можуть впливати на дiя-льнiсть Компанiї та iншi галузi економiки, а також те, який вплив (за наявностi такого) вони можуть надати на майбутнiй фiнансовий стан Компанiї. Керiвництво вважає обгрунтованим складання цiєї фiнансової звiтностi на основi припущення, що Компанiя є органiзацiєю, здатною продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi, але те, що країна знаходиться в станi вiйни, вказує на наявнiсть ризикiв для  функцiонування Компанiї. Керiвництво вживає всi необхiднi заходи для забезпечення стабiльної дiяльностi i розвитку в майбутньому.

Виходячи з припущення, що Компанiя залишатиметься безперервно дiючим в наступном фiнансо-вом перiодi i не має намiру анi потреби лiквiдуватися або зменшити масштаби своєї дiяльностi. Фi-нансова звiтнiсть не включає коригування, якi б були необхiднi у разi якщо Компанiя не була б здат-на продовжувати безперервну дiяльнiсть.

Плани та заходи Компанiї щодо захисту активiв:

-  Систематичне ведення та актуалiзацiя реєстру активiв компанiї (власних та залучених на договiр-них засадах);

- За об'єктивної можливостi вiдмова (повернення власникам) вiд оренди/користування активiв, якi наразi не використовуються у господарськiй дiяльностi компанiї, та без яких можливий повноцiнний (безперебiйний) виробничий процес;

- Щоденне отримання та узагальнення iнформацiї з "проблемних" регiонiв - реальна картина щодо ситуацiї, настроїв, перспектив ведення бiзнесу, тощо;

- Регулярна комунiкацiя зi спiвробiтниками та партнерами компанiї через надiйнi засоби комунiкацiї;

На даний момент Компанiя має договори з Мiнiстерством оборони України. У 2026 роцi ПрАТ "КЗВВ" буде i далi розвивати серiйне виробництво продукцiї оборонного призначення.

Але, не зважаючи на подiї, що вiдбуваються на Сходi України, компанiя продовжує роботу у мiстi Краматорськ. На сьогоднiшнiй день продовжують працювати це металевих конструкцiй та заготiве-льний цех.

Прийняття стандартiв та тлумачень у звiтному перiодi

В цiлому, облiкова полiтика вiдповiдає тiй, що застосовувалась у попередньому звiтному роцi. Деякi новi стандарти та тлумачення та/або змiни до них стали обов'язковими для застосування з 1 сiчня 2025 року або пiсля цiєї дати. Нижче наведена iнформацiя щодо таких нових та переглянутих стан-дартiв та тлумачень, що повиннi застосовуватися Компанiєю.

Поправки до МСБО 21 "Вплив змiн валютних курсiв" - Неможливiсть обмiну.

Цi поправки вимагають вiд компанiй застосовувати послiдовний пiдхiд при оцiнцi того, чи можна об-мiняти валюту на iншу валюту та при визначеннi обмiнного курсу, який слiд використовувати, коли це неможливо, а також вимоги щодо розкриття iнформацiї.

Поправки не мали суттєвого впливу на фiнансову звiтнiсть Компанiї.

Компанiя не застосовувала жодних нових стандартiв, тлумачень чи поправок ранiше вiд дати на-брання ними чинностi, за винятком ретроспективного застосування тодi й там, де воно стало обов'я-зковим.

МСФЗ та Тлумачення, якi не набрали чинностi

Компанiя не застосовувала наступнi МСФЗ, тлумачення та поправки до МСФЗ та МСБО, якi були опублiкованi, але ще не набрали чинностi. Компанiя планує застосувати данi змiни з дати набрання ними чинностi. 

МСФЗ 18 "Подання та розкриття iнформацiї у фiнансовiй звiтностi" 

МСФЗ 18 замiнює МСБО 1 "Подання фiнансової звiтностi" та встановлює значнi новi вимоги до по-дання фiнансової звiтностi, придiляючи особливу увагу таким питанням:

-	Звiту про прибутки або збитки, включаючи вимоги до обов'язкових промiжних пiдсумкiв, якi мають бути представленi. МСФЗ 18 вводить вимоги до статей доходiв i витрат, якi повиннi бути вiд-несенi до однiєї з п'яти категорiй у звiтi про прибутки або збитки - операцiйна, iнвестицiйна, фiнан-сова, податок на прибуток та припинена дiяльнiсть, з яких першi три є новими. 

-	дезагрегацiї iнформацiї, включаючи впровадження загальних принципiв того, як повинна бути агрегована та дезагрегована iнформацiя у фiнансовiй звiтностi. 

-	розкриттю iнформацiї, пов'язаної з показниками ефективностi, визначеними керiвництвом, якi є показниками фiнансових результатiв на основi загального або промiжного пiдсумку, що вимагаєть-ся за МСФЗ, з внесеними коригуваннями (наприклад, "скоригований прибуток або збиток"). Розк-риття будуть включати звiрку показника ефективностi з найближчим загальним або промiжним пiд-сумком у звiтностi за МСФЗ. 

МСФЗ 18 та пов'язанi з ним змiни до iнших стандартiв застосовуються для звiтних перiодiв, якi по-чинаються з 1 сiчня 2027 року або пiсля цiєї дати. МСФЗ 18 застосовуватиметься ретроспективно, дозволяється дострокове застосування. 

Наразi Компанiя працює над визначенням усiх наслiдкiв, якi матиме застосування МСФЗ 18 на фi-нансову звiтнiсть.

МСФЗ 19 "Дочiрнi пiдприємства, що не є пiдзвiтними суспiльству: розкриття iнформацiї"

МСФЗ 19 - новий стандарт, який дозволяє дочiрнiм компанiям, що вiдповiдають певним критерiям, надавати скорочене розкриття iнформацiї, застосовуючи при цьому повнi вимоги до визнання, оцiнки та подання за МСФЗ. Суб'єкт господарювання матиме право застосовувати МСФЗ 19 у своїй консо-лiдованiй, окремiй або iндивiдуальнiй фiнансовiй звiтностi, якщо вiн вiдповiдає критерiям прийнятно-стi на кiнець звiтного перiоду.

Критерiями прийнятностi для застосування МСФЗ 19 є:

-	суб'єкт господарювання є дочiрнiм пiдприємством (як визначено в МСФЗ 10 "Консолiдована фiнансова звiтнiсть");

-	суб'єкт господарювання не є пiдзвiтним суспiльству є пiдзвiтним суспiльству; i

-	суб'єкт господарювання має кiнцеву або промiжну материнську компанiю, яка складає консо-лiдовану фiнансову звiтнiсть, доступну для загального використання, яка вiдповiдає МСФЗ.

Суб'єкт господарювання є пiдзвiтним суспiльству, якщо:

-	його борговi iнструменти або iнструменти власного капiталу продаються на вiдкритому ринку або вiн знаходиться в процесi випуску таких iнструментiв для торгiвлi на вiдкритому ринку;

-	вiн тримає активи у довiрчiй власностi для широкої групи стороннiх осiб як один iз своїх ос-новних видiв дiяльностi.

У зв'язку iз введенням МСФЗ 19 вносяться змiни до iнших стандартiв бухгалтерського облiку МСФЗ. МСФЗ 19 є добровiльним стандартом для вiдповiдних дочiрнiх компанiй. Суб'єктовi господарювання дозволяється застосовувати МСФЗ 19 бiльше одного разу. Суб'єкт господарювання, який вирiшив застосовувати МСФЗ 19, може пiзнiше скасувати цей вибiр. МСФЗ 19 набирає чинностi для рiчних звiтних перiодiв, що починаються 1 сiчня 2027 року або пiсля цiєї дати, з дозволеним достроковим застосуванням. 

Компанiя не застосовуватиме МСФЗ 19.

Ключовi бухгалтерськi оцiнки та припущення

При пiдготовцi фiнансової звiтностi Компанiя робить оцiнки та припущення, якi мають вплив на ви-значення сум активiв i зобов'язань, визначення доходiв та витрат звiтного перiоду, розкриття умов-них активiв та зобов'язань на дату пiдготовки фiнансової звiтностi, грунтуючись на МСФЗ, МСБО та тлумаченнях, розроблених Комiтетом з тлумачень мiжнародної фiнансової звiтностi.

Для оцiнки всiх визнаних активiв та зобов'язань застосовуються правила оцiнки (з урахуванням ви-ключень), передбаченi МСФЗ, якi дiють на дату балансу.

Компанiя застосувала виключення, дозволене МСФЗ 1 "Перше застосування Мiжнародних стандар-тiв фiнансової звiтностi", що дозволяє оцiнювати основнi засоби на дату переходу на МСФЗ за справедливою вартiстю i використовувати цю справедливу вартiсть в якостi фактичної вартостi ос-новних засобiв. Керiвництво Компанiї переконане що даний перегляд був необхiдний для об'єктивної оцiнки необоротних активiв. 

Iстотнi облiковi судження керiвництва

Пiдготовка фiнансової звiтностi у вiдповiдностi до МСФЗ вимагає вiд керiвництва Компанiї здiйснен-ня попереднiх оцiнок й припущень, якi мають вплив на суми, що представленi у фiнансовiй звiтностi. Через властиву цим оцiнкам неточнiсть, фактичнi результати, якi вiдображаються в наступних перi-одах, можуть вiдрiзнятися вiд цих оцiнок.

4.	ОСНОВНI ПРИНЦИПИ СКЛАДАННЯ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI ТА ОБЛIКОВА ПОЛIТИКА

Основнi принципи складання фiнансової звiтностi та облiкова полiтика складена загально положень та стандартiв МСФЗ (IFRS) та МСБО (IAS) i нижче.

Функцiональна валюта

Функцiональною валютою Компанiї є валюта основного економiчного середовища, в якому Компанiя здiйснює свою дiяльнiсть. Функцiональною валютою Компанiї та валютою представлення цiєї фi-нансової звiтностi Компанiї є нацiональна валюта України - українська гривня (надалi - "грн."). Всi значення заокругленi до цiлих тисяч гривень, якщо не вказано iнше.

Перерахунок iноземних валют

Доходи отриманi, витрати понесенi i капiтальнi активи, придбанi в iноземнiй валютi, перераховують-ся в функцiональну валюту за обмiнним курсом на дату здiйснення операцiї. Грошовi активи та зо-бов'язання, вираженi в iноземнiй валютi, перераховуються за курсом на кiнець звiтного перiоду або за курсом угоди, коли необхiдно. Результати нереалiзованих i реалiзованих прибуткiв i збиткiв вiд курсових рiзниць вiдображаються у складi операцiйних чи iнших доходiв та витрат звiту про прибут-ки i збитки та iншi сукупнi доходи.

Офiцiйнi курси обмiну валют, якi використанi для пiдготовки цiєї фiнансової звiтностi, наведенi ниж-че.

Найменування валюти	На 31 грудня 2025 р.	На 31 грудня 2024 р.	На 31 грудня 2023 р.

Долар США (USD)	42,3878	42,0390	37,9824

Євро (EUR)	49,8565	43,9266	42,2079

Взаємозалiк

Фiнансовi активи та зобов'язання згортаються, а в звiтi про фiнансовий стан вiдображається згорну-тий залишок, якщо Компанiя має юридичне право здiйснювати залiк вiдображених у звiтi про фiнан-совий стан сум та має намiр або зробити взаємозалiк, або реалiзувати актив та погасити зо-бов'язання одночасно. Таке право на згортання (а) не повинне ставитися у залежнiсть вiд майбутнiх подiй, i (б) повинне мати юридичну силу у всiх наступних обставинах: (I) в ходi звичайної дiяльнос-тi, (II) у разi невиконання зобов'язань (дефолту) та (III) у разi неплатоспроможностi або банкрутства. Доходи i витрати не згортаються у звiтi про прибутки i збитки та iншi сукупнi доходи, за виключен-ням тих випадкiв, коли це вимагається або дозволяється МСФЗ або вiдповiдним тлумаченням, при цьому такi випадки окремо розкриваються в облiковiй полiтицi Компанiї. При облiку передачi фiнан-сового активу, яка не веде до припинення визнання такого активу, Компанiя не згортає переданий актив та пов'язане з ним зобов'язання.

Визнання доходу

Компанiя визнає дохiд в наслiдок передачi обiцяних товарiв або послуг клiєнтам у сумi, що вiдобра-жає компенсацiю, на яку пiдприємство очiкує мати право в обмiн на цi товари або послуги.

Компанiя застосовує МСФЗ 15 "Дохiд вiд договорiв з клiєнтами" до договорiв з клiєнтами, за умови що клiєнт - це сторона, яка уклала з Компанiям договiр про отримання товарiв чи послуг, якi є ре-зультатом звичайної дiяльностi Компанiї в обмiн на компенсацiю.

Компанiя визнає дохiд вiд договорiв з клiєнтами тiльки тодi, коли виконуються всi наведенi нижче критерiї:

"	сторони договору схвалили договiр (письмово, усно чи у вiдповiдностi з iншою звичайною практикою) i готовi виконувати свої зобов'язання;

"	компанiя може визначити права кожної сторони вiдносно товарiв або послуг, якi будуть пере-даватися

"	компанiя може визначити умови оплати за товари або послуги, якi будуть передаватися;

"	договiр має комерцiйну сутнiсть (тобто очiкується, що ризик, час або величина майбутнiх грошових потокiв Компанiї змiняться внаслiдок договору); та

"	цiлком ймовiрно, що Компанiя отримає компенсацiю, на яку воно має право в обмiн на товари або послуги, якi будуть переданi клiєнту.

Якщо договiр з клiєнтом не вiдповiдає цим критерiям, а Компанiя отримує вiд клiєнта компенсацiю, Компанiя визнає отриману компенсацiю як дохiд тiльки тодi, коли вiдбувається будь-яка з таких подiй:

"	компанiя не має невиконаних зобов'язань щодо передачi товарiв або послуг клiєнтовi i прак-тично вся отримана компенсацiя не пiдлягає поверненню; або

"	договiр був розiрваний i отримана вiд клiєнта компенсацiя не пiдлягає поверненню.

Дохiд визнається в момент, коли кожне зобов'язання за договором виконано. Дохiд визнається миттєво, крiм випадкiв, коли одночасно виконуються такi умови:

"	клiєнт отримує i споживає вигоди вiд результатiв роботи виконавця вiдповiдно до виконаних робiт;

"	результати роботи виконавця створюють або покращують актив, контрольований замовни-ком;

"	актив, створюваний у процесi виконання робiт, не може бути використаний виконавцем з iн-шою метою;

"	виконавець має право на оплату виконаної на поточну дату частки робiт.

Визнання iнших доходiв

Проценти визнаються у тому звiтному перiодi, до якого вони належать, та розраховуються, вихо-дячи з бази їх нарахування та строку користування вiдповiдними активами. Отриманi Компанiєю дивiденди визнаються у разi встановлення прав на отримання платежу. Умовою визнання процен-тiв є iмовiрнiсть отримання Компанiєю економiчної вигоди, а дивiдендiв - достовiрно оцiнений до-хiд.

Основнi засоби 

Облiк основних засобiв у компанiї здiйснюється на пiдставi МСБО №16 "Основнi засоби".

Одиницею облiку основних засобiв є об'єкт основних засобiв.

Основнi засоби вiдображаються в звiтностi за переоцiненою вартiстю за вирахуванням накопиченої амортизацiї.

Первiсна вартiсть основних засобiв збiльшується на суму витрат, пов'язаних iз полiпшенням об'єкта (модернiзацiя, модифiкацiя, добудова, дообладнання, реконструкцiя тощо), що призводить до збi-льшення майбутнiх економiчних вигiд, первiсно очiкуваних вiд використання об'єкта, що полягає у зростаннi або строку корисного використання об'єкта, та/або його потужностi чи продуктивностi. Ви-трати, що здiйснюються для пiдтримання об'єкта в робочому станi та отримання первiсно визначе-ної суми майбутнiх економiчних вигiд вiд його використання, включаються до складу витрат перiоду, в якому вони були здiйсненi, на той же рахунок облiку витрат, куди вiдноситься амортизацiя вiдповi-дного об'єкта основних засобiв.

У разi капiталiзацiї нових запасних частин замiненi запаснi частини виводять з експлуатацiї та їхню залишкову балансову вартiсть визнають збитком вiд вибуття.

Компанiя здiйснює регулярний аналiз ремонтiв вартiстю бiльше рiвня визнання основних засобiв, передбаченого в Податковому кодексi України, на предмет їх можливої капiталiзацiї. Iншi ремонти, як правило, пов'язанi з пiдтримкою об'єкта в поточному станi, i Компанiя має право їх не капiталiзувати. В актi можуть бути вказанi виявленi дефекти об'єкта та перелiк робiт з їх виправлення.

До складу основних засобiв вiдносяться активи, термiн корисного використання яких бiльше одного року або операцiйного циклу (якщо вiн бiльший за рiк) та вартiстю понад 20 000 грн.

При введеннi в експлуатацiю основного засобу постiйно дiюча комiсiя встановлює термiн експлуата-цiї для кожного об'єкта основних засобiв, але не менш нiж мiнiмально встановлених Податковим Ко-дексом України (НКУ).

При нарахуваннi амортизацiї об'єктiв основних засобiв  застосовується прямолiнiйний метод.

Початкову оцiнку об'єкта основних засобiв здiйснюється за iсторичною собiвартiстю згiдно з МСФЗ (IAS) 16 "Основнi засоби". ПДВ, сплачений постачальнику по об'єктах, якi не використовуються у господарськiй дiяльностi компанiї, у випадках, коли податок не вiдшкодовується компанiї, включа-ється до первiсної вартостi об'єкта.

Iнвентаризацiйна комiсiя при проведеннi рiчної iнвентаризацiї, а також при реалiзацiї, безоплатнiй передачi ОЗ та у разi потреби оцiнює вiдповiднiсть об'єктiв основних засобiв поняттю активу. Зазна-чена оцiнка проводиться в момент здiйснення господарських операцiй та з тiєю регулярнiстю, щоб їхня вартiсть на дату балансу суттєво не вiдрiзнялася вiд справедливої вартостi з урахуванням ви-мог МСФЗ (IAS) 36 "Знецiнення активiв" та МСФЗ (IAS) 16 "Основнi засоби".

Пiд час проведення iнвентаризацiї основних засобiв та нематерiальних активiв Компанiя збiльшує спочатку встановленi термiни корисного використання об'єкта, який продовжує використовуватись у господарськiй дiяльностi, не допускаючи його повного зносу. Комiсiя визначає термiни корисного ви-користання об'єктiв основних засобiв в залежностi вiд технiчних умов, але не нижче мiнiмально до-пустимих термiнiв, встановлених ст. 138 Податкового Кодексу України.

Балансовий рахунок	Найменування	Група ОЗ 	Термiн корисного використання, рокiв

101	Земельнi дiлянки	1 - Земельнi дiлянки	-

103	Будiвлi, споруди та пе-редавальнi пристрої	2 - Будiвлi 	20

104	Машини та обладнання	4 - Машини та обладнання	5

105	Транспортнi засоби	5 - Транспортнi засоби	5

106	Iнструменти, прилади, виробничий та госпо-дарський iнвентар	6 - Iнструменти, прилади, iнве-нтар, меблi	4

109	Iншi основнi засоби	9 - Iншi основнi засоби	12

Компанiя проводить переоцiнку тих основних засобiв, залишкова вартiсть яких вiдрiзняється вiд справедливої вартостi на дату балансу бiльш нiж на 10%.

Перевищення сум попереднiх дооцiнок над сумою попереднiх уцiнок залишкової вартостi об'єктiв необоротних активiв включаються до складу нерозподiленого прибутку з одночасним зменшенням додаткового капiталу при вибуттi переоцiнених об'єктiв необоротних активiв.

Необоротнi активи, що утримуються для продажу, вiдображаються вiдповiдно до MCO3 (IFRS)5 "Довгостроковi активи, призначенi для продажу та припинена дiяльнiсть". 

При прийняттi рiшення про продаж основних засобiв їхню вартiсть переводити зi складу необорот-них до складу оборотних активiв (товарiв) та амортизацiя не нараховується. 

Нематерiальнi активи

Визнання, оцiнка та облiк нематерiальних активiв. здiйснюється вiдповiдно до МСБО (IAS) 38 "Нема-терiальнi активи". Одиницею (облiку визначено окремий (об'єкт нематерiальних активiв. Об'єкти не-матерiальних активiв оцiнюються за собiвартiстю. Термiни корисного використання нематерiальних активiв визначаються умовами контрактiв по придбанню або використанням нематерiального. акти-ву, судженням спецiалiстiв або мiнiмального термiну, що встановлений законодавством,

Амортизацiя нематерiальних активiв нараховується за прямолiнiйним методом протягом передбачу-ваного термiну їх корисного (використання, встановленого правовстановлюючим документом. В разi вiдсутностi такого документа встановлено термiн для нарахування амортизацiї 19 рокiв.

Нематерiальнi активи з необмеженим термiном використання - не амортизуються.

Нарахування амортизацiї здiйснюється щомiсячно протягом строку корисної експлуатацiї об'єктiв нематерiальних активiв

Нематерiальний актив припиняє визнаватись в бухгалтерському облiку в таких випадках:

- якщо вiд його використання не очiкуються майбутнi економiчнi виголи; або

- у разi його вибуття шляхом 

o	лiквiдацiї;

o	продажу;

o	безоплатного передавання.

Нарахування амортизацiї нематерiальних активiв припиняється в останньому повному календарному мiсяцi, що передує мiсяцю, на який припадає одна з двох дат, яка вiдбувається ранiше:

- на дату, з якої актив класифiкують як утримуваний для продажу, або

- на дату, з якої припиняють визнання активу.

Термiни корисного використання об'єктiв нематерiальних активiв визначається постiйно дiючою ко-мiсiєю, створеною наказом у компанiї при прийняттi до облiку.

Лiквiдацiйна вартiсть об'єктiв нематерiальних активiв з визначеним строком корисної експлуатацiї приймається такою, яка дорiвнює 1 грн. за винятком випадкiв коли:

1)	наявне зобов'язання третьої сторони придбати актив наприкiнцi строку його корисної експлу-атацiї, або

2)	 iснує активний ринок (як визначено в МСФЗ (IFRS) 13 "Оцiнка справедливої вартостi") для такого активу, i:

-	лiквiдацiйну вартiсть можна буде визначити за посиланнями на цей ринок; та

-	iснує висока ймовiрнiсть, що такий ринок iснуватиме наприкiнцi строку корисної експлуатацiї активу.

Iнвестицiйна нерухомiсть

Вiдповiдно до МСФЗ (IAS) 40 "Iнвестицiйна нерухомiсть" визнаються об'єктами iнвестицiйної неру-хомостi земельнi дiлянки (на правi власностi) або будiвлi, споруди, що мiстяться з метою отримання орендних платежiв.

Основними критерiями для розмежування iнвестицiйної та операцiйної нерухомостi у разi, якщо той самий об'єкт основних засобiв використовується як iнвестицiйна i як операцiйна нерухомiсть (при неможливостi подiлу об'єкта на частини), переважний характер використання об'єкта визначати за його площею. Об'єкт визнається iнвестицiйною нерухомiстю, якщо оперативну оренду передано по-над 50% його площi.

Iнвестицiйну нерухомiсть облiковується за фактичною вартiстю.

Аналiтичний облiк iнвестицiйної нерухомостi ведеться по кожному об'єкту та на дату балансу вiдо-бражаються у фiнансовiй звiтностi щодо собiвартостi за вирахуванням накопиченої амортизацiї та накопичених збиткiв вiд знецiнення.

Для нарахування амортизацiї iнвестицiйної нерухомостi застосовується прямолiнiйний метод та амортизується протягом термiну корисного використання таких об'єктiв.

Витрати утримання об'єктiв iнвестицiйної нерухомостi визнаються витратами перiоду i вiдобража-ються як iншi витрати операцiйної дiяльностi. 

Облiк запасiв

Одиницею бухгалтерського облiку запасiв вважати кожне найменування цiнностей.

Товарно матерiальнi цiнностi визнають, оцiнюють та облiковують згiдно з вимогами МСБО (IAS) 2 "Запаси". Запаси визнаються компанiєю, якщо вони належать йому та:

-	наявна вiрогiднiсть отримання економiчної вигоди вiд їх використання в майбутньому;

-	їх вартiсть може бути достовiрно оцiнена.

Первiсна вартiсть запасiв, придбаних за плату, визначається за собiвартiстю запасiв, яка склада-ється з таких фактичних витрат:

- суми сплаченi постачальникам, за вирахуванням непрямих податкiв;

- суми мита при ввезенi;

- суми непрямих податкiв що пов'язанi з придбанням запасiв, що не повертаються компанiї;

- транспортно - заготiвельнi витрати - витрати на заготiвлю запасiв, сплата тарифiв за погрузочно-вантажнi роботи та транспортування запасiв всiма видами транспорту до мiсця їх використання, включаючи витрати на страхування ризикiв транспортування запасiв;

- iншi витрати, якi безпосередньо пов'язанi з придбанням запасiв та приведенням їх до стану, що придатнi до використання в запланованих цiлях.

Одиницею бухгалтерського облiку запасiв вважати кожне найменування цiнностей або однорiдна група (вид).

Запаси у компанiї класифiкуються наступним чином:

- основна сировина, матерiали та паливно - енергетичнi запаси;

- незавершене виробництво;

- готова продукцiя;

- товари для перепродажу.

Аналiтичний облiк запасiв проводиться одночасно за найменуванням запасiв, за мiсцями зберiган-ня та за матерiально-вiдповiдальними особами.

Початкова вартiсть запасiв, придбаних за плату, визначається за собiвартiстю запасiв, що склада-ється з таких фактичних витрат:

o сум, що сплачуються згiдно з договором постачальнику (продавцю) за вирахуванням непрямих податкiв;

o сум ввiзного мита;

o сум непрямих податкiв у зв'язку з придбанням запасiв, що не вiдшкодовуються компанї;

o транспортно-заготiвельних витрат (витрат на заготiвлю запасiв, оплати тарифiв (фрахту) за ван-тажно-розвантажувальнi роботи, ТЕО, перевалку, переважку та транспортування запасiв усiма ви-дами транспорту до мiсця їх використання, включаючи витрати на страхування ризикiв транспор-тування запасiв);

o втрати та недостачi запасiв у межах норм природних втрат, якi сталися при транспортуваннi та виявленi при оприбуткуваннi придбаних запасiв;

o iншi витрати, безпосередньо пов'язанi з придбанням запасiв та доведення їх до стану, в якому вони придатнi для використання.

Транспортно-заготiвельнi витрати включаються до первiсної вартостi запасiв при їх оприбуткуваннi на склад, якщо вони безпосередньо пов'язанi з придбанням запасiв.

До малоцiнних та швидкозношуваних предметiв (МШП) вiдносяться активи, якi використовуються не бiльше одного року або нормального операцiйного циклу (якщо вiн бiльше одного року) незалеж-но вiд вартостi, а також активи, що використовуються бiльше одного року або нормального опера-цiйного циклу вартiстю до 20 000 грн.

При цьому забезпечується кiлькiсний облiк таких активiв у розрiзi матерiально-вiдповiдальних осiб на балансовому рахунку 22 "Малоцiннi предмети", що швидко зношуються.

Одиницею бухгалтерського облiку МШП вважається об'єкт.

При передачi МШП в експлуатацiю їх вартiсть списується iз балансового рахунку запасiв та вклю-чається 100% їх вартiсть до складу витрат. Здiйснюється обов'язкове ведення кiлькiсного облiку таких предметiв у розрiзi матерiально вiдповiдальних осiб до повної лiквiдацiї.

Якщо працiвник компанiї звiльняється та не повертає виданий йому робочий одяг, взуття, обмун-дирування, засоби особистого захисту, граничний термiн використання яких не настав, то при ос-таточному розрахунку первiсна вартiсть такого майна з урахуванням ступеня його зношеностi включається до складу додаткових благ, наданих такому платнику податкiв, якi включаються до загального мiсячного оподатковуваного доходу (згiдно зi ст. 164.2.17 ПКУ).

Товарно-матерiальнi цiнностi вiдображаються у балансi за датою переходу права власностi, особi видавати доручення на отримання товарно-матерiальних цiнностей.

При вiдпустцi запасiв у виробництво, продаж та iнше вибуття, оцiнка їх здiйснюється за методом FIFO, пiд час реалiзацiї готової продукцiї застосовувати метод iдентифiкованої собiвартостi вiдпо-вiдної одиницi запасiв.

При проведеннi ремонтiв, лiквiдацiї основних засобiв та малоцiнних необоротних матерiальних ак-тивiв ТМЦ, у тому числi, брухт чорного металу, брухт кольорового металу, дрова, що утворюються в результатi ведення господарської дiяльностi, у тому числi при проведеннi ремонтiв, лiквiдацiї ос-новних засобiв та малоцiнних необоротних матерiальних активiв, визнаються активами (у разi ймовiрностi економiчної вигоди) та припадають на баланс компанiї на дату прибуткового ордера за цiнами:

- брухт чорного металу - за цiною можливого використання, затвердженої окремим нака-зом/розпорядженням;

- брухт кольорового металу - за справедливою вартiстю, затвердженою окремим нака-зом/розпорядженням по заводу;

- товарно-матерiальнi цiнностi (запаснi частини) за цiнами, затвердженими в актi встановлення придатностi та можливостi подальшого використання у господарськiй дiяльностi.

На суму знецiнення запасiв, визначену за результатами здiйснення процедур тестування запасiв на предмет вiдповiдностi їх балансової вартостi очiкуванiй цiнi продажу, створюється резерв уцiнки запасiв.

Резерв уцiнки запасiв створюється в сумi перевищення балансової вартостi запасiв з урахуванням попередньо створеного резерву за окремими позицiями та партiями запасiв) над їх очiкуваною вар-тiстю реалiзацiї.

Для облiку резерву уцiнки запасiв застосовувати окремий контрактивний субрахунок, 20Р "Резерв знецiнення запасiв". За характеристиками зазначений субрахунок - пасивний. За кредитом субра-хунку вiдображається створення резерву уцiнки, за дебетом - списання ранiше створеного резерву у зв'язку з вибуттям запасiв, щодо яких резерв було створено.

У балансi запаси вiдображають за чистою вартiстю реалiзацiї у такий спосiб: Вартiсть запасiв, що вiдображена в Балансi = Балансова вартiсть запасiв - Резерв уцiнки запасiв.

Витрати на утримання персоналу

Оплата працi працiвникам здiйснюється вiдповiдно до укладеного колективного договору, положення про оплату працi, затвердженого штатним розписом компанiї, встановленими тарифними ставками, посадовими окладами, використовуючи данi облiку робочого часу електронних прохiдних. Фонд оп-лати працi формується вiдповiдно до Закону України вiд 24.03.95 р. № 108 "Про оплату працi" та Iнструкцiї зi статистики заробiтної плати, затвердженої наказом Державного комiтету статистики Ук-раїни № 5 вiд 13.01.04 р..

Податок на прибуток

Податок на прибуток вiдображається у фiнансовiй звiтностi вiдповiдно до вимог законодавства Укра-їни, чинного або по сутi чинного на кiнець звiтного перiоду. Витрати (вiдшкодування) з податку на прибуток включають поточний i вiдстрочений податки i визнаються в прибутку чи збитку за рiк, якщо тiльки вони не повиннi бути вiдображенi в складi iншого сукупного доходу або безпосередньо в капi-талi в зв'язку з тим, що вiдносяться до операцiй, що вiдображаються також в складi iншого сукупного доходу або безпосередньо в капiталi в тому ж або в будь-якому iншому звiтному перiодi.

Поточний податок представляє собою суму, яка, як очiкується, буде сплачена податковим органам (вiдшкодована за рахунок податкових органiв) щодо оподаткованого прибутку або збитку за поточний та попереднi перiоди. Оподатковуванi прибутки або збитки розраховуються на пiдставi бухгалтерсь-ких оцiнок, якщо фiнансова звiтнiсть ухвалюється до моменту подання вiдповiдних податкових де-кларацiй. Податки, крiм податку на прибуток, вiдображаються в складi операцiйних витрат.

Вiдстрочений податок на прибуток - це податок, який, як очiкується, повинен бути сплачений або вiдшкодований за рiзницями мiж балансовою вартiстю активiв та зобов'язань у фiнансовiй звiтностi та вiдповiдною податковою базою, яка використовується при розрахунках оподатковуваного прибут-ку та облiковується за методом балансових зобов'язань. Вiдстроченi податковi зобов'язання, як пра-вило, визнаються по вiдношенню до всiх оподатковуваних тимчасових рiзниць, а вiдстроченi подат-ковi активи визнаються з урахуванням ймовiрностi отримання у майбутньому оподатковуваного при-бутку, за рахунок якого можуть бути реалiзованi тимчасовi рiзницi, якi вiдносяться на витрати. Такi активи i зобов'язання не визнаються, якщо тимчасовi рiзницi виникають внаслiдок первiсного ви-знання iнших активiв та зобов'язань у рамках операцiї, яка не впливає на розмiр податкового чи бух-галтерського прибутку.

Балансова вартiсть вiдстрочених податкових активiв переглядається на кожну звiтну дату та змен-шується у тiй мiрi, в якiй бiльше не iснує ймовiрностi того, що буде отриманий оподатковуваний прибуток, якого буде достатньо для повного або часткового вiдшкодування такого активу.

Вiдстрочений податок визнається в звiтi про прибутки i збитки та iншi сукупнi доходи, крiм тих випа-дкiв коли вiн пов'язаний зi статтями, якi безпосередньо вiдносяться до статей капiталу, при цьому вiдстрочений податок також визнається у складi капiталу.

Вiдстроченi податковi активи та вiдстроченi податковi зобов'язання з податку на прибуток взаємно залiковуються та вiдображаються згорнуто в звiтi про фiнансовий стан, коли:

"	компанiя має юридично закрiплене право погасити поточнi податковi активи з податку на прибу-ток за рахунок поточних податкових зобов'язань; та

"	вiдстроченi податковi активи та вiдстроченi податковi зобов'язання з податку на прибуток вiдно-сяться до податку на прибуток, який стягується одним i тим самим податковим органом з одно-го i того самого податкового суб'єкта.

Дебiторська заборгованiсть

Дебiторська заборгованiсть визнається фiнансовим активом вiдповiдно до МСФЗ (IAS) 39 "Фiнансовi iнструменти: визнання та оцiнка", якщо iснує ймовiрнiсть отримання компанєю майбутнiх економiч-них вигод та може бути достовiрно визначено її суму.

Показники дебiторської заборгованостi вiдображаються в балансi за чистою реалiзацiйною вартiстю, що дорiвнює сумi дебiторської заборгованостi за вирахуванням резерву сумнiвних боргiв.

Компанiя використовує для облiку дебiторської заборгованостi, отриманої за договорами вiдступ-лення права вимоги, метод справедливої вартостi, оскiльки на пiдставi обгрунтованого судження компанiя не використовує модель бiзнесу, мета якої - збiр контрактних грошових потокiв. У зв'язку iз цим, керуючись положеннями пп. 4.1.2, пп. 4.1.4 МСФЗ 9 i ст. 1 Закону № 996, компанiя використо-вує для облiку такої заборгованостi метод справедливої вартостi через прибуток або збиток.

Сумнiвною заборгованiстю визнається заборгованiсть, якщо:

- боржник не вiдповiв на претензiю;

- вiдхилив претензiю;

- оприлюднено iнформацiю про неплатоспроможнiсть дебiтора;

- щодо боржника порушили процедуру банкрутства;

Резерв сумнiвних боргiв визначати один раз на рiк за методом застосування абсолютної суми сум-нiвної заборгованостi, виходячи з платоспроможностi окремих дебiторiв, за результатами опрацю-вання контрактоутримувачами залишкiв дебiторської заборгованостi на 31 грудня поточного року.

Якщо суми нарахованого резерву сумнiвних боргiв замало для списання безнадiйної дебiторської заборгованостi, таке перевищення заборгованостi над резервом належить до витрат звiтного перiоду.

Встановлена межа суттєвостi при списаннi дебiторської та кредиторської заборгованостi у розмiрi до 10 000 грн.

Грошовi кошти та їх еквiваленти

Грошовi кошти та їх еквiваленти складаються з грошових коштiв  Компанiї на рахунках в банках до запитання та лiквiдних iнвестицiй, що мають початковий термiн погашення не бiльше трьох мiсяцiв. Грошовi кошти та їх еквiваленти облiковуються за амортизованою вартiстю.

Витрати

Витрати визначаються та визнаються вiдповiдно до МСФЗ (IAS) № 2 "Запаси".

Витрати, що формують собiвартiсть реалiзованих товарiв, виконаних робiт, наданих послуг, вважа-ються витратами того звiтного перiоду, в якому визнано доходи вiд реалiзацiї таких товарiв, викона-них робiт, наданих послуг.

Витрати, якi неможливо безпосередньо пов'язати з доходом певного перiоду, вiдображаються у складi витрат того звiтного перiоду, в якому вони були здiйсненi.

Об'єктом витрат є продукцiя, роботи, послуги, що вимагають визначення пов'язаних iз їх виробницт-вом (виконанням) витрат.

Облiк витрат вiд звичайної дiяльностi органiзовано вiдповiдно до затверджених статей витрат у ком-панiї iз застосуванням класу рахункiв 9 "Витрати дiяльностi":

o собiвартiсть реалiзованих товарiв, готової продукцiї, робiт, послуг;

o загальновиробничi витрати;

o загальновиробничi витрати виробничих служб;

o адмiнiстративнi витрати;

o витрат на збут;

o iншi витрати на операцiйну дiяльнiсть;

o фiнансовi витрати;

o iншi витрати.

Собiвартiсть реалiзованих товарiв, робiт (послуг) визначається згiдно з МСФЗ № 2 "Запаси" затвер-дженого наказом МФУ вiд 20.10.1999 р. № 246.

Ведення облiку витрат на виробництво здiйснюється позамовно у розрiзi виробничих цехiв (вироб-ничих пiдроздiлiв) за статтями калькуляцiї та елементами.

У виробничу собiвартiсть продукцiї включаються:

- прямi матерiальнi витрати (вартiсть сировини та основних матерiалiв, що утворюють основу виро-бленої продукцiї, покупних напiвфабрикатiв та комплектуючих виробiв, допомiжних та iнших матерi-алiв, якi можуть бути безпосередньо вiднесенi до конкретного об'єкта витрат, вартiсть палива та енергiї на технологiчнi потреби, зворотних вiдходiв (вiднiмаються));

- втрати вiд браку в межах технологiчних норм; До втрат вiд браку належать втрати вiд браку та тех-нологiчнi втрати. Браком у виробництвi вважаються продукцiя, напiвфабрикати, деталi, вузли та ро-боти, якi не вiдповiдають за своєю якiстю встановленим стандартам або технiчним умовам, i не мо-жуть бути використанi за прямим призначенням або можуть бути використанi тiльки пiсля додатко-вих витрат на виправлення.

Собiвартiсть внутрiшнього виправного та внутрiшнього остаточного браку продукцiї визначається у планових розмiрах.

Порядок з облiку невiдповiдної продукцiї визначено у СТП компанiї.

- прямi витрати на оплату працi (основна та додаткова заробiтна плата та iншi виплати працiвникам, зайнятим у виробництвi продукцiї, виконаннi робiт або надання послуг, якi можуть бути безпосеред-ньо вiднесенi до конкретного об'єкта витрат; вiдрахування на загальнообов'язкове державне соцiаль-не страхування вищевказаних працiвникiв);

- iншi прямi витрати (вартiсть усiх iнших виробничих витрат, якi можуть бути вiднесенi на конкрет-ний об'єкт, а також втрати вiд браку, що складаються з вартостi остаточно забракованої з технологi-чних причин продукцiї та витрат на виправлення технiчно неминучого браку, а у разi реалiзацiї такої продукцiї, - у складi собiвартостi реалiзованої продукцiї).

- змiннi загальновиробничi витрати цехiв i виробничих служб i постiйнi загальновиробничi витрати цехiв, що розподiляються.

До складу загальновиробничих витрат включаються витрати на управлiння цехами, дiлянками тощо, обслуговування, удосконалення технологiї та органiзацiї виробничого процесу тощо; амортизацiя, витрати на утримання, експлуатацiю, поточний та капiтальний ремонти, страхування основних засо-бiв загальновиробничого призначення; iншi загальновиробничi витрати.

Загальновиробничi витрати цехiв подiляються на постiйнi та змiннi. Перелiк та склад постiйних та змiнних загальновиробничих витрат встановлюються компанiєю.

Постiйнi загальновиробничi витрати розподiляти на кожну одиницю виробництва, виходячи з норма-льної виробничої потужностi. База розподiлу загальновиробничих витрат установлюється компанi-єю.

Резерви (забезпечення) за iншими зобов'язаннями i платежами

Зобов'язання компанiї облiковуються вiдповiдно до МСФЗ (IAS) 37 "Резерви, умовнi зобов'язання та умовнi активи" та визнавати у випадках, якщо його оцiнка може бути достовiрно визначена та iснує ймовiрнiсть зменшення економiчних вигод у майбутньому внаслiдок його погашення.

Проводиться створення таких видiв забезпечень:

- на виплату вiдпускних працiвникам;

- па додаткове (пiльгове) пенсiйне забезпечення;

- виконання гарантiйних зобов'язань.

Забезпечення на оплату вiдпусток розраховуються окремо для кожної категорiї працiвникiв (виробни-чого, адмiнiстративно, збутового персоналу тощо) залежно вiд того, в якому пiдроздiлi вони працю-ють. Забезпечення на оплату вiдпусток розраховуються щомiсяця як добуток фактично нарахованої зарплати працiвникам та вiдсотка, обчисленого як вiдношення рiчної планової суми на оплату вiдпу-сток до загального планового фонду оплати працi з урахуванням ЄСВ-нарахувань.

Суму забезпечень на фактичнi виплати пiльгових пенсiй враховується вiдповiдно до МСФЗ (IAS) 19 "Винагороди працiвникам" та МСФЗ (IAS) 37 "Резерви, умовнi зобов'язання та умовнi активи". Данi забезпечення створювати на пiдставi актуарних розрахункiв експертiв щороку на 31 грудня поточного року.

На виконання гарантiйних зобов'язань перед замовниками створюється резерв проведення гарантiй-них ремонтiв один раз на рiк на 31 грудня поточного року. Сума забезпечення визначається як 1% вартостi реалiзацiї готової продукцiї, виконаних робiт у поточному роцi за договорами (контрактами), в яких прописанi гарантiйнi зобов'язання та 0,5% вартостi реалiзацiї САУ 2С22. Суми такого забезпе-чення вважаються виробничими витратами, що входять до складу собiвартостi продукцiї. На балан-совому рахунку 473 "Забезпечення гарантiйних зобов'язань" ведеться облiк забезпечень виконання гарантiйних ремонтiв. Якщо суми забезпечення недостатньо для вiдображення витрат на гарантiйнi ремонти, то перевищення вiдносяться на витрати звiтного перiоду.

Позиковi кошти

Облiк та розкриття iнформацiї про витрати по позикових коштах здiйснюються на пiдставi МСФЗ (IAS) 23 "Витрати на позики".

Витрати на позики (крiм капiталiзованих) визнаються витратами звiтного перiоду. Вiдсотки за пози-ковими коштами враховуються у витратах на основi ставки, встановленої у договорi. 

Нарахування вiдсоткiв  проводяться за позиковими коштами в останнiй день поточного мiсяця в сумi належних платежiв згiдно з умовами договору (контракту), незалежно вiд того, коли фактично здiйс-нюються данi виплати.

Витрати по позиках, що безпосередньо вiдносяться до придбання, будiвництву або виробництву активу, що квалiфiкується, повиннi капiталiзуватися шляхом включення у вартiсть цього активу. Ве-личина витрат на позики, дозволена для капiталiзацiї, повинна визначатися вiдповiдно до правил МСФЗ 23

5.	ДОХОДИ

Структура доходiв вiд виробничо-комерцiйної дiяльностi Компанiї:

5.1 Доходи вiд продажу (код 2000)	2025	2024

Дохiд вiд реалiзацiї готової продукцiї	48 780 333	19 132 653

Дохiд вiд реалiзацiї товарiв	806 484	21 176

Дохiд вiд реалiзацiї робiт i послуг	842 179	32 094

Разом:	50 428 996	19 185 923

5.2 Iншi операцiйнi та iншi доходи	2025	2024

Дохiд вiд реалiзацiї iнших оборотних активiв	598 579	360 459

Дохiд вiд курсових рiзниць	261 501	5 066

Дохiд вiд операцiйної оренди	188 165	22 002

Дохiд вiд списання зобов'язань	161 491	-

Доходи вiд лiквiдацiї необоротних активiв	50 726	-

Дохiд вiд результату оцiнки корисностi	25 206	4 068

Дохiд вiд коригування резерву вiдпусток	19 876	29 117

Дохiд вiд купiвлi-продажу iноземної валюти	7 178	12 532

Дохiд вiд оприбуткування надлишкiв	-	1 233

Iншi доходи	-	522

Iншi операцiйнi доходи	18 408	540

Разом	1 331 130	435 539

5.3 Iншi фiнансовi доходи	2025	2024

Дохiд вiд процентiв на залишок грошових коштiв на ба-нкiвському рахунку	46 208	64 193

Разом	46 208	64 193

6.	ВИТРАТИ

Структура витрат вiд виробничо-комерцiйної дiяльностi Компанiї:

6.1 Собiвартiсть продажу (код 2050)	2025	2024

Матерiали	(45 029 744)	(17 218 652) 

Заробiтна плата та вiдповiднi нарахування	(1 045 361)	(457 835)

Товари для продажу	(782 955)	(13 938)

Послуги стороннiх органiзацiй	(632 376)	(162 236)

Оренда	(164 589)	(72 403)

Амортизацiя	(47 031)	(47 564)

Паливо та електроенергiя	(41 568)	(26 239)

Ремонти	(1 328)	(600)

Разом:	(47 744 952)	(17 999 467)

6.2 Адмiнiстративнi витрати (код 2130)	2025	2024

Витрати на оплату працi та соцiальнi вiдрахування	(363 337)	(259 722)

Послуги оренди	(23 014)	(20 596)

Матерiальнi затрати	(18 297)	(13 317)

Професiйнi та iншi послуги	(15 245)	(5 335)

Амортизацiя	(9 991)	(2 982)

Послуги банку	(6 097)	(2 307)

Податки	(1 252)	(1 811)

Iншi адмiнiстративнi витрати	(29 757)	(10 500)

Разом	(466 990)	(316 570)

6.3 Витрати на збут (код 2150)	2025	2024

Гарантiйнi зобов'язання	(211 810)	(96 533)

Витрати на оплату працi та соцiальнi вiдрахування	(5 890)	(4 585)

Транспортнi послуги	(14 282)	(2 617)

Iнформацiйно-консультацiйнi послуги	(3 760)	-

Маркетинговi послуги	(2 507)	-

Матерiальнi затрати	(350)	(159)

Амортизацiя	(13)	(9)

Iншi витрати на збут	(2 838)	(1 260)

Разом	(241 450)	(105 163)

6.4 Iншi операцiйнi та iншi витрати	2025	2024

Благодiйна допомога	(806 143)	(7 410)

Собiвартiсть реалiзованих виробничих запасiв	(550 618)	(348 991)

Заробiтна плата та вiдповiднi нарахування	(52 832)	(8 696)

Витрати на створення резерву пiд знецiнення запасiв	(49 222)	(5 255)

Витрати з курсових рiзниць	(40 894)	(4 738)

Витрати на створення резерву пiд очiкуванi кредитнi збитки	(38 085)	(35 485)

Витрати вiд купiвлi-продажу iноземної валюти	(13 508)	(12 998)

Штрафи	(7 415)	(13 672)

Податки та збори	(6 769)	(635)

Уцiнка необоротних активiв	(6 463)	-

Матерiальнi затрати	(1 131)	(10 410)

Амортизацiя	(1 109)	(1 109)

Комунальнi витрати	(618)	(272)

Списання необоротних активiв	(246)	-

Собiвартiсть реалiзованих фiнансових iнвестицiй	(36)	-

Нестачi та втрати вiд псування цiнностей	(4)	(282)

Iншi витрати	(25 421)	(3 370)

Разом	(1 600 514)	(453 323)

6.5 Фiнансовi витрати (код 2250)	2025	2024

Вiдсотки за кредитами	(9 654)	(9 654)

Амортизацiя дисконту	(451)	(1 080)

Разом	(10 105)	(10 734)

7.	ПОДАТКИ

Поточна заборгованiсть за податками включає:

7.1 Дебiторська заборгованiсть за податками (код 1135)	31.12.2025	31.12.2024

Податок на додану вартiсть	866 262	214 161

Iншi податковi активи	35	2 622

Разом 	866 297	216 783

7.2 Поточнi податки до сплати (код 1620)	31.12.2025	31.12.2024 (пере-раховано)

Податок на прибуток до сплати	23 381	16 584

Податок на доходи фiзичних осiб	13 882	6 595

Iншi податковi зобов'язання	4 584	333

Разом 	41 847	23 512

7.3 Дохiд (витрати) з податку на прибуток (код 2300)	31.12.2025	31.12.2024

Витрати (дохiд) з податку на прибуток	(333 594)	(180 266)

Разом 	(333 594)	(180 266)

7.4 Узгодження вiдрахувань з податку на прибуток	31.12.2025	31.12.2024

Прибуток (збиток) до оподаткування	1 742 323	800 398

Рiзницi, що виникають вiдповiдно до ПКУ	110 977	(137 615)

Об'єкт оподаткування	1 853 301	938 014

Теоретичний податок за нормативною ставкою 18%	(333 594)	(168 840)

Податковий ефект:		

Вiдстроченi податковi витрати щодо тимчасових рiз-ниць	14 607	(11 426)

Разом	(333 594)	(180 266)

Поточна заборгованiсть за податками обгрунтована господарською дiяльнiстю Компанiї. Податок на прибуток не було розраховано з причин неодноразових понесених збиткiв. В Українi законодавчо встановлена ставка податку на прибуток за  2025 рiк - 18%; за 2024 рiк - 18%. За саме такими став-ками були розрахованi тимчасовi рiзницi, за якими було нарахованi вiдстроченi податковi зо-бов'язання. 

Податок на додану вартiсть розраховано i сплачено згiдно податкового законодавства. В Українi за-конодавчо встановлена ставка податку на додану вартiсть у 2025 роцi та у 2024 роцi - 20%.

8.	ВIДСТРОЧЕНI ПОДАТКОВI АКТИВИ ТА ВIДСТРОЧЕНI ПОДАТКОВI ЗОБОВ'ЯЗАННЯ

Вiдстроченi податки були розрахованi на тимчасовi рiзницi з податку на прибуток з використанням ставки оподаткування у розмiрi 18%.

8.1 Вiдстроченi податковi зобов'язання у Звiтi про фiнансовий стан на 31.12.2024 (перерахова-но)	31.12.2023	Визнано у прибутку чи збитку	31.12.2024

Податковий ефект тимчасових рiзниць, 

який зменшує суму оподаткування:			

Забезпечення майбутнiх витрат	5 578	11 592	17 170

Дебiторська заборгованiсть	1 261	5 279	6 540

Основнi засоби	22 428	(946)	21 482

Запаси	7 990	946	8 936

Сума вiд'ємного значення об'єкта оподаткування минулих рокiв	28 311	(28 311)	-

Iнвестицiйна нерухомiсть	102	14	116

Разом вiдстроченi податковi активи	65 670	(11 426)	54 244

Разом вiдстроченi податковi зобов'язання	-	-	-

Визнанi вiдстроченi податковi активи 

(код 1045)	65 670	(11 426)	54 244

8.2 Вiдстроченi податковi зобов'язання у Звiтi про фiнансовий стан на 31.12.2025	31.12.2024	Визнано у прибутку чи збитку	31.12.2025

Податковий ефект тимчасових рiзниць, 

який зменшує суму оподаткування:			

Забезпечення майбутнiх витрат	17 170	4 261	21 431

Дебiторська заборгованiсть	6 540	1 508	8 048

Основнi засоби	21 482	(36)	21 446

Запаси	8 936	8 860	17 796

Iнвестицiйна нерухомiсть	116	14	130

Разом вiдстроченi податковi активи	54 244	14 607	68 851

Разом вiдстроченi податковi зобов'язання	-	-	-

Визнанi вiдстроченi податковi зобов'язання

(код 1500)	54 244	14 607	68 851

9.	НЕМАТЕРIАЛЬНI АКТИВИ 

9.1 Рух нематерiальних активiв по групах (код рядку 1000, 1001, 1002)

	Iншi нематерiальнi активи	Разом

Станом на 31.12.2023		

Первiсна вартiсть	268	268

Накопичена амортизацiя	(264)	(264)

Чиста балансова вартiсть	4	4

Надходження	-	-

Вибуття первiсної вартостi	-	-

Вибуття амортизацiї	-	-

Амортизацiйнi вiдрахування	(3)	(3)

Станом на 31.12.2024		

Первiсна вартiсть	268	268

Накопичена амортизацiя	(267)	(267)

Чиста балансова вартiсть	1	1

Надходження	81 232	81 232

Вибуття первiсної вартостi	-	-

Вибуття амортизацiї	-	-

Амортизацiйнi вiдрахування	(1)	(1)

Станом на 31.12.2025		

Первiсна вартiсть	81 500	81 500

Накопичена амортизацiя	(268)	(268)

Чиста балансова вартiсть	81 232	81 232

Придбанi нематерiальнi активи Компанiя враховує за собiвартiстю. Подальша оцiнка нематерiальних активiв здiйснюється вiдповiдно до МСБО (IAS) 38 "Нематерiальнi активи" i складає собiвартiсть нематерiального активу за вирахуванням зносу або збиткiв вiд зменшення корисностi нематерiаль-ного активу.

10.	ОСНОВНI ЗАСОБИ

10.1 Основнi засоби (коди 1005, 1010, 1011, 1012)	31.12.2025	31.12.2024

Первiсна вартiсть	1 594 332	1 280 707

Накопичена амортизацiя	(929 927)	(709 788)

Чиста балансова вартiсть	664 405	570 919

Невведенi об'єкти	59 435	71 561

Iнвестицiйна нерухомiсть	4 193	4 205

Земельнi дiлянки	13 641	13 641

Будинки та споруди	312 236	374 796

Машини та обладнання	99 234	39 600

Транспортнi засоби	52 611	37 714

Офiсне обладнання та iнвентар	123 055	29 402

Чиста балансова вартiсть	664 405	570 919

Основнi засоби вiдображаються у звiтностi за переоцiненою вартiстю. До собiвартостi включаються витрати на замiну компонентiв основних засобiв та фiнансовi витрати, якi включаються у собiвар-тiсть квалiфiкацiйних активiв. Амортизацiя основних засобiв нараховувалась iз застосуванням пря-молiнiйного методу.  

		10.2 Рух основних засобiв по групах

	Невведенi об'єкти	Iнвестицiйна нерухомiсть	Земельнi дiлянки	Будiвлi та 

споруди	Машини та 

обладнання	Транспортнi засоби	Офiсний iнвентар та iншi 

основнi засоби	Разом

Станом на 31.12.2023								

Первiсна вартiсть	28 947	6 885	13 641	576 531	474 344	34 587	43 304	1 178 239

Накопичена амортизацiя	-	(2 387)	-	(187 119)	(428 208)	(18 632)	(23 360)	(659 706)

Чиста балансова вартiсть	28 947	4 498	13 641	389 412	46 136	15 955	19 944	518 533

Надходження	104 063	-	-	-	-	-	-	104 063

Переведення з однiєї категорiї в iншу 	(61 449)	-	-	9 661	10 937	26 277	14 574	-

Вибуття первiсної вартостi					(1 589)		(6)	(1 595)

Вибуття амортизацiї	-	-	-	-	1 574	-	6	1 580

Амортизацiйнi вiдрахування	-	(293)	-	(24 277)	(17 458)	(4 518)	(5 116)	(51 662)

Станом на 31.12.2024								

Первiсна вартiсть	71 561	6 885	13 641	586 192	483 692	60 864	57 872	1 280 707

Накопичена амортизацiя	-	(2 680)	-	(211 396)	(444 092)	(23 150)	(28 470)	(709 788)

Чиста балансова вартiсть	71 561	4 205	13 641	374 796	39 600	37 714	29 402	570 919

Надходження	223 613		-					223 613

Переведення з однiєї категорiї в iншу	(235 739)		-	42	36 476	15 372	102 615	(81 234)

Переоцiнка первiсної вартостi		494		(15 549)	203 490	3 217	16 397	208 049

Вибуття первiсної вартостi					(21 976)		(14 827)	(36 803)

Переоцiнка зносу		(213)		(21 983)	(168 861)	4 932	(4 107)	(190 232)

Вибуття амортизацiї			-		21 703		6 533	28 236

Амортизацiйнi вiдрахування		(293)	-	(25 070)	(11 198)	(8 624)	(129 519)	(174 704)

Станом на 31.12.2025								

Первiсна вартiсть	59 435	7 379	13 641	570 685	701 682	79 453	162 057	1 594 332

Накопичена амортизацiя	-	(3 186)	-	(258 449)	(602 448)	(26 842)	(39 002)	(929 927)

Чиста балансова вартiсть	59 435	4 193	13 641	312 236	99 234	52 611	123 055	664 405

11.	ДОВГОСТРОКОВI ФIНАНСОВI IНВЕСТИЦIЇ

11.1 Довгостроковi фiнансовi iнвестицiї (код 1035)	31.12.2025	31.12.2024

Внесок до статутного фонду ТОВ "ПМЗ" (10%)	10 000	10 000

Iнв. сертифiкат ПВIФ "РIМ-1", у кiлькостi 3500 шт.	6 405	6 405

Внесок до статутного фонду ТОВ "ЗЗЛП" (100%)	1 000	-

Внесок до статутного фонду ТОВ "КЗВВ Ракети та дро-ни" (100%)	1 000	0

Частка у статутному капiталi ТОВ "Рахiвський лакофа-рбовий завод" (100%)	287	310

Внесок до статутного фонду Зайчиков Сергiй Григоро-вич ТОВ "Укр Армо Тех" (12,5%)	-	13

Разом 	18 692	16 728

12.	ЗАПАСИ

12.1 Запаси (код 1100)	31.12.2025	31.12.2024

Виробничi запаси	1 448 016	821 253 

Напiвфабрикати	487 035	505 235

Незавершене виробництво	573 228	236 541

Готова продукцiя	16 155	29 188

Малоцiннi та швидкозношуванi предмети	15 108	10 827

Товари	144 840	174

Разом 	2 684 382	1 603 218

13.	ГРОШОВI КОШТИ ТА ЇХ ЕКВIВАЛЕНТИ

13.1 Грошi та їх еквiваленти (код 1165)	31.12.2025	31.12.2024

Грошi на банкiвських рахунках в iноземнiй валютi	1 459 736	18 630

Грошi на банкiвських рахунках в нацiональнiй валютi	549 631	930 082

Спецiальний рахунок в нацiональнiй валютi	303 735	861 278

Готiвка	5	1

Разом	2 313 107	1 809 991

Станом на 31.12.2025 та на 31.12.2024 грошовi кошти, використання яких Компанiєю було б немож-ливе або ускладнене, вiдсутнi. Станом на 31.12.2025 та на 31.12.2024 грошовi кошти не виступають забезпеченням банкiвської кредитної лiнiї.

14.	ТОРГОВЕЛЬНА ТА IНША ДЕБIТОРСЬКА ЗАБОРГОВАНIСТЬ

14.1 Торговельна дебiторська заборгованiсть 

(код 1125)	31.12.2025	31.12.2024

Дебiторська заборгованiсть  пов'язаних сторiн	384 684	175 521

Дебiторська заборгованiсть покупцiв, якi не є пов'яза-ними сторонами	350 902	119 299

Торговельна дебiторська заборгованiсть	735 586	294 820

Резерв очiкуваних кредитних збиткiв	(44 680)	(36 333)

Торговельна дебiторська заборгованiсть разом	690 906	258 487

14.2 Резерв очiкуваних кредитних збиткiв  за торго-вою дебiторською заборгованiстю	2025		2024

На початок року	(36 333)		(7 006)

Списання боргiв	6 754		6 158

Вiдрахування до резерву	(15 131)		(35 485)

На кiнець року	(44 710)		(36 333)

14.3 Аванси виданi (код 1130)	31.12.2025	31.12.2024 (перераховано)

Аванси виданi пов'язаним сторонам	31 111 711	18 131 440

Аванси виданi нерезидентам	2 869 109	2 410 871

Аванси виданi резидентам	988 503	2 249 244

Разом:	34 969 323	22 791 555

12.4 Iнша заборгованiсть (код 1155)	31.12.2025	31.12.2024

Вiдступлення прав вимоги	69 085	81 187

Фiнансовi допомоги виданi пов'язаним сторонам	59 377	1 200

Заборгованiсть по заставi	37 469	-

Фiнансовi допомоги виданi непов'язаним сторонам	21 610	22 983

Розрахунки з митного оформлення	11 778	7 405

Дебiторська заборгованiсть з нарахованих доходiв	6 953	4 655

Заборгованiсть з iнвестицiйнi сертифiкати	3 757	3 757

Iнша заборгованiсть 	9 243	9 004

Разом:	219 272	130 191

Станом на 31.12.2025 до складу заборгованостi пов'язаних осiб включено позики наданi компанiї-пов'язанiй сторонi, а саме: ТОВ "КЗВВ РАКЕТИ ТА ДРОНИ" в загальнiй сумi 59 377 тис. грн. 

Станом на 31.12.2024 до складу заборгованостi пов'язаних осiб включено позики наданi компанiям-пов'язаним сторонам, а саме: ТОВ "Крамагросвiт" та ТОВ "Зовнiшпромресурси" в загальнiй сумi 1 200 тис. грн. 

Дебiторська заборгованiсть вiдображена у фiнансовiй звiтностi Компанiї за собiвартiстю, оскiльки вона є короткостроковою та її справедлива вартiсть не зазнає значного впливу вiд змiни вартостi грошей у часi. Забезпечень дебiторської заборгованостi протягом звiтного перiоду Компанiя не отри-мувала. Дебiторська заборгованiсть зменшується на вартiсть очiкуваних кредитних збиткiв.

14.5 Iншi оборотнi активи (код 1190)	31.12.2025	31.12.2024

Податковi зобов'язання з ПДВ	252 356	72 554

Разом:	252 356	72 554

15.	ВИПУЩЕНИЙ КАПIТАЛ I РЕЗЕРВИ

Структура власного капiталу вiдображена у наступнiй таблицi:

15.1 Власний капiтал у Звiтi про змiни у власному капiталi	31.12.2025	31.12.2024 (перераховано)

Випущений капiтал (код 1400)	49 980	49 980

Капiтал у дооцiнках (код 1405)	486 180	469 011

Резерви та додатковий капiтал (код 1410)	16	16

Нерозподiлений прибуток (збиток) (код 1420)	2 118 332	702 492

Разом:	2 654 508	1 221 499

Власний капiтал Компанiє складається з коштiв внесених учасниками, є зареєстрованим та сформо-ваним повнiстю. Розподiл корпоративних прав вiдображено у Примiтцi 1.

До складу капiталу у дооцiнках та додаткового капiталу Компанiєю включено вартiсть основних фон-дiв, якi були отриманi безоплатно вiд третiх осiб, а також суму переоцiнки основних засобiв. Сума цього додаткового капiталу щорiчно зменшується пропорцiйно зносу вiдповiдних активiв.

16.	КРЕДИТИ ТА ПОЗИКИ

16.1 Позики у Звiтi про фiнансовий стан (код 1515)	31.12.2025	31.12.2024

Позики вiд iнших кредиторiв	120 674	120 674

Разом:	120 674	120 674

16.2 Позики за термiнами	31.12.2025	31.12.2024

Довгостроковi кредити (код 1515)	120 674	120 674

Разом:	120 674	120 674

16.3 Позики за валютами	31.12.2025	31.12.2024

Кредити в нацiональнiй валютi	120 674	120 674

Разом:	120 674	120 674

16.4 Витрати за позиками 	31.12.2025	31.12.2024

Витрати з вiдсоткiв за позиками 	9 654	9 654

Iнших кредиторiв	9 654	9 654

           Банку		-

17.	ЗАБЕЗПЕЧЕННЯ

Забезпечення Компанiї у звiтному роцi розподiлялись на короткостроковi - резерв на виплату вiдпус-ток персоналу. Рух за забезпеченнями представлено у наступнiй таблицi:

17.1 Забезпечення у Звiтi про фiнан-совий стан (код 1520, 1660)	Пенсiйнi забезпе-чення	Гарантiйнi забезпе-чення	Забезпечення не-використаних вiд-пусток	Разом

Станом на 31.12.23	1 178	30 983	15 641	47 802

Нарахування за рiк	1 440	96 534	56 969	154 943

Списання	(1 073)	(32 129)	(41 521)	(74 723)

Станом на 31.12.24	1 545	95 388	31 089	128 022

Нарахування за рiк	1 500	211 810	95 738	309 048

Списання	(1 284)	(188 140)	(64 994)	(254 418)

Станом на 31.12.25	1 761	119 058	61 833	182 652

18.	ТОРГОВЕЛЬНА КРЕДИТОРСЬКА ЗАБОРГОВАНIСТЬ ТА IНШI ЗОБОВ'ЯЗАННЯ

18.1 Торговельна кредиторська заборгованiсть у Звiтi про фiнансовий стан (код 1615)	31.12.2025	31.12.2024

Кредиторська заборгованiсть перед пов'язаними сторонами	5 159 730	2 020 424

Кредиторська заборгованiсть перед компанiями, якi не є пов'я-заними сторонами	925 703	113 401

Разом:	6 085 433	2 133 825

18.2 Аванси отриманi у Звiтi про фiнансовий стан (код 1635)	31.12.2025	31.12.2024

Аванси отриманi за держ. замовленням	30 092 230	22 966 597

Аванси отриманi вiд пов'язаних сторiн	1 492 879	2 240

Аванси отриманi вiд третiх сторiн	1 613 639	105 468

Разом:	33 198 748	23 074 305

18.3 Iншi поточнi збов'язання у Звiтi про фiнансовий стан (код 1690)	31.12.2025	31.12.2024

Податковий кредит з ПДВ	291 617	430 919

Заборгованiсть за вiдступленням прав вимоги	106 535	147 166

Переведення боргу	38 553	121 378

Фiнансова допомога отримана	31 118	87 823

Вiдсотки нарахованi	19 331	10 704

Заборгованiсть по iнвестицiйних сертифiкатах	2 916	6 731

Iншi зобов'язання	1 307	2 327

Разом:	491 377	807 048

19.	ВИПЛАТИ ПРАЦIВНИКАМ

19.1 Заборгованiсть за виплатами по персоналу у Звiтi про фiнансовий стан	31.12.2025	31.12.2024

Заборгованiсть перед персоналом (код 1630)	71 652	39 999

Заборгованiсть перед фондами соцiального страхуван-ня (код 1625)	13 489	6 989

Разом:	85 141	46 988

20.	ОРЕНДА

Залишки зобов'язань за договорами оренди станом на 31 грудня та 1 сiчня 2025 року були предста-вленi таким чином:

20.2 Зобов'язання з оренди  основних засобiв	31.12.2025	31.12.2024

До року	112	106

Бiльше року	19	380

Разом	131	486

21.	ОПЕРАЦIЇ З ПОВ'ЯЗАНИМИ СТОРОНАМИ

У вiдповiдностi до МСБО (IAS) 23 "Розкриття iнформацiї щодо пов'язаних сторiн", сторони вважа-ються пов'язаними, якщо одна сторона має можливiсть контролювати iншу сторону або значно впливати на iншу сторону при прийняттi фiнансових та операцiйних рiшень. Пiд час розгляду кож-ного можливого випадку вiдносин з пов'язаними сторонами увага придiляється сутностi вiдносин, а не тiльки їхнiй юридичнiй формi. Iнформацiя Компанiї щодо операцiй та залишкiв заборгованостей, розкривається за наступними категорiями:

 	Особи (у тому числi - юридичнi), що володiють корпоративними правами Компанiї;

 	Особи, що здiйснюють спiльний контроль над Компанiєю, або мають значний вплив на нього;

 	Старший керiвний персонал Компанiї (Генеральний директор);

 	Iншi пов'язанi сторони (юридичнi особи, якi є пiд спiльним контролем власникiв Компанiї).

Операцiї з пов'язаними сторонами наведенi у таблицi нижче. Цi операцiї являють собою купiвлю-продаж товарiв та послуг мiж Компанiєю та пов'язаними сторонами, а також розрахунки у виглядi позик. Усi операцiї здiйснюються на пiдставi двостороннiх договорiв, розрахунки проводяться за грошовi кошти. У перiод з 01.01.2025 по 31.12.2025 забезпечення операцiй з пов'язаними сторонами вiдсутнi.

21.1 Доходи та витрати, вiд операцiй з  пов'язаними сторонами 		

	2025	2024

Реалiзацiя ТМЦ та послуг	1 587 916	524 789

Придбання ТМЦ та послуг	(39 965 122)	(14 249 552)

Разом	(38 377 206)	(13 724 763)

21.2 Дебiторська заборгованiсть щодо пов'язаних осiб	31.12.2025	31.12.2024

Торгова дебiторська заборгованiсть	384 684	175 521

Аванси виданi	31 111 711	18 131 440

Фiнансовi допомоги виданi	-	1 200

Вiдступлення прав вимоги	59 377	12 102

Iнша поточна дебiторська заборгованiсть	4 937	5 468

Разом	31 560 709	18 325 731

21.3 Кредиторська заборгованiсть щодо пов'язаних осiб	31.12.2025	31.12.2024

Торгова кредиторська заборгованiсть	5 159 730	2 020 424

Аванси отриманi	1 492 879	2 240

Фiнансовi допомоги отриманi	31 118	85 138

Iншi поточнi зобов'язання	-	3 815

Разом	6 683 727	2 111 617

21.4 Виплати ключовому персоналу	31.12.2025	31.12.2024

Виплата заробiтної плати управлiнському персоналу	50 798	62 029

Соцiальнi витрати, пов'язанi з управлiнським персоналом	11 176	13 646

Разом	61 974	75 675

22.	УПРАВЛIННЯ РИЗИКАМИ

На Компанiю здiйснюють вплив ризик держави, ризик податкової системи, кредитний ризик, ризик лiквiдностi, ринковий ризик (включно з валютним ризиком та ризиком процентної ставки) та ризик управлiння капiталом, що витiкає з наявностi в Компанiї фiнансових iнструментiв. У цих примiтках надається iнформацiя вiдносно впливу на Компанiю кожного з вищезазначених ризикiв, цiлi Компанiї, її полiтику та процедури вiдносно вимiру та управлiння цими ризиками.

У Компанiї вiдсутня формалiзована система управлiння ризиками. Проте, керiвництво Компанiї про-водить активний контроль фiнансових та ринкових ризикiв, та приймає у разi необхiдностi, вiдповiд-нi заходи.

a.	Ризик геополiтичного середовища

Україна пережила полiтичнi та економiчнi змiни, що вплинули, i можуть продовжувати впливати на дiяльнiсть Компанiї в цьому середовищi. У даний час Україна переживає перiод великих проблем, але в разi успiшного їхнього подолання, країна може зайняти набагато вигiднiше становище, нiж ра-нiше. Велике поєднання природних, iнтелектуальних, людських i виробничих ресурсiв вiдкриває ба-гато нових можливостей для розвитку країни на геополiтичної аренi, що постiйно змiнюється. Отже, перспективи для майбутньої економiчної стабiльностi в Українi iстотно залежать вiд ефективностi економiчних заходiв i реформ, що проводяться спiльно з правовим, нормативним та полiтичним роз-витком, якi знаходяться поза контролем Компанiї. Ця фiнансова звiтнiсть вiдображає поточну оцiнку керiвництва можливого впливу українського бiзнес-середовища на дiяльнiсть Компанiї та її фiнансо-ве становище, хоча i майбутнi умови господарювання можуть вiдрiзнятися вiд оцiнки керiвництва.

b.	Ризики податкової системи України

В Українi основним документом, що регулює рiзнi податки, встановленi як центральними, так i мiс-цевими органами влади, є Податковий Кодекс України. Такi податки включають податок на додану вартiсть, податок на прибуток, податок з доходiв фiзичних осiб та iншi податки. Українське податкове законодавство часто має нечiткi або сумнiвнi положення. Крiм того, у податкове законодавство Укра-їни постiйно вносяться поправки та змiни, якi можуть привести як до сприятливого середовища, так i до нетипових складнощiв для Компанiї та її дiяльностi.

В рамках урядових мiнiстерств i органiзацiй, в тому числi податкових органiв можуть iснувати рiзнi погляди на тлумачення законодавства, створюючи невизначенiсть i конфлiктнi ситуацiї. Податковi декларацiї/вiдшкодування є предметом перегляду та розглядання багатьох органiв влади, якi упов-новаженi законодавством накладати значнi штрафи, пенi та нараховувати вiдсотки. Такi обставини загалом створюють в Українi бiльше податкових ризикiв у порiвняннi з країнами, якi мають бiльш розвиненi податковi системи. Загалом, українськi податковi органи можуть переглянути податковi зобов'язання платникiв податкiв лише протягом трьох рокiв пiсля подання вiдповiдного податкового вiдшкодування. Однак, таке законодавче обмеження в часi може не братися до уваги або бути про-довженим за певних обставин.

c.	Кредитний ризик

Кредитний ризик - це ризик фiнансових втрат Компанiї у випадку невиконання зобов'язань клiєнтом або контрагентом за вiдповiдною угодою. У звiтному перiодi фiнансовi активи Компанiї, якi пiддають-ся кредитному ризику, представленi: залишками на банкiвських рахунках та торгiвельною та iншою дебiторською заборгованiстю (за виключенням дебiторської заборгованостi, яка не представлена фiнансовими активами). 

d.	Схильнiсть до кредитного ризику

Балансова вартiсть фiнансових активiв - це максимальна вартiсть, яка пiдлягає кредитному ризику. Максимальний рiвень кредитного ризику станом на 31.12.2025 та 31.12.2024 наступний:

22.1 Активи у Звiтi про фiнансовий стан		31.12.2025	31.12.2024

Торгiвельна дебiторська заборгованiсть, чис-та		690 906	258 487

Iнша дебiторська заборгованiсть		212 319	125 536

Грошовi кошти та їх еквiваленти		2 313 107	1 809 991

Разом		3 216 332	2 194 014

Кредитний ризик Компанiї переважно вiдноситься до торгової дебiторської заборгованостi з клiєнта-ми. Схильнiсть Компанiї до кредитного ризику у бiльшiй мiрi залежить вiд особливостей кожного клi-єнта. 

Кредитний ризик групи контролюється та аналiзується на пiдставi окремо взятих випадкiв i керiвниц-тво Компанiї вважає, що кредитний ризик вiдповiдним чином вiдображається шляхом уцiнки, яка на-пряму зменшує балансову вартiсть дебiторської заборгованостi.

e.	Ризик лiквiдностi

Ризик лiквiдностi - це ризик невиконання Компанiєю своїх фiнансових зобов'язань на дату їхнього погашення. Пiдхiд Компанiї до управлiння лiквiднiстю полягає в забезпеченнi, у можливих межах, постiйної наявностi у Компанiї вiдповiдної лiквiдностi, яка б дозволяла вiдповiдати на її зобов'язання своєчасно (як в нормальних умовах, так i у випадку виникнення нестандартних ситуацiй), уникаючи неприйнятних збиткiв або ризику пошкодження репутацiї Компанiї.

Вiдповiдальнiсть за управлiння ризиком втрати лiквiдностi несе управлiнський персонал Компанiї, який розробив вiдповiдну структуру для управлiння потребами Компанiї у довгостроковому, серед-ньостроковому та короткостроковому фiнансуваннi, та для контролю над лiквiднiстю. Компанiя управляє ризиком втрати лiквiдностi за допомогою дотримання достатнiх резервiв, використання банкiвських ресурсiв та позик, а також за допомогою постiйного монiторингу, передбачуваного та фа-ктичного руху грошових коштiв, а також, поєднання термiнiв настання платежiв по активах та зо-бов'язаннях Компанiї.

Аналiз лiквiдностi полягає в порiвняннi коштiв по активу, згрупованих за ступенем їх лiквiдностi i роз-ташованих у порядку убування лiквiдностi, iз зобов'язаннями по пасиву, згрупованими за термiнами їх погашення i розташованими у порядку зростання термiнiв погашення.

22.2 Активи у порядку убування лiквiдностi	31.12.2025	31.12.2024

Найбiльш лiквiднi активи (А1)	2 313 107	1 809 991

Швидко реалiзованi активи (А2)	37 028 424	23 499 840

Повiльно реалiзованi активи (А3)	2 685 800	1 604 636

Важко реалiзованi активи (А4)	833 180	641 892

Разом	42 860 511	27 556 359

22.3 Пасиви у порядку зростання термiнiв погашення	31.12.2025	31.12.2024

Найбiльш термiновi зобов'язання (П1)	112	106

Короткостроковi пасиви (П2)	40 083 437	26 212 155

Довгостроковi пасиви (П3)	122 454	122 599

Власний капiтал (П4)	2 654 508	1 221 499

Разом	42 860 511	27 556 359

У таблицi нижче визначено абсолютнi величини платiжних надлишкiв або нестач на 31.12.2025 та на 31.12.2024:

22.4 Групи активiв та пасивiв	Надлишок (нестача)

	31.12.2025	31.12.2024

1	2 312 995	1 809 885

2	(3 055 013)	(2 712 315)

3	2 563 346	1 482 037

4	1 821 328	579 607

Звiт про фiнансовий стан вважається абсолютно лiквiдним, якщо виконуються умови: А1 > П1, А2 > П2, А3 > П3, А4 < П4. Станом на 31.12.2025 звiт про фiнансовий стан Компанiї не є абсолютно лiквiдним оскiльки виконуються три умови лiквiдностi з чотирьох, але є тенденцiя до полiпшення показникiв.

У наступнiй таблицi наданий аналiз лiквiдностi Компанiї станом на 31.12.2025 та на 31.12.2024 за до-помогою розрахунку показникiв лiквiдностi.

22.5 Показники лiквiдностi	31.12.2025	31.12.2024

Коефiцiєнт абсолютної лiквiдностi	0,058	0,069

Коефiцiєнт швидкої лiквiдностi	0,981	0,966

Коефiцiєнт поточної лiквiдностi	1,048	1,027

Коефiцiєнт абсолютної лiквiдностi показує, яку частину кредиторської заборгованостi компанiя може погасити негайно. Значення даного показника не повинне бути нижче 0,2. Станом на 31.12.2025 Ком-панiя може негайно погасити 5,8% кредиторської заборгованостi (на 31.12.2024 - 6,9%).

Коефiцiєнт швидкої лiквiдностi показує наскiльки лiквiднi кошти компанiї покривають його коротко-строкову заборгованiсть. В лiквiднi активи компанiї включаються всi оборотнi активи компанiї, за ви-нятком товарно-матерiальних запасiв. Рекомендоване значення даного показника вiд 0,7-0,8 до 1,5. Станом на 31.12.2025 лiквiднi кошти Компанiї покривають її короткострокову заборгованiсть на 98,1% (на 31.12.2024 - 96,6%).

Коефiцiєнт поточної лiквiдностi показує чи достатньо у компанiї коштiв, якi можуть бути використанi ним для погашення своїх короткострокових зобов'язань протягом року. Рекомендоване значення да-ного показника вiд 1 до 2. Станом на 31.12.2025 та на 31.12.2024 у Компанiї в межах рекомендованого значення.

У наступнiй таблицi наданий аналiз монетарних зобов'язань, згрупованих на пiдставi термiну, що залишився до дати погашення зобов'язання за контрактом, пiсля 31 грудня 2025 року та 31 грудня 2024 року:

22.6 Зобов'язання у Звiтi про фiнансовий стан	Менше 1 року	Вiд 1 року до 5 рокiв	Разом

Станом на 31.12.24			

Iншi зобов'язання	106	380	486

Кредити	-	120 675	120 675

Торгiвельна кредиторська заборгованiсть	2 133 825	-	2 133 825

Iнша кредиторська заборгованiсть	807 048	-	807 048

Разом:	2 940 979	121 055	3 062 034

Станом на 31.12.25			

Iншi зобов'язання	112	18	130

Кредити	-	120 675	120 675

Торгiвельна кредиторська заборгованiсть	6 085 433	-	6 085 433

Iнша кредиторська заборгованiсть	491 377	-	491 377

Разом:	6 576 922	120 693	6 697 615

Суми торгiвельної та iншої заборгованостi, якi приведено вище, не включають суми заборгованостi з заробiтної плати та податкiв.

Вiдповiдно до планiв Компанiї, вимоги щодо її робочого капiталу виконанi як з боку надходження грошових коштiв вiд операцiйної дiяльностi, так i з позицiї кредитних коштiв, коли надходжень вiд дiяльностi недостатньо для своєчасного погашення зобов'язань.

f.	Валютний ризик

У вiдношеннi валютного ризику керiвництво встановлює лiмiти на рiвень схильностi ризику в розрiзi валют i в цiлому. Здiйснюється контроль над позицiями. Вiдповiдно до МСФЗ (IFRS) 7 "Фiнансовi iнструменти: розкриття iнформацiї", валютний ризик виникає за фiнансовими iнструментами у ва-лютi, яка не є функцiональною, i якi є монетарними за характером; ризики, пов'язанi з перерахунком валют, не враховуються. Валютний ризик виникає, в основному по не функцiональним валютам, в яких Компанiя має фiнансовi iнструменти.

Головним чином, Компанiя здiйснює свою дiяльнiсть в таких валютах: українська гривня, євро.

g.	Ризик управлiння капiталом

Управлiння капiталом Компанiї спрямовано на забезпечення безперервностi дiяльностi компанiї з одночасним зростанням приросту прибуткiв через оптимiзацiю спiввiдношення власних та залуче-них коштiв.

Керiвництво вживає заходiв по дотриманню рiвня капiталу на рiвнi, що є достатнiм для забезпечення оперативних та стратегiчних потреб Компанiї, а також для пiдтримки довiри з боку iнших учасникiв ринку. Це досягається через ефективне управлiння грошовими коштами, постiйного контролю вируч-ки та прибутку Компанiї, а також плануванням довгострокових iнвестицiй, що фiнансуються за раху-нок коштiв вiд операцiйної дiяльностi Компанiї. Виконуючи цi заходи Компанiя намагається забезпе-чити стабiльне зростання прибуткiв.

22.7 Розрахунок фiнансових показникiв	Примiтки	31.12.2025	31.12.2024

Випущений капiтал	13	49 980	49 980

Капiтал у дооцiнках	13	486 180	469 011

Додатковий капiтал	13	16	16

Нерозподiлений прибуток (збиток)	13	2 118 332	702 492

Разом власного капiталу		2 654 508	1 221 499

Забезпечення	15	182 652	128 022

Довгостроковi кредити 		120 675	120 675

Iншi зобов'язання		131	486

Торгiвельна кредиторська заборгованiсть		6 085 433	2 133 825

Iнша кредиторська заборгованiсть		491 377	807 048

Загальна сума позичених коштiв		6 880 268	3 190 056

Грошовi кошти та їх еквiваленти	11	2 313 107	1 809 991

Чистий борг		4 567 161	1 380 065

Разом власний капiтал та чистий борг		7 221 669	2 601 564

Чистий борг/Разом власний капiтал та чисти борг		0,63	0,53

На 31.12.2025 нерозподiлений прибуток Компанiї складає 1 408 729 тис. грн. i характеризується збi-льшенням  порiвняно з 2024 роком. Загальна сума власного капiталу Компанiї станом на 31.12.2025 збiльшилась на 1 433 009 тис. грн. порiвняно з 31.12.2023. Загальна сума позикових коштiв станом на 31.12.2024 збiльшилась на 216% порiвняно з 31.12.2024. Станом на 31.12.2025 загальна сума по-зикових коштiв склала 6 880 268 тис. грн.

22.8 Розрахунок фiнансових показникiв	Примiтки	31.12.25	31.12.24

Прибуток (збиток) до оподаткування		1 742 323	800 398

Фiнансовi витрати	5.5	10 105	10 734

EBIT (прибуток (збиток) до вирахування пода-ткiв та витрат на вiдсотки)		1 752 428	811 132

Амортизацiя О3 та нематерiальних активiв	8 та 9	58 145	51 663

EBITDA (прибуток (збиток) до вирахування по-даткiв, витрат на вiдсотки та амортизацiї)		1 810 573	862 795

Чистий борг на кiнець року		4 567 161	1 380 065

Чистий борг на кiнець року / EBITDA		2,52	1,60

Пiд термiном EBITDA мається на увазi аналiтичний показник, що дорiвнює обсягу прибутку до вира-хування витрат за вiдсотками, сплати податкiв та амортизацiйних вiдрахувань. Протягом звiтних перiодiв у пiдходах до управлiння капiталом змiн не вiдбувалось. 

h.	Операцiйний ризик

У 2025 роцi фiнансовi результати Компанiї характеризуються як задовiльнi. У 2025 роцi прибуток склав  1 408 729 тис. грн.

Компанiя здiйснює свою операцiйну дiяльнiсть з дотриманням нормативно-правових актiв, вимог, положень/iнструкцiй законодавства України та мiжнародних стандартiв. Ефективне операцiйне уп-равлiння виробничо-комерцiйною дiяльнiстю досягається за рахунок наявностi значного управлiнсь-кого досвiду Менеджменту компанiї найвищого рiвня, постiйним навчанням персоналу, постiйним контролем якостi сировини та готової продукцiї незалежною мiжнародною лабораторiєю, сумлiнним дотриманням податкового, фiнансового та iншого законодавства.

Таким чином, можна стверджувати, що операцiйне управлiння комерцiйно-виробничою дiяльнiстю Компанiї вiдбувається ефективно.	

23.	ПОДIЇ ПIСЛЯ ЗВIТНОЇ ДАТИ

Згiдно з вимогами стандарту МСФЗ 10 "Подiї пiсля звiтної дати" керiвництво повiдомляє, що пiсля звiтної дати не було iнших суттєвих подiй, якi впливають на розумiння цiєї фiнансової звiтностi, а саме:

1.	Прийняте судове рiшення Господарським судом Закарпатської областi вiд 07.04.2026 у справi № 907/1298/25 про стягнення з ПрАТ "КЗВВ" на користь ТОВ МК "ПЛАЗМА" суми у розмiрi 5 070 813,15 грн., але рiшення не набрало законної сили.

2.	Пройшли загальнi збори 05.02.2026, на яких було прийнято рiшення про виплату дивiдендiв.

3.	Пiдписано 13.02.2026 договiр купiвлi-продажу Частки (92,5%) в Статутному капiталi ТОВАРИСТВА З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "РАХIВСЬКИЙ ЛАКОФАРБОВИЙ ЗАВОД" (код ЄДРПОУ 33436345).

Керiвництво пiдприємства без затвердження спецiальних процедур аналiзує всi подiї пiсля дати ба-лансу для виявлення таких, якi можуть вимагати коригувань показникiв фiнансової звiтностi або до-даткового розкриття iнформацiї в фiнансовiй звiтностi.

Пiдприємство має бюджет, затверджений керiвництвом на наступний звiтний перiод.

Поряд з удосконаленням проєктiв продукцiї оборонного призначення беремо участь в тендерах, на поставку важких верстатiв для Української залiзницi.

Пiдприємство працює при повному завантаженнi в Закарпаттi, i не зважаючи на подiї, що вiдбува-ються на Сходi України, продовжує роботу у мiстi Краматорськ. На сьогоднiшнiй день продовжують працювати цех металевих конструкцiй та заготiвельний цех.

24.	ЗАТВЕРДЖЕННЯ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI

Дана окрема фiнансова звiтнiсть Компанiї за рiк, що закiнчився 31 грудня 2025 року, була  затвер-джена до випуску 16 квiтня 2026 року:

Генеральний директор ПрАТ "КЗВВ"

Загудаєв Вiталiй Вiкторович                                                                                         __________________

Головний бухгалтер ПрАТ "КЗВВ"

Коженцева Олена Валерiївна                                                                                       __________________

4. Твердження щодо річної інформації
Посадовим особам Товариства вiдомо, що рiчна фiнансова звiтнiсть, пiдготовлена вiдповiдно до стандартiв бухгалтерського облiку, що вимагаються згiдно iз Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан, прибутки та збитки емiтента i юридичних осiб, якi перебувають пiд його контролем, у рамках консолiдованої фiнансової звiтностi, а також про те, що звiт керiвництва включає достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про розвиток i здiйснення господарської дiяльностi i стан Товариства i юридичних осiб, якi перебувають пiд контролем, у рамках консолiдованої звiтностi, разом з описом основних ризикiв та невизначеностей, з якими втикаємося у своїй господарськiй дiяльностi;

5. Значні правочини та правочини із заінтересованістю
Інформація про прийняття рішення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинів
№ з/п	Дата прийняття рішення	URL-адреса вебсайту, на якій розміщена інформація	
1	2	3	
1	02.05.2025	https://kzts.pat.ua/documents/povidomlennya-pro-zbori?doc=110434	

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
1. Вiрогiднi перспективи подальшого розвитку емiтента
ПрАТ "КЗВВ"  неухильно працює над розвитком нових технологiй при виготовленнi продукцiї, рестрацiєю ТМ, розширенням номенклатури товарної продукцiї, вдосконаленням виготовляємих моделей верстатiв, розробкою нових, удосконалених моделей, виготовлення продукцiї оборонного призначення.

ПрАт "КЗВВ" в рамках держзамовлень працює над кiлькома проектами виготовлення продукцiї оборонного призначення.

Придбання нового устаткування, освоєння нових видiв продукцiї залишаються прiоритетними напрямами в планах дiяльностi пiдприємства. 

2. Iнформацiя про розвиток емiтента

За 2025 рiк Компанiя має договори з Мiнiстерством оборони України. 
У 2026 роцi ПрАТ "КЗВВ"  планує i далi розвивати серiйне виробництво продукцiї оборонного призначення та надання послуг iз ремонту верстатiв.

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
зазначенi правочини не укладались у звiтному перiодi

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
операцiї хеджування у звiтному перiодi не провадились

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків

ПрАТ "КЗВВ" в своїй складовiй замовлень має iноземних партнерiв. Маючи контракти в європейських валютах, постiйно стикається з валютними ризиками, якi можуть бути наслiдками рiзких змiн курсiв валют в термiн мiж укладанням контрактiв та фактичним виготовленням по ньому. 

1) звіт про корпоративне управління
Частина 1. Інформація про кодекс корпоративного управління, яким керується особа, та/або практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
Інформація про практику корпоративного управління особи, застосовувану понад визначені законодавством вимоги
	Відповідність практики (Так/Ні)	Опис наявної практики/обґрунтування відхилення	
1. Цілі особи	
В статуті та/або внутрішніх документах особи визначена мета щодо створення довгострокової сталої цінності в інтересах особи та її стейкхолдерів	ні		
2. Акціонери та стейкхолдери	
Права акціонерів	так		
Права міноритарних акціонерів	ні		
1) загальні збори акціонерів	
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість отримувати додаткову інформацію достатню, щоб сформувати поінформовану думку щодо всіх питань, які розглядатимуться під час загальних зборів не менше, ніж за 30 днів до дати їх проведення	так		
Біографічні дані про кандидатів до складу органів управління, у тому числі про освіту та професійний досвід, розкриваються одночасно із повідомленням про проведення загальних зборів	так		
Особи, які мають право брати участь у загальних зборах, мають можливість голосувати, а також отримувати матеріали, пов'язані із загальними зборами, дистанційно (за допомогою засобів електронного зв'язку тощо)	ні	збори проводяться дiстанцiйно через деп.установу	
Керівник, фінансовий директор, більшість членів ради (більшість невиконавчих директорів ради директорів) і зовнішній аудитор беруть участь у річних загальних зборах	ні		
Особи, які мають можливість брати участь у загальних зборах, мають можливість ставити усні запитання стосовно питань порядку денного і отримувати відповіді на них	ні		
Детальний регламент проведення загальних зборів визначено статутом та/або внутрішніми документами	так	Положення про "Загальнi збори"	
Протокол та рішення загальних зборів (включаючи кількість голосів, поданих "за" та "проти" кожного рішення), а також відповіді на ключові запитання, що були порушені під час загальних зборів, розкриваються протягом 5 робочих днів з дати проведення загальних зборів	так		
Адреса вебсайту особи забезпечує надання всієї інформації, яка необхідна акціонерам для сприяння їх участі у загальних зборах та інформування про рішення, ухвалені під час загальних зборів	так		
2) взаємодія з акціонерами	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії з акціонерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її акціонерами	так		
Створено відділ (функцію) з питань взаємодії з інвесторами/акціонерами, який відповідає на запити інвесторів та сприяє участі акціонерів в управлінні особою, а також забезпечує можливість для міноритарних акціонерів донести свої погляди до уваги ради	ні		
3) поглинання	
Радою визначено принципи, як вона діятиме у разі пропозиції щодо поглинання, зокрема:
а) не вчиняти дії щодо протидії поглинанню без відповідного рішення загальних зборів;
б) надавати акціонерам збалансований аналіз недоліків і переваг будь-якої пропозиції щодо поглинання;
в) загальні збори приймають остаточне рішення про схвалення або відхилення пропозицій щодо поглинання	ні		
4) інші стейкхолдери 	
Радою затверджено та розкрито політику взаємодії зі стейкхолдерами, яка визначає параметри взаємовідносин між особою та її стейкхолдерами			
Особою визначено перелік своїх стейкхолдерів, зокрема і тих, з якими необхідно налагодити безпосередню взаємодію			
Особа розкриває звіт щодо аспектів взаємодії зі стейкхолдерами			
3. Наглядова рада	
Члени наглядової ради не входять до складу наглядових рад у більш ніж 3 інших юридичних особах	так		
Особа веде облік відвідування засідань наглядової ради та її комітетів	так		
Статут особи та/або її внутрішні документи визначають і пояснюють обов'язок членів наглядової ради сумлінно виконувати свої функції і дотримуватися принципу лояльності стосовно особи	так	Положення про Наглядову Раду	
Наглядовій раді та її членам забезпечена можливість доступу до будь-якої інформації, яка необхідна їй для ефективного виконання обов'язків	так		
Наглядова рада регулярно оцінює результати діяльності особи та виконавчого органу відповідно до цілей особи	так		
Статут особи та/або її внутрішні документи визначають, що наглядова рада не має права втручатися у поточне управління особою, у тому числі у питання, які належать до сфери відповідальності виконавчого органу, крім як у випадках надзвичайних обставин, які визначені належним чином	ні		
Розмір і навички членів наглядової ради відповідають потребам особи, її розміру та ступеню складності її діяльності	так		
Наглядовою радою визначені і регулярно переглядаються кваліфікаційні вимоги до кандидатів у члени наглядової ради	так		
Відбір та призначення членів наглядової ради відбувається на основі професійних якостей, досягнень і відповідності кандидатів конкретним критеріям, а також з урахуванням необхідності періодичного оновлення складу	так		
В особі наявна формалізована процедура перевірки кандидатів у члени наглядової ради, яка зокрема включає перевірку добропорядності, наявності конфлікту інтересів, компетентності, навичок і досвіду кандидата	так		
Процедура відбору передбачає можливість залучення зовнішніх радників та/або процес відкритого пошуку	так		
Наглядова рада розробляє плани наступництва для членів наглядової ради та виконавчого органу	ні		
Наглядовою радою затверджено політику щодо різноманіття складу наглядової ради та виконавчого органу	ні		
Представники однієї зі статей становлять не менше 40 % від складу наглядової ради	ні		
Незалежні члени наглядової ради становлять не менше половини від її загального складу			
Члени наглядової ради проходять вступний тренінг після їх обрання, який серед іншого покриває:
а) обов'язки, функції і сфери відповідальності членів наглядової ради;
б) незалежність, включаючи незалежність мислення;
в) порядок роботи наглядової ради;
г) питання відповідальності;
ґ) питання стратегії особи;
д) політики особи, включаючи питання етики, конфлікту інтересів та запобігання корупції;
е) питання звітності та систем контролю, включаючи внутрішній та зовнішній аудит;
є) роль комітетів наглядової ради	ні		
Наглядова рада розробляє план навчання, який визначає, з яких питань необхідно пройти додаткове навчання її членам	ні		
Голову наглядової ради обрано серед незалежних членів	ні		
Голові наглядової ради забезпечено можливість для комунікації з акціонерами, у тому числі мажоритарними	так		
Функції голови наглядової ради визначаються у внутрішніх документах особи	так		
Створена посада та призначено корпоративного секретаря	так		
1) комітети наглядової ради	
Наглядовою радою створено комітети та затверджені внутрішні документи, які регулюють їх діяльність	так		
Комітет з питань аудиту складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання у сфері фінансів, галузевий досвід та досвід з питань бухгалтерського обліку, аудиту, контролю та управлінням ризиками	ні		
Члени комітету з питань аудиту не входять до складу інших комітетів наглядової ради	ні		
Комітет з призначень складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання в галузі управління людськими ресурсами і навичками пошуку професіоналів до складу наглядової ради і виконавчого органу	ні		
Комітет з питань винагороди складається з незалежних членів наглядової ради, які мають знання щодо практик визначення винагороди та заохочення до ефективного виконання обов'язків	ні		
Більшість комітету з питань ризиків становлять незалежні члени	ні	зазначений комiтет не створено	
4. Виконавчий орган	
Виконавчий орган розробляє стратегію особи, яка затверджується рішенням Наглядової ради	так		
Наглядова рада визначає ключові показники ефективності Виконавчому органу для відстеження прогресу у досягненні цілей особи	так		
Виконавчий орган регулярно звітує Наглядовій раді про прогрес у впровадженні стратегії особи 	так		
Виконавчий орган інформує голову Наглядової ради про будь-які значні події, які сталися в період між засіданнями Наглядової ради	так		
8. Система контролю і стандарти етики	
В особі створена система внутрішнього контролю, яка відповідає моделі концепції "трьох ліній захисту"	так		
Рада (невиконавчі директори ради директорів) має механізми внутрішнього контролю особи, маючи змогу залучити внутрішнього аудитора та зовнішнього аудитора	ні		
Функція комплаєнс та ризик-менеджменту підзвітна раді (невиконавчим директорам ради директорів)	ні		
В особі затверджено політику з питань управління ризиками	ні		
В особі затверджено декларацію схильності до ризиків	ні		
Рада (невиконавчі директори ради директорів) розглядає звіт щодо управління ризиками	ні		
В особі затверджено та оприлюднено кодекс етики	так		
В особі забезпечено можливість анонімно і безпечно повідомляти про неправомірну чи неетичну поведінку	так		
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо запобігання корупції	так		
В особі затверджено та оприлюднено політику щодо конфлікту інтересів, яка покриває такі питання:
a) конфлікту інтересів, запобігання і управління конфліктом інтересів;
б) правочинів із заінтересованістю;
в) інсайдерської торгівлі; та
г) зловживання службовим становищем	ні		
Частина 2. Інформація про загальні збори акціонерів (учасників) та загальний опис прийнятих на таких зборах рішень: 3 (3)
Дата проведення	28.04.2025	
Спосіб проведення		очне голосування
	електронне голосування
X	опитування (дистанційно)	
Суб'єкт скликання	Наглядова рада	
Питання порядку денного та прийняті рішення:	
ПРОТОКОЛ
дистанцiйних рiчних загальних зборiв акцiонерiв
ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА 
"КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ"
(iдентифiкацiйний код 00222999, далi - Товариство)

        Дата складання протоколу:	                     02 травня 2025 р.

Рiчнi загальнi збори акцiонерiв Товариства (далi - загальнi збори) були проведенi дистанцiйно вiдповiдно до Порядку скликання та дистанцiйного проведення загальних зборiв акцiонерiв, затвердженим рiшенням Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 06.03.2023 №236 (далi - Порядок). 

Дата проведення загальних зборiв	28.04.2025 р.
Дата оприлюднення бюлетеня для голосування (щодо iнших питань порядку денного, крiм обрання органiв товариства) 	17.04.2025 р.

Дата складання перелiку акцiонерiв, якi мають право 
на участь у загальних зборах                                                             	23.04.2025 р.
Дата та час початку голосування акцiонерiв	17.04.2025 р. (об 11:00 годинi)
Дата та час завершення голосування акцiонерiв	
28.04.2025 р. (о 18:00 годинi)

Загальна кiлькiсть акцiонерiв, включених до перелiку акцiонерiв, якi мають право на участь у загальних зборах, складеного станом на 23 годину 23.04.2025 р., становить 6 905 (шiсть тисяч дев'ятсот п`ять) осiб, яким належить 142 775 993 (сто сорок два мiльйони сiмсот сiмдесят п'ять тисяч дев'ятсот дев'яносто три) штуки простих iменних акцiй, в тому числi 141 851 667 (сто сорок один мiльйон вiсiмсот п'ятдесят одна тисяча шiстсот шiстдесят сiм) штук голосуючих простих iменних акцiй, якi враховуються при визначеннi кворуму та надають право голосу для вирiшення питань, якi вiдносяться до компетенцiї Загальних зборiв акцiонерiв Товариства. Всього Товариством розмiщено 142 800 000 (сто сорок два мiльйони вiсiмсот тисяч) штук простих iменних акцiй. В перелiку акцiонерiв, якi мають право на участь у загальних зборах, не розкрита iнформацiя про акцiонерiв, яким сукупно належить 24007 (двадцять чотири тисячi сiм) штук простих iменних акцiй Товариства.

Загальнi збори мають кворум з усiх питань порядку денного за умови реєстрацiї для участi у загальних зборах акцiонерiв, якi сукупно є власниками бiльш як 50% голосуючих простих iменних акцiй Товариства.

Для участi в загальних зборах зареєструвалася 1 (одна) особа, якiй належить 139 514 170 (сто тридцять дев'ять мiльйонiв п'ятсот чотирнадцять тисяч сто сiмдесят) штук голосуючих простих iменних акцiй Товариства, що становить 98,3522% вiд загальної кiлькостi голосуючих простих iменних акцiй. Кворум загальних зборiв становить 98,3522%.

Згiдно з пунктом 7 Порядку дистанцiйнi рiчнi загальнi збори акцiонерiв Товариства мають кворум з усiх питань порядку денного.

Згiдно з рiшенням Наглядової ради вiд 24 березня 2025 року:
1) Головою загальних зборiв обраний Вiталiй ЗАГУДАЄВ, секретарем загальних зборiв - Олена НIКОЛЕНКО.
2) Пiдрахунок голосiв здiйснює лiчильна комiсiя iз числа працiвникiв депозитарної установи, у наступному складi:
- Голова лiчильної комiсiї Фiлiн Сергiй Олександрович;
- Член лiчильної комiсiї Гороховiк Алiна Дмитрiвна;
- Член лiчильної комiсiї Тасiц Олена Юрiївна.
3) Особою, уповноваженою взаємодiяти з Центральним депозитарiєм при проведеннi рiчних загальних зборiв, призначений Фiлiн Сергiй Олександрович.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ ЗАГАЛЬНИХ ЗБОРIВ:

1. Звiт Наглядової ради Товариства за 2024 рiк. Прийняття рiшення за наслiдками розгляду звiту Наглядової ради.

2. Звiт Генерального директора про результати фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2025 рiк та визначення основних напрямiв дiяльностi на 2025 рiк. Прийняття рiшення за наслiдками розгляду звiту Генерального директора.

3.  Затвердження результатiв фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2024 рiк.

4.  Про розподiл прибутку або покриття збиткiв Товариства за пiдсумками роботи у 2024 роцi.

5. Про попереднє схвалення значних правочинiв, якi можуть вчинятися Товариством протягом не бiльше як одного року з дати прийняття рiшення цими Зборами, iз зазначенням характеру правочинiв та їх граничної сукупної вартостi.

6. Про розгляд висновкiв аудиторського звiту суб'єкта аудиторської дiяльностi щодо дiяльностi Товариства за 2024 рiк та затвердження заходiв за результатами розгляду цього звiту.

7. Про затвердження та державну реєстрацiю нової редакцiї Статуту Товариства.
 
Голосування з питань порядку денного проводилося з використанням бюлетеня для голосування (щодо iнших питань порядку денного, крiм обрання органiв товариства).
Голосування проводилося за принципом одна голосуюча проста iменна акцiя - один голос.
Рiшення з питань порядку денного приймається простою бiльшiстю голосiв вiд кiлькостi голосiв зареєстрованих для участi у загальних зборах власникiв голосуючих простих iменних акцiй.

ПIДСУМКИ ГОЛОСУВАННЯ IЗ ЗАЗНАЧЕННЯМ РЕЗУЛЬТАТIВ ГОЛОСУВАННЯ З КОЖНОГО ПИТАННЯ ПОРЯДКУ ДЕННОГО ЗАГАЛЬНИХ ЗБОРIВ ТА РIШЕННЯ, ПРИЙНЯТI ЗАГАЛЬНИМИ ЗБОРАМИ

1. З ПИТАННЯ ПЕРШОГО ПОРЯДКУ ДЕННОГО: 
Звiт Наглядової ради Товариства за 2024 рiк. Прийняття рiшення за наслiдками розгляду звiту Наглядової ради.
Проект рiшення:
Затвердити звiт Наглядової ради Товариства за 2024 рiк.
Пiдсумки голосування:
"ЗА" - 139 514 170 голосiв, що становить 100% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
"ПРОТИ" - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
Не брали участь у голосуваннi - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 
За бюлетенями, визнаними недiйсними - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 

Прийняте рiшення:
Затвердити звiт Наглядової ради Товариства за 2024 рiк.

2. З ПИТАННЯ ДРУГОГО ПОРЯДКУ ДЕННОГО:  
Звiт Генерального директора про результати фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2025 рiк та визначення основних напрямiв дiяльностi на 2025 рiк. Прийняття рiшення за наслiдками розгляду звiту Генерального директора.

Проект рiшення: 
Затвердити звiт Генерального директора про результати фiнансово-господарської  дiяльностi Товариства за 2024 рiк та визначення основних напрямiв дiяльностi на 2025 рiк.

Пiдсумки голосування:
"ЗА" - 139 514 170 голосiв, що становить 100% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
"ПРОТИ" - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
Не брали участь у голосуваннi - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 
За бюлетенями, визнаними недiйсними - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 

Прийняте рiшення: Затвердити звiт Генерального директора про результати фiнансово-господарської  дiяльностi Товариства за 2024 рiк та визначення основних напрямiв дiяльностi на 2025 рiк.

3. З ПИТАННЯ ТРЕТЬОГО ПОРЯДКУ ДЕННОГО: 
Затвердження результатiв фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2024 рiк.

Проект рiшення:
Затвердити результати фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2024 рiк.
Пiдсумки голосування:
"ЗА" - 139 514 170 голосiв, що становить 100% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
"ПРОТИ" - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
Не брали участь у голосуваннi - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 
За бюлетенями, визнаними недiйсними - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 

Прийняте рiшення:
Затвердити результати фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2024 рiк.

4. З ПИТАННЯ ЧЕТВЕРТОГО ПОРЯДКУ ДЕННОГО: 
Про розподiл прибутку або покриття збиткiв Товариства за пiдсумками роботи у 2024 роцi.
Проект рiшення:
Прибуток, отриманий за результатами фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2024 рiк, залишити нерозподiленим.
Пiдсумки голосування:
"ЗА" - 139 514 170 голосiв, що становить 100% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
"ПРОТИ" - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
Не брали участь у голосуваннi - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 
За бюлетенями, визнаними недiйсними - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 

Прийняте рiшення:
Прибуток, отриманий за результатами фiнансово-господарської дiяльностi Товариства за 2024 рiк, залишити нерозподiленим.

5. З ПИТАННЯ П`ЯТОГО ПОРЯДКУ ДЕННОГО: 
Про попереднє схвалення значних правочинiв, якi можуть вчинятися Товариством протягом не бiльше як одного року з дати прийняття рiшення цими Зборами, iз зазначенням характеру правочинiв та їх граничної сукупної вартостi.
Проект рiшення:
Попередньо схвалити вчинення Товариством протягом року у ходi поточної господарської дiяльностi значних правочинiв наступного характеру: договорiв купiвлi-продажу (зокрема купiвлi-продажу цiнних паперiв), страхування, мiни, всiх видiв найму (оренди), лiзингу, пiдряду, надання фiнансової допомоги, надання послуг, доручення, комiсiї, управлiння майном, договорiв позики, кредитних договорiв, договорiв банкiвського вкладу або залучення додаткових грошових коштiв у нацiональнiй та iноземнiй валютi, iз граничною сукупною вартiстю за такими договорами 20 000 000 000,00 (двадцять мiльярдiв) гривень.
Пiдсумки голосування:
"ЗА" - 139 514 170 голосiв, що становить 100% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
"ПРОТИ" - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
Не брали участь у голосуваннi - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 
За бюлетенями, визнаними недiйсними - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 

Прийняте рiшення:
Попередньо схвалити вчинення Товариством протягом року у ходi поточної господарської дiяльностi значних правочинiв наступного характеру: договорiв купiвлi-продажу (зокрема купiвлi-продажу цiнних паперiв), страхування, мiни, всiх видiв найму (оренди), лiзингу, пiдряду, надання фiнансової допомоги, надання послуг, доручення, комiсiї, управлiння майном, договорiв позики, кредитних договорiв, договорiв банкiвського вкладу або залучення додаткових грошових коштiв у нацiональнiй та iноземнiй валютi, iз граничною сукупною вартiстю за такими договорами 20 000 000 000,00 (двадцять мiльярдiв) гривень.

6. З ПИТАННЯ ШОСТОГО ПОРЯДКУ ДЕННОГО: 
Про розгляд висновкiв аудиторського звiту суб'єкта аудиторської дiяльностi щодо дiяльностi Товариства за 2024 рiк та затвердження заходiв за результатами розгляду цього звiту.

Проект рiшення:
Прийняти до вiдома висновки аудиторського звiту суб'єкта аудиторської дiяльностi щодо дiяльностi Товариства за 2024 рiк. У разi наявностi зауважень щодо фiнансово-господарської дiяльностi Товариства виконавчому органу Товариства вжити заходiв щодо виконання рекомендацiй, наданих аудитом.   
Пiдсумки голосування:
"ЗА" - 139 514 170 голосiв, що становить 100% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
"ПРОТИ" - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
Не брали участь у голосуваннi - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 
За бюлетенями, визнаними недiйсними - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 

Прийняте рiшення:
Прийняти до вiдома висновки аудиторського звiту суб'єкта аудиторської дiяльностi щодо дiяльностi Товариства за 2024 рiк. У разi наявностi зауважень щодо фiнансово-господарської дiяльностi Товариства виконавчому органу Товариства вжити заходiв щодо виконання рекомендацiй, наданих аудитом.   

7. З ПИТАННЯ СЬОМОГО ПОРЯДКУ ДЕННОГО: 
Про затвердження та державну реєстрацiю нової редакцiї Статуту Товариства.

Проект рiшення:
Затвердити Статут Товариства в новiй редакцiї. Уповноважити голову зборiв та секретаря зборiв на пiдписання нової редакцiї статуту Товариства. Надати повноваження щодо вчинення дiй, пов'язаних з реєстрацiєю нової редакцiї статуту Товариства, керiвнику Товариства або iншiй особi на пiдставi виданої Товариством довiреностi.   

Пiдсумки голосування:
"ЗА" - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
"ПРОТИ" - 139 514 170 голосiв, що становить 100% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
Не брали участь у голосуваннi - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 

Прийняте рiшення:
Рiшення не прийняте.

Голова загальних зборiв			Вiталiй ЗАГУДАЄВ
	(пiдпис)	
		
Секретар загальних зборiв			Олена НIКОЛЕНКО
	(пiдпис)	

URL-адреса протоколу загальних зборів:	https://kzts.pat.ua/documents/informaciya-dlya-akcioneriv-ta-steikholderiv?doc=113386	

Дата проведення	14.02.2025	
Спосіб проведення		очне голосування
	електронне голосування
X	опитування (дистанційно)	
Суб'єкт скликання	наглядова рада	
Питання порядку денного та прийняті рішення:	
ПРОТОКОЛ
дистанцiйних позачергових загальних зборiв акцiонерiв
ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА 
"КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ"
(iдентифiкацiйний код 00222999, далi - Товариство)

        Дата складання протоколу:	                     19 лютого 2025 р.

Позачерговi загальнi збори акцiонерiв Товариства (далi - загальнi збори) були проведенi дистанцiйно вiдповiдно до Порядку скликання та дистанцiйного проведення загальних зборiв акцiонерiв, затвердженим рiшенням Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 06.03.2023 №236 (далi - Порядок). 

Дата проведення загальних зборiв	14.02.2025 р.
Дата оприлюднення бюлетеня для голосування (щодо iнших питань порядку денного, крiм обрання органiв товариства) 	04.02.2025 р.

Дата складання перелiку акцiонерiв, якi мають право 
на участь у загальних зборах                                                             	11.02.2025 р.
Дата та час початку голосування акцiонерiв	04.02.2025 р. (об 11:00 годинi)
Дата та час завершення голосування акцiонерiв	
14.02.2025 р. (о 18:00 годинi)

Загальна кiлькiсть акцiонерiв, включених до перелiку акцiонерiв, якi мають право на участь у загальних зборах, складеного станом на 23 годину 11.02.2025 р., становить 6 905 (шiсть тисяч дев'ятсот п`ять) осiб, яким належить 142 775 993 (сто сорок два мiльйони сiмсот сiмдесят п'ять тисяч дев'ятсот дев'яносто три) штуки простих iменних акцiй, в тому числi 141 851 667 (сто сорок один мiльйон вiсiмсот п'ятдесят одна тисяча шiстсот шiстдесят сiм) штук голосуючих простих iменних акцiй, якi враховуються при визначеннi кворуму та надають право голосу для вирiшення питань, якi вiдносяться до компетенцiї Загальних зборiв акцiонерiв Товариства. Всього Товариством розмiщено 142 800 000 (сто сорок два мiльйони вiсiмсот тисяч) штук простих iменних акцiй. В перелiку акцiонерiв, якi мають право на участь у загальних зборах, не розкрита iнформацiя про акцiонерiв, яким сукупно належить 24007 (двадцять чотири тисячi сiм) штук простих iменних акцiй Товариства.

Загальнi збори мають кворум з усiх питань порядку денного за умови реєстрацiї для участi у загальних зборах акцiонерiв, якi сукупно є власниками бiльш як 50% голосуючих простих iменних акцiй Товариства.

Для участi в загальних зборах зареєструвалася 1 (одна) особа, якiй належить 139 514 170 (сто тридцять дев'ять мiльйонiв п'ятсот чотирнадцять тисяч сто сiмдесят) штук голосуючих простих iменних акцiй Товариства, що становить 98,3522% вiд загальної кiлькостi голосуючих простих iменних акцiй. Кворум загальних зборiв становить 98,3522%.

Згiдно з пунктом 7 Порядку дистанцiйнi позачерговi загальнi збори акцiонерiв Товариства мають кворум з усiх питань порядку денного.

Згiдно з рiшенням Наглядової ради вiд 28 сiчня 2025 року:
1) Головою загальних зборiв обраний Вiталiй ЗАГУДАЄВ, секретарем загальних зборiв - Олена НIКОЛЕНКО.
2) Пiдрахунок голосiв здiйснює лiчильна комiсiя iз числа працiвникiв депозитарної установи, у наступному складi:
- Голова лiчильної комiсiї Фiлiн Сергiй Олександрович;
- Член лiчильної комiсiї Гороховiк Алiна Дмитрiвна;
- Член лiчильної комiсiї Тасiц Олена Юрiївна.
3) Особою, уповноваженою взаємодiяти з Центральним депозитарiєм при проведеннi позачергових загальних зборiв, призначена Шпуталова Свiтлана Миколаївна.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ ЗАГАЛЬНИХ ЗБОРIВ:
1. Про надання дозволу членам Наглядової ради Товариства займати посади в органах управлiння iнших суб'єктiв господарської дiяльностi .
 
Голосування з питань порядку денного проводилося з використанням бюлетеня для голосування (щодо iнших питань порядку денного, крiм обрання органiв товариства).
Голосування проводилося за принципом одна голосуюча проста iменна акцiя - один голос.
Рiшення з питань порядку денного приймається простою бiльшiстю голосiв вiд кiлькостi голосiв зареєстрованих для участi у загальних зборах власникiв голосуючих простих iменних акцiй.
ПIДСУМКИ ГОЛОСУВАННЯ IЗ ЗАЗНАЧЕННЯМ РЕЗУЛЬТАТIВ ГОЛОСУВАННЯ З КОЖНОГО ПИТАННЯ ПОРЯДКУ ДЕННОГО ЗАГАЛЬНИХ ЗБОРIВ ТА РIШЕННЯ, ПРИЙНЯТI ЗАГАЛЬНИМИ ЗБОРАМИ

1. З ПИТАННЯ ПЕРШОГО ПОРЯДКУ ДЕННОГО: 
Про надання дозволу членам Наглядової ради Товариства займати посади в органах управлiння iнших суб'єктiв господарської дiяльностi.

Проект рiшення:
Дозволити членам Наглядової ради Товариства одночасно займати посади в органах управлiння iнших товариств та в органах управлiння iнших суб'єктiв господарської дiяльностi, в тому числi бути членами наглядової ради, крiм випадкiв, прямо заборонених чинним законодавством.

Пiдсумки голосування:
"ЗА" - 139 514 170 голосiв, що становить 100% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
"ПРОТИ" - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
Не брали участь у голосуваннi - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 
За бюлетенями, визнаними недiйсними - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 

Прийняте рiшення:
Дозволити членам Наглядової ради Товариства одночасно займати посади в органах управлiння iнших товариств та в органах управлiння iнших суб'єктiв господарської дiяльностi, в тому числi бути членами наглядової ради, крiм випадкiв, прямо заборонених чинним законодавством.

Голова загальних зборiв			Вiталiй ЗАГУДАЄВ
	(пiдпис)	
		
Секретар загальних зборiв			Олена НIКОЛЕНКО
	(пiдпис)	

URL-адреса протоколу загальних зборів:	https://kzts.pat.ua/documents/povidomlennya-pro-zbori?doc=110434	

Дата проведення	11.12.2025	
Спосіб проведення		очне голосування
	електронне голосування
X	опитування (дистанційно)	
Суб'єкт скликання	наглядова рада	
Питання порядку денного та прийняті рішення:	
ПРОТОКОЛ
дистанцiйних позачергових загальних зборiв акцiонерiв
ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА 
"КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ"
(iдентифiкацiйний код 00222999, далi - Товариство)

        Дата складання протоколу:	                     16 грудня 2025 р.

Позачерговi загальнi збори акцiонерiв Товариства (далi - загальнi збори) були проведенi дистанцiйно вiдповiдно до Порядку скликання та дистанцiйного проведення загальних зборiв акцiонерiв, затвердженим рiшенням Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 06.03.2023 №236 (далi - Порядок). 

Дата проведення загальних зборiв	11.12.2025 р.
Дата оприлюднення бюлетеня для голосування (щодо iнших питань порядку денного, крiм обрання органiв товариства) 	01.12.2025 р.

Дата складання перелiку акцiонерiв, якi мають право 
на участь у загальних зборах                                                             	08.12.2025 р.
Дата та час початку голосування акцiонерiв	01.12.2025 р. (об 11:00 годинi)
Дата та час завершення голосування акцiонерiв	
11.12.2025 р. (о 18:00 годинi)

Загальна кiлькiсть акцiонерiв, включених до перелiку акцiонерiв, якi мають право на участь у загальних зборах, складеного станом на 23 годину 08.12.2025 р., становить 6 906 (шiсть тисяч дев'ятсот шiсть) осiб, яким належить 142 777 327 (сто сорок два мiльйони сiмсот сiмдесят сiм тисяч триста двадцять сiм) штук простих iменних акцiй, в тому числi  141 853 001 (сто сорок один мiльйон вiсiмсот п'ятдесят три тисячi одна) штука голосуючих простих iменних акцiй, якi враховуються при визначеннi кворуму та надають право голосу для вирiшення питань, якi вiдносяться до компетенцiї Загальних зборiв акцiонерiв Товариства. Всього Товариством розмiщено 142 800 000 (сто сорок два мiльйони вiсiмсот тисяч) штук простих iменних акцiй. В перелiку акцiонерiв, якi мають право на участь у загальних зборах, не розкрита iнформацiя про акцiонерiв, яким сукупно належить 22673 (двадцять двi тисячi шiстсот сiмдесят три) штуки простих iменних акцiй Товариства.

Загальнi збори мають кворум з усiх питань порядку денного за умови реєстрацiї для участi у загальних зборах акцiонерiв, якi сукупно є власниками бiльш як 50% голосуючих простих iменних акцiй Товариства.

Для участi в загальних зборах зареєструвалася 1 (одна) особа, якiй належить 139 514 170 (сто тридцять дев'ять мiльйонiв п'ятсот чотирнадцять тисяч сто сiмдесят) штук голосуючих простих iменних акцiй Товариства, що становить 98,35% вiд загальної кiлькостi голосуючих простих iменних акцiй. Кворум загальних зборiв становить 98,35%.

Згiдно з пунктом 7 Порядку дистанцiйнi позачерговi загальнi збори акцiонерiв Товариства мають кворум з усiх питань порядку денного.

Згiдно з рiшенням Наглядової ради вiд 21 листопада 2025 року (протокол №21-11К/25 вiд 21.11.2025 р.):
1) Головою загальних зборiв обраний Вiталiй ЗАГУДАЄВ, секретарем загальних зборiв - Олена НIКОЛЕНКО.
2) Пiдрахунок голосiв здiйснює лiчильна комiсiя iз числа працiвникiв депозитарної установи, у наступному складi:
- Голова лiчильної комiсiї Фiлiн Сергiй Олександрович;
- Член лiчильної комiсiї Гороховiк Алiна Дмитрiвна;
- Член лiчильної комiсiї Тасiц Олена Юрiївна.
3) Особою, уповноваженою взаємодiяти з Центральним депозитарiєм при проведеннi позачергових загальних зборiв, призначений Фiлiн Сергiй Олександрович.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ ЗАГАЛЬНИХ ЗБОРIВ:

1.  Про призначення суб'єкта аудиторської дiяльностi Товариства.
2. Про вчинення Товариством значного правочину: отримання Товариством кредиту в банку/ банках. 
3. Про вчинення Товариством значного правочину: укладення та пiдписання Товариством  Контракту на продаж товарiв.
 4.	Про надання Наглядовiй радi Товариства повноважень щодо визначення умов  кредитування Товариства (умов кредитного договору) та умов Контракту
5. Про надання повноваження керiвнику Товариства на пiдписання Контракту на продаж товарiв.

Голосування з питань порядку денного проводилося з використанням бюлетеня для голосування (щодо iнших питань порядку денного, крiм обрання органiв товариства).
Голосування проводилося за принципом одна голосуюча проста iменна акцiя - один голос.
Рiшення з питань порядку денного приймається простою бiльшiстю голосiв вiд кiлькостi голосiв зареєстрованих для участi у загальних зборах власникiв голосуючих простих iменних акцiй.

ПIДСУМКИ ГОЛОСУВАННЯ IЗ ЗАЗНАЧЕННЯМ РЕЗУЛЬТАТIВ ГОЛОСУВАННЯ З КОЖНОГО ПИТАННЯ ПОРЯДКУ ДЕННОГО ЗАГАЛЬНИХ ЗБОРIВ ТА РIШЕННЯ, ПРИЙНЯТI ЗАГАЛЬНИМИ ЗБОРАМИ

1. З ПИТАННЯ ПЕРШОГО ПОРЯДКУ ДЕННОГО: 
Про призначення суб'єкта аудиторської дiяльностi Товариства.
Проект рiшення:
Призначити суб'єктом аудиторської дiяльностi для надання послуг з обов'язкового аудиту фiнансової звiтностi Товариства ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "КРОУ ЕРФОЛЬГ УКРАЇНА", код ЄДРПОУ 36694398. 
Пiдсумки голосування:
"ЗА" - 139 514 170 голосiв, що становить 100% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
"ПРОТИ" - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
Не брали участь у голосуваннi - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 
За бюлетенями, визнаними недiйсними - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 

Прийняте рiшення:
Призначити суб'єктом аудиторської дiяльностi для надання послуг з обов'язкового аудиту фiнансової звiтностi Товариства ТОВАРИСТВО З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "КРОУ ЕРФОЛЬГ УКРАЇНА", код ЄДРПОУ 36694398. 

2. З ПИТАННЯ ДРУГОГО ПОРЯДКУ ДЕННОГО:  
Про вчинення Товариством значного правочину: отримання Товариством кредиту в банку/ банках.
Проект рiшення: 
Погодити залучення Товариством в банку/ банках кредиту (консорцiумного  кредиту)  для виконання програм, пов'язаних з пiдвищенням обороноздатностi i безпеки держави згiдно з Постановою КМУ №779 вiд 26.10.2016 р. "Деякi питання виконання програм, пов'язаних з пiдвищенням обороноздатностi i безпеки держави" та вчинення Товариством значного правочину, а саме, укладення Товариством з банком/ банками  кредитного договору на наступних умовах: 

Лiмiт кредитування:	до 22 000 000 000.00 (двадцять два мiльярди гривень 00 коп) 
Валюта кредитування:	гривня 
Тип кредитування:	невiдновлювальна кредитна лiнiя
Строк користування кредитом:	до 40 мiсяцiв, з правом дострокового погашення.
Процентна (вiдсоткова) кредитування:	UIRD 3m + 5 п.п (але не бiльше 30,5% рiчних)
Забезпечення:	державна гарантiя 

Пiдсумки голосування:
"ЗА" - 139 514 170 голосiв, що становить 100% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
"ПРОТИ" - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
Не брали участь у голосуваннi - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 
За бюлетенями, визнаними недiйсними - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 

Прийняте рiшення: 
Погодити залучення Товариством в банку/ банках кредиту (консорцiумного  кредиту)  для виконання програм, пов'язаних з пiдвищенням обороноздатностi i безпеки держави згiдно з Постановою КМУ №779 вiд 26.10.2016 р. "Деякi питання виконання програм, пов'язаних з пiдвищенням обороноздатностi i безпеки держави" та вчинення Товариством значного правочину, а саме, укладення Товариством з банком/ банками  кредитного договору на наступних умовах: 

Лiмiт кредитування:	до 22 000 000 000.00 (двадцять два мiльярди гривень 00 коп) 
Валюта кредитування:	гривня 
Тип кредитування:	невiдновлювальна кредитна лiнiя
Строк користування кредитом:	до 40 мiсяцiв, з правом дострокового погашення.
Процентна (вiдсоткова) кредитування:	UIRD 3m + 5 п.п (але не бiльше 30,5% рiчних)
Забезпечення:	державна гарантiя 

3. З ПИТАННЯ ТРЕТЬОГО ПОРЯДКУ ДЕННОГО: 
Про вчинення Товариством значного правочину: укладення та пiдписання Товариством  Контракту на продаж товарiв.
Проект рiшення:
Погодити вчинення Товариством значного правочину, а саме, укладення та пiдписання Товариством Контракту на продаж товарiв для виконання програм, пов'язаних з пiдвищенням обороноздатностi i безпеки держави на суму до 26 000 000 000,00 грн згiдно з п.2 абзацом 10 Постанови Кабiнету Мiнiстрiв України №779 вiд 26.10.2016 р. "Деякi питання виконання програм, пов'язаних з пiдвищенням обороноздатностi i безпеки держави".
Пiдсумки голосування:
"ЗА" - 139 514 170 голосiв, що становить 100% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
"ПРОТИ" - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
Не брали участь у голосуваннi - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 
За бюлетенями, визнаними недiйсними - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 

Прийняте рiшення:
Погодити вчинення Товариством значного правочину, а саме, укладення та пiдписання Товариством Контракту на продаж товарiв для виконання програм, пов'язаних з пiдвищенням обороноздатностi i безпеки держави на суму до 26 000 000 000,00 грн згiдно з п.2 абзацом 10 Постанови Кабiнету Мiнiстрiв України №779 вiд 26.10.2016 р. "Деякi питання виконання програм, пов'язаних з пiдвищенням обороноздатностi i безпеки держави".

4. З ПИТАННЯ ЧЕТВЕРТОГО ПОРЯДКУ ДЕННОГО: 
Про надання Наглядовiй радi Товариства повноважень щодо визначення умов  кредитування Товариства (умов кредитного договору) та умов Контракту.
Проект рiшення:
Уповноважити Наглядову раду Товариства приймати рiшення щодо визначення будь-яких iнших умов кредитування Товариства, умов Контракту, якi не визначенi рiшенням Загальних зборiв, а також  приймати рiшення про внесення змiн до умов кредитного договору та Контракту, що будуть укладенi Товариством на виконання рiшення Загальних зборiв, внесення змiн та укладення додаткових договорiв до них пiсля укладення кредитного договору, Контракту.

Пiдсумки голосування:
"ЗА" - 139 514 170 голосiв, що становить 100% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
"ПРОТИ" - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
Не брали участь у голосуваннi - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 
За бюлетенями, визнаними недiйсними - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 

Прийняте рiшення:
Уповноважити Наглядову раду Товариства приймати рiшення щодо визначення будь-яких iнших умов кредитування Товариства, умов Контракту, якi не визначенi рiшенням Загальних зборiв, а також  приймати рiшення про внесення змiн до умов кредитного договору та Контракту, що будуть укладенi Товариством на виконання рiшення Загальних зборiв, внесення змiн та укладення додаткових договорiв до них пiсля укладення кредитного договору, Контракту.

5. З ПИТАННЯ П`ЯТОГО ПОРЯДКУ ДЕННОГО: 
Про надання повноваження керiвнику Товариства на пiдписання Контракту на продаж товарiв.
Проект рiшення:
Надати повноваження керiвнику Товариства на пiдписання кредитного договору та/або Контракту на продаж товарiв для виконання програм, пов'язаних з пiдвищенням обороноздатностi i безпеки держави на суму до 26 000 000 000,00 грн згiдно з п.2 абзацом 10 Постанови Кабiнету Мiнiстрiв України №779 вiд 26.10.2016 р. "Деякi питання виконання програм, пов'язаних з пiдвищенням обороноздатностi i безпеки держави".
Пiдсумки голосування:
"ЗА" - 139 514 170 голосiв, що становить 100% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
"ПРОТИ" - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй.
Не брали участь у голосуваннi - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 
За бюлетенями, визнаними недiйсними - 0 голосiв, що становить 0% вiд кiлькостi голосiв акцiонерiв, якi зареєструвалися для участi у загальних зборах та є власниками голосуючих простих iменних акцiй. 

Прийняте рiшення:
Надати повноваження керiвнику Товариства на пiдписання кредитного договору та/або Контракту на продаж товарiв для виконання програм, пов'язаних з пiдвищенням обороноздатностi i безпеки держави на суму до 26 000 000 000,00 грн згiдно з п.2 абзацом 10 Постанови Кабiнету Мiнiстрiв України №779 вiд 26.10.2016 р. "Деякi питання виконання програм, пов'язаних з пiдвищенням обороноздатностi i безпеки держави".

Голова загальних зборiв			Вiталiй ЗАГУДАЄВ
	(пiдпис)	
		
Секретар загальних зборiв			Олена НIКОЛЕНКО
	(пiдпис)	

5. Про надання повноваження керiвнику Товариства на пiдписання Контракту на продаж товарiв.
	
URL-адреса протоколу загальних зборів:	https://kzts.pat.ua/documents/povidomlennya-pro-zbori?doc=110434	

Частина 4. Рада
Персональний склад ради та її комітетів
Ім'я члена ради, строк повноважень у звітному періоді	РНОКПП	УНЗР	Голова/ заступник голови ради		Голова / член комітету ради	
				Назва комітету - 1	Назва комітету - 2	Назва комітету - 3	
Єфiмов Максим Вiкторович			X	V	V		
Ульященко Людмила Андрiївна				V	V		
Солодова Гретта Каренiвна				X	V		
Гречин Євген Євгенiйович				V	X		

Інформація про проведені засідання ради та загальний опис прийнятих рішень
Кількість засідань ради у звітному періоді:	98	
з них очних:	98	
з них заочних:	0	
Опис ключових рішень ради:	РIшення щодо здiйснення господарської дiяльностi, укладання правочинiв в межах повноважень	

Інформація про проведені засідання комітетів ради та загальний опис прийнятих рішень
	Назва комітету - 1	Назва комітету - 2	Назва комітету - 3	
Кількість засідань комітету ради у звітному періоді:	1	6		
з них очних:	1	6		
з них заочних:	0	0		
Опис ключових рішень комітету ради:	Призначення незалежного аудиту	призначення на постаду та примiювання Посадових осiб		
Оцінка незалежності суб'єктів аудиторської діяльності, які надають послуги з обов'язкового аудиту	ще не провадилось			
1 комiтет - Комiтет НР ПрАТ "КЗВВ" з питань аудиту
2 комiтет - Комiтет НР ПрАТ "КЗВВ" з питань призначень та винагород

Звіт ради
ЗВIТ Наглядової ради ПрАТ "КЗВВ" за звiтний перiод з 01.01.2025 до 31.12.2025

	Вiдповiдно до ст. 11.1. Статуту ПрАТ "КЗВВ" (далi за текстом -Товариство) Наглядова Рада акцiонерного товариства (далi за текстом - Наглядова рада) є колегiальним органом, що в межах компетенцiї, визначеної Статутом акцiонерного товариства  та Законом, здiйснює управлiння товариством, а також контролює та регулює дiяльнiсть його виконавчого органу. 
	Протягом звiтного перiоду Наглядова Рада Товариства працювала у складi 4 осiб, обраних на пiдставi рiшення позачергових дистанцiйних загальних зборiв акцiонерiв Товариства (протокол №1ПЗ/2024 вiд 15.02.2024  року), а саме:
ЄФIМОВ Максим Вiкторович - Голова Наглядової ради;
СОЛОДОВА Грета Каренiвна - Секретар Наглядової ради;
УЛЬЯЩЕНКО Людмила Андрiївна - Член Наглядової ради;
ГРЕЧИН Євгенiй Євгенiйович - Член Наглядової ради.	

Усi члени Наглядової ради Товариства є компетентними та здiйснювали ефективну дiяльнiсть як посадовi особи Товариства.
Дiяльнiсть Наглядової ради Товариства, як колегiального органу, здiйснювалася на належному рiвнi та в рамках чинного законодавства України.
	У звiтному перiодi Наглядова Рада Товариства здiйснювала повноваження в межах компетенцiї, визначеної Статутом Товариства, Положенням про Наглядову Раду Товариства, керуючись вимогами чинного законодавства України.
	Органiзацiйною формою роботи Наглядової Ради є засiдання.
Протягом звiтного перiоду Наглядовою Радою Товариства було проведено 98 засiдань, на яких було розглянуто понад 350 питань, вiднесених чинним законодавством та Статутом Товариства до її компетенцiї.
Серед основних питань, якi розглядалися Наглядовою Радою Товариства на засiданнях у звiтному перiодi, були органiзацiйнi питання скликання та проведення рiчних загальних зборiв акцiонерiв Товариства; прийняття рiшень про обрання оцiнювачiв майна Товариства; прийняття рiшень про надання попереднього дозволу на вчинення правочинiв, кредитнi угоди; правочини щодо придбання основних засобiв та iнших необоротних активiв, пiдряд; послуги; купiвля-продаж цiнних паперiв та iншi задля забезпечення нормального функцiонування виробничого процесу та пiдвищення рiвня доходностi Товариства в умовах воєнного стану; iншi питання.
Наглядова Рада будує свою роботу на принципах безперервного обмiну iнформацiєю з виконавчим органом  Товариства у перiод мiж засiданнями, придiляє увагу попереднiй пiдготовцi та аналiзу всiх питань, що належать до компетенцiї Наглядової Ради Товариства.
Рiшення Наглядової Ради Товариства приймались у межах її компетенцiї вiдповiдно до законодавства України, Статуту Товариства та Положення про Наглядову Раду, усi члени Наглядової Ради брали участь у її роботi.
Встановленi законом цiлi для Наглядової ради в межах, визначених Статутом Товариства, виконанi, зокрема забезпечене належне управлiння Товариством та контроль за дiяльнiстю виконавчого органу Товариства.
У перiод з 01.06.2025 року по 31.12.2025 року в складi Наглядової ради функцiонувало 2 (чотири) постiйно дiючих комiтети:
1)	Комiтет Наглядової Ради ПрАТ "КЗВВ" з питань аудиту. Комiтет очолює СОЛОДОВА Грета Каренiвна. Протягом даного перiоду було проведено 1 засiдання на якому було розглянуто питання щодо призначення незалежного аудиту.
2)	Комiтет Наглядової Ради ПрАТ "КЗВВ" з питань призначень та винагород. Комiтет очолює ГРЕЧИН Євгенiй Євгенiйович. Протягом зазначеного перiоду було проведено 6 засiдань на яких розглядалися питання призначення, переведення та призначення винагород (премiй).
Наглядової ради Товариства позитивно вiдобразилась на фiнансово-економiчних показниках дiяльностi Товариства. За результатами дiяльностi в 2025 р. Товариство отримало прибуток.
У 2026 роцi Наглядова Рада планує продовжувати роботу для подальшого впровадження заходiв з метою покращення фiнансового стану Товариства, реалiзацiї проектiв модернiзацiї та технiчного переоснащення, контролю за органiзацiєю належного виконання iнвестицiйних програм, а також удосконалення системи управлiння та пiдвищення iнвестицiйної привабливостi Товариства.

Голова Наглядової ради 
Максим ЄФIМОВ                                  __________________

Інформація про одноосібний виконавчий орган та загальний опис прийнятих рішень
Ім'я керівника, термін повноважень у звітному періоді	ЗАГУДАЄВ Вiталiй Вiкторович	
РНОКПП		
УНЗР		
Опис ключових рішень керівника	рiшення повязанi з веденням господарської дiяльностi	
Ім'я заступника(ів) керівника, термін повноважень у звітному періоді		
РНОКПП		
УНЗР		
Сфера відповідальності заступника керівника		
Ім'я та посада особи, яка виконувала обов'язки керівника у звітному періоді, період протягом якого особа здійснювала виконання обов'язків керівника	Тарахкало Дмитро Анатолiйович директор iз закупiвель	
РНОКПП		
УНЗР		

Звіт виконавчого органу
Звiт Генерального директора ПрАТ "КЗВВ"  "Про результати фiнансово-господарської дiяльностi ПрАТ" КЗВВ "за 2025 рiк. Основнi напрямки дiяльностi Товариства на 2026 рiк "

Шановнi акцiонери!
Господарська дiяльнiсть здiйснювалася за такими напрямками: виготовлення верстатiв, запчастин, виконання ремонтiв, виготовлення енергозберiгаючих установок та продукцiї оборонного призначення.

За звiтний перiод:

Виготовлено товарної продукцiї на суму 50 530 млн. грн.

Фактично чистий дохiд вiд реалiзацiї продукцiї склав 50 429 млн. грн.

З вiдвантаженої продукцiї в 2025 роцi експорт склав 101,9 млн. грн. 

На пiдприємствi впроваджена i ефективно функцiонує Система управлiння якiстю вiдповiдно до вимог мiжнародного стандарту ДСТУ ISO 9001: 2015. 
У перiод з 17 по 18 квiтня 2025 року на пiдприємствi був виконаний наглядовий аудит №2 державним пiдприємством "Харкiв стандарт метрологiя" м. Харкiв. В ходi аудиту пiдтверджено вiдповiднiсть системи управлiння якiстю вимогам мiжнародного стандарту ISO 9001:2015. 
	 
За 2025 рiк Товариством:
отримано доходiв 		в сумi 51 806,3 млн. грн.,
витрати склали 		   50 064 млн. грн. 
За пiдсумками фiнансово - господарської дiяльностi ПрАТ "КЗВВ" за 2025 рiк отримано дохiд в розмiрi 1 408,7 млн. грн.
Активи пiдприємства на 31 грудня 2025 року становлять 42 860,5 млн. грн.

Кадрова полiтика.
За 2025 рiк середньооблiкова чисельнiсть працiвникiв склала 1 267 чол. Чисельнiсть основних робiтникiв 570 чол.
Без урахування витрат на ЄСВ ФОП склав - 1 209 505,2 тис. грн.
Середня зарплата штатного працiвника за 2025 рiк - 71 297 грн.
Середня заробiтна плата основних виробничих працiвникiв в 2025 роцi склала 
65 706 грн.
За 2025 рiк у валовому обсязi робочими фактично вироблено 707,9 тис. нормо - годин.

Охорона працi.
На створення безпечних i нормальних умов працi, профiлактику виробничого травматизму, полiпшення екологiчної обстановки в 2025 роцi витрачено 37 195,7 тис.грн.
У тому числi:
Харчування			 						- 31 659,2 тис. грн.
Засоби iндивiдуального захисту 						- 880,0 тис. грн.
Спецодяг та спецвзуття							- 3 442,2 тис. грн.
Послуги, обладнання i матерiалiв для полiпшення умов працi  - 600,0 тис. грн.
На медичнi огляди та придбання медикаментiв 			- 207,6 тис. грн.
Навчання персоналу                                              			- 406,7 тис. грн.     

Основнi напрямки дiяльностi Товариства на 2026 рiк.
"	Стабiлiзацiя фiнансово - господарського становища Товариства;
"	 Залучення нових замовникiв;
"	 Пiдвищення ефективностi виробничої дiяльностi за рахунок пiдвищення продуктивностi, впровадження нових технологiй та iнновацiйних методiв виробництва;
"	 забезпечити в 2026 роцi беззбитковiсть дiяльностi Товариства.

Пропоную загальним зборам акцiонерiв:
1.	Затвердити рiчнi звiти i результати дiяльностi ПрАТ "КЗВВ" за 2025 рiк:
з валютою балансу 42 860 511 тис. грн.
фiнансовим результатом - прибуток 1 408 729 тис. грн.
2.	 Затвердити основнi напрямки дiяльностi Товариства на 2026 рiк.

Генеральний директор 
ПрАТ "КЗВВ"							В.В.Загудаєв

Частина 6. Інформація про корпоративного секретаря, а також звіт щодо результатів його діяльності
Ім'я	Дрищенюк Марiя Михайлiвна	
РНОКПП		
УНЗР		
Документи, які регулюють діяльність корпоративного секретаря	Положення про корпоративного секретаря	
Орган управління, який прийняв рішення про призначення корпоративного секретаря	Наглядова рада	
Дата та номер рішення про призначення корпоративного секретаря	14.04.2023 14-04/23	
Дата та номер рішення про затвердження звіту корпоративного секретаря за завітний період	27.03.2026 27-03K/26	
Основні положення звіту щодо результатів діяльності корпоративного секретаря за завітний період	Звiт про дiяльнiсть корпоративного секретаря ПрАТ "КЗВВ" за 2025 рiк.

Цей звiт пiдготовлено на виконання вимог Закону України "Про акцiонернi товариства" та Положення про корпоративного секретаря ПрАТ "КЗВВ", згiдно з яким корпоративний секретар ПрАТ "КЗВВ" (далi - корпоративний секретар) щорiчно звiтує перед Наглядовою радою ПрАТ "КЗВВ" (далi - Наглядова рада) про результати своєї дiяльностi. 
Дiяльнiсть корпоративного секретаря спрямована на виконання поточних завдань iз забезпечення роботи Наглядової ради та її комiтетiв i стратегiчних завдань, спрямованих на забезпечення ефективної взаємодiї з акцiонером та мiж органами управлiння товариством, а також удосконалення корпоративного управлiння Товариства. 
I. Поточна робота корпоративного секретаря здiйснювалася за такими напрямами: 
1. Забезпечення роботи Наглядової ради 
- опрацювання вхiдної кореспонденцiї, пiдготовки проєктiв вiдповiдей, роз'яснень для забезпечення дiяльностi Наглядової ради. 
- монiторинг та контроль за виконанням доручень Наглядової ради. 
- формування та узгодження з головою та секретарем Наглядової ради проєктiв порядкiв денних засiдань Наглядової ради. 
- розроблення та/або погодження проєктiв рiшень з питань, що виносяться на розгляд Наглядової ради та її комiтетiв. 
- ведення облiку участi членiв Наглядової ради в засiданнях. 
- забезпечення оформлення протоколiв засiдань Наглядової ради, витягiв з них. 
- доведення рiшень Наглядової ради до вiдома членiв правлiння та/або керiвникiв структурних пiдроздiлiв Товариства, iнших органiв управлiння та акцiонерiв. 
- формування й узгодження з членами Наглядової ради планiв роботи Наглядової ради на рiк. 

2. Корпоративним секретарем було забезпечено здiйснення правового супроводу та операцiйного контролю за процесами розкриття iнформацiї емiтента згiдно з вимогами нормативно-правових актiв НКЦПФР, що забезпечує належний рiвень регуляторного комплаєнсу.
Важливим кроком до налагодження процесу пiдготовки звiтностi емiтента стала регламентацiя внутрiшнiх процедур пiдготовки, затвердження, подання й оприлюднення регульованої iнформацiї на ринку цiнних паперiв. Зокрема, розроблено Порядок пiдготовки, затвердження, подання та оприлюднення ПрАТ "КЗВВ" регульованої iнформацiї емiтента цiнних паперiв. 

3. Взаємодiя зi структурними пiдроздiлами ПрАТ "КЗВВ" вiдбувалася за такими напрямками: 
1) надання iнформацiї PR-службi щодо питань корпоративного управлiння в Товариствi, рiшень Наглядової ради ПрАТ "КЗВВ", погодження вiдповiдних прес релiзiв та здiйснення контролю за їх розмiщенням у вiдкритих джерелах; зокрема, забезпечення своєчасного оприлюднення звiтної iнформацiї на сайтi ПрАТ "КЗВВ"; 
2) регулярна взаємодiя зi структурними пiдроздiлами, залученими до пiдготовки звiтiв емiтента цiнних паперiв та контроль за своєчасною пiдготовкою iнформацiї, що подається у складi звiтностi; 
3) розроблення проектiв документiв, що регулюють дiяльнiсть ПрАТ "КЗВВ", спiльно з юридичним вiддiлом ПрАТ "КЗВВ" та iншими вiдповiдальними пiдроздiлами.
Корпоративним секретарем здiйснювався постiйний монiторинг вiдповiдностi внутрiшнiх документiв та процедур законодавству у сферi корпоративного управлiння. 

II. Стратегiчна дiяльнiсть корпоративного секретаря здiйснювалася за такими напрямами: 
1. Iнiцiювання та участь (у межах компетенцiї) у розробленнi проєктiв документiв товариства, зокрема: проєкту змiн до Статуту ПрАТ "КЗВВ", положення про порядок нарахування та виплати дивiдендiв Товариства,  положення про комiтет Наглядової ради з питань аудиту Товариства, положення про комiтет Наглядової ради з питань призначень та винагород Товариства. 
2 Здiйснено монiторинг змiн законодавства та запропоновано план приведення внутрiшнiх документiв товариства у вiдповiднiсть до цих змiн. 

III. Особистий та професiйний розвиток Пiдвищення квалiфiкацiї 
Вимогами до корпоративного секретаря акцiонерного товариства, затвердженими рiшенням НКЦПФР вiд 28.09.2023 № 1089, передбачено обов'язок корпоративного секретаря пiдтримувати достатнiй рiвень знань та професiйну придатнiсть на постiйнiй основi. 
Корпоративний секретар упродовж року пiдвищував свою квалiфiкацiю шляхом участi в короткострокових програмах Професiйної асоцiацiї корпоративного управлiння (далi - ПАКУ), зокрема:
 1. участь у вебiнарi "Розкриття iнформацiї у 2025 роцi: як емiтенту уникнути помилок" (березень 2025 року). 
2. навчання по спецiалiзованiй програмi пiдвищення квалiфiкацiї "КОРПОРАТИВНИЙ СЕКРЕТАР" (червень 2025 року).

Корпоративний секретар ПрАТ "КЗВВ"  			Марiя ДРИЩЕНЮК

Частина 8. Інформація щодо осіб, які прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцій особи
Ім'я або повне найменування акціонера	РНОКПП	УНЗР	Розмір значного пакета акцій	Розмір пакета акцій, що знаходиться в прямому та (опосередкованому) володінні	
Єфiмов Максим Вiкторович			97,699	97,699	

Частина 10. Інформація щодо порядку призначення/звільнення посадових осіб (крім ради та виконавчого органу) особи
Ім'я посадової особи	РНОКПП	УНЗР	Назва посади, назва органу, який прийняв рішення про призначення посадової особи, дата та номер рішення	Опис ключових повноважень посадової особи	Порядок призначення та звільнення посадової особи	
 Ноздрiн Антон Юрiйович			 ДИРЕКТОР (СКЛАДАЛЬНО-ВИПРОБУВАЛЬНОГО ВИРОБНИЦТВА)	дата прийняття 13.08.2025. повноваження згiдно до посадової iнструкцiї	Рiшення наглядової ради	
 Серьогiн Сергiй Владиславович			 ДИРЕКТОР З РОЗВИТКУ (ПРОЄКТIВ IЗ ЗАЛIЗНИЧНОГО НАПРЯМКУ)	прийнят 08.08.2025 . повноваження згiдно до посадової iнструкцiї	Рiшення наглядової ради	
 Штунь Андрiй Миколайович			ЗАСТУПНИК ДИРЕКТОРА З БЕЗПЕКИ	призначення 05.08.2025. повноваження згiдно до посадової iнструкцiї	рiшення наглядової ради	

Частина 14. Інформація від суб'єкта аудиторської діяльності з урахуванням вимог, передбачених пунктом 45 Положення

ДОДАТКОВИЙ ЗВIТ НАГЛЯДОВIЙ РАДI 

за результатами аудиту фiнансової звiтностi 

ПрАТ "Краматорський завод важкого верстатобудування"

за рiк, що закiнчився 31 грудня 2025 року

Наглядовiй радi

ПрАТ "Краматорський завод важкого верстатобудування"

Загальна iнформацiя

Ми надаємо цей Звiт у зв'язку з виконанням нами аудиту окремої та консолiдованої фiнансової звiтностi ПрАТ "Краматорський завод важкого верстатобудування" за рiк, що закiнчився 31 грудня 2025 року. Звiт призначений для надання Наглядовiй радi Приватного акцiонерного товариства "Краматорський завод важкого верстатобудування" (надалi - "Пiдприємство") iнформацiї про суттєвi обставини проведеного аудиту та значущi його результати. Цей Звiт є невiд'ємною частиною комунiкацiй, якi ми повиннi здiйснювати вiдповiдно до вимог Мiжнародних стандартiв аудиту (МСА), зокрема МСА 260 "Повiдомлення iнформацiї тим, кого надiлено найвищими повноваженнями" та вимог статтi 35 Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть". 

Нашi обов'язки щодо аудиту фiнансової звiтностi Пiдприємства викладенi в договорi № 24/11/25-КЗВВ-ОБЗ вiд 24 листопада 2025 року i вони передбачають перевiрку повного комплекту фiнансової звiтностi пiдприємства за рiк, що закiнчився 31 грудня 2025 року, вiдповiдно до вимог Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть". Процес виконання аудиту тривав в перiод з 25.11.2025 до 27.04.2026 р.

Ми iнформували Вас ранiше щодо обсягу нашої роботи i запланованого аудиторського пiдходу в Листi за результатами планування аудиту вiд 01.04.2026 року. 

Ми дотримувалися Кодексу етики професiйних бухгалтерiв Ради з мiжнародних стандартiв етики для бухгалтерiв. Пiд час проведення аудиту нами не було встановлено жодних додаткових фактiв або питань, на якi ми хотiли б звернути Вашу увагу, i ми пiдтверджуємо, що є незалежними та здатнi висловити об'єктивну думку щодо фiнансової звiтностi Пiдприємства. 

В дiяльностi ТОВ "Кроу Ерфольг Україна" запроваджена система управлiння якiстю вiдповiдно до вимог Мiжнародного стандарту управлiння якiстю 1 "Управлiння якiстю для фiрм, що виконують аудити чи огляди фiнансової звiтностi, або iншi завдання з надання впевненостi чи супутнiх послуг". Зазначена система пiдтримує послiдовне виконання якiсних завдань з аудиту через функцiонування на постiйнiй i повторюванiй основi з використанням пiдходу, що передбачає встановлення цiлей якостi, iдентифiкацiю та оцiнювання ризикiв для їх досягнення i впровадження дiй у вiдповiдь на ризики. Щорiчно виконується оцiнка системи управлiння якiстю.

1.	Статус проведення нашого аудиту та невирiшенi питання 

Ми завершили аудит фiнансової звiтностi, за винятком наступних пунктiв: 

"	Отримання пiдписаного керiвництвом Пiдприємства листа-запевнення. 

Посадовi особи Пiдприємства забезпечували нас всiма необхiдними, поясненнями i документами.

Копiя листа iз запитом запевнень наведена у Додатку 1 ((стосовно окремої звiтностi) та Додатку 3 (щодо консолiдованої звiтностi). 

Пiсля завершення виконання наведених пунктiв, ми будемо мати змогу завершити складання i затвердження нашого Звiту незалежного аудитора. 

2.	Очiкуваний звiт незалежного аудитора 

За умови задовiльного розгляду невирiшених питань, викладених у попередньому роздiлi цього листа, ми очiкуємо надання Звiтiв незалежного аудитора, в яких висловлюємо думку iз застереженням. Пiдстави для такої модифiкацiї наведеннi в роздiлi "Питання, що призводять до модифiкацiї аудиторської думки" цього листа.

Проєкти наших Звiтiв незалежного аудитора наведенi у Додатку 3 (стосовно окремої звiтностi) i Додатку 4 (щодо консолiдованої звiтностi). 

3.	Методика перевiрки фiнансової звiтностi

Наш аудит охоплював фiнансову звiтнiсть Пiдприємства як окремого суб'єкта господарювання та консолiдовану звiтнiсть. 

Фiнансова звiтнiсть перевiрена на основi тестування. Рiвень тестування грунтується на нашiй оцiнцi ризику того, чи стаття у фiнансовiй звiтностi може бути суттєво викривлена. У зв'язку з цим наш аудиторський пiдхiд зосереджено на тих сферах, якi визначенi значними для результатiв дiяльностi Пiдприємства за звiтний перiод та фiнансового стану на 31 грудня 2025 року. 

Також, пiд час розробки плану аудиту ми отримали розумiння Пiдприємства i його середовища для того, щоб виявити i оцiнити ризики суттєвого викривлення фiнансової звiтностi внаслiдок шахрайства або помилки. Наш план аудиту був розроблений таким чином, щоб зосередити увагу на виявлених зонах значного ризику. Значнi ризики пов'язанi iз бiзнес-ризиками, якi можуть призвести до суттєвих викривлень, наприклад, внаслiдок незвичайних операцiй, або застосування управлiнським персоналом суджень стосовно статей фiнансової звiтностi, яким властивий високий ступiнь невизначеностi. У сферах, де ми визначили потенцiал для значного ризику, ми розширили наше аудиторське тестування. В iнших питаннях ми застосовували менший рiвень тестування. 

Звiт про прибутки i збитки i звiт про фiнансовий стан пiдданi перевiрцi з використанням аналiтичних процедур по сутi для отримання пiдтвердження того, що результати цих процедур вiдповiдають нашим очiкуванням i отриманим аудиторським доказам. 

Ми проводили детальне тестування операцiй i залишкiв на кiнець перiоду, де наш аналiз ризику або результати наших аналiтичних процедур вказують на необхiднiсть отримання нами додаткової аудиторської впевненостi. 

Оскiльки ми не отримали доступу до робочих файлiв попереднього аудитора ми не можемо порiвняти чи методика перевiрки фiнансової звiтностi не мала суттєвих змiн у порiвняннi з попереднiм роком про якi слiд було б Вас повiдомити. 

4.	Суттєвiсть 

Порядок визначення рiвня суттєвостi був повiдомлений Вам в нашому Листi за результатами планування аудиту вiд 01 квiтня 2026 року. Ми не вносили змiни до пiдходу у визначеннi рiвня суттєвостi. 

Застосування нами суттєвостi впливає на визначення обсягу аудиту, що визначається виходячи з нашого професiйного судження. Управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за пiдготовку фiнансової звiтностi, яка не мiстить суттєвих викривлень. Суттєвим вважається викривлення, яке в разi вiдсутностi його коригування може вплинути на думку користувачiв фiнансової звiтностi щодо такої звiтностi. Ми враховуємо вплив викривлення не тiльки на фiнансову звiтнiсть в цiлому, але i на окремi статтi, до яких такi викривлення вiдносяться та розглядаємо сукупний вплив усiх нескоригованих викривлень.

Переглянутий рiвень суттєвостi на рiвнi фiнансової звiтностi в цiлому складає 504 290 тис. грн. та суттєво не вiдрiзняється вiд рiвня суттєвостi, встановленого на етапi планування. 

Ми не застосовували iншi рiвнi суттєвостi щодо певних класiв операцiй, статей фiнансової звiтностi, iншого розкриття iнформацiї. 

5.	Суттєвi питання, обговоренi з управлiнським персоналом та iншими посадовими особами 

Нижче наведено перелiк питань та iнформацiї, що були повiдомленi нами наглядовiй радi Пiдприємства: 

"	20 квiтня 2026 року - перелiк iдентифiкованих ризикiв, запланованi процедури у вiдповiдь на iдентифiкованi ризики та графiк проведення аудиту 

При проведенi аудиту були виявленi наступнi значущi питання, що виникли пiд час аудиту та були обговоренi з управлiнським персоналом та iншими посадовими особами, чи стали предметом листування з ними: 

"	Сiчень 2026 року - запити на процедури по сутi (детальне тестування, запити на контрагентiв, документування суттєвих угод);

"	Сiчень 2026 року - комунiкацiя з приводу отримання експертної оцiнки на Основнi Засоби;

"	Квiтень 2026 року - комунiкацiя з приводу розрахунку та вiдображення резерву очiкуваних кредитних збиткiв;

"	Квiтень 2026 року - комунiкацiя з приводу розрахунку та вiдображення гарантiйних забезпечень;

"	Квiтень 2026 року - комунiкацiя з приводу договорiв виручки та вiдображення виручку у облiку;

"	Квiтень 2026 року - комунiкацiя з приводу капiтальних iнвестицiй та запасiв без руху протягом 2025 року;

"	Квiтень 2026 року - комунiкацiя, щодо iнвестицiй.

6.	Значнi ризики, якi вплинули на наш план аудиту, i результати аудиту 

Далi наведено огляд питань, якi ми визначили значущими ризиками суттєвого викривлення фiнансової звiтностi та наш аудиторський пiдхiд у вiдповiдь на цi ризики: 

Iдентифiкованi значнi ризики 	Наш пiдхiд

Викривлення виручки	1. Перевiрка вiдповiдностi визнання доходiв вимогам МСФЗ. 

2. Зовнiшнi пiдтвердження вiд контрагентiв.

3. Аналiз концентрацiї договорiв з покупцями та дослiдження умов найбiльш суттєвих з них.

4. Процедури cut-off.

5. Аналiтичнi процедури. 

6. Перевiрка представлення та розкриття iнформацiї у фiнансовiй звiтностi.

Управлiнський персонал уникає встановленi заходи контролю	1. Тестування журнальних записiв.

2. Вiдбiр до тестування операцiй, якi мають незвичнi характеристики. 

3. Аналiтичнi процедури, спрямованi на виявлення тенденцiй, якi можуть вказувати на потенцiйнi викривлення. 

4. Включення елементу непередбачуваностi у виборi характеру, часу й обсягу аудиторських процедур щодо окремих тверджень звiтностi.

7.	Ключовi питання аудиту 

Ключовi питання аудиту - це питання, що, на наше професiйне судження, були найбiльш значущими пiд час нашого аудиту фiнансової звiтностi Пiдприємства за поточний перiод. Цi питання розглядались в контекстi нашого аудиту фiнансової звiтностi в цiлому та враховувались при формуваннi думки щодо неї, при цьому ми не висловлюємо окремої думки щодо цих питань. 

В якостi ключових питань аудиту ми визначили наступнi питання: 

"	Визнання виручки за договорами з покупцями.

Опис ключових питань аудиту, а також те, яким чином вони розглядалися нами пiд час проведення аудиту, наведено у проектi нашого звiту незалежного аудитора (Додаток 2).

8.	Значнi недолiки внутрiшнього контролю 

Недолiк внутрiшнього контролю iснує тодi, коли засiб контролю розроблений, упроваджений або функцiонує так, що не забезпечує своєчасне запобiгання викривленням у фiнансовiй звiтностi чи їх виявлення та виправлення, або коли необхiдний засiб контролю вiдсутнiй. 

Значний недолiк внутрiшнього контролю визначається як окремий недолiк у системi внутрiшнього контролю (або комбiнацiя таких недолiкiв), який, за професiйним судженням аудитора, є важливим i заслуговує на увагу осiб, надiлених найвищими повноваженнями стосовно нагляду за процесом фiнансового звiтування суб'єкта господарської дiяльностi. 

Для виявлення та оцiнки ризикiв суттєвих викривлень у фiнансовiй звiтностi, ми отримуємо розумiння системи внутрiшнього контролю, необхiдне для проведення аудиту. Це розумiння використовується виключно в цiлях розробки вiдповiдних аудиторських процедур. Воно не використовується для цiлей висловлення думки щодо ефективностi системи внутрiшнього контролю. Вiдповiдно ми не висловлюємо такої думки. Зважаючи на цiль нашого вивчення системи внутрiшнього контролю не iснує гарантiї того, що всi значнi недолiки внутрiшнього контролю, або будь-якi iншi недолiки контролю будуть виявленi в ходi аудиторської перевiрки. 

Ми не виявили недолiкiв контролю, якi, на нашу думку, вважатимуться як значнi недолiки.

9.	Значнi облiковi полiтики, розкриття iнформацiї, оцiнки i судження 

В процесi проведення аудиту ми оцiнили прийнятнiсть суттєвих принципiв облiкової полiтики Пiдприємства, облiкових оцiнок та примiток до фiнансової звiтностi, пiдготовленої згiдно з МСФЗ. Опис прийнятих полiтик наведений в Примiтцi 4 до фiнансової звiтностi. Ми вважаємо їх прийнятними. 

Пiдприємство не проводило у звiтному перiодi змiн в методах оцiнки, якi мали б суттєвий вплив на фiнансову звiтнiсть. 

Ми розглянули адекватнiсть розкриття iнформацiї, що мiститься у фiнансовiй звiтностi, та їх вiдповiднiсть як МСФЗ, так i iншим вимогам та найкращою практикою. В цiлому вони є прийнятними. 

10.	Безперервнiсть дiяльностi

Управлiнський персонал не виявив подiй чи умов, що можуть викликати серйознi сумнiви щодо спроможностi Пiдприємства продовжувати безперервну дiяльнiсть у найближчому майбутньому, i дiйшов до висновку, що припущення щодо безперервностi дiяльностi є прийнятним для цiлей пiдготовки фiнансової звiтностi. Ми вважаємо цей висновок обгрунтованим. 

Станом на 31 грудня 2025 року поточнi активи Пiдприємства перевищували його поточнi зобов'язання на 1 942 364  тис. грн. При цьому за рiк, що закiнчився 31 грудня 2025 року, прибуток Пiдприємства склав 1 408 729  тис. грн. Ми розглянули зазначенi обставини i з урахуванням подiй пiсля звiтної дати та планiв керiвництва прийшли до висновку про вiдсутнiсть суттєвої невизначеностi щодо здатностi Пiдприємства продовжувати дiяльнiсть на безперервнiй основi. 

11.	Обсяг консолiдацiї

Консолiдована фiнансова звiтнiсть пiдприємства включає такi його дочiрнi пiдприємства:

"	ТОВ "КЗВВ ракети та дрони";

"	ТОВ "Закарпатський завод лиття та поковок";

"	ТОВ "Рахiвський лакофарбовий завод";

"	ТОВ "Фортмоторс";

"	ПП "Служба безпеки "Титан".

Показники фiнансової звiтностi вiдображають дiяльнiсть всiх контрольованих Пiдприємством суб'єктiв господарської дiяльностi.

12.	Значнi труднощi, виявленi пiд час аудиту 

Управлiнський персонал Пiдприємства надав на нашi запити всi необхiднi пояснення та документи. 

Пiд час проведення аудиту нами не були виявленi значнi труднощi, чи обмеження, встановленi управлiнським персоналом. 

13.	Питання, якi призводять до модифiкацiї аудиторської думки 

Ми виявили наступнi суттєвi питання, якi призводять до модифiкацiї аудиторської думки: 

Нас було призначено аудиторами в кiнцi 2025 року пiсля звiтної дати, вiдповiдно, ми не спостерiгали за проведенням iнвентаризацiї запасiв з балансовою вартiстю 1 603 218 тис. грн.  станом на 31 грудня 2024 року. Ми не мали змоги пiдтвердити кiлькiсть зазначених запасiв за допомогою альтернативних аудиторських процедур. У зв'язку з цим ми не змогли визначити, чи iснує потреба в будь-яких коригуваннях запасiв вiдображених чи невiдображених в облiку, а також пов'язаних з ними статей, що вiдображенi в звiтi про фiнансовi результати.

Описане питання є пiдставою для модифiкацiї наших Звiтiв незалежного аудитора та висловлення думки iз застереженням.

Якщо Ви маєте намiр вжити заходи для внесення змiн у фiнансову звiтнiсть або надання нам iнформацiї стосовно питань, якi є пiдставою для модифiкацiї думки у Звiтах незалежного аудитора, просимо у найкоротшi строки повiдомити нам вiдповiдну iнформацiю.

14.	Iншi питання 

Питання, пов'язанi з розглядом шахрайства 

Нам не вiдомо про будь-якi фактичнi або пiдозрюванi iнциденти i жоднi iншi питання не були виявленi пiд час проведення нами аудиторських процедур. 

Питання, пов'язанi з розглядом дотримання вимог законодавчих та нормативних актiв 

Нам не вiдомо про будь-якi значнi випадки недотримання Пiдприємством вiдповiдних вимог законiв, нормативних актiв та положень установчих документiв.

Залучення до проведення аудиту зовнiшнiх експертiв та iнших суб'єктiв аудиторської дiяльностi 

Ми не залучали до проведення аудиту Пiдприємства будь-якi iншi українськi чи iноземнi аудиторськi фiрми.

Для потреб аудиту не залучалися зовнiшнi експерти.

Аудиторська команда 

Наша команда з аудиту складається з наступних працiвникiв: 

Прiзвище, iм'я та по батьковi	Посада

Сичова Тетяна	Ключовий партнер з аудиту 

Кураш Аня	Керiвник команди iз аудиту

Зазначенi працiвники отримували необхiднi консультацiї з питань, що виникали у зв'язку з аудитом фiнансової звiтностi, вiд iнших працiвникiв нашої компанiї, якi є фахiвцями з вiдповiдних питань (право, оцiнка, оподаткування, IТ). Також до виконання окремих процедур в ходi завдання залучався молодший аудиторський персонал (асистенти).

Iншi питання, про якi б ми хотiли повiдомити Вас, вiдсутнi. 

Цей Звiт було пiдготовлено для Наглядової Ради для забезпечення виконання нею своїх обов'язкiв. Змiст не пiдлягає розголошенню третiм сторонам, а також ми не несемо нiякої вiдповiдальностi перед будь-якими iншими сторонами. 

Ми готовi зустрiтися та обговорити зазначенi вище та iншi питання, пов'язанi з проведеним аудитом. 

Користуючись наданою можливiстю, ми хотiли б подякувати керiвництву i персоналу Пiдприємства за допомогу, яку вони надавали нам пiд час проведення аудиту. 

З повагою, 

Сичова Тетяна

Ключовий партнер з аудиту

20 квiтня 2026 року

?

Додаток 1 

ЛИСТ-ЗАПЕВНЕННЯ

ТОВ "Кроу Ерфольг Україна"

29 квiтня 2026 року

Шановнi панi та панове, 

Ми надаємо цього листа у зв'язку з проведенням вами аудиту фiнансової звiтностi ПрАТ "Краматорський завод важкого верстатобудування" (надалi - "Компанiя"), станом на i за рiк, що закiнчився 31 грудня 2025 року (надалi - Фiнансова звiтнiсть).

Ми розумiємо, що метою проведення вами аудиту є висловлення думки про те, чи Фiнансова звiтнiсть вiдображає достовiрно, в усiх суттєвих аспектах, фiнансовий стан Компанiї на 31 грудня 2025 року, а також результати її дiяльностi та рух грошових коштiв за рiк, що закiнчився на зазначену дату.

Ми визнаємо свою вiдповiдальнiсть за:

"	достовiрне надання iнформацiї у Фiнансовiй звiтностi згiдно з чинними вимогами Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" та Мiжнародними стандартами фiнансової звiтностi (МСФЗ).

"	щодо складання фiнансової звiтностi. Вiдповiдно, ми пiдтверджуємо надану Фiнансову звiтнiсть

"	розробку, впровадження та забезпечення функцiонування таких систем бухгалтерського облiку i внутрiшнього контролю, якi вважаємо необхiдними для складання фiнансової звiтностi вiльної вiд суттєвих викривлень, що могли б виникнути через шахрайство або помилки;

"	надання вам доступу до всiєї iнформацiї, яка на нашу думку є вiдповiдною для пiдготовки Фiнансової звiтностi, а також до iншої вiдповiдної iнформацiї за вашими запитами та до вiдповiдних працiвникiв Компанiї.

Ми пiдтверджуємо, що запевнення, якi надаються в цьому листi, мiстять термiни у наведеному нижче значеннi:

"	Пiд суттєвими ми розумiємо статтi i твердження, незалежно вiд їхнього обсягу, якщо пропуск або викривлення в них у вiдповiдних обставинах може вплинути на економiчнi рiшення користувачiв, прийнятi на основi Фiнансової звiтностi. Розмiр або характер статтi, або їх поєднання, можуть бути визначальним чинником.

"	Викривлення - це розбiжнiсть мiж сумою, класифiкацiєю, поданням або розкриттям статтi у фiнансовому звiтi та сумою, класифiкацiєю, поданням або розкриттям iнформацiї, якi вимагаються для цiєї статтi вiдповiдно визначених вимог до фiнансового звiтування. Викривлення можуть виникати внаслiдок помилки або шахрайства.

"	Термiн "шахрайство" визначає навмисну дiю однiєї особи або кiлькох осiб, якi належать до управлiнського персоналу Компанiї, тих, кого надiлено найвищими повноваженнями в наглядi за процесом фiнансового звiтування, працiвникiв або третiх сторiн, iз застосуванням омани для отримання неправомiрної або незаконної вигоди.

"	Помилкою визнається ненавмисне викривлення у Фiнансовiй звiтностi, включаючи пропуск суми або розкриття iнформацiї.

"	Пов'язана сторона - це фiзична особа або суб'єкт господарювання, пов'язанi з Компанiєю, що визначаються такими вiдповiдно до вимог МСБО (IAS 24) "Розкриття iнформацiї про пов'язанi сторони".

"	Операцiя з пов'язаною стороною - передача ресурсiв, послуг або зобов'язань мiж Компанiєю, та пов'язаною стороною, незалежно вiд того, чи призначається цiна.

Фiнансова звiтнiсть

Ми пiдтверджуємо виконання свої обов'язкiв щодо складання Фiнансової звiтностi вiдповiдно до МСФЗ, включаючи її належне подання, вiдповiдно до вимог законодавства України та умов договору на виконання аудиту

Значнi припущення, використанi нами пiд час здiйснення облiкових оцiнок, включаючи оцiнки за справедливою вартiстю, є обгрунтованими

Усi подiї пiсля 31 грудня 2025 року та подiї, для яких МСФЗ вимагають коригування або розкриття iнформацiї, були скоригованi або розкритi. 

Iнформацiю щодо взаємовiдносин iз пов'язаними сторонами, а також щодо залишкiв в розрахунках i операцiй iз пов'язаними сторонами, вiдображено в облiку i розкрито у фiнансовiй звiтностi вiдповiдно до вимог МСФЗ.

Ми вважаємо, що надана фiнансова звiтнiсть не мiстить суттєвих викривлень, а вплив на цю фiнансову звiтнiсть в цiлому iнших нескоригованих розбiжностей, що наведенi у Додатку 1 до цього листа, не є суттєвим, як окремо, так i в сукупностi.

Надана iнформацiя

Ми надали вам:

"	усю фiнансову облiкову документацiю з належними до неї даними та iншу iнформацiю, доречну  для складання фiнансової звiтностi i доступ до неї, як узгоджено в договорi на виконання аудиту;

"	додаткову iнформацiю, щодо якої ви зверталися до нас з метою виконання аудиту;

"	необмежений доступ до персоналу Компанiї, вiд яких, ви визначили необхiдним отримати аудиторськi докази

Всi господарськi операцiї Компанiї були вiдображенi в її бухгалтерському облiку та у Фiнансовiй звiтностi.

Ми пiдтверджуємо, що:

"	Розумiємо свою вiдповiдальнiсть за розробку, впровадження та забезпечення функцiонування систем бухгалтерського облiку i внутрiшнього контролю, призначених для запобiгання та виявлення шахрайства й помилок.

"	Ми повiдомили вам про всi вiдомi нам факти шахрайства або пiдозри в шахрайствi, якi впливають на Компанiю, за участю:

-	керiвництва;

-	спiвробiтникiв, що грають важливу роль в системi внутрiшнього контролю; або

-	iнших осiб, якщо факти шахрайства можуть зробити iстотний вплив на Фiнансову звiтнiсть.

"	Ми повiдомили вам про всi можливi факти звинувачень або пiдозр у шахрайствi, що впливають на Фiнансову звiтнiсть, якi могли бути доведенi до нашого вiдома спiвробiтниками, колишнiми спiвробiтниками, аналiтиками, контролюючими органами, органiзацiями, що надають Компанiї послуги, або iншими особами.

"	Ми розкрили вам результати нашої оцiнки ризику, що iснує стосовно можливостi iстотного викривлення Фiнансової звiтностi внаслiдок шахрайства. 

"	Ми розкрили Вам iнформацiю про всi вiдомi випадки недотримання вимог або можливого недотримання вимог законодавчих i нормативних актiв, вплив яких має бути розглянутий пiд час складання фiнансової звiтностi

"	На дату випуску фiнансової звiтностi Компанiя немає вiдкритих судових справ, якi б могли мати суттєвий вплив на її дiяльнiсть та фiнансовий стан.

"	Ми в повному обсязi надали вам iнформацiю стосовно iдентифiкацiї пов'язаних сторiн, а також щодо тих операцiй з цими сторонами, якi є суттєвими для цiєї фiнансової звiтностi.

"	Остаточний варiант Регуляторної iнформацiї емiтента цiнних паперiв за 2025 рiк до її представлення в комiсiю буде наданий вам для завершення ваших процедур, коли такий варiант буде пiдготовлений i до дати його оприлюднення Компанiєю.

"	Ми повiдомили Вам про всi судження i рiшення, прийнятi керiвництвом, якi могли б суттєво вплинути на пiдготовку фiнансової звiтностi вiдповiдно до МСФЗ.

"	Ми надали вам всю вiдому нам релевантну iнформацiю стосовно всiх ключових факторiв ризику, припущень та невизначеностi щодо здатностi Компанiї продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi, в тому числi щодо суттєвих умов i подiй, а також наших планiв i намiрiв. Ця iнформацiя розкрита у Фiнансовiй звiтностi вiдповiдно до вимог МСФЗ.

"	Ми надали вам детальну iнформацiю про нашi плани дiй та можливiсть досягнення поставлених цiлей для забезпечення спроможностi Компанiї дiяти на безперервнiй основi.

"	Ми розкрили всi вiдомi фактичнi або можливi судовi справи i претензiї, вплив яких має бути врахований при складаннi фiнансової звiтностi. Цi подiї врахованi й розкритi у фiнансовiй звiтностi вiдповiдно до встановлених вимог.

Додаток 1 до Листа-запевнення

Перелiк непроведених коригувань

№	Звiтна форма	Стаття звiтностi 	 Сума, 

тис. грн.	Опис невиправленого вiдхилення

1	Звiт про фiнансовий стан / Звiт про прибутки чи збитки	Основнi засоби / Витрати	(31 683) / 31 683	Станом на 31.12.2025 у компанiї наявнi капiтальнi iнвестицiї без руху

2	Звiт про фiнансовий стан / Звiт про прибутки чи збитки	Торгова дебiторська заборгованiсть / Витрати	(52 651) / 52 651	Компанiя не до нарахувала резерв сумнiвних боргiв на iншу поточну ДЗ без руху

3	Звiт про фiнансовий стан / Звiт про прибутки чи збитки	Аванси виданi / Витрати	(34 904) / 34 904	Компанiя не нарахувала резерв на аванси без руху протягом 2025 року

4	Звiт про фiнансовий стан / Звiт про прибутки чи збитки	Iнша поточна ДЗ / Витрати	(88 727) / 88 727	Компанiя не нарахувала резерв на iншу поточну ДЗ без руху протягом 2025 року

5	Звiт про фiнансовий стан / Звiт про прибутки чи збитки	Запаси / Витрати	(189 164) / 189 164	Станом на 31.12.2025 у компанiї наявне незавершене виробництво без руху, яке може мати ознаки знецiнення та має бути нарахований резерв

Вплив на фiнансовий результат 

За рiк, що закiнчився 31 грудня 2025 року: (383 511) тис. грн. 

?

Додаток 2

ЛИСТ-ЗАПЕВНЕННЯ

ТОВ "Кроу Ерфольг Україна"

29 квiтня 2026 року

Шановнi панi та панове, 

Ми надаємо цього листа у зв'язку з проведенням вами аудиту консолiдованої фiнансової звiтностi ПрАТ "Краматорський завод важкого верстатобудування" (надалi - "Група"), станом на i за рiк, що закiнчився 31 грудня 2025 року (надалi - Фiнансова звiтнiсть).

Ми розумiємо, що метою проведення вами аудиту є висловлення думки про те, чи консолiдована Фiнансова звiтнiсть вiдображає достовiрно, в усiх суттєвих аспектах, фiнансовий стан Групи на 31 грудня 2025 року, а також результати її дiяльностi та рух грошових коштiв за рiк, що закiнчився на зазначену дату.

Ми визнаємо свою вiдповiдальнiсть за:

"	достовiрне надання iнформацiї у консолiдованiй Фiнансовiй звiтностi згiдно з чинними вимогами Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" та Мiжнародними стандартами фiнансової звiтностi (МСФЗ).

"	щодо складання консолiдованої фiнансової звiтностi. Вiдповiдно, ми пiдтверджуємо надану Фiнансову звiтнiсть

"	розробку, впровадження та забезпечення функцiонування таких систем бухгалтерського облiку i внутрiшнього контролю, якi вважаємо необхiдними для складання фiнансової звiтностi вiльної вiд суттєвих викривлень, що могли б виникнути через шахрайство або помилки;

"	надання вам доступу до всiєї iнформацiї, яка на нашу думку є вiдповiдною для пiдготовки консолiдованої фiнансової звiтностi, а також до iншої вiдповiдної iнформацiї за вашими запитами та до вiдповiдних працiвникiв Компанiї.

Ми пiдтверджуємо, що запевнення, якi надаються в цьому листi, мiстять термiни у наведеному нижче значеннi:

"	Пiд суттєвими ми розумiємо статтi i твердження, незалежно вiд їхнього обсягу, якщо пропуск або викривлення в них у вiдповiдних обставинах може вплинути на економiчнi рiшення користувачiв, прийнятi на основi консолiдованої фiнансової звiтностi. Розмiр або характер статтi, або їх поєднання, можуть бути визначальним чинником.

"	Викривлення - це розбiжнiсть мiж сумою, класифiкацiєю, поданням або розкриттям статтi у консолiдованому фiнансовому звiтi та сумою, класифiкацiєю, поданням або розкриттям iнформацiї, якi вимагаються для цiєї статтi вiдповiдно визначених вимог до фiнансового звiтування. Викривлення можуть виникати внаслiдок помилки або шахрайства.

"	Термiн "шахрайство" визначає навмисну дiю однiєї особи або кiлькох осiб, якi належать до управлiнського персоналу Групи, тих, кого надiлено найвищими повноваженнями в наглядi за процесом фiнансового звiтування, працiвникiв або третiх сторiн, iз застосуванням омани для отримання неправомiрної або незаконної вигоди.

"	Помилкою визнається ненавмисне викривлення у Фiнансовiй звiтностi, включаючи пропуск суми або розкриття iнформацiї.

"	Пов'язана сторона - це фiзична особа або суб'єкт господарювання, пов'язанi з Групою, що визначаються такими вiдповiдно до вимог МСБО (IAS 24) "Розкриття iнформацiї про пов'язанi сторони".

"	Операцiя з пов'язаною стороною - передача ресурсiв, послуг або зобов'язань мiж Групою, та пов'язаною стороною, незалежно вiд того, чи призначається цiна.

Фiнансова звiтнiсть

Ми пiдтверджуємо виконання свої обов'язкiв щодо складання консолiдованої фiнансової звiтностi вiдповiдно до МСФЗ, включаючи її належне подання, вiдповiдно до вимог законодавства України та умов договору на виконання аудиту

Значнi припущення, використанi нами пiд час здiйснення облiкових оцiнок, включаючи оцiнки за справедливою вартiстю, є обгрунтованими

Усi подiї пiсля 31 грудня 2025 року та подiї, для яких МСФЗ вимагають коригування або розкриття iнформацiї, були скоригованi або розкритi. 

Iнформацiю щодо взаємовiдносин iз пов'язаними сторонами, а також щодо залишкiв в розрахунках i операцiй iз пов'язаними сторонами, вiдображено в облiку i розкрито у фiнансовiй звiтностi вiдповiдно до вимог МСФЗ.

Ми вважаємо, що надана консолiдована фiнансова звiтнiсть не мiстить суттєвих викривлень, а вплив на цю фiнансову звiтнiсть в цiлому iнших нескоригованих розбiжностей, що наведенi у Додатку 1 до цього листа, не є суттєвим, як окремо, так i в сукупностi.

Надана iнформацiя

Ми надали вам:

"	усю фiнансову облiкову документацiю з належними до неї даними та iншу iнформацiю, доречну  для складання фiнансової звiтностi i доступ до неї, як узгоджено в договорi на виконання аудиту;

"	додаткову iнформацiю, щодо якої ви зверталися до нас з метою виконання аудиту;

"	необмежений доступ до персоналу Групи, вiд яких, ви визначили необхiдним отримати аудиторськi докази

Всi господарськi операцiї Групи були вiдображенi в її бухгалтерському облiку та у консолiдованiй фiнансовiй звiтностi.

Ми пiдтверджуємо, що:

"	Розумiємо свою вiдповiдальнiсть за розробку, впровадження та забезпечення функцiонування систем бухгалтерського облiку i внутрiшнього контролю, призначених для запобiгання та виявлення шахрайства й помилок.

"	Ми повiдомили вам про всi вiдомi нам факти шахрайства або пiдозри в шахрайствi, якi впливають на Групу, за участю:

-	керiвництва;

-	спiвробiтникiв, що грають важливу роль в системi внутрiшнього контролю; або

-	iнших осiб, якщо факти шахрайства можуть зробити iстотний вплив на Фiнансову звiтнiсть.

"	Ми повiдомили вам про всi можливi факти звинувачень або пiдозр у шахрайствi, що впливають на консолiдовану фiнансову звiтнiсть, якi могли бути доведенi до нашого вiдома спiвробiтниками, колишнiми спiвробiтниками, аналiтиками, контролюючими органами, органiзацiями, що надають Компанiї послуги, або iншими особами.

"	Ми розкрили вам результати нашої оцiнки ризику, що iснує стосовно можливостi iстотного викривлення Фiнансової звiтностi внаслiдок шахрайства. 

"	Ми розкрили Вам iнформацiю про всi вiдомi випадки недотримання вимог або можливого недотримання вимог законодавчих i нормативних актiв, вплив яких має бути розглянутий пiд час складання фiнансової звiтностi

"	На дату випуску фiнансової звiтностi Група немає вiдкритих судових справ, якi б могли мати суттєвий вплив на її дiяльнiсть та фiнансовий стан.

"	Ми в повному обсязi надали вам iнформацiю стосовно iдентифiкацiї пов'язаних сторiн, а також щодо тих операцiй з цими сторонами, якi є суттєвими для цiєї фiнансової звiтностi.

"	Остаточний варiант Регуляторної iнформацiї емiтента цiнних паперiв за 2025 рiк до її представлення в комiсiю буде наданий вам для завершення ваших процедур, коли такий варiант буде пiдготовлений i до дати його оприлюднення Компанiєю.

"	Ми повiдомили Вам про всi судження i рiшення, прийнятi керiвництвом, якi могли б суттєво вплинути на пiдготовку фiнансової звiтностi вiдповiдно до МСФЗ.

"	Ми надали вам всю вiдому нам релевантну iнформацiю стосовно всiх ключових факторiв ризику, припущень та невизначеностi щодо здатностi Групи продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi, в тому числi щодо суттєвих умов i подiй, а також наших планiв i намiрiв. Ця iнформацiя розкрита у Фiнансовiй звiтностi вiдповiдно до вимог МСФЗ.

"	Ми надали вам детальну iнформацiю про нашi плани дiй та можливiсть досягнення поставлених цiлей для забезпечення спроможностi Групи дiяти на безперервнiй основi.

"	Ми розкрили всi вiдомi фактичнi або можливi судовi справи i претензiї, вплив яких має бути врахований при складаннi фiнансової звiтностi. Цi подiї врахованi й розкритi у консолiдованiй фiнансовiй звiтностi вiдповiдно до встановлених вимог.

З повагою,

Керiвник (посада)                                                                       

Головний бухгалтер                                                                           

Додаток 1 до Листа-запевнення

Перелiк непроведених коригувань

№	Звiтна форма	Стаття звiтностi 	 Сума, 

тис. грн.	Опис невиправленого вiдхилення

1	Звiт про фiнансовий стан / Звiт про прибутки чи збитки	Основнi засоби / Витрати	(31 683) / 31 683	Станом на 31.12.2025 у компанiї наявнi капiтальнi iнвестицiї без руху

2	Звiт про фiнансовий стан / Звiт про прибутки чи збитки	Торгова дебiторська заборгованiсть / Витрати	(52 651) / 52 651	Компанiя не до нарахувала резерв сумнiвних боргiв на iншу поточну ДЗ без руху

3	Звiт про фiнансовий стан / Звiт про прибутки чи збитки	Аванси виданi / Витрати	(34 904) / 34 904	Компанiя не нарахувала резерв на аванси без руху протягом 2025 року

4	Звiт про фiнансовий стан / Звiт про прибутки чи збитки	Iнша поточна ДЗ / Витрати	(88 727) / 88 727	Компанiя не нарахувала резерв на iншу поточну ДЗ без руху протягом 2025 року

5	Звiт про фiнансовий стан / Звiт про прибутки чи збитки	Запаси / Витрати	(189 164) / 189 164	Станом на 31.12.2025 у компанiї наявне незавершене виробництво без руху, яке може мати ознаки знецiнення та має бути нарахований резерв

Вплив на фiнансовий результат 

За рiк, що закiнчився 31 грудня 2025 року: (383 511) тис. грн. 

?

Додаток 3 Проект Аудиторського Звiту щодо окремої фiнансової звiтностi

ЗВIТ НЕЗАЛЕЖНОГО АУДИТОРА

Нацiональнiй комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку 

Акцiонерам та Наглядовiй Радi 

ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУКДУВАННЯ"

ЗВIТ ЩОДО АУДИТУ ОКРЕМОЇ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI 

Думка iз застереженням

Ми провели аудит окремої фiнансової звiтностi Приватного акцiонерного товариства "Краматорський завод важкого верстатобудування" (далi - "Компанiя"), що складається з Балансу (Звiту про фiнансовий стан) на 31 грудня 2025 р., Звiту про фiнансовi результати (Звiт про сукупний дохiд),  Звiту про власний капiтал та Звiту про рух грошових коштiв за рiк, що закiнчився зазначеною датою, i примiток до окремої фiнансової звiтностi, включаючи стислий виклад значущих облiкових полiтик (далi - окрема фiнансова звiтнiсть). 

На нашу думку, за винятком можливого впливу питання, описаного в роздiлi "Основа для думки iз застереженням", окрема фiнансова звiтнiсть, що додається, вiдображає достовiрно в усiх суттєвих аспектах фiнансовий стан Компанiї на 31 грудня 2025 р., її фiнансовi результати i грошовi потоки за рiк, що закiнчився зазначеною датою, вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi (МСФЗ) та вiдповiдає вимогам законодавства з питань її складання.

Основа для думки iз застереженням

Запаси

Нас було призначено аудиторами в кiнцi 2025 року , вiдповiдно, ми не спостерiгали за проведенням iнвентаризацiї запасiв з балансовою вартiстю 1 603 218 тис. грн.  станом на 31 грудня 2024 року. Ми не мали змоги пiдтвердити кiлькiсть зазначених запасiв за допомогою альтернативних аудиторських процедур. У зв'язку з цим ми не змогли визначити, чи iснує потреба в будь-яких коригуваннях запасiв вiдображених чи невiдображених в облiку, а також пов'язаних з ними статей, що вiдображенi в звiтi про фiнансовi результати.

Ми провели аудит вiдповiдно до вимог Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть" i Мiжнародних стандартiв аудиту (МСА) Мiжнародної федерацiї бухгалтерiв. Нашу вiдповiдальнiсть згiдно з цими стандартами викладено в роздiлi "Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi" цього звiту. Ми є незалежними по вiдношенню до Компанiї згiдно з Кодексом етики професiйних бухгалтерiв Ради з Мiжнародних стандартiв етики для бухгалтерiв (Кодекс РМСЕБ) та етичними вимогами, застосовними в Українi до нашого аудиту фiнансової звiтностi, а також виконали iншi обов'язки з етики вiдповiдно до цих вимог та Кодексу РМСЕБ. 

Ми вважаємо, що отриманi нами аудиторськi докази є достатнiми i прийнятними для використання їх як основи для нашої думки iз застереженням.

Пояснювальний параграф

Ми звертаємо увагу на Примiтки 2 та 3 у окремiй фiнансовiй звiтностi, яка зазначає, шо Компанiя Керiвництво не може передбачити всi тенденцiї, якi можуть впливати на дiяльнiсть Компанiї та iншi галузi економiки, а також те, який вплив (за наявностi такого) вони можуть надати на майбутнiй фiнансовий стан Компанiї у звязку з нестабiльною ситуацiєї в Українi та вiйськовою агресiєю. Компанiя контролює ризики спричиненi цими факторами. Нашу думку щодо цього питання не було модифiковано.

Iншi питання

Аудит фiнансової звiтностi Компанiї за рiк, що закiнчився 31 грудня 2024 р., був проведений iншим аудитором, який 23 квiтня 2025 р. висловив думку iз застереженням щодо цiєї фiнансової звiтностi з приводу вiдображення основних засобiв за переоцiненою вартiстю, вiдображення зменшення корисностi активiв та гарантiйних зобов'язань.

Ключовi питання аудиту

Ключовi питання аудиту - це питання, якi, на наше професiйне судження, були найбiльш значущими пiд час нашого аудиту окремої фiнансової звiтностi за поточний перiод. Цi питання розглядались у контекстi нашого аудиту окремої фiнансової звiтностi в цiлому та враховувались при формуваннi думки щодо неї, при цьому ми не висловлюємо окремої думки щодо цих питань. Ми визначили, що описанi нижче питання є ключовими питаннями аудиту, якi слiд вiдобразити в нашому звiтi.

Ключовi питання аудиту	Опис аудиторських процедур

Визнання виручки вiд основної дiяльностi (Примiтка 5)

Виручка є одним iз ключових показникiв дiяльностi Компанiї. Повнота та своєчаснiсть визнання виручки є складним процесом, враховуючи значний обсяг операцiй та специфiку дiяльностi Компанiї. Беручи до уваги суттєвiсть виручки в цiлому для Компанiї, ми зосередили свою увагу на цiй областi в якостi ключового питання.

	В ходi аудиту ми:

- обговорили з управлiнським персоналом наявну систему внутрiшнього контролю облiку повноти та своєчасного вiдображення виручки;

- проаналiзували облiкову полiтику Компанiї з визнання виручки;

- розiслали та отримали вiдповiдi або провели альтернативнi процедури стосовно пiдтвердження дебiторської заборгованостi на звiтну дату;

- виконали зiставлення на вибiрковiй основi окремих бухгалтерських проводок iз вiдповiдними первинними документами;

- перевiрили повноту розкриття цього питання в окремiй фiнансовiй звiтностi.

Ми завершили процедури аудиту та вважаємо що розкриття цього питання в окремiй фiнансовiй звiтностi є належним.

Iнша iнформацiя

Управлiнський персонал Компанiї несе вiдповiдальнiсть за подання разом з окремою фiнансовою звiтнiстю iншої iнформацiї у формi: 

1.	Звiту про управлiння - вiдповiдно до вимог Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть";

2.	Регулярної рiчної iнформацiї емiтента цiнних паперiв - вiдповiдно до Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами, затвердженого рiшення Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 06.06.2023 № 608.

Наша думка щодо фiнансової звiтностi не поширюється на таку iншу iнформацiю та ми не робимо висновку з будь-яким рiвнем впевненостi щодо цiєї iншої iнформацiї.

У зв'язку з нашим аудитом окремої фiнансової звiтностi нашою вiдповiдальнiстю є ознайомитися з iншою iнформацiєю та при цьому розглянути, чи iснує суттєва невiдповiднiсть мiж iншою iнформацiєю i фiнансовою звiтнiстю або нашими знаннями, отриманими пiд час аудиту, або чи ця iнша iнформацiя має вигляд такої, що мiстить суттєве викривлення. Якщо на основi проведеної нами роботи стосовно iншої iнформацiї, отриманої до дати звiту аудитора, ми доходимо висновку, що iснує суттєве викривлення цiєї iншої iнформацiї, ми зобов'язанi повiдомити про цей факт.

Пiдприємство пiдготувало Звiт про управлiння за 2025 рiк. Як описано вище у роздiлi "Основа для думки iз застереженням", ми не змогли отримати прийнятнi аудиторськi докази у достатньому обсязi щодо запасiв станом на 31 грудня 2024 р. Вiдповiдно ми не можемо дiйти висновку, чи iнша iнформацiя мiстить суттєве викривлення стосовно цього питання.

На дату подання цього Звiту рiчна iнформацiя емiтента цiнних паперiв (крiм рiчної фiнансової звiтностi та Звiту про корпоративне управлiння) i Звiт про платежi на користь держави, ще не були пiдготовленi та не наданi аудитору. Ми очiкуємо отримати таку iнформацiю пiсля цiєї дати. Пiсля нашого ознайомлення зi змiстом наведених документiв, якщо ми дiйдемо висновку, що така iнформацiя мiстить суттєве викривлення, ми повiдомимо iнформацiю про це питання тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, та розглянемо вплив цього питання на фiнансову звiтнiсть i необхiднiсть подальших дiй стосовно цього нашого звiту.

Вiдповiдальнiсть управлiнського персоналу та тих, кого надiлено найвищими повноваженнями, за окрему фiнансову звiтнiсть

Управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за складання i достовiрне подання окремої фiнансової звiтностi вiдповiдно до МСФЗ та за таку систему внутрiшнього контролю, яку управлiнський персонал визначає потрiбною для того, щоб забезпечити складання окремої фiнансової звiтностi, що не мiстить суттєвих викривлень внаслiдок шахрайства або помилки. 

При складаннi окремої фiнансової звiтностi управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за оцiнку здатностi Компанiї продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi, розкриваючи, де це застосовно, питання, що стосуються безперервностi дiяльностi, та використовуючи припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку, крiм випадкiв, якщо управлiнський персонал або планує лiквiдувати Компанiю чи припинити дiяльнiсть, або не має iнших реальних альтернатив цьому. 

Тi, кого надiлено найвищими повноваженнями, несуть вiдповiдальнiсть за нагляд за процесом фiнансового звiтування Компанiї. 

Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит окремої фiнансової звiтностi 

Нашими цiлями є отримання обгрунтованої впевненостi, що окрема фiнансова звiтнiсть у цiлому не мiстить суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства або помилки, та випуск звiту аудитора, що мiстить нашу думку. Обгрунтована впевненiсть є високим рiвнем впевненостi, проте не гарантує, що аудит, проведений вiдповiдно до МСА, завжди виявить суттєве викривлення, якщо воно iснує. Викривлення можуть бути результатом шахрайства або помилки; вони вважаються суттєвими, якщо окремо або в сукупностi, як обгрунтовано очiкується, вони можуть впливати на економiчнi рiшення користувачiв, що приймаються на основi цiєї Фiнансової звiтностi. 

Виконуючи аудит вiдповiдно до вимог МСА, ми використовуємо професiйне судження та професiйний скептицизм протягом усього завдання з аудиту. Крiм того, ми: 

"	iдентифiкуємо та оцiнюємо ризики суттєвого викривлення окремої фiнансової звiтностi внаслiдок шахрайства чи помилки, розробляємо й виконуємо аудиторськi процедури у вiдповiдь на цi ризики, а також отримуємо аудиторськi докази, що є достатнiми та прийнятними для використання їх як основи для нашої думки. Ризик невиявлення суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства є вищим, нiж для викривлення внаслiдок помилки, оскiльки шахрайство може включати змову, пiдробку, навмиснi пропуски, неправильнi твердження або нехтування заходами внутрiшнього контролю; 

"	отримуємо розумiння заходiв внутрiшнього контролю, що стосуються аудиту, для розробки аудиторських процедур, якi б вiдповiдали обставинам, а не для висловлення думки щодо ефективностi системи внутрiшнього контролю; 

"	оцiнюємо прийнятнiсть застосованих облiкових полiтик та обгрунтованiсть облiкових оцiнок i вiдповiдних розкриттiв iнформацiї, зроблених управлiнським персоналом; 

"	доходимо висновку щодо прийнятностi використання управлiнським персоналом припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку та, на основi отриманих аудиторських доказiв, робимо висновок, чи iснує суттєва невизначенiсть щодо подiй або умов, якi поставили б пiд значний сумнiв можливiсть компанiї продовжити безперервну дiяльнiсть. Якщо ми доходимо висновку щодо iснування такої суттєвої невизначеностi, ми повиннi привернути увагу в своєму звiтi аудитора до вiдповiдних розкриттiв iнформацiї у окремiй фiнансовiй звiтностi або, якщо такi розкриття iнформацiї є неналежними, модифiкувати свою думку. Нашi висновки грунтуються на аудиторських доказах, отриманих до дати нашого звiту аудитора. Втiм майбутнi подiї або умови можуть примусити компанiю припинити свою дiяльнiсть на безперервнiй основi; 

"	оцiнюємо загальне подання, структуру та змiст окремої фiнансової звiтностi включно з розкриттями iнформацiї, а також те, чи показує окрема фiнансова звiтнiсть операцiї та подiї, що покладенi в основу її складання, так, щоб досягти достовiрного вiдображення.

Ми повiдомляємо тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, iнформацiю про запланований обсяг i час проведення аудиту та суттєвi аудиторськi результати, включаючи будь-якi суттєвi недолiки заходiв внутрiшнього контролю, виявленi нами пiд час аудиту. 

Ми також надаємо тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, твердження, що ми виконали вiдповiднi етичнi вимоги щодо незалежностi, та повiдомляємо їм про всi стосунки й iншi питання, якi могли б обгрунтовано вважатись такими, що впливають на нашу незалежнiсть, а також, де це застосовно, щодо вiдповiдних застережних заходiв.

З перелiку всiх питань, iнформацiя щодо яких надавалась тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, ми визначили тi, що були найбiльш значущими пiд час аудиту окремої фiнансової звiтностi поточного перiоду, тобто тi, якi є ключовими питаннями аудиту. Ми описуємо цi питання в нашому звiтi аудитора, крiм випадкiв, якщо законодавчим чи регуляторним актом заборонено публiчне розкриття такого питання, або коли за вкрай виняткових обставин ми визначаємо, що таке питання не слiд висвiтлювати в нашому звiтi, оскiльки негативнi наслiдки такого висвiтлення можуть очiкувано переважити його кориснiсть для iнтересiв громадськостi.

ЗВIТ ЩОДО ВИМОГ IНШИХ ЗАКОНОДАВЧИХ I НОРМАТИВНИХ АКТIВ

Законодавчi та нормативнi акти України встановлюють додатковi вимоги до iнформацiї, що стосується аудиту або огляду фiнансової звiтностi та має обов'язково мiститися в аудиторському звiтi за результатами обов'язкового аудиту. Вiдповiдальнiсть стосовно такого звiтування є додатковою до вiдповiдальностi аудитора, встановленої вимогами МСА.

Основна iнформацiя про аудитора та обставини виконання аудиторського завдання

Вiдповiдно до вимог статтi 14 Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть" надаємо основнi вiдомостi про суб'єкта аудиторської дiяльностi, що провiв аудит та обставини виконання цього аудиторського завдання.

Основнi вiдомостi про суб'єкта аудиторської дiяльностi 

Повне найменування	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Кроу Ерфольг Україна"

Iдентифiкацiйний код юридичної особи	36694398

Мiсцезнаходження 	01133, м. Київ, вул. Первомайського Л., 7

Iнформацiя про включення до Реєстру	Номер реєстрацiї в Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi 4316

Вебсторiнка 	croweerfolg.com.ua

Iнша iнформацiя про суб'єкта аудиторської дiяльностi та умови договору

№ з/п	 Найменування iнформацiї	Данi для заповнення

1	24 - суб'єкти аудиторської дiяльностi, якi мають право проводити обов'язковий аудит фiнансової звiтностi пiдприємств, що становлять суспiльний iнтерес	3

1	Iдентифiкацiйний код юридичної особи суб'єкта аудиторської дiяльностi	36694398

2	Вебсайт суб'єкта аудиторської дiяльностi	www.crowe.com.ua/croweaa, 

croweerfolg.com.ua

3	Дата та номер договору на проведення аудиту / огляду та / або виконання завдання з надання обгрунтованої впевненостi	договору вiд 29.12.2025 № №24/11/25-КЗВВ-ОБЗ

4	Дата початку та дата закiнчення проведення аудиту / огляду та / або виконання завдання з надання обгрунтованої впевненостi	З 30.12.2025 до 28.04.2026

5	Обов'язковий аудит фiнансової звiтностi (зазначити так / нi)	Так

6	Завдання з надання обгрунтованої впевненостi (зазначити так / нi)	Так

Призначення аудитора та загальна тривалiсть виконання повноважень аудитора

Рiшення про призначення нас аудитором прийнято Протоколом позачергових загальних зборiв акцiонерiв вiд  16.12.2025.

Загальна тривалiсть виконання нами завдання з аудиту окремої фiнансової звiтностi Компанiї без перерв з урахуванням продовження повноважень, якi мали мiсце, та повторних призначень становить один рiк. 

Пiдтвердження i запевнення у зв'язку з виконанням завдання з аудиту

Ми пiдтверджуємо, що цей Звiт незалежного аудитора узгоджується з Додатковим звiтом для Наглядової Ради, який надається нами за результатами проведеного аудиту.

Ми не надавали Компанiї неаудиторськi послуги, визначенi статтею 6 Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть". Ми не надавали Компанiї або контрольованим нею суб'єктам господарювання iншi послуги, крiм послуг з обов'язкового аудиту. 

Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Кроу Ерфольг Україна", його власники, посадовi особи, ключовий партнер з аудиту та iншi працiвники є незалежними вiд Компанiї, не брали участi у пiдготовцi та прийняттi управлiнських рiшень Компанiї в перiод, охоплений перевiреною фiнансовою звiтнiстю, та в перiод надання послуг з аудиту такої фiнансової звiтностi.

Основнi вiдомостi про Компанiю 

Повне найменування	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУКДУВАННЯ"

Iдентифiкацiйний код юридичної особи	00222999

Мiсцезнаходження 	Адреса: вулиця Ужгородська, буд. 4/В, м. ПЕРЕЧИН, ЗАКАРПАТСЬКА обл., 89200, Україна

Вiдповiднiсть визначенню пiдприємства суспiльного iнтересу	Так

Наявнiсть контролю небанкiвської фiнансової групи	Нi

Участь в небанкiвськiй фiнансовiй групi	Нi

Материнська компанiя	Нi

-	органiзацiйно-правова форма 	-

-	мiсцезнаходження	-

Дочiрня компанiя	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "КЗЗВ Ракети та Дрони" 45950550

-	органiзацiйно-правова форма 	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю

-	мiсцезнаходження	Закарпатська обл., Тячiвський р-н, селище Усть-Чорна, вул.Верховинська, будинок 219

Дочiрня компанiя	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Закарпатський завод лиття та поковок" 45739507

-	органiзацiйно-правова форма 	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю

-	мiсцезнаходження	Закарпатська обл., Ужгородський р-н, мiсто Перечин, вул.Промислова, будинок 7А

Дочiрня компанiя	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "РАХIВСЬКИЙ ЛАКОФАРБОВИЙ ЗАВОД"33436345

-	органiзацiйно-правова форма 	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю

-	мiсцезнаходження	Закарпатська обл., Рахiвський р-н, мiсто Рахiв, вул.Миру, будинок 34

Дочiрня компанiя	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "ФОРТМОТОРС" 46082126

-	органiзацiйно-правова форма 	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю

-	мiсцезнаходження	вулиця Верховинська, буд. 219, с-ще УСТЬ-ЧОРНА, Усть-Чорнянська, ТЯЧIВСЬКИЙ, ЗАКАРПАТСЬКА обл

Дочiрня компанiя	Приватне пiдприємство "Служба Безпеки "ТИТАН"  34196525

-	органiзацiйно-правова форма 	Приватне пiдприємство

-	мiсцезнаходження	вулиця Промислова, буд. 7 А, м. ПЕРЕЧИН, Перечинська, Ужгородський, ЗАКАРПАТСЬКА обл

Статутний капiтал Компанiї вiдповiдає розмiру, який визначений в її установчих документах, та у вiдомостях Єдиного державного реєстру юридичних осiб, фiзичних осiб - пiдприємцiв та громадських формувань.

Компанiя здiйснила повне розкриття iнформацiї про кiнцевого бенефiцiарного власника та структуру власностi станом на 31 грудня 2025 року, вiдповiдно до вимог Положення про форму та змiст структури власностi, затвердженого наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 19 березня 2021 року № 163.

Дослiдження Звiту про корпоративне управлiння 

Вiдповiдно до статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" та вiдповiдно до вимог п. 45 рiшення Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 06.06.2023 № 608 (надалi - рiшення № 608) емiтент цiнних паперiв зобов'язаний залучити аудитора, який повинен перевiрити iнформацiю, зазначену у Звiтi про корпоративне управлiння, та висловити свою думку щодо окремих його роздiлiв. В ходi аудиту нами дослiджено Звiт про корпоративне управлiння Компанiї, включений до рiчного звiту емiтента у частинi подання: 

"	опису основних характеристик систем внутрiшнього контролю i управлiння ризиками емiтента та перелiк структурних пiдроздiлiв емiтента, якi здiйснюють ключовi обов'язки щодо забезпечення роботи систем внутрiшнього контролю i управлiння ризиками,

"	iнформацiї про наявнiсть затвердженої декларацiї схильностi до ризикiв емiтента, а також опис ключових положень декларацiї схильностi до ризикiв емiтента,

"	перелiку осiб, якi прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцiй емiтента,

"	iнформацiї про наявнi обмеження прав участi та голосування акцiонерiв (учасникiв) на загальних зборах емiтента,

"	порядку призначення та звiльнення посадових осiб емiтента,

"	повноважень посадових осiб емiтента.

На нашу думку, зазначена iнформацiя у Звiтi про корпоративне управлiння Приватного акцiонерного товариства "Краматорський завод важкого верстатобудування" за 2025 рiк була пiдготовлена в усiх суттєвих аспектах у вiдповiдностi до вимог пунктiв 5-9 частини 3 статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" та узгоджується iз iнформацiєю, що мiститься у внутрiшнiх, корпоративних та статутних документах Компанiї.

Крiм того, ми перевiрили iнформацiю, включену до Звiту про корпоративне управлiння, розкриття якої вимагається пунктами 1-4 частини 3 статтi 127 зазначеного Закону та пiдпунктами 1-5 пункту 43 рiшення № 608, а саме:

"	посилання на iнформацiю про практику корпоративного управлiння, застосовувану понад визначенi законодавством вимоги;

"	пояснення, вiд яких частин кодексу корпоративного управлiння Компанiя вiдхиляється i опис обгрунтування причини таких вiдхилень;

"	iнформацiю про проведенi загальнi збори акцiонерiв (учасникiв) та загальний опис прийнятих на зборах рiшень;

"	персональний склад Наглядової ради та колегiального виконавчого органу Компанiї, їхнiх комiтетiв, iнформацiю про проведенi засiдання та загальний опис прийнятих на них рiшень;

"	iнформацiю про наявнiсть корпоративного секретаря, а також звiт щодо результатiв його дiяльностi.

При перевiрцi зазначеної iнформацiї, яка включена Компанiєю до Звiту про корпоративне управлiння, ми не виявили суттєвих розбiжностей з вимогами Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки", якi потрiбно було б включити до звiту.

Ключовий партнером з аудиту, результатом якого є цей звiт незалежного аудитора, є Сичова Тетяна Геннадiївна (номер реєстрацiї в реєстрi аудиторiв 101038). 

Вiд iменi ТОВ "Кроу Ерфольг Україна"

Ключовий партнер з аудиту / Аудитор  			                         Тетяна Сичова

Номер реєстрацiї у Реєстрi аудиторiв та 

суб'єктiв аудиторської дiяльностi: №101038

?

Додаток 4 Проект Аудиторського Звiту щодо консолiдованої фiнансової звiтностi

ЗВIТ НЕЗАЛЕЖНОГО АУДИТОРА

Нацiональнiй комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку 

Акцiонерам та Наглядовiй Радi 

ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУКДУВАННЯ

ЗВIТ ЩОДО АУДИТУ КОНСОЛIДОВАНОЇ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI 

Думка iз застереженням

Ми провели аудит консолiдованої фiнансової звiтностi Приватного акцiонерного товариства "Краматорський завод важкого верстатобудування" (далi - "Компанiя") та його дочiрнiх пiдприємств (надалi разом - "Група"), що складається з Консолiдованого Балансу (Звiту про фiнансовий стан) на 31 грудня 2025 р., Консолiдованого Звiту про фiнансовi результати (Звiт про сукупний дохiд),  Консолiдованого Звiту про власний капiтал та Консолiдованого Звiту про рух грошових коштiв, що закiнчився зазначеною датою, i примiток до консолiдованої фiнансової звiтностi, включаючи стислий виклад значущих облiкових полiтик (далi -  фiнансова звiтнiсть). 

На нашу думку, за винятком можливого впливу питання, описаного в роздiлi "Основа для думки iз застереженням", консолiдована  фiнансова звiтнiсть, що додається, вiдображає достовiрно в усiх суттєвих аспектах фiнансовий стан Групи на 31 грудня 2025 р., її фiнансовi результати i грошовi потоки за рiк, що закiнчився зазначеною датою, вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi (МСФЗ) та вiдповiдає вимогам законодавства з питань її складання.

Основа для думки iз застереженням

Запаси

Нас було призначено аудиторами в кiнцi 2025 року пiсля звiтної дати, вiдповiдно, ми не спостерiгали за проведенням iнвентаризацiї запасiв з балансовою вартiстю 1 603 218 тис. грн.  станом на 31 грудня 2024 року. Ми не мали змоги пiдтвердити кiлькiсть зазначених запасiв за допомогою альтернативних аудиторських процедур. У зв'язку з цим ми не змогли визначити, чи iснує потреба в будь-яких коригуваннях запасiв вiдображених чи невiдображених в облiку, а також пов'язаних з ними статей, що вiдображенi в звiтi про фiнансовi результати.

Ми провели аудит вiдповiдно до вимог Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть" i Мiжнародних стандартiв аудиту (МСА) Мiжнародної федерацiї бухгалтерiв. Нашу вiдповiдальнiсть згiдно з цими стандартами викладено в роздiлi "Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi" цього звiту. Ми є незалежними по вiдношенню до Компанiї згiдно з Кодексом етики професiйних бухгалтерiв Ради з Мiжнародних стандартiв етики для бухгалтерiв (Кодекс РМСЕБ) та етичними вимогами, застосовними в Українi до нашого аудиту фiнансової звiтностi, а також виконали iншi обов'язки з етики вiдповiдно до цих вимог та Кодексу РМСЕБ. 

Ми вважаємо, що отриманi нами аудиторськi докази є достатнiми i прийнятними для використання їх як основи для нашої думки iз застереженням.

Пояснювальний параграф

Ми звертаємо увагу на Примiтки 2 та 3 у окремiй фiнансовiй звiтностi, яка зазначає, шо Компанiя Керiвництво не може передбачити всi тенденцiї, якi можуть впливати на дiяльнiсть Компанiї та iншi галузi економiки, а також те, який вплив (за наявностi такого) вони можуть надати на майбутнiй фiнансовий стан Компанiї у звязку з нестабiльною ситуацiєї в Українi та вiйськовою агресiєю. Компанiя контролює ризики спричиненi цими факторами. Нашу думку щодо цього питання не було модифiковано.

Iншi питання

Аудит фiнансової звiтностi Групи за рiк, що закiнчився 31 грудня 2024 р., був проведений iншим аудитором, який 06 травня 2025 р. висловив думку iз застереженням щодо цiєї консолiдованої фiнансової звiтностi з приводу вiдображення основних засобiв за переоцiненою вартiстю, вiдображення зменшення корисностi активiв та гарантiйних зобов'язань.

Ключовi питання аудиту

Ключовi питання аудиту - це питання, якi, на наше професiйне судження, були найбiльш значущими пiд час нашого аудиту фiнансової звiтностi за поточний перiод. Цi питання розглядались у контекстi нашого аудиту фiнансової звiтностi в цiлому та враховувались при формуваннi думки щодо неї, при цьому ми не висловлюємо думки щодо цих питань. Ми визначили, що описанi нижче питання є ключовими питаннями аудиту, якi слiд вiдобразити в нашому звiтi.

Ключовi питання аудиту	Опис аудиторських процедур

Визнання виручки вiд основної дiяльностi (Примiтка 5)

Виручка є одним iз ключових показникiв дiяльностi Групи. Повнота та своєчаснiсть визнання виручки є складним процесом, враховуючи значний обсяг операцiй та специфiку дiяльностi Компанiї. Беручи до уваги суттєвiсть виручки в цiлому для Компанiї, ми зосередили свою увагу на цiй областi в якостi ключового питання.

	В ходi аудиту ми:

- обговорили з управлiнським персоналом наявну систему внутрiшнього контролю облiку повноти та своєчасного вiдображення виручки;

- проаналiзували облiкову полiтику Компанiї з визнання виручки;

- розiслали та отримали вiдповiдi або провели альтернативнi процедури стосовно пiдтвердження дебiторської заборгованостi на звiтну дату;

- виконали зiставлення на вибiрковiй основi окремих бухгалтерських проводок iз вiдповiдними первинними документами;

- перевiрили повноту розкриття цього питання в  фiнансовiй звiтностi.

Ми завершили процедури аудиту та вважаємо що розкриття цього питання в фiнансовiй звiтностi є належним.

Iнша iнформацiя

Управлiнський персонал Групи несе вiдповiдальнiсть за подання разом з фiнансовою звiтнiстю iншої iнформацiї у формi: 

3.	Консолiдованого звiту про управлiння - вiдповiдно до вимог Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть";

4.	Регулярної рiчної iнформацiї емiтента цiнних паперiв - вiдповiдно до Положення про розкриття iнформацiї емiтентами цiнних паперiв, а також особами, якi надають забезпечення за такими цiнними паперами, затвердженого рiшення Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 06.06.2023 № 608.

Наша думка щодо фiнансової звiтностi не поширюється на таку iншу iнформацiю та ми не робимо висновку з будь-яким рiвнем впевненостi щодо цiєї iншої iнформацiї.

У зв'язку з нашим аудитом фiнансової звiтностi нашою вiдповiдальнiстю є ознайомитися з iншою iнформацiєю та при цьому розглянути, чи iснує суттєва невiдповiднiсть мiж iншою iнформацiєю i фiнансовою звiтнiстю або нашими знаннями, отриманими пiд час аудиту, або чи ця iнша iнформацiя має вигляд такої, що мiстить суттєве викривлення. Якщо на основi проведеної нами роботи стосовно iншої iнформацiї, отриманої до дати звiту аудитора, ми доходимо висновку, що iснує суттєве викривлення цiєї iншої iнформацiї, ми зобов'язанi повiдомити про цей факт.

Компанiя пiдготувала Консолiдований Звiт про управлiння за 2025 рiк. Як описано вище у роздiлi "Основа для думки iз застереженням", ми не змогли отримати прийнятнi аудиторськi докази у достатньому обсязi щодо запасiв станом на 31 грудня 2024 р. Вiдповiдно ми не можемо дiйти висновку, чи iнша iнформацiя мiстить суттєве викривлення стосовно цього питання. 

На дату подання цього Звiту рiчна iнформацiя емiтента цiнних паперiв (крiм рiчної фiнансової звiтностi та Звiту про корпоративне управлiння) ще не був пiдготовлений та не наданий аудитору. Ми очiкуємо отримати таку iнформацiю пiсля цiєї дати. Пiсля нашого ознайомлення зi змiстом наведених документiв, якщо ми дiйдемо висновку, що така iнформацiя мiстить суттєве викривлення, ми повiдомимо iнформацiю про це питання тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, та розглянемо вплив цього питання на фiнансову звiтнiсть i необхiднiсть подальших дiй стосовно цього нашого звiту.

Вiдповiдальнiсть управлiнського персоналу та тих, кого надiлено найвищими повноваженнями, за фiнансову звiтнiсть

Управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за складання i достовiрне подання фiнансової звiтностi вiдповiдно до МСФЗ та за таку систему внутрiшнього контролю, яку управлiнський персонал визначає потрiбною для того, щоб забезпечити складання фiнансової звiтностi, що не мiстить суттєвих викривлень внаслiдок шахрайства або помилки. 

При складаннi фiнансової звiтностi управлiнський персонал несе вiдповiдальнiсть за оцiнку здатностi Групи продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi, розкриваючи, де це застосовно, питання, що стосуються безперервностi дiяльностi, та використовуючи припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку, крiм випадкiв, якщо управлiнський персонал або планує лiквiдувати Компанiю чи припинити дiяльнiсть, або не має iнших реальних альтернатив цьому. 

Тi, кого надiлено найвищими повноваженнями, несуть вiдповiдальнiсть за нагляд за процесом фiнансового звiтування Групи. 

Вiдповiдальнiсть аудитора за аудит фiнансової звiтностi 

Нашими цiлями є отримання обгрунтованої впевненостi, що фiнансова звiтнiсть у цiлому не мiстить суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства або помилки, та випуск звiту аудитора, що мiстить нашу думку. Обгрунтована впевненiсть є високим рiвнем впевненостi, проте не гарантує, що аудит, проведений вiдповiдно до МСА, завжди виявить суттєве викривлення, якщо воно iснує. Викривлення можуть бути результатом шахрайства або помилки; вони вважаються суттєвими, якщо окремо або в сукупностi, як обгрунтовано очiкується, вони можуть впливати на економiчнi рiшення користувачiв, що приймаються на основi цiєї Фiнансової звiтностi. 

Виконуючи аудит вiдповiдно до вимог МСА, ми використовуємо професiйне судження та професiйний скептицизм протягом усього завдання з аудиту. Крiм того, ми: 

"	iдентифiкуємо та оцiнюємо ризики суттєвого викривлення фiнансової звiтностi внаслiдок шахрайства чи помилки, розробляємо й виконуємо аудиторськi процедури у вiдповiдь на цi ризики, а також отримуємо аудиторськi докази, що є достатнiми та прийнятними для використання їх як основи для нашої думки. Ризик невиявлення суттєвого викривлення внаслiдок шахрайства є вищим, нiж для викривлення внаслiдок помилки, оскiльки шахрайство може включати змову, пiдробку, навмиснi пропуски, неправильнi твердження або нехтування заходами внутрiшнього контролю; 

"	отримуємо розумiння заходiв внутрiшнього контролю, що стосуються аудиту, для розробки аудиторських процедур, якi б вiдповiдали обставинам, а не для висловлення думки щодо ефективностi системи внутрiшнього контролю; 

"	оцiнюємо прийнятнiсть застосованих облiкових полiтик та обгрунтованiсть облiкових оцiнок i вiдповiдних розкриттiв iнформацiї, зроблених управлiнським персоналом; 

"	доходимо висновку щодо прийнятностi використання управлiнським персоналом припущення про безперервнiсть дiяльностi як основи для бухгалтерського облiку та, на основi отриманих аудиторських доказiв, робимо висновок, чи iснує суттєва невизначенiсть щодо подiй або умов, якi поставили б пiд значний сумнiв можливiсть компанiї продовжити безперервну дiяльнiсть. Якщо ми доходимо висновку щодо iснування такої суттєвої невизначеностi, ми повиннi привернути увагу в своєму звiтi аудитора до вiдповiдних розкриттiв iнформацiї у фiнансовiй звiтностi або, якщо такi розкриття iнформацiї є неналежними, модифiкувати свою думку. Нашi висновки грунтуються на аудиторських доказах, отриманих до дати нашого звiту аудитора. Втiм майбутнi подiї або умови можуть примусити компанiю припинити свою дiяльнiсть на безперервнiй основi; 

"	оцiнюємо загальне подання, структуру та змiст фiнансової звiтностi включно з розкриттями iнформацiї, а також те, чи показує фiнансова звiтнiсть операцiї та подiї, що покладенi в основу її складання, так, щоб досягти достовiрного вiдображення;

"	отримуємо прийнятнi аудиторськi докази в достатньому обсязi щодо фiнансової iнформацiї суб'єктiв господарювання або господарської дiяльностi Групи для висловлення думки щодо консолiдованої фiнансової звiтностi. Ми несемо вiдповiдальнiсть за керування, нагляд та виконання аудиту Групи. Ми несемо вiдповiдальнiсть за висловлення нами аудиторської думки.

Ми повiдомляємо тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, iнформацiю про запланований обсяг i час проведення аудиту та суттєвi аудиторськi результати, включаючи будь-якi суттєвi недолiки заходiв внутрiшнього контролю, виявленi нами пiд час аудиту. 

Ми також надаємо тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, твердження, що ми виконали вiдповiднi етичнi вимоги щодо незалежностi, та повiдомляємо їм про всi стосунки й iншi питання, якi могли б обгрунтовано вважатись такими, що впливають на нашу незалежнiсть, а також, де це застосовно, щодо вiдповiдних застережних заходiв.

З перелiку всiх питань, iнформацiя щодо яких надавалась тим, кого надiлено найвищими повноваженнями, ми визначили тi, що були найбiльш значущими пiд час аудиту фiнансової звiтностi поточного перiоду, тобто тi, якi є ключовими питаннями аудиту. Ми описуємо цi питання в нашому звiтi аудитора, крiм випадкiв, якщо законодавчим чи регуляторним актом заборонено публiчне розкриття такого питання, або коли за вкрай виняткових обставин ми визначаємо, що таке питання не слiд висвiтлювати в нашому звiтi, оскiльки негативнi наслiдки такого висвiтлення можуть очiкувано переважити його кориснiсть для iнтересiв громадськостi.

ЗВIТ ЩОДО ВИМОГ IНШИХ ЗАКОНОДАВЧИХ I НОРМАТИВНИХ АКТIВ

Законодавчi та нормативнi акти України встановлюють додатковi вимоги до iнформацiї, що стосується аудиту або огляду фiнансової звiтностi та має обов'язково мiститися в аудиторському звiтi за результатами обов'язкового аудиту. Вiдповiдальнiсть стосовно такого звiтування є додатковою до вiдповiдальностi аудитора, встановленої вимогами МСА.

Основна iнформацiя про аудитора та обставини виконання аудиторського завдання

Вiдповiдно до вимог статтi 14 Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть" надаємо основнi вiдомостi про суб'єкта аудиторської дiяльностi, що провiв аудит та обставини виконання цього аудиторського завдання.

Основнi вiдомостi про суб'єкта аудиторської дiяльностi 

Повне найменування	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Кроу Ерфольг Україна"

Iдентифiкацiйний код юридичної особи	36694398

Мiсцезнаходження 	01133, м. Київ, вул. Первомайського Л., 7

Iнформацiя про включення до Реєстру	Номер реєстрацiї в Реєстрi аудиторiв та суб'єктiв аудиторської дiяльностi 4316

Вебсторiнка 	croweerfolg.com.ua

Iнша iнформацiя про суб'єкта аудиторської дiяльностi та умови договору

№ з/п	 Найменування iнформацiї	Данi для заповнення

1	2	3

1	Iдентифiкацiйний код юридичної особи суб'єкта аудиторської дiяльностi	36694398

2	Вебсайт суб'єкта аудиторської дiяльностi	www.crowe.com.ua/croweaa, 

croweerfolg.com.ua

3	Дата та номер договору на проведення аудиту / огляду та / або виконання завдання з надання обгрунтованої впевненостi	договору вiд 29.12.2025  №24/11/25-КЗВВ-ОБЗ

4	Дата початку та дата закiнчення проведення аудиту / огляду та / або виконання завдання з надання обгрунтованої впевненостi	З 30.12.2025 до 28.04.2026

5	Обов'язковий аудит фiнансової звiтностi (зазначити так / нi)	Так

6	Завдання з надання обгрунтованої впевненостi (зазначити так / нi)	Так

Призначення аудитора та загальна тривалiсть виконання повноважень аудитора

Рiшення про призначення нас аудитором прийнято Протоколом позачергових загальних зборiв акцiонерiв вiд 16.12.2025.

Загальна тривалiсть виконання нами завдання з аудиту фiнансової звiтностi Компанiї без перерв з урахуванням продовження повноважень, якi мали мiсце, та повторних призначень становить один рiк. 

Пiдтвердження i запевнення у зв'язку з виконанням завдання з аудиту

Ми пiдтверджуємо, що цей Звiт незалежного аудитора узгоджується з Додатковим звiтом для Ради директорiв, який надається нами за результатами проведеного аудиту.

Ми не надавали Компанiї неаудиторськi послуги, визначенi статтею 6 Закону України "Про аудит фiнансової звiтностi та аудиторську дiяльнiсть". Ми не надавали Компанiї або контрольованим нею суб'єктам господарювання iншi послуги, крiм послуг з обов'язкового аудиту. 

Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Кроу Ерфольг Україна", його власники, посадовi особи, ключовий партнер з аудиту та iншi працiвники є незалежними вiд Компанiї, не брали участi у пiдготовцi та прийняттi управлiнських рiшень Компанiї в перiод, охоплений перевiреною фiнансовою звiтнiстю, та в перiод надання послуг з аудиту такої фiнансової звiтностi.

Основнi вiдомостi про Компанiю 

Повне найменування	Приватне акцiонерне товариство "Краматорський завод важкого верстатобудування"

Iдентифiкацiйний код юридичної особи	00222999

Мiсцезнаходження 	Адреса: вулиця Ужгородська, буд. 4/В, м. ПЕРЕЧИН, ЗАКАРПАТСЬКА обл., 89200, Україна

Вiдповiднiсть визначенню пiдприємства суспiльного iнтересу	Так

Наявнiсть контролю небанкiвської фiнансової групи	Нi

Участь в небанкiвськiй фiнансовiй групi	Нi

Материнська компанiя	Нi

-	органiзацiйно-правова форма 	-

-	мiсцезнаходження	-

Дочiрня компанiя	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "КЗЗВ Ракети та Дрони" 45950550

-	органiзацiйно-правова форма 	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю

-	мiсцезнаходження	Закарпатська обл., Тячiвський р-н, селище Усть-Чорна, вул.Верховинська, будинок 219

Дочiрня компанiя	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Закарпатський завод лиття та поковок" 45739507

-	органiзацiйно-правова форма 	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю

-	мiсцезнаходження	Закарпатська обл., Ужгородський р-н, мiсто Перечин, вул.Промислова, будинок 7А

Дочiрня компанiя	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "РАХIВСЬКИЙ ЛАКОФАРБОВИЙ ЗАВОД"33436345

-	органiзацiйно-правова форма 	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю

-	мiсцезнаходження	Закарпатська обл., Рахiвський р-н, мiсто Рахiв, вул.Миру, будинок 34

Дочiрня компанiя	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "ФОРТМОТОРС" 46082126

-	органiзацiйно-правова форма 	Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю

-	мiсцезнаходження	вулиця Верховинська, буд. 219, с-ще УСТЬ-ЧОРНА, Усть-Чорнянська, ТЯЧIВСЬКИЙ, ЗАКАРПАТСЬКА обл

Дочiрня компанiя	Приватне пiдприємство "Служба Безпеки "ТИТАН"  34196525

-	органiзацiйно-правова форма 	Приватне пiдприємство

-	мiсцезнаходження	вулиця Промислова, буд. 7 А, м. ПЕРЕЧИН, Перечинська, Ужгородський, ЗАКАРПАТСЬКА обл

Статутний капiтал Компанiї вiдповiдає розмiру, який визначений в її установчих документах, та у вiдомостях Єдиного державного реєстру юридичних осiб, фiзичних осiб - пiдприємцiв та громадських формувань.

Компанiя здiйснила повне розкриття iнформацiї про кiнцевого бенефiцiарного власника та структуру власностi станом на 31 грудня 2025 року, вiдповiдно до вимог Положення про форму та змiст структури власностi, затвердженого наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 19 березня 2021 року № 163.

Дослiдження Звiту про корпоративне управлiння 

Вiдповiдно до статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" та вiдповiдно до вимог п. 45 рiшення Нацiональної комiсiї з цiнних паперiв та фондового ринку вiд 06.06.2023 № 608 (надалi - рiшення № 608) емiтент цiнних паперiв зобов'язаний залучити аудитора, який повинен перевiрити iнформацiю, зазначену у Звiтi про корпоративне управлiння, та висловити свою думку щодо окремих його роздiлiв. В ходi аудиту нами дослiджено Звiт про корпоративне управлiння Компанiї, включений до рiчного звiту емiтента у частинi подання: 

"	опису основних характеристик систем внутрiшнього контролю i управлiння ризиками емiтента та перелiк структурних пiдроздiлiв емiтента, якi здiйснюють ключовi обов'язки щодо забезпечення роботи систем внутрiшнього контролю i управлiння ризиками,

"	iнформацiї про наявнiсть затвердженої декларацiї схильностi до ризикiв емiтента, а також опис ключових положень декларацiї схильностi до ризикiв емiтента,

"	перелiку осiб, якi прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцiй емiтента,

"	iнформацiї про наявнi обмеження прав участi та голосування акцiонерiв (учасникiв) на загальних зборах емiтента,

"	порядку призначення та звiльнення посадових осiб емiтента,

"	повноважень посадових осiб емiтента.

На нашу думку, зазначена iнформацiя у Звiтi про корпоративне управлiння Приватного акцiонерного товариства "Краматорський завод важкого верстатобудування" за 2025 рiк була пiдготовлена в усiх суттєвих аспектах у вiдповiдностi до вимог пунктiв 5-9 частини 3 статтi 127 Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки" та узгоджується iз iнформацiєю, що мiститься у внутрiшнiх, корпоративних та статутних документах Компанiї.

Крiм того, ми перевiрили iнформацiю, включену до Звiту про корпоративне управлiння, розкриття якої вимагається пунктами 1-4 частини 3 статтi 127 зазначеного Закону та пiдпунктами 1-5 пункту 43 рiшення № 608, а саме:

"	посилання на iнформацiю про практику корпоративного управлiння, застосовувану понад визначенi законодавством вимоги;

"	пояснення, вiд яких частин кодексу корпоративного управлiння Компанiя вiдхиляється i опис обгрунтування причини таких вiдхилень;

"	iнформацiю про проведенi загальнi збори акцiонерiв (учасникiв) та загальний опис прийнятих на зборах рiшень;

"	персональний склад Наглядової ради та колегiального виконавчого органу Компанiї, їхнiх комiтетiв, iнформацiю про проведенi засiдання та загальний опис прийнятих на них рiшень;

"	iнформацiю про наявнiсть корпоративного секретаря, а також звiт щодо результатiв його дiяльностi.

При перевiрцi зазначеної iнформацiї, яка включена Компанiєю до Звiту про корпоративне управлiння, ми не виявили суттєвих розбiжностей з вимогами Закону України "Про ринки капiталу та органiзованi товарнi ринки", якi потрiбно було б включити до звiту.

Ключовий партнером з аудиту, результатом якого є цей звiт незалежного аудитора, є Сичова Тетяна Геннадiївна (номер реєстрацiї в реєстрi аудиторiв 101038). 

Вiд iменi ТОВ "Кроу Ерфольг Україна"

Ключовий партнер з аудиту / Аудитор  			                         Тетяна Сичова

Номер реєстрацiї у Реєстрi аудиторiв та 

суб'єктiв аудиторської дiяльностi: №101038

3. Дивідендна політика
Наявність затвердженого внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	так	
Назва внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	ПОЛОЖЕННЯ ПРО ПОРЯДОК НАРАХУВАННЯ ТА ВИПЛАТИ ДИВIДЕНДIВ ПрАТ "КЗВВ"	
Назва органу, який прийняв рішення про затвердження внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	Наглядова рада Товариства	
Дата та номер рішення про затвердження внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	15.05.2025 15.01-05К/25	
Опис ключових положень внутрішнього документу, який визначає дивідендну політику	Це положення регулює порядок нарахування, прийняття рiшень щодо виплати та виплати дивiдендiв акцiонерам ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ"	

VI. Список посилань на регульовану інформацію, яка була розкрита протягом звітного року
2. Особлива інформація
№ з/п	Вид особливої інформації	Дата розкриття інформації	URL-адреси, за якими розміщена інформація, яка розкривалася протягом звітного року	
1	2	3	4	
1	Відомості про прийняття рішення про надання згоди на вчинення значних правочинів
Рiшенням рiчних Загальних Зборiв акцiонерiв Товариства (Протокол № б/н вiд 02.05.2025 р.) попередньо схвалено вчинення Товариством протягом року у ходi поточної господарської дiяльностi значних правочинiв наступного характеру: договорiв купiвлi-продажу (зокрема купiвлi-продажу цiнних паперiв), страхування, мiни, всiх видiв найму (оренди), лiзингу, пiдряду, надання фiнансової допомоги, надання послуг, доручення, комiсiї, управлiння майном, договорiв позики, кредитних договорiв, договорiв банкiвського вкладу або залучення додаткових грошових коштiв у нацiональнiй та iноземнiй валютi, iз граничною сукупною вартiстю за такими договорами 20 000 000 000,00 (двадцять мiльярдiв) гривень. Вартiстьi активiв емiтента за даними останньої рiчної фiнансової звiтностi становить 27547668 тис. гривень, спiввiдношення граничної сукупної вартостi правочинiв до вартостi активiв емiтента за даними останньої рiчної фiнансової звiтностi складає 72,6 %, загальна кiлькiсть голосуючих акцiй на рiчних загальних зборах товариства, на якому прийнято рiщення - 141 851 667 штук,  кiлькiсть голосуючих акцiй, що зареєстрованi для участi у загальних зборах - 139 514 170  штук, кiлькiсть голосуючих акцiй, що проголосували "за" прийняття рiшення - 139 514 170  штук. "проти" прийняття рiшення - 0 штук 	05.05.2025	https://kzts.pat.ua/admin/documents/660752	

КОДИ	
Дата	12.01.2026	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ"	за ЄДРПОУ	00222999	
Територія	Закарпатська обл.	за КАТОТТГ	UA14120090010038661	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Виробництво металообробних машин	за КВЕД	28.41	
Середня кількість працівників: 2304
Адреса, телефон: 89200 Перечин, вул.Ужгородська, будинок 4В, 0958676610
Одиниця виміру: тис.грн. без десяткового знака
Складено (зробити позначку "v" у відповідній клітинці):
за національними положеннями (стандартами) бухгалтерського обліку		
за міжнародними стандартами фінансової звітності	v	

Баланс
(Звіт про фінансовий стан)
на 31.12.2025 p.
Форма №1
Код за ДКУД	1801001	
Актив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	1	81 232	
    первісна вартість	1001	268	81 500	
    накопичена амортизація	1002	( 267 )	( 268 )	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	71 561	59 435	
Основні засоби	1010	495 153	600 777	
    первісна вартість	1011	1 202 261	1 527 518	
    знос	1012	( 707 108 )	( 926 741 )	
Інвестиційна нерухомість	1015	4 205	4 193	
    первісна вартість	1016	6 885	7 379	
    знос	1017	( 2 680 )	( 3 186 )	
Довгострокові біологічні активи	1020	0	0	
    первісна вартість	1021	0	0	
    накопичена амортизація	1022	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові фінансові інвестиції:				
    які обліковуються за методом участі в капіталі інших підприємств	1030	0	0	
    інші фінансові інвестиції	1035	16 728	18 692	
Довгострокова дебіторська заборгованість	1040	0	0	
Відстрочені податкові активи	1045	54 244	68 851	
Гудвіл	1050	0	0	
Відстрочені аквізиційні витрати	1060	0	0	
Залишок коштів у централізованих страхових резервних фондах	1065	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	641 892	833 180	
    II. Оборотні активи				
Запаси	1100	1 603 218	2 684 382	
Виробничі запаси	1101	832 080	1 463 124	
Незавершене виробництво	1102	741 776	1 060 263	
Готова продукція	1103	29 188	16 155	
Товари	1104	174	144 840	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Депозити перестрахування	1115	0	0	
Векселі одержані	1120	0	0	
Дебіторська заборгованість за продукцію, товари, роботи, послуги	1125	258 487	690 906	
Дебіторська заборгованість за розрахунками:				
    за виданими авансами	1130	22 791 555	34 969 323	
    з бюджетом	1135	216 783	866 297	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	
    з нарахованих доходів	1140	4 655	6 953	
    із внутрішніх розрахунків	1145	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	125 536	212 319	
Поточні фінансові інвестиції	1160	30 270	30 270	
Гроші та їх еквіваленти	1165	1 809 991	2 313 107	
Готівка	1166	1	5	
Рахунки в банках	1167	1 809 990	2 313 102	
Витрати майбутніх періодів	1170	0	0	
Частка перестраховика у страхових резервах	1180	0	0	
у тому числі в:				
    резервах довгострокових зобов’язань	1181	0	0	
    резервах збитків або резервах належних виплат	1182	0	0	
    резервах незароблених премій	1183	0	0	
    інших страхових резервах	1184	0	0	
Інші оборотні активи	1190	72 554	252 356	
Усього за розділом II	1195	26 913 049	42 025 913	
    III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	1 418	1 418	
Баланс	1300	27 556 359	42 860 511	

Пасив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	49 980	49 980	
Внески до незареєстрованого статутного капіталу	1401	0	0	
Капітал у дооцінках	1405	469 011	486 180	
Додатковий капітал	1410	16	16	
Емісійний дохід	1411	0	0	
Накопичені курсові різниці	1412	0	0	
Резервний капітал	1415	0	0	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	702 492	2 118 332	
Неоплачений капітал	1425	( 0 )	( 0 )	
Вилучений капітал	1430	( 0 )	( 0 )	
Інші резерви	1435	0	0	
Усього за розділом I	1495	1 221 499	2 654 508	
    II. Довгострокові зобов’язання і забезпечення				
Відстрочені податкові зобов’язання	1500	0	0	
Пенсійні зобов’язання	1505	0	0	
Довгострокові кредити банків	1510	0	0	
Інші довгострокові зобов’язання	1515	121 054	120 693	
Довгострокові забезпечення	1520	1 545	1 761	
Довгострокові забезпечення витрат персоналу	1521	1 545	1 761	
Цільове фінансування	1525	0	0	
Благодійна допомога	1526	0	0	
Страхові резерви	1530	0	0	
у тому числі:				
    резерв довгострокових зобов’язань	1531	0	0	
    резерв збитків або резерв належних виплат	1532	0	0	
    резерв незароблених премій	1533	0	0	
    інші страхові резерви	1534	0	0	
Інвестиційні контракти	1535	0	0	
Призовий фонд	1540	0	0	
Резерв на виплату джек-поту	1545	0	0	
Усього за розділом II	1595	122 599	122 454	
    IІІ. Поточні зобов’язання і забезпечення				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Векселі видані	1605	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за:				
    довгостроковими зобов’язаннями	1610	106	112	
    товари, роботи, послуги	1615	2 133 825	6 085 433	
    розрахунками з бюджетом	1620	23 512	41 847	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	16 584	23 382	
    розрахунками зі страхування	1625	6 989	13 489	
    розрахунками з оплати праці	1630	39 999	71 652	
    одержаними авансами	1635	23 074 305	33 198 748	
    розрахунками з учасниками	1640	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1645	0	0	
    страховою діяльністю	1650	0	0	
Поточні забезпечення	1660	126 477	180 891	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	0	
Відстрочені комісійні доходи від перестраховиків	1670	0	0	
Інші поточні зобов’язання	1690	807 048	491 377	
Усього за розділом IІІ	1695	26 212 261	40 083 549	
ІV. Зобов’язання, пов’язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Чиста вартість активів недержавного пенсійного фонду	1800	0	0	
Баланс	1900	27 556 359	42 860 511	

Керівник				Загудаєв Вiталiй Вiкторович

Головний бухгалтер			Коженцева Олена Валерiївна

КОДИ	
Дата	01.01.2026	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ"	за ЄДРПОУ	00222999	

Звіт про фінансові результати
(Звіт про сукупний дохід)
за 2025 рік
Форма №2
І. Фінансові результати
Код за ДКУД	1801003	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	50 428 996	19 185 923	
Чисті зароблені страхові премії	2010	0	0	
Премії підписані, валова сума	2011	0	0	
Премії, передані у перестрахування	2012	( 0 )	( 0 )	
Зміна резерву незароблених премій, валова сума	2013	0	0	
Зміна частки перестраховиків у резерві незароблених премій	2014	0	0	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	( 47 744 952 )	( 17 999 467 )	
Чисті понесені збитки за страховими виплатами	2070	( 0 )	( 0 )	
Валовий:
    прибуток	2090	2 684 044	1 186 456	
    збиток	2095	( 0 )	( 0 )	
Дохід (витрати) від зміни у резервах довгострокових зобов’язань	2105	0	0	
Дохід (витрати) від зміни інших страхових резервів	2110	0	0	
Зміна інших страхових резервів, валова сума	2111	0	0	
Зміна частки перестраховиків в інших страхових резервах	2112	0	0	
Інші операційні доходи	2120	1 254 757	430 949	
Дохід від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2121	0	0	
Дохід від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2122	0	0	
Дохід від використання коштів, вивільнених від оподаткування	2123	0	0	
Адміністративні витрати	2130	( 466 990 )	( 316 570 )	
Витрати на збут	2150	( 241 450 )	( 105 163 )	
Інші операційні витрати	2180	( 1 585 448 )	( 453 308 )	
Витрати від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2181	0	0	
Витрати від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2182	0	0	
Фінансовий результат від операційної діяльності:
    прибуток	2190	1 644 913	742 364	
    збиток	2195	( 0 )	( 0 )	
Дохід від участі в капіталі	2200	0	0	
Інші фінансові доходи	2220	46 208	64 193	
Інші доходи	2240	76 373	4 590	
Дохід від благодійної допомоги	2241	0	0	
Фінансові витрати	2250	( 10 105 )	( 10 734 )	
Втрати від участі в капіталі	2255	( 0 )	( 0 )	
Інші витрати	2270	( 15 066 )	( 15 )	
Прибуток (збиток) від впливу інфляції на монетарні статті	2275	0	0	
Фінансовий результат до оподаткування:
    прибуток	2290	1 742 323	800 398	
    збиток	2295	( 0 )	( 0 )	
Витрати (дохід) з податку на прибуток	2300	-333 594	-180 266	
Прибуток (збиток) від припиненої діяльності після оподаткування	2305	0	0	
Чистий фінансовий результат:
    прибуток	2350	1 408 729	620 132	
    збиток	2355	( 0 )	( 0 )	
II. Сукупний дохід
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів	2400	24 278	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів	2405	0	0	
Накопичені курсові різниці	2410	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих та спільних підприємств	2415	0	0	
Інший сукупний дохід	2445	0	0	
Інший сукупний дохід до оподаткування	2450	24 278	0	
Податок на прибуток, пов’язаний з іншим сукупним доходом	2455	( 0 )	( 0 )	
Інший сукупний дохід після оподаткування	2460	24 278	0	
Сукупний дохід (сума рядків 2350, 2355 та 2460)	2465	1 433 007	620 132	
III. Елементи операційних витрат
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Матеріальні затрати	2500	47 144 227	17 548 275	
Витрати на оплату праці	2505	1 262 679	648 122	
Відрахування на соціальні заходи	2510	211 453	89 554	
Амортизація	2515	58 145	51 663	
Інші операційні витрати	2520	1 281 548	470 402	
Разом	2550	49 958 052	18 808 016	
ІV. Розрахунок показників прибутковості акцій
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Середньорічна кількість простих акцій	2600	142 800 000	142 800 000	
Скоригована середньорічна кількість простих акцій	2605	0	0	
Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2610	9,870000	4,340000	
Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2615	0,000000	0,000000	
Дивіденди на одну просту акцію	2650	0,00	0,00	

Керівник				Загудаєв Вiталiй Вiкторович

Головний бухгалтер			Коженцева Олена Валерiївна

КОДИ	
Дата	04.01.2026	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ"	за ЄДРПОУ	00222999	

Звіт про рух грошових коштів (за прямим методом)
За 2025 рік
Форма №3
Код за ДКУД	1801004	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності
Надходження від:				
Реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	3000	29 745 572	5 436 641	
Повернення податків і зборів	3005	865 433	1 226 245	
 у тому числі податку на додану вартість	3006	865 433	1 226 245	
Цільового фінансування	3010	4 998	1 831	
Надходження від отримання субсидій, дотацій	3011	0	0	
Надходження авансів від покупців і замовників	3015	31 648 004	15 985 010	
Надходження від повернення авансів	3020	7 081 400	402 164	
Надходження від відсотків за залишками коштів на поточних рахунках	3025	43 909	0	
Надходження від боржників неустойки (штрафів, пені)	3035	55	23	
Надходження від операційної оренди	3040	183 258	7 802	
Надходження від отримання роялті, авторських винагород 	3045	0	0	
Надходження від страхових премій	3050	0	0	
Надходження фінансових установ від повернення позик	3055	0	0	
Інші надходження	3095	6 901	1 079 914	
Витрачання на оплату: 				
Товарів (робіт, послуг)	3100	( 37 975 720 )	( 8 058 902 )	
Праці	3105	( 896 282 )	( 461 336 )	
Відрахувань на соціальні заходи	3110	( 212 724 )	( 83 944 )	
Зобов'язань з податків і зборів	3115	( 593 423 )	( 403 042 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на прибуток	3116	( 321 796 )	( 265 372 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на додану вартість	3117	( 0 )	( 239 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з інших податків і зборів	3118	( 271 627 )	( 137 431 )	
Витрачання на оплату авансів	3135	( 29 205 549 )	( 22 573 773 )	
Витрачання на оплату повернення авансів	3140	( 6 457 )	( 1 125 )	
Витрачання на оплату цільових внесків	3145	( 1 200 )	( 2 444 )	
Витрачання на оплату зобов'язань за страховими контрактами	3150	( 0 )	( 0 )	
Витрачання фінансових установ на надання позик	3155	( 0 )	( 0 )	
Інші витрачання	3190	( 355 630 )	( 221 327 )	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	332 545	-7 666 263	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності
Надходження від реалізації:				
    фінансових інвестицій	3200	427	0	
    необоротних активів	3205	28 805	0	
Надходження від отриманих:				
    відсотків	3215	0	86 871	
    дивідендів	3220	0	0	
Надходження від деривативів	3225	0	0	
Надходження від погашення позик	3230	3 300	3 855 256	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3235	0	0	
Інші надходження	3250	0	0	
Витрачання  на придбання:				
    фінансових інвестицій	3255	( 0 )	( 0 )	
    необоротних активів	3260	( 0 )	( 104 063 )	
Виплати за деривативами	3270	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на надання позик	3275	( 66 177 )	( 1 460 784 )	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3280	( 0 )	( 310 )	
Інші платежі	3290	( 2 000 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності	3295	-35 645	2 376 970	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності
Надходження від:				
Власного капіталу	3300	0	0	
Отримання позик	3305	550 000	317 500	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві	3310	0	0	
Інші надходження	3340	0	0	
Витрачання  на:				
Викуп власних акцій	3345	( 0 )	( 0 )	
Погашення позик	3350	( 552 343 )	( 396 529 )	
Сплату дивідендів	3355	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату відсотків	3360	( 1 477 )	( 0 )	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди	3365	( 355 )	( 1 710 )	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві	3370	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах	3375	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3390	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності	3395	-4 175	-80 739	
Чистий рух коштів за звітний період	3400	292 725	-5 370 032	
Залишок коштів на початок року	3405	1 809 991	7 180 540	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів	3410	210 391	-517	
Залишок коштів на кінець року	3415	2 313 107	1 809 991	

Керівник				Загудаєв Вiталiй Вiкторович

Головний бухгалтер			Коженцева Олена Валерiївна

КОДИ	
Дата	01.01.2026	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ"	за ЄДРПОУ	00222999	

Звіт про власний капітал
За 2025 рік
Форма №4
Код за ДКУД	1801005	
Стаття	Код рядка	Зареєстрований капітал	Капітал у дооцінках	Додатковий капітал	Резервний капітал	Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	Неоплачений капітал	Вилучений капітал	Всього	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
Залишок на початок року	4000	49 980	469 011	16	0	706 432	0	0	1 225 439	
Коригування:
Зміна облікової політики	4005	0	0	0	0	0	0	0	0	
Виправлення помилок 	4010	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни 	4090	0	0	0	0	-3 940	0	0	-3 940	
Скоригований залишок на початок року 	4095	49 980	469 011	16	0	702 492	0	0	1 221 499	
Чистий прибуток (збиток) за звітний період 	4100	0	0	0	0	1 408 729	0	0	1 408 729	
Інший сукупний дохід за звітний період 	4110	0	24 278	0	0	0	0	0	24 278	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів 	4111	0	24 278	0	0	0	0	0	24 278	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів 	4112	0	0	0	0	0	0	0	0	
Накопичені курсові різниці 	4113	0	0	0	0	0	0	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих і спільних підприємств 	4114	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інший сукупний дохід 	4116	0	0	0	0	0	0	0	0	
Розподіл прибутку: 
Виплати власникам 	4200	0	0	0	0	0	0	0	0	
Спрямування прибутку до зареєстрованого капіталу  	4205	0	0	0	0	0	0	0	0	
Відрахування до резервного капіталу 	4210	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку, належна до бюджету відповідно до законодавства 	4215	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на створення спеціальних (цільових) фондів 	4220	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на матеріальне заохочення 	4225	0	0	0	0	0	0	0	0	
Внески учасників: 
Внески до капіталу 	4240	0	0	0	0	0	0	0	0	
Погашення заборгованості з капіталу 	4245	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення капіталу: 
Викуп акцій  	4260	0	0	0	0	0	0	0	0	
Перепродаж викуплених акцій 	4265	0	0	0	0	0	0	0	0	
Анулювання викуплених акцій 	4270	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення частки в капіталі 	4275	0	0	0	0	0	0	0	0	
Зменшення номінальної вартості акцій 	4280	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни в капіталі 	4290	0	-7 109	0	0	7 111	0	0	2	
Придбання (продаж) неконтрольованої частки в дочірньому підприємстві 	4291	0	0	0	0	0	0	0	0	
Разом змін у капіталі  	4295	0	17 169	0	0	1 415 840	0	0	1 433 009	
Залишок на кінець року 	4300	49 980	486 180	16	0	2 118 332	0	0	2 654 508	

Керівник				Загудаєв Вiталiй Вiкторович

Головний бухгалтер			Коженцева Олена Валерiївна

Примітки до фінансової звітності, складеної відповідно до міжнародних стандартів фінансової звітності
1.	ЗАГАЛЬНА IНФОРМАЦIЯ
Дана фiнансова звiтнiсть є окремою фiнансовою звiтнiстю Приватного акцiонерного товариства "Кра-маторський завод важкого верстатобудування" (далi - "Компанiя"). Скорочене найменування Компа-нiя у вiдповiдностi до Статуту -  ПрАТ "КЗВВ".
ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "Краматорський завод важкого верстатобудування" є право-наступником органiзованого шляхом перетворення у 1995 роцi державного машинобудiвного заводу "Краматорський завод важкого верстатобудування iменi В. Я. Чубаря" заснованого у 1937 роцi, у Вiдкрите акцiонерне товариство "Краматорський завод важкого верстатобудування" у вiдповiдностi до постанови Кабiнету Мiнiстрiв України №343 вiд 15.05.1995 року "Про затвердження перелiку об'єк-тiв, що пiдлягають обов'язковiй приватизацiї у 1995 роцi". Усi активи та зобов'язання Компанiї були внесенi державою до його статутного капiталу. Згiдно з вимогами українського законодавства 29 квiт-ня 2011 р. Компанiя змiнило свою назву з Вiдкритого акцiонерного товариства "Краматорський завод важкого верстатобудування" на Публiчне акцiонерне товариство "Краматорський завод важкого вер-статобудування". 5 серпня 2018 року рiчними Загальними зборами акцiонерiв Пiдприємства було прийнято рiшення змiнити тип Компанiї з публiчного на приватне та змiнити найменування з Публiчного акцiонерного товариства "Краматорський завод важкого верстатобудування" на Приватне акцiонерне товариство "Краматорський завод важкого верстатобудування".
Компанiя зареєстрована 14 липня 1995 року. Юридична адреса: 89200, 89200, Закарпатська обл., Уж-городський р-н, мiсто Перечин, вул. Ужгородська, будинок 4В. 
Електронна адреса Компанiя для зв'язку: info@kzts.com.
Станом на кiнець дня 31 грудня 2025 року середньооблiкова кiлькiсть штатних працiвникiв Компанiї становить 2 304 осiб (31 грудня 2024 року: 1 905 осiб).
Характеристика галузi

ПрАТ "КЗВВ" - один iз найстарших виробникiв верстатiв на територiї колишнього СРСР. Впродовж iснування, основним видом дiяльностi компанiї було i залишається виробництво металорiжучих верс-татiв.

Моделi верстатiв, що випускаються ПрАТ "КЗВВ", постiйно удосконалюються, пiдвищуються їх про-дуктивнiсть i точнiсть. Але фахiвцi заводу не лише випускають i проектують сучаснi високоточнi верс-тати, вони ще i виконують капiтальнi ремонти, модернiзацiю як верстатiв власного виробництва, так iнших. Також займається виготовленням запасних частин до верстатiв, великогабаритних зварних де-талей, вiдливань чавунного i кольорового литва, кооперованими постачаннями.

До основних напрямкiв дiяльностi компанiї на найближчi роки додано, механообробку та виробництво запчастин для ВЕУ. Освоєння виробництва обладнання пiдiгрiву залiзничних стрiлок, налагоджується серiйне виробництво проекту для МОУ.

Данi верстати призначенi для обточування колiсних пар рухомого складу i використовуються локомо-тивними та вагонними депо.

З початку введення вiйськового стану в Українi, основним видом дiяльностi компанiї є виробництво продукцiї оборонного призначення.

Засновники та їх частка власностi у статутному капiталi

Станом на 31 грудня 2025 року основним власником Компанiї є Єфiмов Максим Вiкторович (Україна), що володiє 97,69% акцiй компанiї, загальною кiлькiстю 139514170.
Решта статутного капiталу, а саме 2,31% володiють юридичнi особи, що мають не iстотнi частки акцi-онерного капiталу Компанiї. 
Кiнцевими бенефiцiарними власниками є громадянин України Єфiмов Максим Вiкторович. 
Органами управлiння Компанiї вiдповiдно до Статуту є:	
o	Загальнi збори акцiонерiв;
o	Наглядова рада;
o	Генеральний директор.
Загальнi збори акцiонерiв є вищим органом Компанї. 
Наглядова рада є колегiальним органом Компанiї, який здiйснює захист прав акцiонерiв та в межах компетенцiї здiйснює управлiння Компанiєю, контролює та регулює дiяльнiсть Правлiння Компанiї. Кi-лькiсний склад Наглядової ради Компанiї становить шiсть осiб. 
Правлiння Компанiї є виконавчим колегiальним органом, який здiйснює управлiння поточною дiяльнiс-тю Компанiї, органiзовує виконання рiшень Загальних зборiв акцiонерiв та Наглядової ради, а також є пiдзвiтним цим органам. До складу Правлiння входять:
o	Голова Правлiння;
o	Члени Правлiння
Авторськi права, патенти, лiцензiї
ПрАТ "КЗВВ" є власником патенту на винахiд "супорт колесотокарного верстата" "81604 зареєстро-ваний 25.01.2008.
Цiнова полiтика
Суть цiнової полiтики компанiї полягає в тому, щоб встановлювати на товари такi цiни i так варiювати ними залежно вiд положення на ринку, щоб забезпечити намiчений об'єм прибутку i вирiшувати iншi завдання пiдприємства.
Цiнова полiтика складається з маркетингових дослiджень, вивчення попиту ринку, дослiдження цiн конкурентiв та вивчення витрат на виготовлення продукцiї з урахуванням розрахунку рiвня рентабель-ностi.
Iстотною проблемою для компанiї є те, що для запуску замовлень у виробництво i запобiгання ризику неплатоспроможностi замовника, договiрними умовами передбачено отримання передоплати взамiн банкiвської гарантiї повернення авансового платежу, а також узгодження попередньої цiни на вироб-лену продукцiю. Пiсля отримання передоплати завод не має права змiнювати умови договорiв i збi-льшувати оптовi цiни.
Крiм того, протягом минулого року вiдбулося значне зростання цiн на комплектуючi вироби, сировину i матерiали, i як наслiдок, вiдбулося збiльшення собiвартостi продукцiї у виробництвi.
Вплив на стан оточуючого середовища i план дiй щодо зменшення шкiдливого впливу.
Компанiя працює в рамках чинних законодавчих актiв: контроль ефективностi роботи екологiчних споруд, своєчасна переробка i утилiзацiя промислових вiдходiв виключає забруднення "рунту, повер-хневих i пiдземних вод, атмосферного повiтря. 
Щороку у компанiї видається наказ "Про заходи по подальшому полiпшенню стану охорони працi i екологiчної обстановки" з пiдприємствами. Для ПрАТ "КЗВВ" розроблений "План локалiзацiї i лiквiдацiї аварiйних ситуацiй i аварiй", 
Вiдповiднiсть технологiї проекту нацiональним та мiжнародним стандартам та нормативам щодо впливу на оточуюче середовище. 
Дiючi технологiї i устаткування вiдповiдають сучасним вимогам i стандартам. Продукцiя виготовляєть-ся за допомогою високопродуктивного i високоточного устаткування. З 2007 року упроваджена i за-стосовується система менеджменту якостi при проєктуваннi, розробцi, виробництвi, реалiзацiї, пуско-налагоджувальних роботах, ремонтi i сервiсному обслуговуванню важких металорiжучих верстатiв, що вiдповiдають вимогам I50 9001- 2015.
Фактори ризику
Великi виробничi цикли виготовлення важких верстатiв часто не задовольняють замовникiв, тому пот-рiбен обачливий запуск верстатiв у виробництво з попередженням до укладення контракту. Це особ-ливо небезпечно при одиничному виробництвi, коли другий запит на такий верстат може з'явитися не скоро.
Останнiм часом майже всi замовлення проходять стадiю тендеру та потребують випуску таких банкiв-ських продуктiв як: акредитиви, банкiвськi гарантiї повернення авансового платежу, тендернi гарантiї та iнше.
Ризик негативного розвитку ринку продукцiї заводу iснує при недостатнiй якостi продукцiї, при недо-статнiй рекламi, при недостатньому рiвнi сервiсного обслуговування i при програшi тендерiв.
Iснують також ризики при поставцi матерiалiв для виробництва верстатiв через вагонну норму вiдван-таження, оскiльки доводиться придбавати зайве.
Умовами запобiгання ризикам в даному планi розглядаються:
- ретельне вивчення реальних потреб i можливостей замовника;
- широкий пошук запасного замовника на випадок втрати першого;
- постiйна участь в регiональних i мiжнародних виставках;
- усестороння пiдготовка матерiалiв на тендер i особиста участь представника заводу при проведеннi тендерних торгiв;
- укладення контрактiв на постачання устаткування i виконання робiт по монтажу на умовах "пiд ключ";
- розробка системи заходiв щодо зниження потреби компанiї в оборотних коштах за рахунок пiдви-щення ритмiчностi роботи, зменшення запасiв, роботи з дебiторами;
- укладення довгострокових договорiв з постачальниками сировини з чiткими умовами i штрафними санкцiями;
- застосування найкращих, що одержали свiтове визнання, комплектуючих виробiв по системах ЧПУ, по гiдро- i електроапаратурi;
-зниження ризикiв фiнансування, своєчасний розрахунок за виконанi роботи i реалiзовану продукцiю. Запуск у виробництво продукцiї здiйснюється, як правило, пiсля отримання 50% передплати. Вiдван-таження продукцiї проводиться пiсля отримання 100% сплати.
2.	ЕКОНОМIЧНЕ СЕРЕДОВИЩЕ, В ЯКОМУ КОМПАНIЯ ПРОВОДИТЬ СВОЮ ДIЯЛЬНIСТЬ, РИЗИКИ
Унаслiдок воєнної агресiї рф частина територiй була окупована. Компанiї в iнших регiонах зазнали значних втрат через руйнування та пошкодження потужностей або ж просто зiткнулися з перебоями в роботi та складнощами зi збутом продукцiї. Зокрема, експортери втратили частину виручки. Компанiї, якi орiєнтуються на внутрiшнiй ринок, постраждали через падiння попиту на свою продукцiю, пору-шення виробничих процесiв та ланцюгiв постачання.
Компанiя визначає для себе наступнi ризики та шляхи їх пом'якшення.
Податковий ризик:
Ризик податкового донарахування, адмiнiстративного та судового оскарження
Пом'якшення наслiдкiв
ПрАТ "КЗВВ" були прийнятi ряд заходiв, метою яких є розробка нових видiв продукцiї, якi необхiднi країнi в цей час. Заходiв, спрямованих на зниження ризикiв рiзкого падiння обсягiв виробництва, реалiзувавши якi, завод був спроможний наповнити портфель контрактiв у звiтному перiодi й зберегти стабiльну роботу пiдприємства. Для реалiзацiї заходiв було залучено широке коло конструкторсько-технологiчних пiдроздiлiв пiдприємства, функцiонують лабораторiї конструкторсько-технологiчних дослi-джень номенклатури виробництв та команди вдосконалювання процесiв. Створена система контролю проходження всiх замовлень вiд реєстрацiї до вiдповiдi замовниковi у встановлений термiн, На пiдприємствi органiзо-ване глибоке пророблення замовлень головними фахiвцями при констру-юваннi, комплектацiї й виробництвi, що дозволяє знизити собiвартiсть за рахунок мiнiмiзацiї витрат i оптимiзувати цiни на продукцiю.
Валютний ризик
Зростання вартостi iноземної валюти по вiдношенню до нацiо-нальної валюти, змiни у валютному законодавствi
Пом'якшення наслiдкiв
Ризики, викликанi коливаннями валютних курсiв, впливають на фiнансовi результати ПрАТ "КЗВВ", який працює на свiтовому iндустрiальному рин-ку як експортер машинобудiвної продукцiї i як iмпортер сировини, матерi-алiв, виробiв що комплектують, Для мiнiмiзацiї валютного ризику керiвни-цтвом розроблена i дiє система цiноутворення.
Кредитний ризик
Контрагенти, якi отри-мали передоплати по контрактам, можуть не виконати взятих на себе зобов'язань щодо виконання договору
Пом'якшення наслiдкiв
Умовами запобiгання ризикам в даному планi розглядаються: ретельне вивчення реальних потреб i можливостей замовника; широкий пошук за-пасного замовника на випадок втрати першого; постiйна участь в регiона-льних i мiжнародних виставках; усестороння пiдготовка матерiалiв на тен-дер i особиста участь представника заводу при проведеннi тендерних то-ргiв; укладення контрактiв на постачання устаткування i виконання робiт по монтажу на умовах "пiд ключ"; розробка системи заходiв щодо зни-ження потреби компанiї в оборотних коштах за рахунок пiдвищення ритмi-чностi роботи, зменшення запасiв, роботи з дебiторами; укладення довго-строкових договорiв з постачальниками сировини з чiткими умовами i штрафними санкцiями.
3.	ОСНОВИ ПОДАННЯ IНФОРМАЦIЇ
Заява про вiдповiднiсть Мiжнародним стандартам фiнансової звiтностi
Окрема фiнансова звiтнiсть Компанiї складена вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiт-ностi. Пiд термiном Мiжнароднi стандарти фiнансової звiтностi надалi в широкому сенсi розумiються стандарти й тлумачення, якi прийнятi Радою з мiжнародних стандартiв бухгалтерського облiку (РМСБО/IASB):
"	Мiжнароднi стандарти фiнансової звiтностi (МСФЗ/IFRS);
"	Мiжнароднi стандарти бухгалтерського облiку (МСБО/IAS);
"	Тлумачення, розробленi Комiтетом з Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi (ТКМСФЗ/ IFRIC) або Постiйним комiтетом з тлумачень (ПКТ/SIC).
Компанiя складає окрему фiнансову звiтнiсть вiдповiдно до МСФЗ з моменту першого прийняття їх за концептуальну основу пiдготовки цiєї фiнансової звiтностi - 01.01.2012 року. Ця фiнансова звiтнiсть була пiдготовлена на основi принципу iсторичної вартостi, за винятком: основних засобiв оцiнених за справедливою вартiстю станом на 01 сiчня 2012 року, згiдно виключення IFRS 1 п.30, та за винятком активiв,  що облiковуються за справедливою вартiстю, змiни якої вiдносяться на фiнансовий резуль-тат або у складi iншого сукупного доходу вiдповiдно 
Вiдповiдно до Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" (надалi - Закону про бухгалтерський облiк), Нацiонального положення (стандарту) бухгалтерського облiку 1 "Загальнi вимоги до фiнансової звiтностi", затвердженого наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 07 лютого 2013 року № 73 (далi - Наказ №73), яким визначено склад статей фiнансової звiтностi та у вiдповiдних додатках затверджено форми фiнансової звiтностi, Компанiя подає:
"	Баланс (звiт про фiнансовий стан
"	Звiт про фiнансовi результати (звiт про сукупний дохiд)
"	Звiт про рух грошових коштiв
"	Звiт про власний капiтал 
Окрема фiнансова звiтнiсть Компанiя є фiнансовою звiтнiстю загального призначення, яка сформова-на з метою достовiрного подання фiнансового стану, фiнансових результатiв дiяльностi та грошових потокiв.
Безперервнiсть дiяльностi
Окрема фiнансова звiтнiсть базується на принципi безперервностi дiяльностi Компанiї, що передбачає реалiзацiю активiв i виконання зобов'язань у ходi звичайної дiяльностi Компанiї.
За рiк, що закiнчився 31 грудня 2025 року, Компанiя отримала чистий прибуток у сумi 1 408 729 тис. грн. (2024: чистий прибуток у сумi 620 132 тис. грн.) та мала накопиченi прибутки у сумi 2 118 332 тис. грн. (2024: накопиченi прибутки у сумi 702 492 тис. грн.). Також, станом на 31 грудня 2025 поточнi акти-ви Компанiї перевищували її поточнi зобов'язання на 1 942 364 тис. грн. (2023: поточнi активи Компанiї перевищували її поточнi зобов'язання на 700 788 тис. грн.).
Компанiя уклала договори оренди на виробничi площi у мiстах України Перечин, Ужгород, куди здiйс-нилося часткове перемiщення виробничого обладнання.
В зв'язку з воєним станом у найближчому майбутньому Компанiя буде вiдчувати вплив нестабiльної економiки в країнi. Керiвництво не може передбачити всi тенденцi, якi можуть впливати на дiяльнiсть Компанiї та iншi галузi економiки, а також те, який впли (за наявностi такого) вони можуть надати на майбутнiй фiнансовий стан Компанiї Керiвництво вважає обгрунтованим складання цiєї фiнансової звi-тностi на основi припущення, що Компанiя є органiзацiєю, здатною продовжувати свою дiяльнiсть на безперервнiй основi, але те, що країна знаходиться в станi вiйни, вказує на наявнiсть суттєвої неви-значеностi щодо безперервного функцiонування Компанiї. Керiвництво вживає всi необхiднi заходи для забезпечення стабiльної дiяльностi | i розвитку в майбутньому.
Дане припущення дiйсне на момент затвердження фiнансової звiтностi, так як Компанiя знаходиться в зонi бойових дiй.
Виходячи з припущення, що Компанiя залишатиметься безперервно дiючим в наступном фiнансовом перiодi i не має намiру анi потреби лiквiдуватися або зменшити масштаби своєї дiяльностi. Фiнансова звiтнiсть не включає коригування, якi б були необхiднi у разi якщо Компанiя не була б здатна продов-жувати безперервну дiяльнiсть.
Плани та заходи Компанiї щодо захисту активiв:
-  Систематичне ведення та актуалiзацiя реєстру активiв компанiї (власних та залучених на договiрних засадах);
- За об'єктивної можливостi вiдмова (повернення власникам) вiд оренди/користування активiв, якi на-разi не використовуються у господарськiй дiяльностi компанiї, та без яких можливий повноцiнний (безперебiйний) виробничий процес;
- Щоденне отримання та узагальнення iнформацiї з "проблемних" регiонiв - реальна картина щодо ситуацiї, настроїв, перспектив ведення бiзнесу, тощо;
- Регулярна комунiкацiя зi спiвробiтниками та партнерами компанiї через надiйнi засоби комунiкацiї (Telegram, WhatsApp);
На даний момент Компанiя має договори з Мiнiстерством оборони України. У 2026 роцi ПрАТ "КЗВВ" буде i далi розвивати серiйне виробництво продукцiї оборонного призначення.
Але, не зважаючи на подiї, що вiдбуваються на Сходi України, компанiя продовжує роботу у мiстi Краматорськ. На сьогоднiшнiй день продовжують працювати це металевих конструкцiй та заготiвель-ний цех.
Прийняття стандартiв та тлумачень у звiтному перiодi
В цiлому, облiкова полiтика вiдповiдає тiй, що застосовувалась у попередньому звiтному роцi. Деякi новi стандарти та тлумачення та/або змiни до них стали обов'язковими для застосування з 1 сiчня 2025 року або пiсля цiєї дати. Нижче наведена iнформацiя щодо таких нових та переглянутих стандар-тiв та тлумачень, що повиннi застосовуватися Компанiєю.
Поправки до МСБО 21 "Вплив змiн валютних курсiв" - Неможливiсть обмiну.
Цi поправки вимагають вiд компанiй застосовувати послiдовний пiдхiд при оцiнцi того, чи можна обмi-няти валюту на iншу валюту та при визначеннi обмiнного курсу, який слiд використовувати, коли це неможливо, а також вимоги щодо розкриття iнформацiї.
Поправки не мали суттєвого впливу на фiнансову звiтнiсть Компанiї.
Компанiя не застосовувала жодних нових стандартiв, тлумачень чи поправок ранiше вiд дати набран-ня ними чинностi, за винятком ретроспективного застосування тодi й там, де воно стало обов'язко-вим.
МСФЗ та Тлумачення, якi не набрали чинностi
Компанiя не застосовувала наступнi МСФЗ, тлумачення та поправки до МСФЗ та МСБО, якi були опу-блiкованi, але ще не набрали чинностi. Компанiя планує застосувати данi змiни з дати набрання ними чинностi. 
МСФЗ 18 "Подання та розкриття iнформацiї у фiнансовiй звiтностi" 
МСФЗ 18 замiнює МСБО 1 "Подання фiнансової звiтностi" та встановлює значнi новi вимоги до подан-ня фiнансової звiтностi, придiляючи особливу увагу таким питанням:
-	Звiту про прибутки або збитки, включаючи вимоги до обов'язкових промiжних пiдсумкiв, якi мають бути представленi. МСФЗ 18 вводить вимоги до статей доходiв i витрат, якi повиннi бути вiдне-сенi до однiєї з п'яти категорiй у звiтi про прибутки або збитки - операцiйна, iнвестицiйна, фiнансова, податок на прибуток та припинена дiяльнiсть, з яких першi три є новими. 
-	дезагрегацiї iнформацiї, включаючи впровадження загальних принципiв того, як повинна бути агрегована та дезагрегована iнформацiя у фiнансовiй звiтностi. 
-	розкриттю iнформацiї, пов'язаної з показниками ефективностi, визначеними керiвництвом, якi є показниками фiнансових результатiв на основi загального або промiжного пiдсумку, що вимагається за МСФЗ, з внесеними коригуваннями (наприклад, "скоригований прибуток або збиток"). Розкриття будуть включати звiрку показника ефективностi з найближчим загальним або промiжним пiдсумком у звiтностi за МСФЗ. 
МСФЗ 18 та пов'язанi з ним змiни до iнших стандартiв застосовуються для звiтних перiодiв, якi почи-наються з 1 сiчня 2027 року або пiсля цiєї дати. МСФЗ 18 застосовуватиметься ретроспективно, до-зволяється дострокове застосування. 
Наразi Компанiя працює над визначенням усiх наслiдкiв, якi матиме застосування МСФЗ 18 на фiнан-сову звiтнiсть.
МСФЗ 19 "Дочiрнi пiдприємства, що не є пiдзвiтними суспiльству: розкриття iнформацiї"
МСФЗ 19 - новий стандарт, який дозволяє дочiрнiм компанiям, що вiдповiдають певним критерiям, надавати скорочене розкриття iнформацiї, застосовуючи при цьому повнi вимоги до визнання, оцiнки та подання за МСФЗ. Суб'єкт господарювання матиме право застосовувати МСФЗ 19 у своїй консолi-дованiй, окремiй або iндивiдуальнiй фiнансовiй звiтностi, якщо вiн вiдповiдає критерiям прийнятностi на кiнець звiтного перiоду.
Критерiями прийнятностi для застосування МСФЗ 19 є:
-	суб'єкт господарювання є дочiрнiм пiдприємством (як визначено в МСФЗ 10 "Консолiдована фiнансова звiтнiсть");
-	суб'єкт господарювання не є пiдзвiтним суспiльству є пiдзвiтним суспiльству; i
-	суб'єкт господарювання має кiнцеву або промiжну материнську компанiю, яка складає консо-лiдовану фiнансову звiтнiсть, доступну для загального використання, яка вiдповiдає МСФЗ.
Суб'єкт господарювання є пiдзвiтним суспiльству, якщо:
-	його борговi iнструменти або iнструменти власного капiталу продаються на вiдкритому ринку або вiн знаходиться в процесi випуску таких iнструментiв для торгiвлi на вiдкритому ринку;
-	вiн тримає активи у довiрчiй власностi для широкої групи стороннiх осiб як один iз своїх осно-вних видiв дiяльностi.
У зв'язку iз введенням МСФЗ 19 вносяться змiни до iнших стандартiв бухгалтерського облiку МСФЗ. МСФЗ 19 є добровiльним стандартом для вiдповiдних дочiрнiх компанiй. Суб'єктовi господарювання дозволяється застосовувати МСФЗ 19 бiльше одного разу. Суб'єкт господарювання, який вирiшив застосовувати МСФЗ 19, може пiзнiше скасувати цей вибiр. МСФЗ 19 набирає чинностi для рiчних звiт-них перiодiв, що починаються 1 сiчня 2027 року або пiсля цiєї дати, з дозволеним достроковим засто-суванням. 
Компанiя не застосовуватиме МСФЗ 19.
Ключовi бухгалтерськi оцiнки та припущення
При пiдготовцi фiнансової звiтностi Компанiя робить оцiнки та припущення, якi мають вплив на визна-чення сум активiв i зобов'язань, визначення доходiв та витрат звiтного перiоду, розкриття умовних активiв та зобов'язань на дату пiдготовки фiнансової звiтностi, грунтуючись на МСФЗ, МСБО та тлу-маченнях, розроблених Комiтетом з тлумачень мiжнародної фiнансової звiтностi.
Для оцiнки всiх визнаних активiв та зобов'язань застосовуються правила оцiнки (з урахуванням виклю-чень), передбаченi МСФЗ, якi дiють на дату балансу.
Компанiя застосувала виключення, дозволене МСФЗ 1 "Перше застосування Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi", що дозволяє оцiнювати основнi засоби на дату переходу на МСФЗ за справед-ливою вартiстю i використовувати цю справедливу вартiсть в якостi фактичної вартостi основних за-собiв. Керiвництво Компанiї переконане що даний перегляд був необхiдний для об'єктивної оцiнки не-оборотних активiв. 
Iстотнi облiковi судження керiвництва
Пiдготовка фiнансової звiтностi у вiдповiдностi до МСФЗ вимагає вiд керiвництва Компанiї здiйснення попереднiх оцiнок й припущень, якi мають вплив на суми, що представленi у фiнансовiй звiтностi. Че-рез властиву цим оцiнкам неточнiсть, фактичнi результати, якi вiдображаються в наступних перiодах, можуть вiдрiзнятися вiд цих оцiнок.
4.	ОСНОВНI ПРИНЦИПИ СКЛАДАННЯ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI ТА ОБЛIКОВА ПОЛIТИКА
Основнi принципи складання фiнансової звiтностi та облiкова полiтика складена загально положень та стандартiв МСФЗ (IFRS) та МСБО (IAS) i нижче.
Функцiональна валюта
Функцiональною валютою Компанiї є валюта основного економiчного середовища, в якому Компанiя здiйснює свою дiяльнiсть. Функцiональною валютою Компанiї та валютою представлення цiєї фiнан-сової звiтностi Компанiї є нацiональна валюта України - українська гривня (надалi - "грн."). Всi зна-чення заокругленi до цiлих тисяч гривень, якщо не вказано iнше.
Перерахунок iноземних валют
Доходи отриманi, витрати понесенi i капiтальнi активи, придбанi в iноземнiй валютi, перераховуються в функцiональну валюту за обмiнним курсом на дату здiйснення операцiї. Грошовi активи та зобов'я-зання, вираженi в iноземнiй валютi, перераховуються за курсом на кiнець звiтного перiоду або за кур-сом угоди, коли необхiдно. Результати нереалiзованих i реалiзованих прибуткiв i збиткiв вiд курсових рiзниць вiдображаються у складi операцiйних чи iнших доходiв та витрат звiту про прибутки i збитки та iншi сукупнi доходи.
Взаємозалiк
Фiнансовi активи та зобов'язання згортаються, а в звiтi про фiнансовий стан вiдображається згорнутий залишок, якщо Компанiя має юридичне право здiйснювати залiк вiдображених у звiтi про фiнансовий стан сум та має намiр або зробити взаємозалiк, або реалiзувати актив та погасити зобов'язання одно-часно. Таке право на згортання (а) не повинне ставитися у залежнiсть вiд майбутнiх подiй, i (б) повинне мати юридичну силу у всiх наступних обставинах: (I) в ходi звичайної дiяльностi, (II) у разi невиконання зобов'язань (дефолту) та (III) у разi неплатоспроможностi або банкрутства. Доходи i витрати не згор-таються у звiтi про прибутки i збитки та iншi сукупнi доходи, за виключенням тих випадкiв, коли це ви-магається або дозволяється МСФЗ або вiдповiдним тлумаченням, при цьому такi випадки окремо ро-зкриваються в облiковiй полiтицi Компанiї. При облiку передачi фiнансового активу, яка не веде до припинення визнання такого активу, Компанiя не згортає переданий актив та пов'язане з ним зо-бов'язання.
Визнання доходу
Компанiя визнає дохiд в наслiдок передачi обiцяних товарiв або послуг клiєнтам у сумi, що вiдобра-жає компенсацiю, на яку пiдприємство очiкує мати право в обмiн на цi товари або послуги.
Компанiя застосовує МСФЗ 15 "Дохiд вiд договорiв з клiєнтами" до договорiв з клiєнтами, за умови що клiєнт - це сторона, яка уклала з Компанiям договiр про отримання товарiв чи послуг, якi є ре-зультатом звичайної дiяльностi Компанiї в обмiн на компенсацiю.
Компанiя визнає дохiд вiд договорiв з клiєнтами тiльки тодi, коли виконуються всi наведенi нижче кри-терiї:
"	сторони договору схвалили договiр (письмово, усно чи у вiдповiдностi з iншою звичайною практикою) i готовi виконувати свої зобов'язання;
"	компанiя може визначити права кожної сторони вiдносно товарiв або послуг, якi будуть пере-даватися
"	компанiя може визначити умови оплати за товари або послуги, якi будуть передаватися;
"	договiр має комерцiйну сутнiсть (тобто очiкується, що ризик, час або величина майбутнiх гро-шових потокiв Компанiї змiняться внаслiдок договору); та
"	цiлком ймовiрно, що Компанiя отримає компенсацiю, на яку воно має право в обмiн на товари або послуги, якi будуть переданi клiєнту.
Якщо договiр з клiєнтом не вiдповiдає цим критерiям, а Компанiя отримує вiд клiєнта компенсацiю, Компанiя визнає отриману компенсацiю як дохiд тiльки тодi, коли вiдбувається будь-яка з таких по-дiй:
"	компанiя не має невиконаних зобов'язань щодо передачi товарiв або послуг клiєнтовi i практи-чно вся отримана компенсацiя не пiдлягає поверненню; або
"	договiр був розiрваний i отримана вiд клiєнта компенсацiя не пiдлягає поверненню.
Дохiд визнається в момент, коли кожне зобов'язання за договором виконано. Дохiд визнається мит-тєво, крiм випадкiв, коли одночасно виконуються такi умови:
"	клiєнт отримує i споживає вигоди вiд результатiв роботи виконавця вiдповiдно до виконаних робiт;
"	результати роботи виконавця створюють або покращують актив, контрольований замовником;
"	актив, створюваний у процесi виконання робiт, не може бути використаний виконавцем з iншою метою;
"	виконавець має право на оплату виконаної на поточну дату частки робiт.
Визнання iнших доходiв
Проценти визнаються у тому звiтному перiодi, до якого вони належать, та розраховуються, виходя-чи з бази їх нарахування та строку користування вiдповiдними активами. Отриманi Компанiєю дивiде-нди визнаються у разi встановлення прав на отримання платежу. Умовою визнання процентiв є iмо-вiрнiсть отримання Компанiєю економiчної вигоди, а дивiдендiв - достовiрно оцiнений дохiд.
Основнi засоби 
Облiк основних засобiв у компанiї здiйснюється на пiдставi МСБО №16 "Основнi засоби".
Одиницею облiку основних засобiв є об'єкт основних засобiв.
Основнi засоби вiдображаються в звiтностi за переоцiненою вартiстю за вирахуванням накопиченої амортизацiї.
Первiсна вартiсть основних засобiв збiльшується на суму витрат, пов'язаних iз полiпшенням об'єкта (модернiзацiя, модифiкацiя, добудова, дообладнання, реконструкцiя тощо), що призводить до збiль-шення майбутнiх економiчних вигiд, первiсно очiкуваних вiд використання об'єкта, що полягає у зрос-таннi або строку корисного використання об'єкта, та/або його потужностi чи продуктивностi. Витрати, що здiйснюються для пiдтримання об'єкта в робочому станi та отримання первiсно визначеної суми майбутнiх економiчних вигiд вiд його використання, включаються до складу витрат перiоду, в якому вони були здiйсненi, на той же рахунок облiку витрат, куди вiдноситься амортизацiя вiдповiдного об'єкта основних засобiв.
У разi капiталiзацiї нових запасних частин замiненi запаснi частини виводять з експлуатацiї та їхню за-лишкову балансову вартiсть визнають збитком вiд вибуття.
Компанiя здiйснює регулярний аналiз ремонтiв вартiстю бiльше рiвня визнання основних засобiв, пе-редбаченого в Податковому кодексi України, на предмет їх можливої капiталiзацiї. Iншi ремонти, як правило, пов'язанi з пiдтримкою об'єкта в поточному станi, i Компанiя має право їх не капiталiзувати. В актi можуть бути вказанi виявленi дефекти об'єкта та перелiк робiт з їх виправлення.
До складу основних засобiв вiдносяться активи, термiн корисного використання яких бiльше одного року або операцiйного циклу (якщо вiн бiльший за рiк) та вартiстю понад 20 000 грн.
При введеннi в експлуатацiю основного засобу постiйно дiюча комiсiя встановлює термiн експлуатацiї для кожного об'єкта основних засобiв, але не менш нiж мiнiмально встановлених Податковим Кодек-сом України (НКУ).
При нарахуваннi амортизацiї об'єктiв основних засобiв  застосовується прямолiнiйний метод.
Початкову оцiнку об'єкта основних засобiв здiйснюється за iсторичною собiвартiстю згiдно з МСФЗ (IAS) 16 "Основнi засоби". ПДВ, сплачений постачальнику по об'єктах, якi не використовуються у гос-подарськiй дiяльностi компанiї, у випадках, коли податок не вiдшкодовується компанiї, включається до первiсної вартостi об'єкта.
Iнвентаризацiйна комiсiя при проведеннi рiчної iнвентаризацiї, а також при реалiзацiї, безоплатнiй пе-редачi ОЗ та у разi потреби оцiнює вiдповiднiсть об'єктiв основних засобiв поняттю активу. Зазначена оцiнка проводиться в момент здiйснення господарських операцiй та з тiєю регулярнiстю, щоб їхня ва-ртiсть на дату балансу суттєво не вiдрiзнялася вiд справедливої вартостi з урахуванням вимог МСФЗ (IAS) 36 "Знецiнення активiв" та МСФЗ (IAS) 16 "Основнi засоби".
Пiд час проведення iнвентаризацiї основних засобiв та нематерiальних активiв Компанiя збiльшує спо-чатку встановленi термiни корисного використання об'єкта, який продовжує використовуватись у гос-подарськiй дiяльностi, не допускаючи його повного зносу. Комiсiя визначає термiни корисного вико-ристання об'єктiв основних засобiв в залежностi вiд технiчних умов, але не нижче мiнiмально допус-тимих термiнiв, встановлених ст. 138 Податкового Кодексу України.
Компанiя проводить переоцiнку тих основних засобiв, залишкова вартiсть яких вiдрiзняється вiд спра-ведливої вартостi на дату балансу бiльш нiж на 10%.
Перевищення сум попереднiх дооцiнок над сумою попереднiх уцiнок залишкової вартостi об'єктiв не-оборотних активiв включаються до складу нерозподiленого прибутку з одночасним зменшенням до-даткового капiталу при вибуттi переоцiнених об'єктiв необоротних активiв.
Необоротнi активи, що утримуються для продажу, вiдображаються вiдповiдно до MCO3 (IFRS)5 "Дов-гостроковi активи, призначенi для продажу та припинена дiяльнiсть". 
При прийняттi рiшення про продаж основних засобiв їхню вартiсть переводити зi складу необоротних до складу оборотних активiв (товарiв) та амортизацiя не нараховується. 
Нематерiальнi активи
Визнання, оцiнка та облiк нематерiальних активiв. здiйснюється вiдповiдно до МСБО (IAS) 38 "Немате-рiальнi активи". Одиницею (облiку визначено окремий (об'єкт нематерiальних активiв. Об'єкти немате-рiальних активiв оцiнюються за собiвартiстю. Термiни корисного використання нематерiальних активiв визначаються умовами контрактiв по придбанню або використанням нематерiального. активу, суджен-ням спецiалiстiв або мiнiмального термiну, що встановлений законодавством,
Амортизацiя нематерiальних активiв нараховується за прямолiнiйним методом протягом передбачу-ваного термiну їх корисного (використання, встановленого правовстановлюючим документом. В разi вiдсутностi такого документа встановлено термiн для нарахування амортизацiї 19 рокiв.
Нематерiальнi активи з необмеженим термiном використання - не амортизуються.
Нарахування амортизацiї здiйснюється щомiсячно протягом строку корисної експлуатацiї об'єктiв не-матерiальних активiв
Нематерiальний актив припиняє визнаватись в бухгалтерському облiку в таких випадках:
- якщо вiд його використання не очiкуються майбутнi економiчнi виголи; або
- у разi його вибуття шляхом 
o	лiквiдацiї;
o	продажу;
o	безоплатного передавання.
Нарахування амортизацiї нематерiальних активiв припиняється в останньому повному календарному мiсяцi, що передує мiсяцю, на який припадає одна з двох дат, яка вiдбувається ранiше:
- на дату, з якої актив класифiкують як утримуваний для продажу, або
- на дату, з якої припиняють визнання активу.
Термiни корисного використання об'єктiв нематерiальних активiв визначається постiйно дiючою комi-сiєю, створеною наказом у компанiї при прийняттi до облiку.
Лiквiдацiйна вартiсть об'єктiв нематерiальних активiв з визначеним строком корисної експлуатацiї приймається такою, яка дорiвнює 1 грн. за винятком випадкiв коли:
1)	наявне зобов'язання третьої сторони придбати актив наприкiнцi строку його корисної експлуа-тацiї, або
2)	 iснує активний ринок (як визначено в МСФЗ (IFRS) 13 "Оцiнка справедливої вартостi") для та-кого активу, i:
-	лiквiдацiйну вартiсть можна буде визначити за посиланнями на цей ринок; та
-	iснує висока ймовiрнiсть, що такий ринок iснуватиме наприкiнцi строку корисної експлуатацiї активу.
Iнвестицiйна нерухомiсть
Вiдповiдно до МСФЗ (IAS) 40 "Iнвестицiйна нерухомiсть" визнаються об'єктами iнвестицiйної нерухо-мостi земельнi дiлянки (на правi власностi) або будiвлi, споруди, що мiстяться з метою отримання орендних платежiв.
Основними критерiями для розмежування iнвестицiйної та операцiйної нерухомостi у разi, якщо той самий об'єкт основних засобiв використовується як iнвестицiйна i як операцiйна нерухомiсть (при не-можливостi подiлу об'єкта на частини), переважний характер використання об'єкта визначати за його площею. Об'єкт визнається iнвестицiйною нерухомiстю, якщо оперативну оренду передано понад 50% його площi.
Iнвестицiйну нерухомiсть облiковується за фактичною вартiстю.
Аналiтичний облiк iнвестицiйної нерухомостi ведеться по кожному об'єкту та на дату балансу вiдо-бражаються у фiнансовiй звiтностi щодо собiвартостi за вирахуванням накопиченої амортизацiї та на-копичених збиткiв вiд знецiнення.
Для нарахування амортизацiї iнвестицiйної нерухомостi застосовується прямолiнiйний метод та амор-тизується протягом термiну корисного використання таких об'єктiв.
Витрати утримання об'єктiв iнвестицiйної нерухомостi визнаються витратами перiоду i вiдображаються як iншi витрати операцiйної дiяльностi. 
Облiк запасiв
Одиницею бухгалтерського облiку запасiв вважати кожне найменування цiнностей.
Товарно матерiальнi цiнностi визнають, оцiнюють та облiковують згiдно з вимогами МСБО (IAS) 2 "Запаси". Запаси визнаються компанiєю, якщо вони належать йому та:
-	наявна вiрогiднiсть отримання економiчної вигоди вiд їх використання в майбутньому;
-	їх вартiсть може бути достовiрно оцiнена.
Первiсна вартiсть запасiв, придбаних за плату, визначається за собiвартiстю запасiв, яка складаєть-ся з таких фактичних витрат:
- суми сплаченi постачальникам, за вирахуванням непрямих податкiв;
- суми мита при ввезенi;
- суми непрямих податкiв що пов'язанi з придбанням запасiв, що не повертаються компанiї;
- транспортно - заготiвельнi витрати - витрати на заготiвлю запасiв, сплата тарифiв за погрузочно-вантажнi роботи та транспортування запасiв всiма видами транспорту до мiсця їх використання, включаючи витрати на страхування ризикiв транспортування запасiв;
- iншi витрати, якi безпосередньо пов'язанi з придбанням запасiв та приведенням їх до стану, що придатнi до використання в запланованих цiлях.
Одиницею бухгалтерського облiку запасiв вважати кожне найменування цiнностей або однорiдна група (вид).
Запаси у компанiї класифiкуються наступним чином:
- основна сировина, матерiали та паливно - енергетичнi запаси;
- незавершене виробництво;
- готова продукцiя;
- товари для перепродажу.
Аналiтичний облiк запасiв проводиться одночасно за найменуванням запасiв, за мiсцями зберiгання та за матерiально-вiдповiдальними особами.
Початкова вартiсть запасiв, придбаних за плату, визначається за собiвартiстю запасiв, що склада-ється з таких фактичних витрат:
o сум, що сплачуються згiдно з договором постачальнику (продавцю) за вирахуванням непрямих податкiв;
o сум ввiзного мита;
o сум непрямих податкiв у зв'язку з придбанням запасiв, що не вiдшкодовуються компанї;
o транспортно-заготiвельних витрат (витрат на заготiвлю запасiв, оплати тарифiв (фрахту) за вантаж-но-розвантажувальнi роботи, ТЕО, перевалку, переважку та транспортування запасiв усiма видами транспорту до мiсця їх використання, включаючи витрати на страхування ризикiв транспортування запасiв);
o втрати та недостачi запасiв у межах норм природних втрат, якi сталися при транспортуваннi та ви-явленi при оприбуткуваннi придбаних запасiв;
o iншi витрати, безпосередньо пов'язанi з придбанням запасiв та доведення їх до стану, в якому вони придатнi для використання.
Транспортно-заготiвельнi витрати включаються до первiсної вартостi запасiв при їх оприбуткуваннi на склад, якщо вони безпосередньо пов'язанi з придбанням запасiв.
До малоцiнних та швидкозношуваних предметiв (МШП) вiдносяться активи, якi використовуються не бiльше одного року або нормального операцiйного циклу (якщо вiн бiльше одного року) незалежно вiд вартостi, а також активи, що використовуються бiльше одного року або нормального операцiй-ного циклу вартiстю до 20 000 грн.
При цьому забезпечується кiлькiсний облiк таких активiв у розрiзi матерiально-вiдповiдальних осiб на балансовому рахунку 22 "Малоцiннi предмети", що швидко зношуються.
Одиницею бухгалтерського облiку МШП вважається об'єкт.
При передачi МШП в експлуатацiю їх вартiсть списується iз балансового рахунку запасiв та включа-ється 100% їх вартiсть до складу витрат. Здiйснюється обов'язкове ведення кiлькiсного облiку таких предметiв у розрiзi матерiально вiдповiдальних осiб до повної лiквiдацiї.
Якщо працiвник компанiї звiльняється та не повертає виданий йому робочий одяг, взуття, обмунди-рування, засоби особистого захисту, граничний термiн використання яких не настав, то при остаточ-ному розрахунку первiсна вартiсть такого майна з урахуванням ступеня його зношеностi включаєть-ся до складу додаткових благ, наданих такому платнику податкiв, якi включаються до загального мiсячного оподатковуваного доходу (згiдно зi ст. 164.2.17 ПКУ).
Товарно-матерiальнi цiнностi вiдображаються у балансi за датою переходу права власностi, особi видавати доручення на отримання товарно-матерiальних цiнностей.
При вiдпустцi запасiв у виробництво, продаж та iнше вибуття, оцiнка їх здiйснюється за методом FIFO, пiд час реалiзацiї готової продукцiї застосовувати метод iдентифiкованої собiвартостi вiдповi-дної одиницi запасiв.
При проведеннi ремонтiв, лiквiдацiї основних засобiв та малоцiнних необоротних матерiальних акти-вiв ТМЦ, у тому числi, брухт чорного металу, брухт кольорового металу, дрова, що утворюються в результатi ведення господарської дiяльностi, у тому числi при проведеннi ремонтiв, лiквiдацiї основ-них засобiв та малоцiнних необоротних матерiальних активiв, визнаються активами (у разi ймовiрно-стi економiчної вигоди) та припадають на баланс компанiї на дату прибуткового ордера за цiнами:
- брухт чорного металу - за цiною можливого використання, затвердженої окремим нака-зом/розпорядженням;
- брухт кольорового металу - за справедливою вартiстю, затвердженою окремим нака-зом/розпорядженням по заводу;
- товарно-матерiальнi цiнностi (запаснi частини) за цiнами, затвердженими в актi встановлення прида-тностi та можливостi подальшого використання у господарськiй дiяльностi.
На суму знецiнення запасiв, визначену за результатами здiйснення процедур тестування запасiв на предмет вiдповiдностi їх балансової вартостi очiкуванiй цiнi продажу, створюється резерв уцiнки за-пасiв.
Резерв уцiнки запасiв створюється в сумi перевищення балансової вартостi запасiв з урахуванням попередньо створеного резерву за окремими позицiями та партiями запасiв) над їх очiкуваною вартi-стю реалiзацiї.
Для облiку резерву уцiнки запасiв застосовувати окремий контрактивний субрахунок, 20Р "Резерв знецiнення запасiв". За характеристиками зазначений субрахунок - пасивний. За кредитом субрахун-ку вiдображається створення резерву уцiнки, за дебетом - списання ранiше створеного резерву у зв'язку з вибуттям запасiв, щодо яких резерв було створено.
У балансi запаси вiдображають за чистою вартiстю реалiзацiї у такий спосiб: Вартiсть запасiв, що вiдображена в Балансi = Балансова вартiсть запасiв - Резерв уцiнки запасiв.
Витрати на утримання персоналу
Оплата працi працiвникам здiйснюється вiдповiдно до укладеного колективного договору, положення про оплату працi, затвердженого штатним розписом компанiї, встановленими тарифними ставками, посадовими окладами, використовуючи данi облiку робочого часу електронних прохiдних. Фонд оп-лати працi формується вiдповiдно до Закону України вiд 24.03.95 р. № 108 "Про оплату працi" та Iн-струкцiї зi статистики заробiтної плати, затвердженої наказом Державного комiтету статистики України № 5 вiд 13.01.04 р..
Податок на прибуток
Податок на прибуток вiдображається у фiнансовiй звiтностi вiдповiдно до вимог законодавства Украї-ни, чинного або по сутi чинного на кiнець звiтного перiоду. Витрати (вiдшкодування) з податку на при-буток включають поточний i вiдстрочений податки i визнаються в прибутку чи збитку за рiк, якщо тiль-ки вони не повиннi бути вiдображенi в складi iншого сукупного доходу або безпосередньо в капiталi в зв'язку з тим, що вiдносяться до операцiй, що вiдображаються також в складi iншого сукупного дохо-ду або безпосередньо в капiталi в тому ж або в будь-якому iншому звiтному перiодi.
Поточний податок представляє собою суму, яка, як очiкується, буде сплачена податковим органам (вiдшкодована за рахунок податкових органiв) щодо оподаткованого прибутку або збитку за поточний та попереднi перiоди. Оподатковуванi прибутки або збитки розраховуються на пiдставi бухгалтерсь-ких оцiнок, якщо фiнансова звiтнiсть ухвалюється до моменту подання вiдповiдних податкових декла-рацiй. Податки, крiм податку на прибуток, вiдображаються в складi операцiйних витрат.
Вiдстрочений податок на прибуток - це податок, який, як очiкується, повинен бути сплачений або вiд-шкодований за рiзницями мiж балансовою вартiстю активiв та зобов'язань у фiнансовiй звiтностi та вiдповiдною податковою базою, яка використовується при розрахунках оподатковуваного прибутку та облiковується за методом балансових зобов'язань. Вiдстроченi податковi зобов'язання, як прави-ло, визнаються по вiдношенню до всiх оподатковуваних тимчасових рiзниць, а вiдстроченi податковi активи визнаються з урахуванням ймовiрностi отримання у майбутньому оподатковуваного прибутку, за рахунок якого можуть бути реалiзованi тимчасовi рiзницi, якi вiдносяться на витрати. Такi активи i зобов'язання не визнаються, якщо тимчасовi рiзницi виникають внаслiдок первiсного визнання iнших активiв та зобов'язань у рамках операцiї, яка не впливає на розмiр податкового чи бухгалтерського прибутку.
Балансова вартiсть вiдстрочених податкових активiв переглядається на кожну звiтну дату та зменшу-ється у тiй мiрi, в якiй бiльше не iснує ймовiрностi того, що буде отриманий оподатковуваний прибу-ток, якого буде достатньо для повного або часткового вiдшкодування такого активу.
Вiдстрочений податок визнається в звiтi про прибутки i збитки та iншi сукупнi доходи, крiм тих випад-кiв коли вiн пов'язаний зi статтями, якi безпосередньо вiдносяться до статей капiталу, при цьому вiд-строчений податок також визнається у складi капiталу.
Вiдстроченi податковi активи та вiдстроченi податковi зобов'язання з податку на прибуток взаємно залiковуються та вiдображаються згорнуто в звiтi про фiнансовий стан, коли:
"	компанiя має юридично закрiплене право погасити поточнi податковi активи з податку на прибу-ток за рахунок поточних податкових зобов'язань; та
"	вiдстроченi податковi активи та вiдстроченi податковi зобов'язання з податку на прибуток вiдно-сяться до податку на прибуток, який стягується одним i тим самим податковим органом з одного i того самого податкового суб'єкта.
Дебiторська заборгованiсть
Дебiторська заборгованiсть визнається фiнансовим активом вiдповiдно до МСФЗ (IAS) 39 "Фiнансовi iнструменти: визнання та оцiнка", якщо iснує ймовiрнiсть отримання компанєю майбутнiх економiчних вигод та може бути достовiрно визначено її суму.
Показники дебiторської заборгованостi вiдображаються в балансi за чистою реалiзацiйною вартiстю, що дорiвнює сумi дебiторської заборгованостi за вирахуванням резерву сумнiвних боргiв.
Компанiя використовує для облiку дебiторської заборгованостi, отриманої за договорами вiдступлен-ня права вимоги, метод справедливої вартостi, оскiльки на пiдставi обгрунтованого судження компа-нiя не використовує модель бiзнесу, мета якої - збiр контрактних грошових потокiв. У зв'язку iз цим, керуючись положеннями пп. 4.1.2, пп. 4.1.4 МСФЗ 9 i ст. 1 Закону № 996, компанiя використовує для облiку такої заборгованостi метод справедливої вартостi через прибуток або збиток.
Сумнiвною заборгованiстю визнається заборгованiсть, якщо:
- боржник не вiдповiв на претензiю;
- вiдхилив претензiю;
- оприлюднено iнформацiю про неплатоспроможнiсть дебiтора;
- щодо боржника порушили процедуру банкрутства;
Резерв сумнiвних боргiв визначати один раз на рiк за методом застосування абсолютної суми сумнiв-ної заборгованостi, виходячи з платоспроможностi окремих дебiторiв, за результатами опрацювання контрактоутримувачами залишкiв дебiторської заборгованостi на 31 грудня поточного року.
Якщо суми нарахованого резерву сумнiвних боргiв замало для списання безнадiйної дебiторської за-боргованостi, таке перевищення заборгованостi над резервом належить до витрат звiтного перiоду.
Встановлена межа суттєвостi при списаннi дебiторської та кредиторської заборгованостi у розмiрi до 10 000 грн.
Грошовi кошти та їх еквiваленти
Грошовi кошти та їх еквiваленти складаються з грошових коштiв  Компанiї на рахунках в банках до запитання та лiквiдних iнвестицiй, що мають початковий термiн погашення не бiльше трьох мiсяцiв. Грошовi кошти та їх еквiваленти облiковуються за амортизованою вартiстю.
Витрати
Витрати визначаються та визнаються вiдповiдно до МСФЗ (IAS) № 2 "Запаси".
Витрати, що формують собiвартiсть реалiзованих товарiв, виконаних робiт, наданих послуг, вважа-ються витратами того звiтного перiоду, в якому визнано доходи вiд реалiзацiї таких товарiв, викона-них робiт, наданих послуг.
Витрати, якi неможливо безпосередньо пов'язати з доходом певного перiоду, вiдображаються у складi витрат того звiтного перiоду, в якому вони були здiйсненi.
Об'єктом витрат є продукцiя, роботи, послуги, що вимагають визначення пов'язаних iз їх виробницт-вом (виконанням) витрат.
Облiк витрат вiд звичайної дiяльностi органiзовано вiдповiдно до затверджених статей витрат у ком-панiї iз застосуванням класу рахункiв 9 "Витрати дiяльностi":
o собiвартiсть реалiзованих товарiв, готової продукцiї, робiт, послуг;
o загальновиробничi витрати;
o загальновиробничi витрати виробничих служб;
o адмiнiстративнi витрати;
o витрат на збут;
o iншi витрати на операцiйну дiяльнiсть;
o фiнансовi витрати;
o iншi витрати.
Собiвартiсть реалiзованих товарiв, робiт (послуг) визначається згiдно з МСФЗ № 2 "Запаси" затвер-дженого наказом МФУ вiд 20.10.1999 р. № 246.
Ведення облiку витрат на виробництво здiйснюється позамовно у розрiзi виробничих цехiв (виробни-чих пiдроздiлiв) за статтями калькуляцiї та елементами.
У виробничу собiвартiсть продукцiї включаються:
- прямi матерiальнi витрати (вартiсть сировини та основних матерiалiв, що утворюють основу вироб-леної продукцiї, покупних напiвфабрикатiв та комплектуючих виробiв, допомiжних та iнших матерiалiв, якi можуть бути безпосередньо вiднесенi до конкретного об'єкта витрат, вартiсть палива та енергiї на технологiчнi потреби, зворотних вiдходiв (вiднiмаються));
- втрати вiд браку в межах технологiчних норм; До втрат вiд браку належать втрати вiд браку та тех-нологiчнi втрати. Браком у виробництвi вважаються продукцiя, напiвфабрикати, деталi, вузли та ро-боти, якi не вiдповiдають за своєю якiстю встановленим стандартам або технiчним умовам, i не мо-жуть бути використанi за прямим призначенням або можуть бути використанi тiльки пiсля додаткових витрат на виправлення.
Собiвартiсть внутрiшнього виправного та внутрiшнього остаточного браку продукцiї визначається у планових розмiрах.
Порядок з облiку невiдповiдної продукцiї визначено у СТП компанiї.
- прямi витрати на оплату працi (основна та додаткова заробiтна плата та iншi виплати працiвникам, зайнятим у виробництвi продукцiї, виконаннi робiт або надання послуг, якi можуть бути безпосередньо вiднесенi до конкретного об'єкта витрат; вiдрахування на загальнообов'язкове державне соцiальне страхування вищевказаних працiвникiв);
- iншi прямi витрати (вартiсть усiх iнших виробничих витрат, якi можуть бути вiднесенi на конкретний об'єкт, а також втрати вiд браку, що складаються з вартостi остаточно забракованої з технологiчних причин продукцiї та витрат на виправлення технiчно неминучого браку, а у разi реалiзацiї такої проду-кцiї, - у складi собiвартостi реалiзованої продукцiї).
- змiннi загальновиробничi витрати цехiв i виробничих служб i постiйнi загальновиробничi витрати це-хiв, що розподiляються.
До складу загальновиробничих витрат включаються витрати на управлiння цехами, дiлянками тощо, обслуговування, удосконалення технологiї та органiзацiї виробничого процесу тощо; амортизацiя, витрати на утримання, експлуатацiю, поточний та капiтальний ремонти, страхування основних засобiв загальновиробничого призначення; iншi загальновиробничi витрати.
Загальновиробничi витрати цехiв подiляються на постiйнi та змiннi. Перелiк та склад постiйних та змiн-них загальновиробничих витрат встановлюються компанiєю.
Постiйнi загальновиробничi витрати розподiляти на кожну одиницю виробництва, виходячи з норма-льної виробничої потужностi. База розподiлу загальновиробничих витрат установлюється компанiєю.
Резерви (забезпечення) за iншими зобов'язаннями i платежами
Зобов'язання компанiї облiковуються вiдповiдно до МСФЗ (IAS) 37 "Резерви, умовнi зобов'язання та умовнi активи" та визнавати у випадках, якщо його оцiнка може бути достовiрно визначена та iснує ймовiрнiсть зменшення економiчних вигод у майбутньому внаслiдок його погашення.
Проводиться створення таких видiв забезпечень:
- на виплату вiдпускних працiвникам;
- па додаткове (пiльгове) пенсiйне забезпечення;
- виконання гарантiйних зобов'язань.
Забезпечення на оплату вiдпусток розраховуються окремо для кожної категорiї працiвникiв (виробни-чого, адмiнiстративно, збутового персоналу тощо) залежно вiд того, в якому пiдроздiлi вони працю-ють. Забезпечення на оплату вiдпусток розраховуються щомiсяця як добуток фактично нарахованої зарплати працiвникам та вiдсотка, обчисленого як вiдношення рiчної планової суми на оплату вiдпус-ток до загального планового фонду оплати працi з урахуванням ЄСВ-нарахувань.
Суму забезпечень на фактичнi виплати пiльгових пенсiй враховується вiдповiдно до МСФЗ (IAS) 19 "Винагороди працiвникам" та МСФЗ (IAS) 37 "Резерви, умовнi зобов'язання та умовнi активи". Данi забезпечення створювати на пiдставi актуарних розрахункiв експертiв щороку на 31 грудня поточного року.
На виконання гарантiйних зобов'язань перед замовниками створюється резерв проведення гарантiй-них ремонтiв один раз на рiк на 31 грудня поточного року. Сума забезпечення визначається як 1% ва-ртостi реалiзацiї готової продукцiї, виконаних робiт у поточному роцi за договорами (контрактами), в яких прописанi гарантiйнi зобов'язання та 0,5% вартостi реалiзацiї САУ 2С22. Суми такого забезпечен-ня вважаються виробничими витратами, що входять до складу собiвартостi продукцiї. На балансово-му рахунку 473 "Забезпечення гарантiйних зобов'язань" ведеться облiк забезпечень виконання гаран-тiйних ремонтiв. Якщо суми забезпечення недостатньо для вiдображення витрат на гарантiйнi ремон-ти, то перевищення вiдносяться на витрати звiтного перiоду.
Позиковi кошти
Облiк та розкриття iнформацiї про витрати по позикових коштах здiйснюються на пiдставi МСФЗ (IAS) 23 "Витрати на позики".
Витрати на позики (крiм капiталiзованих) визнаються витратами звiтного перiоду. Вiдсотки за позико-вими коштами враховуються у витратах на основi ставки, встановленої у договорi. 
Нарахування вiдсоткiв  проводяться за позиковими коштами в останнiй день поточного мiсяця в сумi належних платежiв згiдно з умовами договору (контракту), незалежно вiд того, коли фактично здiйс-нюються данi виплати.
Витрати по позиках, що безпосередньо вiдносяться до придбання, будiвництву або виробництву ак-тиву, що квалiфiкується, повиннi капiталiзуватися шляхом включення у вартiсть цього активу. Величи-на витрат на позики, дозволена для капiталiзацiї, повинна визначатися вiдповiдно до правил МСФЗ 23
5.	УПРАВЛIННЯ РИЗИКАМИ
На Компанiю здiйснюють вплив ризик держави, ризик податкової системи, кредитний ризик, ризик лiк-вiдностi, ринковий ризик (включно з валютним ризиком та ризиком процентної ставки) та ризик управ-лiння капiталом, що витiкає з наявностi в Компанiї фiнансових iнструментiв. У цих примiтках надається iнформацiя вiдносно впливу на Компанiю кожного з вищезазначених ризикiв, цiлi Компанiї, її полiтику та процедури вiдносно вимiру та управлiння цими ризиками.
У Компанiї вiдсутня формалiзована система управлiння ризиками. Проте, керiвництво Компанiї прово-дить активний контроль фiнансових та ринкових ризикiв, та приймає у разi необхiдностi, вiдповiднi заходи.
a.	Ризик геополiтичного середовища
Україна пережила полiтичнi та економiчнi змiни, що вплинули, i можуть продовжувати впливати на дiя-льнiсть Компанiї в цьому середовищi. У даний час Україна переживає перiод великих проблем, але в разi успiшного їхнього подолання, країна може зайняти набагато вигiднiше становище, нiж ранiше. Ве-лике поєднання природних, iнтелектуальних, людських i виробничих ресурсiв вiдкриває багато нових можливостей для розвитку країни на геополiтичної аренi, що постiйно змiнюється. Отже, перспективи для майбутньої економiчної стабiльностi в Українi iстотно залежать вiд ефективностi економiчних за-ходiв i реформ, що проводяться спiльно з правовим, нормативним та полiтичним розвитком, якi зна-ходяться поза контролем Компанiї. Ця фiнансова звiтнiсть вiдображає поточну оцiнку керiвництва мо-жливого впливу українського бiзнес-середовища на дiяльнiсть Компанiї та її фiнансове становище, хоча i майбутнi умови господарювання можуть вiдрiзнятися вiд оцiнки керiвництва.
b.	Ризики податкової системи України
В Українi основним документом, що регулює рiзнi податки, встановленi як центральними, так i мiсце-вими органами влади, є Податковий Кодекс України. Такi податки включають податок на додану вар-тiсть, податок на прибуток, податок з доходiв фiзичних осiб та iншi податки. Українське податкове за-конодавство часто має нечiткi або сумнiвнi положення. Крiм того, у податкове законодавство України постiйно вносяться поправки та змiни, якi можуть привести як до сприятливого середовища, так i до нетипових складнощiв для Компанiї та її дiяльностi.
В рамках урядових мiнiстерств i органiзацiй, в тому числi податкових органiв можуть iснувати рiзнi погляди на тлумачення законодавства, створюючи невизначенiсть i конфлiктнi ситуацiї. Податковi де-кларацiї/вiдшкодування є предметом перегляду та розглядання багатьох органiв влади, якi уповнова-женi законодавством накладати значнi штрафи, пенi та нараховувати вiдсотки. Такi обставини загалом створюють в Українi бiльше податкових ризикiв у порiвняннi з країнами, якi мають бiльш розвиненi по-датковi системи. Загалом, українськi податковi органи можуть переглянути податковi зобов'язання платникiв податкiв лише протягом трьох рокiв пiсля подання вiдповiдного податкового вiдшкодуван-ня. Однак, таке законодавче обмеження в часi може не братися до уваги або бути продовженим за певних обставин.
c.	Кредитний ризик
Кредитний ризик - це ризик фiнансових втрат Компанiї у випадку невиконання зобов'язань клiєнтом або контрагентом за вiдповiдною угодою. У звiтному перiодi фiнансовi активи Компанiї, якi пiддаються кредитному ризику, представленi: залишками на банкiвських рахунках та торгiвельною та iншою дебi-торською заборгованiстю (за виключенням дебiторської заборгованостi, яка не представлена фiнан-совими активами). 
Кредитний ризик Компанiї переважно вiдноситься до торгової дебiторської заборгованостi з клiєнта-ми. Схильнiсть Компанiї до кредитного ризику у бiльшiй мiрi залежить вiд особливостей кожного клiє-нта. 
Кредитний ризик групи контролюється та аналiзується на пiдставi окремо взятих випадкiв i керiвницт-во Компанiї вважає, що кредитний ризик вiдповiдним чином вiдображається шляхом уцiнки, яка на-пряму зменшує балансову вартiсть дебiторської заборгованостi.
e.	Ризик лiквiдностi
Ризик лiквiдностi - це ризик невиконання Компанiєю своїх фiнансових зобов'язань на дату їхнього по-гашення. Пiдхiд Компанiї до управлiння лiквiднiстю полягає в забезпеченнi, у можливих межах, постiй-ної наявностi у Компанiї вiдповiдної лiквiдностi, яка б дозволяла вiдповiдати на її зобов'язання своє-часно (як в нормальних умовах, так i у випадку виникнення нестандартних ситуацiй), уникаючи неприй-нятних збиткiв або ризику пошкодження репутацiї Компанiї.
Вiдповiдальнiсть за управлiння ризиком втрати лiквiдностi несе управлiнський персонал Компанiї, який розробив вiдповiдну структуру для управлiння потребами Компанiї у довгостроковому, середньост-роковому та короткостроковому фiнансуваннi, та для контролю над лiквiднiстю. Компанiя управляє ризиком втрати лiквiдностi за допомогою дотримання достатнiх резервiв, використання банкiвських ресурсiв та позик, а також за допомогою постiйного монiторингу, передбачуваного та фактичного ру-ху грошових коштiв, а також, поєднання термiнiв настання платежiв по активах та зобов'язаннях Ком-панiї.
f.	Валютний ризик
У вiдношеннi валютного ризику керiвництво встановлює лiмiти на рiвень схильностi ризику в розрiзi валют i в цiлому. Здiйснюється контроль над позицiями. Вiдповiдно до МСФЗ (IFRS) 7 "Фiнансовi iн-струменти: розкриття iнформацiї", валютний ризик виникає за фiнансовими iнструментами у валютi, яка не є функцiональною, i якi є монетарними за характером; ризики, пов'язанi з перерахунком валют, не враховуються. Валютний ризик виникає, в основному по не функцiональним валютам, в яких Ком-панiя має фiнансовi iнструменти.
Головним чином, Компанiя здiйснює свою дiяльнiсть в таких валютах: українська гривня, євро.
g.	Ризик управлiння капiталом
Управлiння капiталом Компанiї спрямовано на забезпечення безперервностi дiяльностi компанiї з од-ночасним зростанням приросту прибуткiв через оптимiзацiю спiввiдношення власних та залучених ко-штiв.
Керiвництво вживає заходiв по дотриманню рiвня капiталу на рiвнi, що є достатнiм для забезпечення оперативних та стратегiчних потреб Компанiї, а також для пiдтримки довiри з боку iнших учасникiв ринку. Це досягається через ефективне управлiння грошовими коштами, постiйного контролю виручки та прибутку Компанiї, а також плануванням довгострокових iнвестицiй, що фiнансуються за рахунок коштiв вiд операцiйної дiяльностi Компанiї. Виконуючи цi заходи Компанiя намагається забезпечити стабiльне зростання прибуткiв.
На 31.12.2025 нерозподiлений прибуток Компанiї складає 1 408 729 тис. грн. i характеризується збiль-шенням  порiвняно з 2024 роком. Загальна сума власного капiталу Компанiї станом на 31.12.2025 збi-льшилась на 1 433 009 тис. грн. порiвняно з 31.12.2023. Загальна сума позикових коштiв станом на 31.12.2024 збiльшилась на 216% порiвняно з 31.12.2024. Станом на 31.12.2025 загальна сума позико-вих коштiв склала 6 880 268 тис. грн
h.	Операцiйний ризик
У 2025 роцi фiнансовi результати Компанiї характеризуються як задовiльнi. У 2025 роцi прибуток склав  1 408 729 тис. грн.
Компанiя здiйснює свою операцiйну дiяльнiсть з дотриманням нормативно-правових актiв, вимог, по-ложень/iнструкцiй законодавства України та мiжнародних стандартiв. Ефективне операцiйне управлiн-ня виробничо-комерцiйною дiяльнiстю досягається за рахунок наявностi значного управлiнського досвiду Менеджменту компанiї найвищого рiвня, постiйним навчанням персоналу, постiйним контро-лем якостi сировини та готової продукцiї незалежною мiжнародною лабораторiєю, сумлiнним дотри-манням податкового, фiнансового та iншого законодавства.
Таким чином, можна стверджувати, що операцiйне управлiння комерцiйно-виробничою дiяльнiстю Компанiї вiдбувається ефективно.	
23.	ПОДIЇ ПIСЛЯ ЗВIТНОЇ ДАТИ
Згiдно з вимогами стандарту МСФЗ 10 "Подiї пiсля звiтної дати" керiвництво повiдомляє, що пiсля звiтної дати не було iнших суттєвих подiй, якi впливають на розумiння цiєї фiнансової звiтностi, а саме:
1.	Прийняте судове рiшення Господарським судом Закарпатської областi вiд 07.04.2026 у справi № 907/1298/25 про стягнення з ПрАТ "КЗВВ" на користь ТОВ МК "ПЛАЗМА" суми у розмiрi 5 070 813,15 грн., але рiшення не набрало законної сили.
2.	Пройшли загальнi збори 05.02.2026, на яких було прийнято рiшення про виплату дивiдендiв.
3.	Пiдписано 13.02.2026 договiр купiвлi-продажу Частки (92,5%) в Статутному капiталi ТОВАРИСТВА З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "РАХIВСЬКИЙ ЛАКОФАРБОВИЙ ЗАВОД" (код ЄДРПОУ 33436345).
Керiвництво пiдприємства без затвердження спецiальних процедур аналiзує всi подiї пiсля дати бала-нсу для виявлення таких, якi можуть вимагати коригувань показникiв фiнансової звiтностi або додат-кового розкриття iнформацiї в фiнансовiй звiтностi.
Пiдприємство має бюджет, затверджений керiвництвом на наступний звiтний перiод.
Поряд з удосконаленням проєктiв продукцiї оборонного призначення беремо участь в тендерах, на поставку важких верстатiв для Української залiзницi.
Пiдприємство працює при повному завантаженнi в Закарпаттi, i не зважаючи на подiї, що вiдбуваються на Сходi України, продовжує роботу у мiстi Краматорськ. На сьогоднiшнiй день продовжують працю-вати цех металевих конструкцiй та заготiвельний цех.
24.	ЗАТВЕРДЖЕННЯ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI
Дана окрема фiнансова звiтнiсть Компанiї за рiк, що закiнчився 31 грудня 2025 року, була  затвердже-на до випуску 16 квiтня 2026 року:
Генеральний директор ПрАТ "КЗВВ"
Загудаєв Вiталiй Вiкторович                                                                                         __________________
   
Головний бухгалтер ПрАТ "КЗВВ"
Коженцева Олена Валерiївна                                                                                       __________________

КОДИ	
Дата	01.01.2026	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ"	за ЄДРПОУ	00222999	
Територія	Закарпатська обл.	за КАТОТТГ	UA21100130010027304	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Виробництво металообробних машин	за КВЕД	28.41	
Середня кількість працівників: 
Адреса, телефон: 89200 Перечин, вул.Ужгородська, будинок 4В, 0958676610
Одиниця виміру: тис.грн. без десяткового знака
Складено (зробити позначку "v" у відповідній клітинці):
за національними положеннями (стандартами) бухгалтерського обліку		
за міжнародними стандартами фінансової звітності	v	

Консолідований баланс
(Звіт про фінансовий стан)
на 31.12.2025 p.
Форма №1-к
Код за ДКУД	1801007	
Актив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	1	81 265	
    первісна вартість	1001	268	81 540	
    накопичена амортизація	1002	( 267 )	( 275 )	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	71 561	99 449	
Основні засоби	1010	495 153	608 009	
    первісна вартість	1011	1 202 261	1 535 324	
    знос	1012	( 707 108 )	( 927 315 )	
Інвестиційна нерухомість	1015	4 205	4 193	
    первісна вартість	1016	6 885	7 379	
    знос	1017	( 2 680 )	( 3 186 )	
Довгострокові біологічні активи	1020	0	0	
    первісна вартість	1021	0	0	
    накопичена амортизація	1022	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові фінансові інвестиції:				
    які обліковуються за методом участі в капіталі інших підприємств	1030	0	0	
    інші фінансові інвестиції	1035	16 418	16 405	
Довгострокова дебіторська заборгованість	1040	0	0	
Відстрочені податкові активи	1045	54 244	68 851	
Гудвіл	1050	0	0	
Гудвіл при консолідації	1055	0	0	
Відстрочені аквізиційні витрати	1060	0	0	
Залишок коштів у централізованих страхових резервних фондах	1065	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	641 582	878 172	
    II. Оборотні активи				
Запаси	1100	1 603 218	2 684 983	
Виробничі запаси	1101	0	0	
Незавершене виробництво	1102	0	0	
Готова продукція	1103	0	0	
Товари	1104	0	0	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Депозити перестрахування	1115	0	0	
Векселі одержані	1120	0	0	
Дебіторська заборгованість за продукцію, товари, роботи, послуги	1125	258 487	692 671	
Дебіторська заборгованість за розрахунками:				
    за виданими авансами	1130	22 791 555	37 072 526	
    з бюджетом	1135	216 783	904 707	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	0	
    з нарахованих доходів	1140	4 655	6 953	
    із внутрішніх розрахунків	1145	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	128 332	4 240 802	
Поточні фінансові інвестиції	1160	30 270	30 270	
Гроші та їх еквіваленти	1165	1 810 001	2 440 078	
Готівка	1166	0	0	
Рахунки в банках	1167	0	0	
Витрати майбутніх періодів	1170	0	4 717	
Частка перестраховика у страхових резервах	1180	0	0	
у тому числі в:				
    резервах довгострокових зобов’язань	1181	0	0	
    резервах збитків або резервах належних виплат	1182	0	0	
    резервах незароблених премій	1183	0	0	
    інших страхових резервах	1184	0	0	
Інші оборотні активи	1190	72 555	252 405	
Усього за розділом II	1195	26 915 856	48 330 112	
    III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	1 418	1 418	
Баланс	1300	27 558 856	49 209 702	

Пасив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	49 980	49 980	
Внески до незареєстрованого статутного капіталу	1401	0	0	
Капітал у дооцінках	1405	469 011	486 180	
Додатковий капітал	1410	16	16	
Емісійний дохід	1411	0	0	
Накопичені курсові різниці	1412	0	0	
Резервний капітал	1415	0	0	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	639 820	1 957 118	
Неоплачений капітал	1425	( 0 )	( 0 )	
Вилучений капітал	1430	( 0 )	( 12 514 )	
Інші резерви	1435	0	0	
Неконтрольована частка	1490	0	0	
Усього за розділом I	1495	1 158 827	2 480 780	
    II. Довгострокові зобов’язання і забезпечення				
Відстрочені податкові зобов’язання	1500	0	0	
Пенсійні зобов’язання	1505	0	0	
Довгострокові кредити банків	1510	0	0	
Інші довгострокові зобов’язання	1515	185 099	193 384	
Довгострокові забезпечення	1520	1 545	1 761	
Довгострокові забезпечення витрат персоналу	1521	0	0	
Цільове фінансування	1525	0	0	
Благодійна допомога	1526	0	0	
Страхові резерви	1530	0	0	
у тому числі:				
    резерв довгострокових зобов’язань	1531	0	0	
    резерв збитків або резерв належних виплат	1532	0	0	
    резерв незароблених премій	1533	0	0	
    інші страхові резерви	1534	0	0	
Інвестиційні контракти	1535	0	0	
Призовий фонд	1540	0	0	
Резерв на виплату джек-поту	1545	0	0	
Усього за розділом II	1595	186 644	195 145	
    IІІ. Поточні зобов’язання і забезпечення				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Векселі видані	1605	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за:				
    довгостроковими зобов’язаннями	1610	106	112	
    товари, роботи, послуги	1615	2 133 879	6 115 514	
    розрахунками з бюджетом	1620	23 515	42 922	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	0	0	
    розрахунками зі страхування	1625	6 992	13 805	
    розрахунками з оплати праці	1630	40 008	73 178	
    одержаними авансами	1635	23 074 305	33 198 748	
    розрахунками з учасниками	1640	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1645	0	0	
    страховою діяльністю	1650	0	0	
Поточні забезпечення	1660	126 477	181 183	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	703	
Відстрочені комісійні доходи від перестраховиків	1670	0	0	
Інші поточні зобов’язання	1690	808 103	6 907 612	
Усього за розділом IІІ	1695	26 213 385	46 533 777	
ІV. Зобов’язання, пов’язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Чиста вартість активів недержавного пенсійного фонду	1800	0	0	
Баланс	1900	27 558 856	49 209 702	

Керівник				Загудаєв В.В.

Головний бухгалтер			Коженцева О.В.

КОДИ	
Дата	01.01.2026	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ"	за ЄДРПОУ	00222999	

Консолідований звіт про фінансові результати
(Звіт про сукупний дохід)
за 2025 рік
Форма №2-к
І. Фінансові результати
Код за ДКУД	1801008	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	50 441 881	19 185 923	
Чисті зароблені страхові премії	2010	0	0	
Премії підписані, валова сума	2011	0	0	
Премії, передані у перестрахування	2012	( 0 )	( 0 )	
Зміна резерву незароблених премій, валова сума	2013	0	0	
Зміна частки перестраховиків у резерві незароблених премій	2014	0	0	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	( 47 751 464 )	( 17 999 466 )	
Чисті понесені збитки за страховими виплатами	2070	( 0 )	( 0 )	
Валовий:
    прибуток	2090	2 690 417	1 186 457	
    збиток	2095	( 0 )	( 0 )	
Дохід (витрати) від зміни у резервах довгострокових зобов’язань	2105	0	0	
Дохід (витрати) від зміни інших страхових резервів	2110	0	0	
Зміна інших страхових резервів, валова сума	2111	0	0	
Зміна частки перестраховиків в інших страхових резервах	2112	0	0	
Інші операційні доходи	2120	1 338 452	433 905	
Дохід від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2121	0	0	
Дохід від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2122	0	0	
Дохід від використання коштів, вивільнених від оподаткування	2123	0	0	
Адміністративні витрати	2130	( 488 520 )	( 316 652 )	
Витрати на збут	2150	( 241 450 )	( 105 163 )	
Інші операційні витрати	2180	( 1 778 717 )	( 457 099 )	
Витрати від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2181	0	0	
Витрати від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2182	0	0	
Фінансовий результат від операційної діяльності:
    прибуток	2190	1 520 182	741 448	
    збиток	2195	( 0 )	( 0 )	
Дохід від участі в капіталі	2200	0	0	
Інші фінансові доходи	2220	69 566	64 193	
Інші доходи	2240	76 495	4 590	
Дохід від благодійної допомоги	2241	0	0	
Фінансові витрати	2250	( 19 101 )	( 10 734 )	
Втрати від участі в капіталі	2255	( 0 )	( 0 )	
Інші витрати	2270	( 15 186 )	( 15 )	
Прибуток (збиток) від впливу інфляції на монетарні статті	2275	0	0	
Фінансовий результат до оподаткування:
    прибуток	2290	1 631 956	799 482	
    збиток	2295	( 0 )	( 0 )	
Витрати (дохід) з податку на прибуток	2300	-334 280	-180 266	
Прибуток (збиток) від припиненої діяльності після оподаткування	2305	0	0	
Чистий фінансовий результат:
    прибуток	2350	1 297 676	619 216	
    збиток	2355	( 0 )	( 0 )	
II. Сукупний дохід
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів	2400	24 278	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів	2405	0	0	
Накопичені курсові різниці	2410	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих та спільних підприємств	2415	0	0	
Інший сукупний дохід	2445	0	0	
Інший сукупний дохід до оподаткування	2450	24 278	0	
Податок на прибуток, пов’язаний з іншим сукупним доходом	2455	( 0 )	( 0 )	
Інший сукупний дохід після оподаткування	2460	24 278	0	
Сукупний дохід (сума рядків 2350, 2355 та 2460)	2465	1 321 954	619 216	
Чистий прибуток (збиток), що належить:
    власникам материнської компанії	2470	0	0	
    неконтрольованій частці	2475	0	0	
Сукупний дохід, що належить:
    власникам материнської компанії	2480	0	0	
    неконтрольованій частці	2485	0	0	
III. Елементи операційних витрат
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Матеріальні затрати	2500	0	0	
Витрати на оплату праці	2505	0	0	
Відрахування на соціальні заходи	2510	0	0	
Амортизація	2515	0	0	
Інші операційні витрати	2520	0	0	
Разом	2550	0	0	
ІV. Розрахунок показників прибутковості акцій
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Середньорічна кількість простих акцій	2600	0	0	
Скоригована середньорічна кількість простих акцій	2605	0	0	
Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2610	0,000000	0,000000	
Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2615	0,000000	0,000000	
Дивіденди на одну просту акцію	2650	0,00	0,00	

Керівник				Загудаєв В.В.

Головний бухгалтер			Коженцева О.В.

КОДИ	
Дата	01.01.2026	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ"	за ЄДРПОУ	00222999	

Консолідований звіт про рух грошових коштів (за прямим методом)
За 2025 рік
Форма №3-к
Код за ДКУД	1801009	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності
Надходження від:				
Реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	3000	29 745 572	5 436 641	
Повернення податків і зборів	3005	865 433	1 226 245	
 у тому числі податку на додану вартість	3006	865 433	1 226 245	
Цільового фінансування	3010	4 998	1 831	
Надходження від отримання субсидій, дотацій	3011	0	0	
Надходження авансів від покупців і замовників	3015	32 143 148	15 985 010	
Надходження від повернення авансів	3020	7 081 460	402 164	
Надходження від відсотків за залишками коштів на поточних рахунках	3025	63 459	0	
Надходження від боржників неустойки (штрафів, пені)	3035	55	23	
Надходження від операційної оренди	3040	183 258	7 802	
Надходження від отримання роялті, авторських винагород 	3045	0	0	
Надходження від страхових премій	3050	0	0	
Надходження фінансових установ від повернення позик	3055	0	0	
Інші надходження	3095	14 326	1 079 914	
Витрачання на оплату: 				
Товарів (робіт, послуг)	3100	( 38 005 069 )	( 30 736 738 )	
Праці	3105	( 900 829 )	( 461 336 )	
Відрахувань на соціальні заходи	3110	( 213 679 )	( 83 944 )	
Зобов'язань з податків і зборів	3115	( 596 793 )	( 403 042 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на прибуток	3116	( 321 796 )	( 265 372 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на додану вартість	3117	( 2 992 )	( 239 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з інших податків і зборів	3118	( 272 005 )	( 137 431 )	
Витрачання на оплату авансів	3135	( 31 313 048 )	( 0 )	
Витрачання на оплату повернення авансів	3140	( 501 601 )	( 1 125 )	
Витрачання на оплату цільових внесків	3145	( 1 200 )	( 2 444 )	
Витрачання на оплату зобов'язань за страховими контрактами	3150	( 0 )	( 0 )	
Витрачання фінансових установ на надання позик	3155	( 0 )	( 0 )	
Інші витрачання	3190	( 364 246 )	( 221 327 )	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	-1 794 756	-7 770 326	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності
Надходження від реалізації:				
    фінансових інвестицій	3200	427	0	
    необоротних активів	3205	28 805	0	
Надходження від отриманих:				
    відсотків	3215	0	86 871	
    дивідендів	3220	0	0	
Надходження від деривативів	3225	0	0	
Надходження від погашення позик	3230	603 300	3 855 256	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3235	0	0	
Інші надходження	3250	0	0	
Витрачання  на придбання:				
    фінансових інвестицій	3255	( 0 )	( 0 )	
    необоротних активів	3260	( 0 )	( 0 )	
Виплати за деривативами	3270	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на надання позик	3275	( 4 685 876 )	( 1 460 784 )	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3280	( 0 )	( 310 )	
Інші платежі	3290	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності	3295	-4 053 344	2 481 033	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності
Надходження від:				
Власного капіталу	3300	0	0	
Отримання позик	3305	6 815 035	317 500	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві	3310	0	0	
Інші надходження	3340	0	0	
Витрачання  на:				
Викуп власних акцій	3345	( 0 )	( 0 )	
Погашення позик	3350	( 594 127 )	( 396 529 )	
Сплату дивідендів	3355	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату відсотків	3360	( 1 477 )	( 0 )	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди	3365	( 355 )	( 0 )	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві	3370	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах	3375	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3390	( 0 )	( 1 710 )	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності	3395	6 219 076	-80 739	
Чистий рух коштів за звітний період	3400	370 976	-5 370 032	
Залишок коштів на початок року	3405	1 810 001	7 180 540	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів	3410	259 101	-507	
Залишок коштів на кінець року	3415	2 440 078	1 810 001	

Керівник				Загудаєв В.В.

Головний бухгалтер			Коженцева О.В.

КОДИ	
Дата	27.01.2026	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ"	за ЄДРПОУ	00222999	

Консолідований звіт про власний капітал
За 2025 рік 
Форма №4-к
Код за ДКУД	1801011	
		Належить власникам материнської компанії			
Стаття 	Код рядка	Зареєстрований капітал	Капітал у дооцінках	Додатковий капітал	Резервний капітал	Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	Неоплачений капітал	Вилучений капітал	Всього	Неконтрольована частка	Разом	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	
Залишок на початок року	4000	49 980	469 011	16	0	639 820	0	0	1 158 827	0	1 158 827	
Коригування:
Зміна облікової політики	4005	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Виправлення помилок 	4010	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни 	4090	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Скоригований залишок на початок року 	4095	49 980	469 011	16	0	639 820	0	0	1 158 827	0	1 158 827	
Чистий прибуток (збиток) за звітний період 	4100	0	0	0	0	1 305 510	0	-7 837	1 297 673	0	1 297 673	
Інший сукупний дохід за звітний період 	4110	0	24 278	0	0	0	0	0	24 278	0	24 278	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів 	4111	0	24 278	0	0	0	0	0	24 278	0	24 278	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів 	4112	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Накопичені курсові різниці 	4113	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих і спільних підприємств 	4114	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інший сукупний дохід 	4116	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Розподіл прибутку: 
Виплати власникам 	4200	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Спрямування прибутку до зареєстрованого капіталу  	4205	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Відрахування до резервного капіталу 	4210	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку, належна до бюджету відповідно до законодавства 	4215	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на створення спеціальних (цільових) фондів 	4220	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на матеріальне заохочення 	4225	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Внески учасників: 
Внески до капіталу 	4240	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Погашення заборгованості з капіталу 	4245	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення капіталу: 
Викуп акцій  	4260	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Перепродаж викуплених акцій 	4265	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Анулювання викуплених акцій 	4270	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення частки в капіталі 	4275	0	0	0	0	4 677	0	-4 677	0	0	0	
Зменшення номінальної вартості акцій 	4280	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни в капіталі 	4290	0	-7 109	0	0	7 111	0	0	2	0	2	
Придбання (продаж) неконтрольованої частки в дочірньому підприємстві 	4291	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
Разом змін у капіталі  	4295	0	17 169	0	0	1 317 298	0	-12 514	1 321 953	0	1 321 953	
Залишок на кінець року 	4300	49 980	486 180	16	0	1 957 118	0	-12 514	2 480 780	0	2 480 780	

Керівник				Загудаєв В.В.

Головний бухгалтер			Коженцева О.В.

Примітки до консолідованої фінансової звітності, складеної відповідно до міжнародних стандартів фінансової звітності
ЗАГАЛЬНА IНФОРМАЦIЯ
Дана фiнансова звiтнiсть є консолiдованою фiнансовою звiтнiстю ПРИВАТНОГО АКЦIОНЕРНОГО ТОВАРИСТВА "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУКДУВАННЯ", скорочене наймену-вання у вiдповiдностi до Статуту -  ПрАТ "КЗВВ" (дала - "Компанiя") та його дочiрнiх пiдприємств: Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "РАХIВСЬКИЙ ЛАКОФАРБОВИЙ ЗАВОД", код ЄДРПОУ - 33436345, Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "КЗЗВ Ракети та Дрони", код ЄДРПОУ - 45950550, Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "Закарпатський завод лиття та поковок", код ЄДРПОУ - 45739507, Товариство з обмеженою вiдповiдальнiстю "ФОРТМОТОРС", код ЄДРПОУ - 46082126 та Приватне пiдприємство "Служба Безпеки "ТИТАН", код ЄДРПОУ - 34196525 (далi разом - "Група").
ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "КРАМАТОРСЬКИЙ ЗАВОД ВАЖКОГО ВЕРСТАТОБУДУВАННЯ" було засновано у 1937 роцi. Згiдно з вимогами українського законодавства 29 квiтня 2011 р. Пiдприємство змiнило свою назву з Вiдкритого акцiонерного товариства "Краматор-ський завод важкого верстатобудування" на Публiчне акцiонерне товариство "Краматорський завод важкого верстатобудування". 5 серпня 2018 року рiчними Загальними зборами акцiонерiв Пiдприємст-ва було прийнято рiшення змiнити тип Пiдприємства з публiчного на приватне та змiнити найменування з Публiчного акцiонерного товариства "Краматорський завод важкого верстатобудування" на Прива-тне акцiонерне товариство "Краматорський завод важкого верстатобудування".
Компанiя зареєстрована 14 липня 1995 року. Юридична адреса: 89200, 89200, Закарпатська обл., Уж-городський р-н, мiсто Перечин, вул. Ужгородська, будинок 4В. 
Електронна адреса Компанiя для зв'язку: info@kzts.com.
Станом на кiнець дня 31 грудня 2025 року середньооблiкова кiлькiсть штатних працiвникiв Компанiї становить 802 особи (31 грудня 2024 року: 470 осiб).
Характеристика галузi

ПрАТ "КЗВВ" - один iз найстарших виробникiв верстатiв на територiї колишнього СРСР. Впродовж iснування, основним видом дiяльностi пiдприємства було i залишається виробництво металорiжучих верстатiв.

Моделi верстатiв, що випускаються ПрАТ "КЗВВ", постiйно удосконалюються, пiдвищуються їх про-дуктивнiсть i точнiсть. Але фахiвцi заводу не лише випускають i проектують сучаснi високоточнi верс-тати, вони ще i виконують капiтальнi ремонти, модернiзацiю як верстатiв власного виробництва, так iнших. Також займається виготовленням запасних частин до верстатiв, великогабаритних зварних де-талей, вiдливань чавунного i кольорового литва, кооперованими постачаннями.

До основних напрямкiв дiяльностi пiдприємства на найближчi роки додано, механообробку та вироб-ництво запчастин для ВЕУ. Освоєння виробництва обладнання пiдiгрiву залiзничних стрiлок, налаго-джується серiйне виробництво проекту для МОУ.

Данi верстати призначенi для обточування колiсних пар рухомого складу i використовуються локомо-тивними та вагонними депо.

З початку введення вiйськового стану в Українi, основним видом дiяльностi пiдприємства є виробниц-тво продукцiї оборонного призначення.

Засновники та їх частка власностi у статутному капiталi

Станом на 31 грудня 2025 року кiнцевими бенефiцiарним власником (контролер) є: 
- Єфiмов Максим Вiкторович громадянин України 01.11.1974 д.н., IПН 2733307997, Україна. тип бенефi-цiарного володiння - прямий вирiшальний вплив. Вiдсоток частки статутного капiталу в юридичнiй особi або вiдсоток права голосу в юридичнiй особi складає 97,699 %, залишковi 2,301% якi є не вирi-шальними та не мають впливу, складають юридичнi та фiзичнi особи, доля кожного власника акцiй окремо з яких складає не бiльше 0.5422%, якi є не значнi та не мають впливу на Компанiю. Органами управлiння Пiдприємства вiдповiдно до Статуту є:	
o	Загальнi збори акцiонерiв;
o	Наглядова рада;
o	Генеральний директор.
Загальнi збори акцiонерiв є вищим органом Пiдприємства. 
Наглядова рада є колегiальним органом Компанiї, який здiйснює захист прав акцiонерiв та в межах компетенцiї здiйснює управлiння Компанiєю, контролює та регулює дiяльнiсть Компанiї. Кiлькiсний склад Наглядової ради Компанiї становить чотири особи. 
Виконавчим органом, який здiйснює управлiння поточною дiяльнiстю Компанiї, органiзовує виконання рiшень Загальних зборiв акцiонерiв та Наглядової ради, а також є пiдзвiтним цим органам одноособо-во є Генеральний директор. 
Авторськi права, патенти, лiцензiї
ПрАТ "КЗВВ" є власником патенту на винахiд "супорт колесотокарного верстата" "81604 зареєстро-ваний 25.01.2008.
Цiнова полiтика
Суть цiнової полiтики пiдприємства полягає в тому, щоб встановлювати на товари такi цiни i так варi-ювати ними залежно вiд положення на ринку, щоб забезпечити намiчений об'єм прибутку i вирiшувати iншi завдання пiдприємства.
Цiнова полiтика складається з маркетингових дослiджень, вивчення попиту ринку, дослiдження цiн конкурентiв та вивчення витрат на виготовлення продукцiї з урахуванням розрахунку рiвня рентабель-ностi.
Iстотною проблемою для пiдприємства є те, що для запуску замовлень у виробництво i запобiгання ризику неплатоспроможностi замовника, договiрними умовами передбачено отримання передоплати взамiн банкiвської гарантiї повернення авансового платежу, а також узгодження попередньої цiни на вироблену продукцiю. Пiсля отримання
передоплати завод не має права змiнювати умови договорiв i збiльшувати оптовi цiни.
Крiм того, протягом минулого року вiдбулося значне зростання цiн на комплектуючi вироби, сировину i матерiали, i як наслiдок, вiдбулося збiльшення собiвартостi продукцiї у виробництвi.
Вплив на стан оточуючого середовища i план дiй щодо зменшення шкiдливого впливу.
Пiдприємство працює в рамках чинних законодавчих актiв: контроль ефективностi роботи екологiчних споруд, своєчасна переробка i утилiзацiя промислових вiдходiв виключає забруднення "рунту, повер-хневих i пiдземних вод, атмосферного повiтря. 
Щороку на пiдприємствi видається наказ "Про заходи по подальшому полiпшенню стану охорони пра-цi i екологiчної обстановки" з пiдприємствами. Для ПрАТ "КЗВВ" розроблений "План локалiзацiї i лiквi-дацiї аварiйних ситуацiй i аварiй", 
Вiдповiднiсть технологiї проекту нацiональним та мiжнародним стандартам та нормативам щодо впливу на оточуюче середовище. 
Дiючi технологiї i устаткування вiдповiдають сучасним вимогам i стандартам. Продукцiя виготовляєть-ся за допомогою високопродуктивного i високоточного устаткування. З 2007 року упроваджена i за-стосовується система менеджменту якостi при проєктуваннi, розробцi, виробництвi, реалiзацiї, пуско-налагоджувальних роботах, ремонтi i сервiсному обслуговуванню важких металорiжучих верстатiв, що вiдповiдають вимогам I50 9001- 2015.
Фактори ризику
Великi виробничi цикли виготовлення важких верстатiв часто не задовольняють замовникiв, тому пот-рiбен обачливий запуск верстатiв у виробництво з попередженням до укладення контракту. Це особ-ливо небезпечно при одиничному виробництвi, коли другий запит на такий верстат може з'явитися не скоро.
Останнiм часом майже всi замовлення проходять стадiю тендеру та потребують випуску таких банкiв-ських продуктiв як: акредитиви, банкiвськi гарантiї повернення авансового платежу, тендернi гарантiї та iнше.
Ризик негативного розвитку ринку продукцiї заводу iснує при недостатнiй якостi продукцiї, при недо-статнiй рекламi, при недостатньому рiвнi сервiсного обслуговування i при програшi тендерiв.
Iснують також ризики при поставцi матерiалiв для виробництва верстатiв через вагонну норму вiдван-таження, оскiльки доводиться придбавати зайве.
Умовами запобiгання ризикам в даному планi розглядаються:
- ретельне вивчення реальних потреб i можливостей замовника;
- широкий пошук запасного замовника на випадок втрати першого;
- постiйна участь в регiональних i мiжнародних виставках;
- усестороння пiдготовка матерiалiв на тендер i особиста участь представника заводу при проведеннi тендерних торгiв;
- укладення контрактiв на постачання устаткування i виконання робiт по монтажу на умовах "пiд ключ";
- розробка системи заходiв щодо зниження потреби пiдприємства в оборотних коштах за рахунок пiд-вищення ритмiчностi роботи, зменшення запасiв, роботи з дебiторами;
- укладення довгострокових договорiв з постачальниками сировини з чiткими умовами i штрафними санкцiями;
- застосування найкращих, що одержали свiтове визнання, комплектуючих виробiв по системах ЧПУ, по гiдро- i електроапаратурi;
-зниження ризикiв фiнансування, своєчасний розрахунок за виконанi роботи i реалiзовану продукцiю. Запуск у виробництво продукцiї здiйснюється, як правило, пiсля отримання 50% передплати. Вiдван-таження продукцiї проводиться пiсля отримання 100% сплати.
1.	ЕКОНОМIЧНЕ СЕРЕДОВИЩЕ, В ЯКОМУ ГРУПА ПРОВОДИТЬ СВОЮ ДIЯЛЬНIСТЬ, РИЗИКИ
Унаслiдок воєнної агресiї рф частина територiй була окупована. Пiдприємства в iнших регiонах зазна-ли значних втрат через руйнування та пошкодження потужностей або ж просто зiткнулися з перебоя-ми в роботi та складнощами зi збутом продукцiї. Зокрема, експортери втратили частину виручки. Пiд-приємства, якi орiєнтуються на внутрiшнiй ринок, постраждали через падiння попиту на свою продук-цiю, порушення виробничих процесiв та ланцюгiв постачання.
Група визначає для себе наступнi ризики та шляхи їх пом'якшення, наведенi у таблицi нижче:
Ризики	
Податковий ризик
Ризик податкового до-нарахування, адмiнiст-ративного та судового оскарження	
Пом'якшення наслiдкiв
ПрАТ "КЗВВ" були прийнятi ряд заходiв, метою яких є розробка нових видiв продукцiї, якi необхiднi країнi в цей час. Заходiв, спрямованих на зниження ризикiв рiзкого падiння обсягiв виробництва, реалiзувавши якi, завод був спроможний наповнити портфель контрактiв у звiтному перiодi й зберегти стабiльну роботу пiдприємства. Для реалiзацiї заходiв було залучено широке коло конструкторсько-технологiчних пiдроздiлiв пiдпри-ємства, функцiонують лабораторiї конструкторсько-технологiчних дослi-джень номенклатури виробництв та команди вдосконалювання процесiв. Створена система контролю проходження всiх замовлень вiд реєстрацiї до вiдповiдi замовниковi у встановлений термiн, На пiдприємствi органiзо-ване глибоке пророблення замовлень головними фахiвцями при констру-юваннi, комплектацiї й виробництвi, що дозволяє знизити собiвартiсть за рахунок мiнiмiзацiї витрат i оптимiзувати цiни на продукцiю.
Валютний ризик
Зростання вартостi iноземної валюти по вiдношенню до нацiо-нальної валюти, змiни у валютному законодавствi
Пом'якшення наслiдкiв
Ризики, викликанi коливаннями валютних курсiв, впливають на фiнансовi результати ПрАТ "КЗВВ", який працює на свiтовому iндустрiальному рин-ку як експортер машинобудiвної продукцiї i як iмпортер сировини, матерi-алiв, виробiв що комплектують, Для мiнiмiзацiї валютного ризику керiвни-цтвом розроблена i дiє система цiноутворення.
Кредитний ризик
Контрагенти, якi отри-мали передоплати по контрактам, можуть не виконати взятих на се-бе зобов'язань щодо виконання договору
Пом'якшення наслiдкiв
Умовами запобiгання ризикам в даному планi розглядаються: ретельне вивчення реальних потреб i можливостей замовника; широкий пошук за-пасного замовника на випадок втрати першого; постiйна участь в регiона-льних i мiжнародних виставках; усестороння пiдготовка матерiалiв на тен-дер i особиста участь представника заводу при проведеннi тендерних то-ргiв; укладення контрактiв на постачання устаткування i виконання робiт по монтажу на умовах "пiд ключ"; розробка системи заходiв щодо зни-ження потреби пiдприємства в оборотних коштах за рахунок пiдвищення ритмiчностi роботи, зменшення запасiв, роботи з дебiторами; укладення довгострокових договорiв з постачальниками сировини з чiткими умовами i штрафними санкцiями.

2.	ОСНОВИ ПОДАННЯ IНФОРМАЦIЇ
Заява про вiдповiднiсть Мiжнародним стандартам фiнансової звiтностi
Консолiдована фiнансова звiтнiсть групи складена вiдповiдно до Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi. Пiд термiном Мiжнароднi стандарти фiнансової звiтностi надалi в широкому сенсi розумi-ються стандарти й тлумачення, якi прийнятi Радою з мiжнародних стандартiв бухгалтерського облiку (РМСБО/IASB):
"	Мiжнароднi стандарти фiнансової звiтностi (МСФЗ/IFRS);
"	Мiжнароднi стандарти бухгалтерського облiку (МСБО/IAS);
"	Тлумачення, розробленi Комiтетом з Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi (ТКМСФЗ/ IFRIC) або Постiйним комiтетом з тлумачень (ПКТ/SIC).
Група складає консолiдовану фiнансову звiтнiсть вiдповiдно до МСФЗ з моменту першого прийняття їх за концептуальну основу пiдготовки цiєї фiнансової звiтностi - 01.01.2012 року. Ця фiнансова звiт-нiсть була пiдготовлена на основi принципу iсторичної вартостi, за винятком: основних засобiв оцiне-них за справедливою вартiстю станом на 01 сiчня 2012 року, згiдно виключення IFRS 1 п.30, та за ви-нятком активiв,  що облiковуються за справедливою вартiстю, змiни якої вiдносяться на фiнансовий результат або у складi iншого сукупного доходу вiдповiдно 
Вiдповiдно до Закону України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi" (надалi - Закону про бухгалтерський облiк), Нацiонального положення (стандарту) бухгалтерського облiку 1 "Загальнi вимоги до фiнансової звiтностi", затвердженого наказом Мiнiстерства фiнансiв України вiд 07 лютого 2013 року № 73 (далi - Наказ №73), яким визначено склад статей фiнансової звiтностi та у вiдповiдних додатках затверджено форми фiнансової звiтностi, Група подає:
"	Баланс (звiт про фiнансовий стан
"	Звiт про фiнансовi результати (звiт про сукупний дохiд)
"	Звiт про рух грошових коштiв
"	Звiт про власний капiтал 
Консолiдована фiнансова звiтнiсть Групи є фiнансовою звiтнiстю загального призначення, яка сфор-мована з метою достовiрного подання фiнансового стану, фiнансових результатiв дiяльностi та гро-шових потокiв.
Безперервнiсть дiяльностi
Консолiдована фiнансова звiтнiсть базується на принципi безперервностi дiяльностi Групи, що перед-бачає реалiзацiю активiв i виконання зобов'язань у ходi звичайної дiяльностi Групи.
За рiк, що закiнчився 31 грудня 2025 року, Група отримала чистий прибуток у сумi 1 285 788тис. грн. (2024: чистий прибуток у сумi 619 216 тис. грн.) та мала накопиченi прибутки у сумi 1 945 233тис. грн. (2024: накопиченi прибутки у сумi 639 820тис. грн.). Також, станом на 31 грудня 2025 поточнi активи Компанiї перевищували її поточнi зобов'язання на 1 784 387тис. грн. (2024: поточнi активи Компанiї пе-ревищували її поточнi зобов'язання на 702 471тис. грн.).
Пiдприємство уклало договори оренди на виробничi площi у мiстах України Перечин, Ужгород, куди здiйснилося часткове перемiщення виробничого обладнання.
В зв'язку з воєнним станом у найближчому майбутньому Компанiя буде вiдчувати вплив нестабiльної економiки в країнi. Керiвництво не може передбачити всi тенденцiї, якi можуть впливати на дiяльнiсть Компанiї та iншi галузi економiки, а також те, який вплив (за наявностi такого) вони можуть надати на майбутнiй фiнансовий стан Компанiї Керiвництво вважає обгрунтованим складання цiєї фiнансової звi-тностi на основi припущення, що Пiдприємство є органiзацiєю, здатною продовжувати свою дiяль-нiсть на безперервнiй основi, але те, що країна знаходиться в станi вiйни, вказує на наявнiсть ризикiв для функцiонування Пiдприємства. Керiвництво вживає всi необхiднi заходи для забезпечення стабi-льної дiяльностi i розвитку в майбутньому.
Виходячи з припущення, що Компанiя залишатиметься безперервно дiючим в наступном фiнансовом перiодi i не має намiру анi потреби лiквiдуватися або зменшити масштаби своєї дiяльностi. Фiнансова звiтнiсть не включає коригування, якi б були необхiднi у разi якщо Компанiя не була б здатна продов-жувати безперервну дiяльнiсть.
Плани та заходи Компанiї щодо захисту активiв:
-  Систематичне ведення та актуалiзацiя реєстру активiв пiдприємства (власних та залучених на дого-вiрних засадах);
- За об'єктивної можливостi вiдмова (повернення власникам) вiд оренди/користування активiв, якi на-разi не використовуються у господарськiй дiяльностi пiдприємства, та без яких можливий повноцiнний (безперебiйний) виробничий процес;
- Щоденне отримання та узагальнення iнформацiї з "проблемних" регiонiв - реальна картина щодо ситуацiї, настроїв, перспектив ведення бiзнесу, тощо;
- Регулярна комунiкацiя зi спiвробiтниками та партнерами пiдприємства через надiйнi засоби комунiка-цiї;
На даний момент Компанiя має договори з Мiнiстерством оборони України. У 2026 роцi ПрАТ "КЗВВ" буде i далi розвивати серiйне виробництво продукцiї оборонного призначення.
Але, не зважаючи на подiї, що вiдбуваються на Сходi України, пiдприємство продовжує роботу у мiстi Краматорськ. На сьогоднiшнiй день продовжують працювати це металевих конструкцiй та заготiвель-ний цех.
Прийняття стандартiв та тлумачень у звiтному перiодi
В цiлому, облiкова полiтика вiдповiдає тiй, що застосовувалась у попередньому звiтному роцi. Деякi новi стандарти та тлумачення та/або змiни до них стали обов'язковими для застосування з 1 сiчня 2025 року або пiсля цiєї дати. Нижче наведена iнформацiя щодо таких нових та переглянутих стандар-тiв та тлумачень, що повиннi застосовуватися Групою.
Поправки до МСБО 21 "Вплив змiн валютних курсiв" - Неможливiсть обмiну.
Цi поправки вимагають вiд групи застосовувати послiдовний пiдхiд при оцiнцi того, чи можна обмiняти валюту на iншу валюту та при визначеннi обмiнного курсу, який слiд використовувати, коли це немож-ливо, а також вимоги щодо розкриття iнформацiї.
Поправки не мали суттєвого впливу на фiнансову звiтнiсть Групи.
Група не застосовувала жодних нових стандартiв, тлумачень чи поправок ранiше вiд дати набрання ними чинностi, за винятком ретроспективного застосування тодi й там, де воно стало обов'язковим.
МСФЗ та Тлумачення, якi не набрали чинностi
Група не застосовувала наступнi МСФЗ, тлумачення та поправки до МСФЗ та МСБО, якi були опублi-кованi, але ще не набрали чинностi. Компанiя планує застосувати данi змiни з дати набрання ними чинностi. 
МСФЗ 18 "Подання та розкриття iнформацiї у фiнансовiй звiтностi" 
МСФЗ 18 замiнює МСБО 1 "Подання фiнансової звiтностi" та встановлює значнi новi вимоги до подан-ня фiнансової звiтностi, придiляючи особливу увагу таким питанням:
-	Звiту про прибутки або збитки, включаючи вимоги до обов'язкових промiжних пiдсумкiв, якi мають бути представленi. МСФЗ 18 вводить вимоги до статей доходiв i витрат, якi повиннi бути вiдне-сенi до однiєї з п'яти категорiй у звiтi про прибутки або збитки - операцiйна, iнвестицiйна, фiнансова, податок на прибуток та припинена дiяльнiсть, з яких першi три є новими. 
-	дезагрегацiї iнформацiї, включаючи впровадження загальних принципiв того, як повинна бути агрегована та дезагрегована iнформацiя у фiнансовiй звiтностi. 
-	розкриттю iнформацiї, пов'язаної з показниками ефективностi, визначеними керiвництвом, якi є показниками фiнансових результатiв на основi загального або промiжного пiдсумку, що вимагається за МСФЗ, з внесеними коригуваннями (наприклад, "скоригований прибуток або збиток"). Розкриття будуть включати звiрку показника ефективностi з найближчим загальним або промiжним пiдсумком у звiтностi за МСФЗ. 
МСФЗ 18 та пов'язанi з ним змiни до iнших стандартiв застосовуються для звiтних перiодiв, якi почи-наються з 1 сiчня 2027 року або пiсля цiєї дати. МСФЗ 18 застосовуватиметься ретроспективно, до-зволяється дострокове застосування. 
Наразi Група працює над визначенням усiх наслiдкiв, якi матиме застосування МСФЗ 18 на фiнансову звiтнiсть.
МСФЗ 19 "Дочiрнi пiдприємства, що не є пiдзвiтними суспiльству: розкриття iнформацiї"
МСФЗ 19 - новий стандарт, який дозволяє дочiрнiм компанiям, що вiдповiдають певним критерiям, надавати скорочене розкриття iнформацiї, застосовуючи при цьому повнi вимоги до визнання, оцiнки та подання за МСФЗ. Суб'єкт господарювання матиме право застосовувати МСФЗ 19 у своїй консолi-дованiй, окремiй або iндивiдуальнiй фiнансовiй звiтностi, якщо вiн вiдповiдає критерiям прийнятностi на кiнець звiтного перiоду.
Критерiями прийнятностi для застосування МСФЗ 19 є:
-	суб'єкт господарювання є дочiрнiм пiдприємством (як визначено в МСФЗ 10 "Консолiдована фiнансова звiтнiсть");
-	суб'єкт господарювання не є пiдзвiтним суспiльству є пiдзвiтним суспiльству; i
-	суб'єкт господарювання має кiнцеву або промiжну материнську компанiю, яка складає консо-лiдовану фiнансову звiтнiсть, доступну для загального використання, яка вiдповiдає МСФЗ.
Суб'єкт господарювання є пiдзвiтним суспiльству, якщо:
-	його борговi iнструменти або iнструменти власного капiталу продаються на вiдкритому ринку або вiн знаходиться в процесi випуску таких iнструментiв для торгiвлi на вiдкритому ринку;
-	вiн тримає активи у довiрчiй власностi для широкої групи стороннiх осiб як один iз своїх осно-вних видiв дiяльностi.
У зв'язку iз введенням МСФЗ 19 вносяться змiни до iнших стандартiв бухгалтерського облiку МСФЗ. МСФЗ 19 є добровiльним стандартом для вiдповiдних дочiрнiх компанiй. Суб'єктовi господарювання дозволяється застосовувати МСФЗ 19 бiльше одного разу. Суб'єкт господарювання, який вирiшив застосовувати МСФЗ 19, може пiзнiше скасувати цей вибiр. МСФЗ 19 набирає чинностi для рiчних звiт-них перiодiв, що починаються 1 сiчня 2027 року або пiсля цiєї дати, з дозволеним достроковим засто-суванням. 
Група не застосовуватиме МСФЗ 19.
Ключовi бухгалтерськi оцiнки та припущення
При пiдготовцi фiнансової звiтностi Група робить оцiнки та припущення, якi мають вплив на визначення сум активiв i зобов'язань, визначення доходiв та витрат звiтного перiоду, розкриття умовних активiв та зобов'язань на дату пiдготовки фiнансової звiтностi, грунтуючись на МСФЗ, МСБО та тлумаченнях, розроблених Комiтетом з тлумачень мiжнародної фiнансової звiтностi.
Для оцiнки всiх визнаних активiв та зобов'язань застосовуються правила оцiнки (з урахуванням виклю-чень), передбаченi МСФЗ, якi дiють на дату балансу.
Група застосувала виключення, дозволене МСФЗ 1 "Перше застосування Мiжнародних стандартiв фiнансової звiтностi", що дозволяє оцiнювати основнi засоби на дату переходу на МСФЗ за справед-ливою вартiстю i використовувати цю справедливу вартiсть в якостi фактичної вартостi основних за-собiв. Керiвництво Компанiї переконане що даний перегляд був необхiдний для об'єктивної оцiнки не-оборотних активiв. 
Iстотнi облiковi судження керiвництва
Пiдготовка фiнансової звiтностi у вiдповiдностi до МСФЗ вимагає вiд керiвництва Групи здiйснення попереднiх оцiнок й припущень, якi мають вплив на суми, що представленi у фiнансовiй звiтностi. Че-рез властиву цим оцiнкам неточнiсть, фактичнi результати, якi вiдображаються в наступних перiодах, можуть вiдрiзнятися вiд цих оцiнок.
3.	ОСНОВНI ПРИНЦИПИ СКЛАДАННЯ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI ТА ОБЛIКОВА ПОЛIТИКА
Основнi принципи складання фiнансової звiтностi та облiкова полiтика складена загально положень та стандартiв МСФЗ (IFRS) та МСБО (IAS) i нижче.
Функцiональна валюта
Функцiональною валютою Групи є валюта основного економiчного середовища, в якому Компанiя здiйснює свою дiяльнiсть. Функцiональною валютою Групи та валютою представлення цiєї фiнансової звiтностi Компанiї є нацiональна валюта України - українська гривня (надалi - "грн."). Всi значення за-округленi до цiлих тисяч гривень, якщо не вказано iнше.
Перерахунок iноземних валют
Доходи отриманi, витрати понесенi i капiтальнi активи, придбанi в iноземнiй валютi, перераховуються в функцiональну валюту за обмiнним курсом на дату здiйснення операцiї. Грошовi активи та зобов'я-зання, вираженi в iноземнiй валютi, перераховуються за курсом на кiнець звiтного перiоду або за кур-сом угоди, коли необхiдно. Результати нереалiзованих i реалiзованих прибуткiв i збиткiв вiд курсових рiзниць вiдображаються у складi операцiйних чи iнших доходiв та витрат звiту про прибутки i збитки та iншi сукупнi доходи.
Взаємозалiк
Фiнансовi активи та зобов'язання згортаються, а в звiтi про фiнансовий стан вiдображається згорнутий залишок, якщо Група має юридичне право здiйснювати залiк вiдображених у звiтi про фiнансовий стан сум та має намiр або зробити взаємозалiк, або реалiзувати актив та погасити зобов'язання одночас-но. Таке право на згортання (а) не повинне ставитися у залежнiсть вiд майбутнiх подiй, i (б) повинне мати юридичну силу у всiх наступних обставинах: (I) в ходi звичайної дiяльностi, (II) у разi невиконання зобов'язань (дефолту) та (III) у разi неплатоспроможностi або банкрутства. Доходи i витрати не згор-таються у звiтi про прибутки i збитки та iншi сукупнi доходи, за виключенням тих випадкiв, коли це ви-магається або дозволяється МСФЗ або вiдповiдним тлумаченням, при цьому такi випадки окремо ро-зкриваються в облiковiй полiтицi Компанiї. При облiку передачi фiнансового активу, яка не веде до припинення визнання такого активу, Компанiя не згортає переданий актив та пов'язане з ним зо-бов'язання.
Визнання доходу
Група визнає дохiд в наслiдок передачi обiцяних товарiв або послуг клiєнтам у сумi, що вiдображає компенсацiю, на яку пiдприємство очiкує мати право в обмiн на цi товари або послуги.
Група застосовує МСФЗ 15 "Дохiд вiд договорiв з клiєнтами" до договорiв з клiєнтами, за умови що клiєнт - це сторона, яка уклала з Компанiяєю договiр про отримання товарiв чи послуг, якi є резуль-татом звичайної дiяльностi Компанiї в обмiн на компенсацiю.
Група визнає дохiд вiд договорiв з клiєнтами тiльки тодi, коли виконуються всi наведенi нижче крите-рiї:
"	сторони договору схвалили договiр (письмово, усно чи у вiдповiдностi з iншою звичайною практикою) i готовi виконувати свої зобов'язання;
"	компанiя може визначити права кожної сторони вiдносно товарiв або послуг, якi будуть пере-даватися
"	компанiя може визначити умови оплати за товари або послуги, якi будуть передаватися;
"	договiр має комерцiйну сутнiсть (тобто очiкується, що ризик, час або величина майбутнiх гро-шових потокiв Компанiї змiняться внаслiдок договору); та
"	цiлком ймовiрно, що Компанiя отримає компенсацiю, на яку воно має право в обмiн на товари або послуги, якi будуть переданi клiєнту.
Якщо договiр з клiєнтом не вiдповiдає цим критерiям, а Група отримує вiд клiєнта компенсацiю, Гру-па визнає отриману компенсацiю як дохiд тiльки тодi, коли вiдбувається будь-яка з таких подiй:
"	компанiя не має невиконаних зобов'язань щодо передачi товарiв або послуг клiєнтовi i практи-чно вся отримана компенсацiя не пiдлягає поверненню; або
"	договiр був розiрваний i отримана вiд клiєнта компенсацiя не пiдлягає поверненню.
Дохiд визнається в момент, коли кожне зобов'язання за договором виконано. Дохiд визнається мит-тєво, крiм випадкiв, коли одночасно виконуються такi умови:
"	клiєнт отримує i споживає вигоди вiд результатiв роботи виконавця вiдповiдно до виконаних робiт;
"	результати роботи виконавця створюють або покращують актив, контрольований замовником;
"	актив, створюваний у процесi виконання робiт, не може бути використаний виконавцем з iншою метою;
"	виконавець має право на оплату виконаної на поточну дату частки робiт.
Визнання iнших доходiв
Проценти визнаються у тому звiтному перiодi, до якого вони належать, та розраховуються, виходя-чи з бази їх нарахування та строку користування вiдповiдними активами. Отриманi Групою дивiденди визнаються у разi встановлення прав на отримання платежу. Умовою визнання процентiв є iмовiр-нiсть отримання Групою економiчної вигоди, а дивiдендiв - достовiрно оцiнений дохiд.
Основнi засоби 
Облiк основних засобiв на пiдприємствi здiйснюється на пiдставi МСБО №16 "Основнi засоби".
Одиницею облiку основних засобiв є об'єкт основних засобiв.
Основнi засоби вiдображаються в звiтностi за переоцiненою вартiстю за вирахуванням накопиченої амортизацiї.
Первiсна вартiсть основних засобiв збiльшується на суму витрат, пов'язаних iз полiпшенням об'єкта (модернiзацiя, модифiкацiя, добудова, дообладнання, реконструкцiя тощо), що призводить до збiль-шення майбутнiх економiчних вигiд, первiсно очiкуваних вiд використання об'єкта, що полягає у зрос-таннi або строку корисного використання об'єкта, та/або його потужностi чи продуктивностi. Витрати, що здiйснюються для пiдтримання об'єкта в робочому станi та отримання первiсно визначеної суми майбутнiх економiчних вигiд вiд його використання, включаються до складу витрат перiоду, в якому вони були здiйсненi, на той же рахунок облiку витрат, куди вiдноситься амортизацiя вiдповiдного об'єкта основних засобiв.
У разi капiталiзацiї нових запасних частин замiненi запаснi частини виводять з експлуатацiї та їхню за-лишкову балансову вартiсть визнають збитком вiд вибуття.
Група здiйснює регулярний аналiз ремонтiв вартiстю бiльше рiвня визнання основних засобiв, перед-баченого в Податковому кодексi України, на предмет їх можливої капiталiзацiї. Iншi ремонти, як прави-ло, пов'язанi з пiдтримкою об'єкта в поточному станi, i Група має право їх не капiталiзувати. В актi можуть бути вказанi виявленi дефекти об'єкта та перелiк робiт з їх виправлення.
До складу основних засобiв вiдносяться активи, термiн корисного використання яких бiльше одного року або операцiйного циклу (якщо вiн бiльший за рiк) та вартiстю понад 20 000 грн.
При введеннi в експлуатацiю основного засобу постiйно дiюча комiсiя встановлює термiн експлуатацiї для кожного об'єкта основних засобiв, але не менш нiж мiнiмально встановлених Податковим Кодек-сом України (НКУ).
При нарахуваннi амортизацiї об'єктiв основних засобiв  застосовується прямолiнiйний метод.
Початкову оцiнку об'єкта основних засобiв здiйснюється за iсторичною собiвартiстю згiдно з МСФЗ (IAS) 16 "Основнi засоби". ПДВ, сплачений постачальнику по об'єктах, якi не використовуються у гос-подарськiй дiяльностi пiдприємства, у випадках, коли податок не вiдшкодовується пiдприємству, включається до первiсної вартостi об'єкта.
Iнвентаризацiйна комiсiя при проведеннi рiчної iнвентаризацiї, а також при реалiзацiї, безоплатнiй пе-редачi ОЗ та у разi потреби оцiнює вiдповiднiсть об'єктiв основних засобiв поняттю активу. Зазначена оцiнка проводиться в момент здiйснення господарських операцiй та з тiєю регулярнiстю, щоб їхня ва-ртiсть на дату балансу суттєво не вiдрiзнялася вiд справедливої вартостi з урахуванням вимог МСФЗ (IAS) 36 "Знецiнення активiв" та МСФЗ (IAS) 16 "Основнi засоби".
Пiд час проведення iнвентаризацiї основних засобiв та нематерiальних активiв Компанiя збiльшує спо-чатку встановленi термiни корисного використання об'єкта, який продовжує використовуватись у гос-подарськiй дiяльностi, не допускаючи його повного зносу. Комiсiя визначає термiни корисного вико-ристання об'єктiв основних засобiв в залежностi вiд технiчних умов, але не нижче мiнiмально допус-тимих термiнiв, встановлених ст. 138 Податкового Кодексу України.
Група проводить переоцiнку тих основних засобiв, залишкова вартiсть яких вiдрiзняється вiд справе-дливої вартостi на дату балансу бiльш нiж на 10%.
Перевищення сум попереднiх дооцiнок над сумою попереднiх уцiнок залишкової вартостi об'єктiв не-оборотних активiв включаються до складу нерозподiленого прибутку з одночасним зменшенням до-даткового капiталу при вибуттi переоцiнених об'єктiв необоротних активiв.
Необоротнi активи, що утримуються для продажу, вiдображаються вiдповiдно до MCO3 (IFRS)5 "Дов-гостроковi активи, призначенi для продажу та припинена дiяльнiсть". 
При прийняттi рiшення про продаж основних засобiв їхню вартiсть переводити зi складу необоротних до складу оборотних активiв (товарiв) та амортизацiя не нараховується. 
Нематерiальнi активи
Визнання, оцiнка та облiк нематерiальних активiв. здiйснюється вiдповiдно до МСБО (IAS) 38 "Немате-рiальнi активи". Одиницею (облiку визначено окремий (об'єкт нематерiальних активiв. Об'єкти немате-рiальних активiв оцiнюються за собiвартiстю. Термiни корисного використання нематерiальних активiв визначаються умовами контрактiв по придбанню або використанням нематерiального. активу, суджен-ням спецiалiстiв або мiнiмального термiну, що встановлений законодавством,
Амортизацiя нематерiальних активiв нараховується за прямолiнiйним методом протягом передбачу-ваного термiну їх корисного (використання, встановленого правовстановлюючим документом. В разi вiдсутностi такого документа встановлено термiн для нарахування амортизацiї 19 рокiв.
Нематерiальнi активи з необмеженим термiном використання - не амортизуються.
Нарахування амортизацiї здiйснюється щомiсячно протягом строку корисної експлуатацiї об'єктiв не-матерiальних активiв
Нематерiальний актив припиняє визнаватись в бухгалтерському облiку в таких випадках:
- якщо вiд його використання не очiкуються майбутнi економiчнi виголи; або
- у разi його вибуття шляхом 
o	лiквiдацiї;
o	продажу;
o	безоплатного передавання.
Нарахування амортизацiї нематерiальних активiв припиняється в останньому повному календарному мiсяцi, що передує мiсяцю, на який припадає одна з двох дат, яка вiдбувається ранiше:
- на дату, з якої актив класифiкують як утримуваний для продажу, або
- на дату, з якої припиняють визнання активу.
Термiни корисного використання об'єктiв нематерiальних активiв визначається постiйно дiючою комi-сiєю, створеною наказом на пiдприємствi при прийняттi до облiку.
Лiквiдацiйна вартiсть об'єктiв нематерiальних активiв з визначеним строком корисної експлуатацiї приймається такою, яка дорiвнює 1 грн. за винятком випадкiв коли:
1)	наявне зобов'язання третьої сторони придбати актив наприкiнцi строку його корисної експлуа-тацiї, або
2)	 iснує активний ринок (як визначено в МСФЗ (IFRS) 13 "Оцiнка справедливої вартостi") для та-кого активу, i:
-	лiквiдацiйну вартiсть можна буде визначити за посиланнями на цей ринок; та
-	iснує висока ймовiрнiсть, що такий ринок iснуватиме наприкiнцi строку корисної експлуатацiї активу. 
Iнвестицiйна нерухомiсть
Вiдповiдно до МСФЗ (IAS) 40 "Iнвестицiйна нерухомiсть" визнаються об'єктами iнвестицiйної нерухо-мостi земельнi дiлянки (на правi власностi) або будiвлi, споруди, що мiстяться з метою отримання орендних платежiв.
Основними критерiями для розмежування iнвестицiйної та операцiйної нерухомостi у разi, якщо той самий об'єкт основних засобiв використовується як iнвестицiйна i як операцiйна нерухомiсть (при не-можливостi подiлу об'єкта на частини), переважний характер використання об'єкта визначати за його площею. Об'єкт визнається iнвестицiйною нерухомiстю, якщо оперативну оренду передано понад 50% його площi.
Iнвестицiйну нерухомiсть облiковується за фактичною вартiстю.
Аналiтичний облiк iнвестицiйної нерухомостi ведеться по кожному об'єкту та на дату балансу вiдо-бражаються у фiнансовiй звiтностi щодо собiвартостi за вирахуванням накопиченої амортизацiї та на-копичених збиткiв вiд знецiнення.
Для нарахування амортизацiї iнвестицiйної нерухомостi застосовується прямолiнiйний метод та амор-тизується протягом термiну корисного використання таких об'єктiв.
Витрати утримання об'єктiв iнвестицiйної нерухомостi визнаються витратами перiоду i вiдображаються як iншi витрати операцiйної дiяльностi. 
Облiк запасiв
Одиницею бухгалтерського облiку запасiв вважати кожне найменування цiнностей.
Товарно матерiальнi цiнностi визнають, оцiнюють та облiковують згiдно з вимогами МСБО (IAS) 2 "Запаси". Запаси визнаються пiдприємством, якщо вони належать йому та:
-	наявна вiрогiднiсть отримання економiчної вигоди вiд їх використання в майбутньому;
-	їх вартiсть може бути достовiрно оцiнена.
Первiсна вартiсть запасiв, придбаних за плату, визначається за собiвартiстю запасiв, яка складаєть-ся з таких фактичних витрат:
- суми сплаченi постачальникам, за вирахуванням непрямих податкiв;
- суми мита при ввезенi;
- суми непрямих податкiв що пов'язанi з придбанням запасiв, що не повертаються
пiдприємству;
- транспортно - заготiвельнi витрати - витрати на заготiвлю запасiв, сплата тарифiв за погрузочно-вантажнi роботи та транспортування запасiв всiма видами транспорту до мiсця їх використання, включаючи витрати на страхування ризикiв транспортування запасiв;
- iншi витрати, якi безпосередньо пов'язанi з придбанням запасiв та приведенням їх до стану, що придатнi до використання в запланованих цiлях.
Одиницею бухгалтерського облiку запасiв вважати кожне найменування цiнностей або однорiдна група (вид).
Запаси на пiдприємствi класифiкуються наступним чином:
- основна сировина, матерiали та паливно - енергетичнi запаси;
- незавершене виробництво;
- готова продукцiя;
- товари для перепродажу.
Аналiтичний облiк запасiв проводиться одночасно за найменуванням запасiв, за мiсцями зберiгання та за матерiально-вiдповiдальними особами.
Початкова вартiсть запасiв, придбаних за плату, визначається за собiвартiстю запасiв, що склада-ється з таких фактичних витрат:
o сум, що сплачуються згiдно з договором постачальнику (продавцю) за вирахуванням непрямих податкiв;
o сум ввiзного мита;
o сум непрямих податкiв у зв'язку з придбанням запасiв, що не вiдшкодовуються пiдприємству;
o транспортно-заготiвельних витрат (витрат на заготiвлю запасiв, оплати тарифiв (фрахту) за вантаж-но-розвантажувальнi роботи, ТЕО, перевалку, переважку та транспортування запасiв усiма видами транспорту до мiсця їх використання, включаючи витрати на страхування ризикiв транспортування запасiв);
o втрати та недостачi запасiв у межах норм природних втрат, якi сталися при транспортуваннi та ви-явленi при оприбуткуваннi придбаних запасiв;
o iншi витрати, безпосередньо пов'язанi з придбанням запасiв та доведення їх до стану, в якому вони придатнi для використання.
Транспортно-заготiвельнi витрати включаються до первiсної вартостi запасiв при їх оприбуткуваннi на склад, якщо вони безпосередньо пов'язанi з придбанням запасiв.
До малоцiнних та швидкозношуваних предметiв (МШП) вiдносяться активи, якi використовуються не бiльше одного року або нормального операцiйного циклу (якщо вiн бiльше одного року) незалежно вiд вартостi, а також активи, що використовуються бiльше одного року або нормального операцiй-ного циклу вартiстю до 20 000 грн.
При цьому забезпечується кiлькiсний облiк таких активiв у розрiзi матерiально-вiдповiдальних осiб на балансовому рахунку 22 "Малоцiннi предмети", що швидко зношуються.
Одиницею бухгалтерського облiку МШП вважається об'єкт.
При передачi МШП в експлуатацiю їх вартiсть списується iз балансового рахунку запасiв та включа-ється 100% їх вартiсть до складу витрат. Здiйснюється обов'язкове ведення кiлькiсного облiку таких предметiв у розрiзi матерiально вiдповiдальних осiб до повної лiквiдацiї.
Якщо працiвник пiдприємства звiльняється та не повертає виданий йому робочий одяг, взуття, об-мундирування, засоби особистого захисту, граничний термiн використання яких не настав, то при остаточному розрахунку первiсна вартiсть такого майна з урахуванням ступеня його зношеностi включається до складу додаткових благ, наданих такому платнику податкiв, якi включаються до за-гального мiсячного оподатковуваного доходу (згiдно зi ст. 164.2.17 ПКУ).
Товарно-матерiальнi цiнностi вiдображаються у балансi за датою переходу права власностi, особi видавати доручення на отримання товарно-матерiальних цiнностей.
При вiдпустцi запасiв у виробництво, продаж та iнше вибуття, оцiнка їх здiйснюється за методом FIFO, пiд час реалiзацiї готової продукцiї застосовувати метод iдентифiкованої собiвартостi вiдповi-дної одиницi запасiв.
При проведеннi ремонтiв, лiквiдацiї основних засобiв та малоцiнних необоротних матерiальних акти-вiв ТМЦ, у тому числi, брухт чорного металу, брухт кольорового металу, дрова, що утворюються в результатi ведення господарської дiяльностi, у тому числi при проведеннi ремонтiв, лiквiдацiї основ-них засобiв та малоцiнних необоротних матерiальних активiв, визнаються активами (у разi ймовiрно-стi економiчної вигоди) та припадають на баланс пiдприємства на дату прибуткового ордера за цiна-ми:
- брухт чорного металу - за цiною можливого використання, затвердженої окремим нака-зом/розпорядженням;
- брухт кольорового металу - за справедливою вартiстю, затвердженою окремим нака-зом/розпорядженням по заводу;
- товарно-матерiальнi цiнностi (запаснi частини) за цiнами, затвердженими в актi встановлення прида-тностi та можливостi подальшого використання у господарськiй дiяльностi.
На суму знецiнення запасiв, визначену за результатами здiйснення процедур тестування запасiв на предмет вiдповiдностi їх балансової вартостi очiкуванiй цiнi продажу, створюється резерв уцiнки за-пасiв.
Резерв уцiнки запасiв створюється в сумi перевищення балансової вартостi запасiв з урахуванням попередньо створеного резерву за окремими позицiями та партiями запасiв) над їх очiкуваною вартi-стю реалiзацiї.
Для облiку резерву уцiнки запасiв застосовувати окремий контрактивний субрахунок, 20Р "Резерв знецiнення запасiв". За характеристиками зазначений субрахунок - пасивний. За кредитом субрахун-ку вiдображається створення резерву уцiнки, за дебетом - списання ранiше створеного резерву у зв'язку з вибуттям запасiв, щодо яких резерв було створено.
У балансi запаси вiдображають за чистою вартiстю реалiзацiї у такий спосiб: Вартiсть запасiв, що вiдображена в Балансi = Балансова вартiсть запасiв - Резерв уцiнки запасiв.
Витрати на утримання персоналу
Оплата працi працiвникам здiйснюється вiдповiдно до укладеного колективного договору, положення про оплату працi, затвердженого штатним розписом пiдприємства, встановленими тарифними ставка-ми, посадовими окладами, використовуючи данi облiку робочого часу електронних прохiдних. Фонд оплати працi формується вiдповiдно до Закону України вiд 24.03.95 р. № 108 "Про оплату працi" та Iнструкцiї зi статистики заробiтної плати, затвердженої наказом Державного комiтету статистики Украї-ни № 5 вiд 13.01.04 р..
Податок на прибуток
Податок на прибуток вiдображається у фiнансовiй звiтностi вiдповiдно до вимог законодавства Украї-ни, чинного або по сутi чинного на кiнець звiтного перiоду. Витрати (вiдшкодування) з податку на при-буток включають поточний i вiдстрочений податки i визнаються в прибутку чи збитку за рiк, якщо тiль-ки вони не повиннi бути вiдображенi в складi iншого сукупного доходу або безпосередньо в капiталi в зв'язку з тим, що вiдносяться до операцiй, що вiдображаються також в складi iншого сукупного дохо-ду або безпосередньо в капiталi в тому ж або в будь-якому iншому звiтному перiодi.
Поточний податок представляє собою суму, яка, як очiкується, буде сплачена податковим органам (вiдшкодована за рахунок податкових органiв) щодо оподаткованого прибутку або збитку за поточний та попереднi перiоди. Оподатковуванi прибутки або збитки розраховуються на пiдставi бухгалтерсь-ких оцiнок, якщо фiнансова звiтнiсть ухвалюється до моменту подання вiдповiдних податкових декла-рацiй. Податки, крiм податку на прибуток, вiдображаються в складi операцiйних витрат.
Вiдстрочений податок на прибуток - це податок, який, як очiкується, повинен бути сплачений або вiд-шкодований за рiзницями мiж балансовою вартiстю активiв та зобов'язань у фiнансовiй звiтностi та вiдповiдною податковою базою, яка використовується при розрахунках оподатковуваного прибутку та облiковується за методом балансових зобов'язань. Вiдстроченi податковi зобов'язання, як прави-ло, визнаються по вiдношенню до всiх оподатковуваних тимчасових рiзниць, а вiдстроченi податковi активи визнаються з урахуванням ймовiрностi отримання у майбутньому оподатковуваного прибутку, за рахунок якого можуть бути реалiзованi тимчасовi рiзницi, якi вiдносяться на витрати. Такi активи i зобов'язання не визнаються, якщо тимчасовi рiзницi виникають внаслiдок первiсного визнання iнших активiв та зобов'язань у рамках операцiї, яка не впливає на розмiр податкового чи бухгалтерського прибутку.
Балансова вартiсть вiдстрочених податкових активiв переглядається на кожну звiтну дату та зменшу-ється у тiй мiрi, в якiй бiльше не iснує ймовiрностi того, що буде отриманий оподатковуваний прибу-ток, якого буде достатньо для повного або часткового вiдшкодування такого активу.
Вiдстрочений податок визнається в звiтi про прибутки i збитки та iншi сукупнi доходи, крiм тих випад-кiв коли вiн пов'язаний зi статтями, якi безпосередньо вiдносяться до статей капiталу, при цьому вiд-строчений податок також визнається у складi капiталу.
Вiдстроченi податковi активи та вiдстроченi податковi зобов'язання з податку на прибуток взаємно залiковуються та вiдображаються згорнуто в звiтi про фiнансовий стан, коли:
"	група має юридично закрiплене право погасити поточнi податковi активи з податку на прибуток за рахунок поточних податкових зобов'язань; та
"	вiдстроченi податковi активи та вiдстроченi податковi зобов'язання з податку на прибуток вiдно-сяться до податку на прибуток, який стягується одним i тим самим податковим органом з одного i того самого податкового суб'єкта.
Дебiторська заборгованiсть
Дебiторська заборгованiсть визнається фiнансовим активом вiдповiдно до МСФЗ (IAS) 39 "Фiнансовi iнструменти: визнання та оцiнка", якщо iснує ймовiрнiсть отримання пiдприємством майбутнiх економi-чних вигод та може бути достовiрно визначено її суму.
Показники дебiторської заборгованостi вiдображаються в балансi за чистою реалiзацiйною вартiстю, що дорiвнює сумi дебiторської заборгованостi за вирахуванням резерву сумнiвних боргiв.
Пiдприємство використовує для облiку дебiторської заборгованостi, отриманої за договорами вiдс-туплення права вимоги, метод справедливої вартостi, оскiльки на пiдставi обгрунтованого судження пiдприємство не використовує модель бiзнесу, мета якої - збiр контрактних грошових потокiв. У зв'язку iз цим, керуючись положеннями пп. 4.1.2, пп. 4.1.4 МСФЗ 9 i ст. 1 Закону № 996, пiдприємство використовує для облiку такої заборгованостi метод справедливої вартостi через прибуток або зби-ток.
Сумнiвною заборгованiстю визнається заборгованiсть, якщо:
- боржник не вiдповiв на претензiю;
- вiдхилив претензiю;
- оприлюднено iнформацiю про неплатоспроможнiсть дебiтора;
- щодо боржника порушили процедуру банкрутства;
Резерв сумнiвних боргiв визначати один раз на рiк за методом застосування абсолютної суми сумнiв-ної заборгованостi, виходячи з платоспроможностi окремих дебiторiв, за результатами опрацювання контрактоутримувачами залишкiв дебiторської заборгованостi на 31 грудня поточного року.
Якщо суми нарахованого резерву сумнiвних боргiв замало для списання безнадiйної дебiторської за-боргованостi, таке перевищення заборгованостi над резервом належить до витрат звiтного перiоду.
Встановлена межа суттєвостi при списаннi дебiторської та кредиторської заборгованостi у розмiрi до 10 000 грн.
Грошовi кошти та їх еквiваленти
Грошовi кошти та їх еквiваленти складаються з грошових коштiв  Групи на рахунках в банках до запи-тання та лiквiдних iнвестицiй, що мають початковий термiн погашення не бiльше трьох мiсяцiв. Грошо-вi кошти та їх еквiваленти облiковуються за амортизованою вартiстю.
Витрати
Витрати визначаються та визнаються вiдповiдно до МСФЗ (IAS) № 2 "Запаси", затвердженого наказом МФУ вiд 31.12.99 р. № 318.
Витрати, що формують собiвартiсть реалiзованих товарiв, виконаних робiт, наданих послуг, вважа-ються витратами того звiтного перiоду, в якому визнано доходи вiд реалiзацiї таких товарiв, викона-них робiт, наданих послуг.
Витрати, якi неможливо безпосередньо пов'язати з доходом певного перiоду, вiдображаються у складi витрат того звiтного перiоду, в якому вони були здiйсненi.
Об'єктом витрат є продукцiя, роботи, послуги, що вимагають визначення пов'язаних iз їх виробницт-вом (виконанням) витрат.
Облiк витрат вiд звичайної дiяльностi органiзовано вiдповiдно до затверджених статей витрат на пiдп-риємствi iз застосуванням класу рахункiв 9 "Витрати дiяльностi":
o собiвартiсть реалiзованих товарiв, готової продукцiї, робiт, послуг;
o загальновиробничi витрати;
o загальновиробничi витрати виробничих служб;
o адмiнiстративнi витрати;
o витрат на збут;
o iншi витрати на операцiйну дiяльнiсть;
o фiнансовi витрати;
o iншi витрати.
Собiвартiсть реалiзованих товарiв, робiт (послуг) визначається згiдно з МСФЗ № 2 "Запаси", затвер-дженого наказом МФУ вiд 20.10.1999 р. № 246.
Ведення облiку витрат на виробництво здiйснюється позамовно у розрiзi виробничих цехiв (виробни-чих пiдроздiлiв) за статтями калькуляцiї та елементами.
У виробничу собiвартiсть продукцiї включаються:
- прямi матерiальнi витрати (вартiсть сировини та основних матерiалiв, що утворюють основу вироб-леної продукцiї, покупних напiвфабрикатiв та комплектуючих виробiв, допомiжних та iнших матерiалiв, якi можуть бути безпосередньо вiднесенi до конкретного об'єкта витрат, вартiсть палива та енергiї на технологiчнi потреби, зворотних вiдходiв (вiднiмаються));
- втрати вiд браку в межах технологiчних норм; До втрат вiд браку належать втрати вiд браку та тех-нологiчнi втрати. Браком у виробництвi вважаються продукцiя, напiвфабрикати, деталi, вузли та ро-боти, якi не вiдповiдають за своєю якiстю встановленим стандартам або технiчним умовам, i не мо-жуть бути використанi за прямим призначенням або можуть бути використанi тiльки пiсля додаткових витрат на виправлення.
Собiвартiсть внутрiшнього виправного та внутрiшнього остаточного браку продукцiї визначається у планових розмiрах.
Порядок з облiку невiдповiдної продукцiї визначено у СТП пiдприємства.
- прямi витрати на оплату працi (основна та додаткова заробiтна плата та iншi виплати працiвникам, зайнятим у виробництвi продукцiї, виконаннi робiт або надання послуг, якi можуть бути безпосередньо вiднесенi до конкретного об'єкта витрат; вiдрахування на загальнообов'язкове державне соцiальне страхування вищевказаних працiвникiв);
- iншi прямi витрати (вартiсть усiх iнших виробничих витрат, якi можуть бути вiднесенi на конкретний об'єкт, а також втрати вiд браку, що складаються з вартостi остаточно забракованої з технологiчних причин продукцiї та витрат на виправлення технiчно неминучого браку, а у разi реалiзацiї такої проду-кцiї, - у складi собiвартостi реалiзованої продукцiї).
- змiннi загальновиробничi витрати цехiв i виробничих служб i постiйнi загальновиробничi витрати це-хiв, що розподiляються.
До складу загальновиробничих витрат включаються витрати на управлiння цехами, дiлянками тощо, обслуговування, удосконалення технологiї та органiзацiї виробничого процесу тощо; амортизацiя, витрати на утримання, експлуатацiю, поточний та капiтальний ремонти, страхування основних засобiв загальновиробничого призначення; iншi загальновиробничi витрати.
Загальновиробничi витрати цехiв подiляються на постiйнi та змiннi. Перелiк та склад постiйних та змiн-них загальновиробничих витрат встановлюються пiдприємством.
Постiйнi загальновиробничi витрати розподiляти на кожну одиницю виробництва, виходячи з норма-льної виробничої потужностi. База розподiлу загальновиробничих витрат установлюється пiдприємс-твом.
Резерви (забезпечення) за iншими зобов'язаннями i платежами
Зобов'язання пiдприємства облiковуються вiдповiдно до МСФЗ (IAS) 37 "Резерви, умовнi зобов'язання та умовнi активи" та визнавати у випадках, якщо його оцiнка може бути достовiрно визначена та iснує ймовiрнiсть зменшення економiчних вигод у майбутньому внаслiдок його погашення.
Проводиться створення таких видiв забезпечень:
- на виплату вiдпускних працiвникам;
- па додаткове (пiльгове) пенсiйне забезпечення;
- виконання гарантiйних зобов'язань.
Забезпечення на оплату вiдпусток розраховуються окремо для кожної категорiї працiвникiв (виробни-чого, адмiнiстративно, збутового персоналу тощо) залежно вiд того, в якому пiдроздiлi вони працю-ють. Забезпечення на оплату вiдпусток розраховуються щомiсяця як добуток фактично нарахованої зарплати працiвникам та вiдсотка, обчисленого як вiдношення рiчної планової суми на оплату вiдпус-ток до загального планового фонду оплати працi з урахуванням ЄСВ-нарахувань.
Суму забезпечень на фактичнi виплати пiльгових пенсiй враховується вiдповiдно до МСФЗ (IAS) 19 "Винагороди працiвникам" та МСФЗ (IAS) 37 "Резерви, умовнi зобов'язання та умовнi активи". Данi забезпечення створювати на пiдставi актуарних розрахункiв експертiв щороку на 31 грудня поточного року.
На виконання гарантiйних зобов'язань перед замовниками створюється резерв проведення гарантiй-них ремонтiв один раз на рiк на 31 грудня поточного року. Сума забезпечення визначається як 1% ва-ртостi реалiзацiї готової продукцiї, виконаних робiт у поточному роцi за договорами (контрактами), в яких прописанi гарантiйнi зобов'язання та 0,5% вартостi реалiзацiї САУ 2С22. Суми такого забезпечен-ня вважаються виробничими витратами, що входять до складу собiвартостi продукцiї. На балансово-му рахунку 473 "Забезпечення гарантiйних зобов'язань" ведеться облiк забезпечень виконання гаран-тiйних ремонтiв. Якщо суми забезпечення недостатньо для вiдображення витрат на гарантiйнi ремон-ти, то перевищення вiдносяться на витрати звiтного перiоду.
Позиковi кошти
Облiк та розкриття iнформацiї про витрати по позикових коштах здiйснюються на пiдставi МСФЗ (IAS) 23 "Витрати на позики".
Витрати на позики (крiм капiталiзованих) визнаються витратами звiтного перiоду. Вiдсотки за позико-вими коштами враховуються у витратах на основi ставки, встановленої у договорi. 
Нарахування вiдсоткiв  проводяться за позиковими коштами в останнiй день поточного мiсяця в сумi належних платежiв згiдно з умовами договору (контракту), незалежно вiд того, коли фактично здiйс-нюються данi виплати.
Витрати по позиках, що безпосередньо вiдносяться до придбання, будiвництву або виробництву ак-тиву, що квалiфiкується, повиннi капiталiзуватися шляхом включення у вартiсть цього активу. Величи-на витрат на позики, дозволена для капiталiзацiї, повинна визначатися вiдповiдно до правил МСФЗ 23
4.	ОПЕРАЦIЇ З ПОВ'ЯЗАНИМИ СТОРОНАМИ
У вiдповiдностi до МСБО (IAS) 23 "Розкриття iнформацiї щодо пов'язаних сторiн", сторони вважа-ються пов'язаними, якщо одна сторона має можливiсть контролювати iншу сторону або значно впливати на iншу сторону при прийняттi фiнансових та операцiйних рiшень. Пiд час розгляду кожного можливого випадку вiдносин з пов'язаними сторонами увага придiляється сутностi вiдносин, а не тiльки їхнiй юридичнiй формi. Iнформацiя Компанiї щодо операцiй та залишкiв заборгованостей, роз-кривається за наступними категорiями:
 	Особи (у тому числi - юридичнi), що володiють корпоративними правами Компанiї;
 	Особи, що здiйснюють спiльний контроль над Компанiєю, або мають значний вплив на нього;
 	Старший керiвний персонал Компанiї (Генеральний директор);
 	Iншi пов'язанi сторони (юридичнi особи, якi є пiд спiльним контролем власникiв Компанiї).
Операцiї з пов'язаними сторонами наведенi у таблицi нижче. Цi операцiї являють собою купiвлю-продаж товарiв та послуг мiж Групою та пов'язаними сторонами, а також розрахунки у виглядi по-зик. Усi операцiї здiйснюються на пiдставi двостороннiх договорiв, розрахунки проводяться за гро-шовi кошти. У перiод з 01.01.2025 по 31.12.2025 забезпечення операцiй з пов'язаними сторонами вiдсутнi.
5.	УПРАВЛIННЯ РИЗИКАМИ
На Групу здiйснюють вплив ризик держави, ризик податкової системи, кредитний ризик, ризик лiквiд-ностi, ринковий ризик (включно з валютним ризиком та ризиком процентної ставки) та ризик управлiн-ня капiталом, що витiкає з наявностi в Групи фiнансових iнструментiв. У цих примiтках надається iн-формацiя вiдносно впливу на Компанiю кожного з вищезазначених ризикiв, цiлi Групи, її полiтику та процедури вiдносно вимiру та управлiння цими ризиками.
У Групi вiдсутня формалiзована система управлiння ризиками. Проте, керiвництво групи проводить активний контроль фiнансових та ринкових ризикiв, та приймає у разi необхiдностi, вiдповiднi заходи.
a.	Ризик геополiтичного середовища
Україна пережила полiтичнi та економiчнi змiни, що вплинули, i можуть продовжувати впливати на дiя-льнiсть Групи в цьому середовищi. У даний час Україна переживає перiод великих проблем, але в разi успiшного їхнього подолання, країна може зайняти набагато вигiднiше становище, нiж ранiше. Велике поєднання природних, iнтелектуальних, людських i виробничих ресурсiв вiдкриває багато нових мож-ливостей для розвитку країни на геополiтичної аренi, що постiйно змiнюється. Отже, перспективи для майбутньої економiчної стабiльностi в Українi iстотно залежать вiд ефективностi економiчних заходiв i реформ, що проводяться спiльно з правовим, нормативним та полiтичним розвитком, якi знаходяться поза контролем Компанiї. Ця фiнансова звiтнiсть вiдображає поточну оцiнку керiвництва можливого впливу українського бiзнес-середовища на дiяльнiсть Компанiї та її фiнансове становище, хоча i май-бутнi умови господарювання можуть вiдрiзнятися вiд оцiнки керiвництва.
b.	Ризики податкової системи України
В Українi основним документом, що регулює рiзнi податки, встановленi як центральними, так i мiсце-вими органами влади, є Податковий Кодекс України. Такi податки включають податок на додану вар-тiсть, податок на прибуток, податок з доходiв фiзичних осiб та iншi податки. Українське податкове за-конодавство часто має нечiткi або сумнiвнi положення. Крiм того, у податкове законодавство України постiйно вносяться поправки та змiни, якi можуть привести як до сприятливого середовища, так i до нетипових складнощiв для Компанiї та її дiяльностi.
В рамках урядових мiнiстерств i органiзацiй, в тому числi податкових органiв можуть iснувати рiзнi погляди на тлумачення законодавства, створюючи невизначенiсть i конфлiктнi ситуацiї. Податковi де-кларацiї/вiдшкодування є предметом перегляду та розглядання багатьох органiв влади, якi уповнова-женi законодавством накладати значнi штрафи, пенi та нараховувати вiдсотки. Такi обставини загалом створюють в Українi бiльше податкових ризикiв у порiвняннi з країнами, якi мають бiльш розвиненi по-датковi системи. Загалом, українськi податковi органи можуть переглянути податковi зобов'язання платникiв податкiв лише протягом трьох рокiв пiсля подання вiдповiдного податкового вiдшкодуван-ня. Однак, таке законодавче обмеження в часi може не братися до уваги або бути продовженим за певних обставин.
c.	Кредитний ризик
Кредитний ризик - це ризик фiнансових втрат Групи у випадку невиконання зобов'язань клiєнтом або контрагентом за вiдповiдною угодою. У звiтному перiодi фiнансовi активи Групи, якi пiддаються кре-дитному ризику, представленi: залишками на банкiвських рахунках та торгiвельною та iншою дебiтор-ською заборгованiстю (за виключенням дебiторської заборгованостi, яка не представлена фiнансови-ми активами). 
d.	Схильнiсть до кредитного ризику
Балансова вартiсть фiнансових активiв - це максимальна вартiсть, яка пiдлягає кредитному ризику
Кредитний ризик Групи переважно вiдноситься до торгової дебiторської заборгованостi з клiєнтами. Схильнiсть Компанiї до кредитного ризику у бiльшiй мiрi залежить вiд особливостей кожного клiєнта. 
Кредитний ризик групи контролюється та аналiзується на пiдставi окремо взятих випадкiв i керiвницт-во Групи вважає, що кредитний ризик вiдповiдним чином вiдображається шляхом уцiнки, яка напряму зменшує балансову вартiсть дебiторської заборгованостi.
e.	Ризик лiквiдностi
Ризик лiквiдностi - це ризик невиконання групою своїх фiнансових зобов'язань на дату їхнього пога-шення. Пiдхiд Групи до управлiння лiквiднiстю полягає в забезпеченнi, у можливих межах, постiйної наявностi у Групи вiдповiдної лiквiдностi, яка б дозволяла вiдповiдати на її зобов'язання своєчасно (як в нормальних умовах, так i у випадку виникнення нестандартних ситуацiй), уникаючи неприйнятних збиткiв або ризику пошкодження репутацiї Компанiї.
Вiдповiдальнiсть за управлiння ризиком втрати лiквiдностi несе управлiнський персонал Групи, який розробив вiдповiдну структуру для управлiння потребами Групи у довгостроковому, середньостро-ковому та короткостроковому фiнансуваннi, та для контролю над лiквiднiстю. Група управляє ризи-ком втрати лiквiдностi за допомогою дотримання достатнiх резервiв, використання банкiвських ресу-рсiв та позик, а також за допомогою постiйного монiторингу, передбачуваного та фактичного руху грошових коштiв, а також, поєднання термiнiв настання платежiв по активах та зобов'язаннях Групи.
Аналiз лiквiдностi полягає в порiвняннi коштiв по активу, згрупованих за ступенем їх лiквiдностi i роз-ташованих у порядку убування лiквiдностi, iз зобов'язаннями по пасиву, згрупованими за термiнами їх погашення i розташованими у порядку зростання термiнiв погашення.
Звiт про фiнансовий стан вважається абсолютно лiквiдним, якщо виконуються умови: А1 > П1, А2 > П2, А3 > П3, А4 < П4. Станом на 31.12.2025 звiт про фiнансовий стан Групи не є абсолютно лiк-вiдним оскiльки виконуються три умови лiквiдностi з чотирьох, але є тенденцiя до полiпшення показникiв.
У наступнiй таблицi наданий аналiз лiквiдностi Групи станом на 31.12.2025 та на 31.12.2024 за допомогою розрахунку показникiв лiквiдностi.
22.5 Показники лiквiдностi	                                          31.12.2025	31.12.2024
Коефiцiєнт абсолютної лiквiдностi	                               0,052	0,061
Коефiцiєнт швидкої лiквiдностi	                               0,981	0,966
Коефiцiєнт поточної лiквiдностi	                               1,039	1,027
Коефiцiєнт абсолютної лiквiдностi показує, яку частину кредиторської заборгованостi група може по-гасити негайно. Значення даного показника не повинне бути нижче 0,2. Станом на 31.12.2025 Група може негайно погасити 5,2% кредиторської заборгованостi (на 31.12.2024 - 6,1%).
Коефiцiєнт швидкої лiквiдностi показує наскiльки лiквiднi кошти групи покривають його короткостро-кову заборгованiсть. В лiквiднi активи групи включаються всi оборотнi активи пiдприємства, за винят-ком товарно-матерiальних запасiв. Рекомендоване значення даного показника вiд 0,7-0,8 до 1,5. Ста-ном на 31.12.2025 лiквiднi кошти Групи покривають її короткострокову заборгованiсть на 98,1% (на 31.12.2024 - 96,6%).
Коефiцiєнт поточної лiквiдностi показує чи достатньо у пiдприємства коштiв, якi можуть бути викорис-танi ним для погашення своїх короткострокових зобов'язань протягом року. Рекомендоване значення даного показника вiд 1 до 2. Станом на 31.12.2025 та на 31.12.2024 у Групi в межах рекомендованого значення.
f.	Валютний ризик
У вiдношеннi валютного ризику керiвництво встановлює лiмiти на рiвень схильностi ризику в розрiзi валют i в цiлому. Здiйснюється контроль над позицiями. Вiдповiдно до МСФЗ (IFRS) 7 "Фiнансовi iн-струменти: розкриття iнформацiї", валютний ризик виникає за фiнансовими iнструментами у валютi, яка не є функцiональною, i якi є монетарними за характером; ризики, пов'язанi з перерахунком валют, не враховуються. Валютний ризик виникає, в основному по не функцiональним валютам, в яких Ком-панiя має фiнансовi iнструменти.
Головним чином, Група здiйснює свою дiяльнiсть в таких валютах: українська гривня, євро.
g.	Ризик управлiння капiталом
Управлiння капiталом Групи спрямовано на забезпечення безперервностi дiяльностi пiдприємства з одночасним зростанням приросту прибуткiв через оптимiзацiю спiввiдношення власних та залучених коштiв.
Керiвництво вживає заходiв по дотриманню рiвня капiталу на рiвнi, що є достатнiм для забезпечення оперативних та стратегiчних потреб Групи, а також для пiдтримки довiри з боку iнших учасникiв ринку. Це досягається через ефективне управлiння грошовими коштами, постiйного контролю виручки та прибутку Групи, а також плануванням довгострокових iнвестицiй, що фiнансуються за рахунок коштiв вiд операцiйної дiяльностi м. Виконуючи цi заходи Група намагається забезпечити стабiльне зростання прибуткiв.
На 31.12.2025 нерозподiлений прибуток Групи складає 1 297 677тис. грн. i характеризується збiльшен-ням  порiвняно з 2024 роком. Загальна сума власного капiталу Групи станом на 31.12.2025 збiльши-лась на 1 321 953тис. грн. порiвняно з 31.12.2024. Загальна сума позикових коштiв станом на 31.12.2024 суттєво збiльшилась порiвняно з 31.12.2024. Станом на 31.12.2025 загальна сума позикових коштiв склала 13 99 566 тис. грн.
h.	Операцiйний ризик
У 2025 роцi фiнансовi результати Групи характеризуються як задовiльнi. У 2025 роцi прибуток склав  1 297 677тис. грн.
Група здiйснює свою операцiйну дiяльнiсть з дотриманням нормативно-правових актiв, вимог, поло-жень/iнструкцiй законодавства України та мiжнародних стандартiв. Ефективне операцiйне управлiння виробничо-комерцiйною дiяльнiстю досягається за рахунок наявностi значного управлiнського досвi-ду Менеджменту компанiї найвищого рiвня, постiйним навчанням персоналу, постiйним контролем якостi сировини та готової продукцiї незалежною мiжнародною лабораторiєю, сумлiнним дотриман-ням податкового, фiнансового та iншого законодавства.
Таким чином, можна стверджувати, що операцiйне управлiння комерцiйно-виробничою дiяльнiстю м вiдбувається ефективно.	
22.	ПОДIЇ ПIСЛЯ ЗВIТНОЇ ДАТИ
Згiдно з вимогами стандарту МСФЗ 10 "Подiї пiсля звiтної дати" керiвництво повiдомляє, що пiсля звiтної дати не було iнших суттєвих подiй, якi впливають на розумiння цiєї фiнансової звiтностi, а саме:
1.	Прийняте судове рiшення Господарським судом Закарпатської областi вiд 07.04.2026 у справi № 907/1298/25 про стягнення з ПрАТ "КЗВВ" на користь ТОВ МК "ПЛАЗМА" суми у розмiрi 5 070 813,15 грн., але рiшення не набрало законної сили.
2.	Пройшли загальнi збори 05.02.2026, на яких було прийнято рiшення про виплату дивiдендiв.
3.	Пiдписано 13.02.2026 договiр купiвлi-продажу Частки (92,5%) в Статутному капiталi ТОВАРИСТВА З ОБМЕЖЕНОЮ ВIДПОВIДАЛЬНIСТЮ "РАХIВСЬКИЙ ЛАКОФАРБОВИЙ ЗАВОД" (код ЄДРПОУ 33436345).
Керiвництво пiдприємства без затвердження спецiальних процедур аналiзує всi подiї пiсля дати бала-нсу для виявлення таких, якi можуть вимагати коригувань показникiв фiнансової звiтностi або додат-кового розкриття iнформацiї в фiнансовiй звiтностi.
Пiдприємство має бюджет, затверджений керiвництвом на наступний звiтний перiод.
Поряд з удосконаленням проєктiв продукцiї оборонного призначення беремо участь в тендерах, на поставку важких верстатiв для Української залiзницi.
Пiдприємство працює при повному завантаженнi в Закарпаттi, i не зважаючи на подiї, що вiдбуваються на Сходi України, продовжує роботу у мiстi Краматорськ. На сьогоднiшнiй день продовжують працю-вати цех металевих конструкцiй та заготiвельний цех.
23.	ЗАТВЕРДЖЕННЯ ФIНАНСОВОЇ ЗВIТНОСТI
Дана консолiдована фiнансова звiтнiсть Групи за рiк, що закiнчився 31 грудня 2025 року, була  за-тверджена до випуску 16 квiтня 2026 року:
Генеральний директор ПрАТ "КЗВВ"
Загудаєв Вiталiй Вiкторович                                                                                         __________________

Головний бухгалтер ПрАТ "КЗВВ"
Коженцева Олена Валерiївна                                                                                       __________________